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Horaris Hife 
AUTOCARS HIFE, S.A. 
UNIA: CASES D'ALCANAR ALCANAR AMPOSTA TORTOSA 

HORARIS SO~Tl!!_~.Dl~~¿_~s AgANAR _ _ __ 
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TÓRlOSA .1 13,00-1 - _.E.._45 ~ 17,30 - _!9,00 23,~0-
VINALLOP [_13,!_0 __ - 14,5~ LJ7,4Q___~-___ ¡ _1_9,10 2.J.20 
At.ÍP()<;T~ '. .1~,QL • 11.}Q_ : 1_8,3º l 19,05 

' MASOHMRGE 1 11.!_5 - · Í - ~ !Jl,!~ t . 
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lfa_g~ÑA_ 1 ;32Q_ · 1 ;s.40 j -l ª"lO_I -- 'fg;s_o_ ' :--· 
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HORARIS SORTIDES DIRECCIO AMPOSTA 1 TORTOSA 
J.C ___, S - A fC"- C '( F 

\/lNAROS i . - _+ s_.•5 1 - ·----1 . 
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GODAll- 2JO ----
~.;;.~~~ ~ .... 1 - : r~30- ~;~11 
~füNAU_ ~.30 __ 8~ __ 15,30 --'--
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A= Dtlluns a d1vendres lect1us curs escolar- •sort1da des de el ir\St1tut d'Amposta 
B = D1lluns, d1marts 1 d1JOUS lect1us curs escolar 
C = D1lluns a dtvendres feiners S = d1ssabtes F = d1umenges 
D = 01mecres i divendres lectius curs escolar - •so ruda des de el inst1tut d' Amposta 
Amb canvi de bus a Sta. B~rbara . 

HORARfS LINEA REGULAR 
ROSELL - VINAR05 CONEXIO CASTELLO 1 VALtNOA 
CIRCULA OE LUNES A VIERNES LABORABLES 

06• 15 h 07:30 h ROSSHL 
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08.03 h SAN RAFAEL -------- ----
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Horaris Renfe 

Ulldecona - Barcelona Sants 

Ulldecona: 7'19 Tarragona: 8'55 Barcelona: 10'05 

Ulldecona: 12'41(*) 
Aldea: 13'36 Tarragona: 14'28 Barcelona: 15'35 

-----
Ulldecona: 19'05 Tarragona: 21 '00 Barcelona: 22'05 

(*) S'ha de fer transborda I' Aldea. 

Ulldecona - Valencia nord 

Circula tots els dies excepte dissabtes 
Ulldecona: 7'10 Castelló: 8' 15 Valencia: 9'07 

Nomes circula els dissabtes 
Ulldecona: 8'18 Castelló: 9'22 Valéncia:10'19 

Ulldecona: 12'18 Castelló: 13'19 Valencia: 14'22 

Ulldecona: 13'54 Castelló: 14'57 Valencia: 15'53 

Nomes circula els d1umenges Castelló: 19'57 Valéncia:20'52 
Ulldecona: 18'54 

Barcelona Sants - Ulldecona 

Barcelona: 9'33 Tarragona: 10'37 Ulldecona: 12'18 1---------------=-
Barcelona: 11 '03 (•) 

Aldea: 13'01 Tarragona: 12'06 Ulldecona 13'54 

.._Ba_r_ce_to_n_a_:_1_9_'3_3 _______ r._a_rr_a"""go_na: 20'38 Ulldecona: 22'1 9 

(•) S'ha de fer transborda !'Aldea. 

Valencia nord - Ulldecona 

Valencia: 10·35 Castelló: 11 '34 Ulldecona: 12'41 

Només circula diumenges 
Valencia: 16'10 Castelló: 17' 12 Ulldecona: 18'23 

Valencia: 17'00 Castelló: 17'59 Ulldecona: 19'06 

Circula tots els d1es excepte dissabtes Castelló: 21 '04 Ulldecona: 22'04 
Valencia: 20'10 
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4 Editorial/ Urbanisme 

Editorial 
S'acaba l'any 2011. Aviat comenc;arem el 2012 i esperem 

que sigui molt míllor. Amb l'edicíó d'aquesta revista, la 

tercera del 2011, estanca un any difícil, que ha compor

tat molts de canvis a Ulldecona en l'ordre polític, social, 

económic i altres. Cree que a ningú se li escapa la situació 

actual, pero penso que la grandesa d'un poble es medeix 

en els moments difícils. 

No voldria que ningú interpretés aquestes paraules 

en to negatiu, sinó com un revulsiu, per que tots fem 

el maxim esforc; per superar la situació. Ulldecona pot 

i ha de fer-ho i els ulldeconencs i ulldeconenques han 

sabut sortir deis moments difícils. 

En aquesta revista hem procurat fer un resum de les 

festes i activitats deis darrers mesos. Sincerament cree 

que han estat dignes i ajustades als recursos de que 

disposavem. Aquesta sera la tónica mentre la situació 

no canviL 

Aprofito per enviar-vos una cordial felicitació per Na

dal i Reis i que ho passeu bé en companyia de fami

liars i amics, en pau i amb salut. 

Celestí Hervas 

Alcalde 

Arranjament camins a Ulldecona 
Taula del Sénia - Ajuntament Ulldecona. 
La Mancomunitat de la Taula del Sénia en col·laboració amb l'Ajuntament d'Ulldecona estan treballant a fons 
per tal de mi llorar el ferm deis camins rurals del nostre territori. 

Exercici Via Llargada -
2011 Camí Vell Ermita - Creueta 1.357 m. 

2011 Camí principal accés Ermita 1.314 m. 

Exercici Via 

2012 Camí Mas del Comú 

2012 Camí Cementiri Puig - ctra. Vinarós 

2012 Prolong. Cementiri - Valldepins 

Pressupost total 
Aportació Ajuntament d'Ulldecona 

122.159, 12 € 
21.988,64 € (18%) 

Paviment Situació 

Aglomerat asfaltic Acabat i entregat 

Reg asfaltic Acabat i entregat 

Uargada Paviment 

1.614 m. Reg asfaltic 

1.020 m. Reg asfaltic 

171 m. Reg asfaltic 

Actualitat 5 

Isabel Salas 
Regidora de Governació i P.atrimoni 
Ja fa practicament sis mesos que vam entrar a go
vernar a Ulldecona CIU, PPC i UGI, deu n'hi do com 
passa de rapid el temps! Jo vaig estar al govern la le
gislatura del 1.999 al 2.003, i si m'haguessin explicat 
abans d'entrar a aquesta legislatura que tot estaría 
com ho estem trobant, hagués dit que no pot ser, 
que és impossible. No només era impensable per la 
situació económica, que també, sinó per la notable 
manca de gestió per part deis partits que ara estan a 
l'oposició. És normal que al mercat del divendres hi 
haguessin 17 parades que no pagaven? 1 que moltes 
d'aquestes no pagaven des de feia 4 anys? 1 aixó que 
només he mirat els 4 anys que són els que legalment 
es poden cobrar! Per regularitzar el mercat ens hem 
ficat en contacte amb tots els que vénen a vendre i 
els hem explicat la situació. Deis que devien diners, 
alguns ja han pagat, altres estan pagant en diversos 
mesos i n'hi ha que han perdut el lloc perque ens 
han dit que no pensen pagar. Hem repartit uns for
mularis d'actualització de dades i els hem demanat 
documentació per confirmar si hi estan legalment. 
Quan disposem de tota la documentació, farem uns 
carnets a cada parada, es donara un lloc fix als co
merciants, com es fa a la gran majoria de mercats, i 
qui es negui a pagar no podra tornar a parar. 

La falta de normalització del mercat és només un 
exemple, ja que el problema és molt més gros: no 
s'ha controlat qui no pagava en practicament tot. 
Pel que fa a les carteres que jo porto, dir que del 
cementiri es paguen 12€ de manteniment deis 
nínxols cada any i que hi ha més de 6.000€ que 
l'Ajuntament no ha cobrat. Amb les taxes deis gua Is, 
tornavem a trobar la mateixa manca de gestió. El 
meu primer objectiu és arreglar aquesta situació 
i després garantir que paguem tots, ja que com a 
ciutadans d'Ulldecona, tenim drets i deures, i hau
ríem de ser tots iguals. La meua pregunta és: Per 
que uns paguen i altres no? A més a més, hem de 
tenir en compte la situació económica en la qual es 
troba l'Ajuntament. Abans de pujar els impostos, i 
que uns paguen i altres no, considero que és més 
just fer pagar a tots. Estic treballant en aquest sentir. 
Sé i sóc conscient que tardaré un temps en fer fun
cionar correctament tot aixo, pero no vull que en les 
futures legislatures els regidors que governin s'ho 
passen tan malament corn m'ho estic passant, així 
com també els meus companys de govern. Estem de
dicant moltes hores, pero és necessar i per arreglar i 
fer un Ajuntament endrec;at. 

El que també m'he 
trobat és que hi ha 
convenís de serveis 
que estan caducats, 
i des· de fa anys. Les 
ordenances desfasa
des, que a més no les 
complien, estem tre
ballant per adaptar
les i per assegurar que 
s'assoleixen. Tots els 
impresos per fer una 
petició de tall de ca
rrer, reservar un edifici municipal, demanar taules, 
cadires, etc ... també els hem actualitzat, complint la 
llei de protecció de dades. Veient tot el que hi havia 
pendent, es dedueix que la legislatura passada ana
va per inercia, perque hi ha una mancanc;a molt im
portant de gestió en practicament tot el que estem 
mirant. Moltes de les queixes que vaig rebent deis 
ve'ins són problemes que es remunten fins a quatre 
anys endarrere, a vegades no els escoltaven i altres 
els escoltaven pero no feien res per solucionar molts 
de problemes que tenia la gent, tot i que la majoria 
eren qüestions que es podien resoldre com ara es
tem fent. 

En referencia a l'area de governació, tenim pre
parada una reestructuració important per circular 
al nostre municipi, próximament ho anireu obser
vant. Tanmateix, ja que he trobat que moltes perso
nes no saben que fer ni com reaccionar els primers 
dies de mes en aquells carrers que els vehicles s'han 
d 'aparcar a l'altre costat, cal informar sobre aquest 
tema. Els ficaré un exemple que espero que els ho 
aclareixi: si el día 30 o 31 poden aparcar el seu ve
hicle al costat dret, el dia 1 l'han d'aparcar al cos
tat esquerre, pero no l'aparquin al costat esquerre 
el dia 1 si obstaculitzen, perque els sancionaran. Si 
obstaculitzen, han d'anar a un altre carrer i aparcar 
adequadament. Seguint l'exemple, aquells vehicles 
que el dia 1 estiguin aparcats al costat dret a partir 
de les 14 hores, també es sancionaran. Per tant, si els 
dies 30 o 31 han d'aparca r a !'esquerra, el dia 1 han 
d'aparcar a la dreta, tenint en compte les puntualit
zacions anomenades. 

També vull donar les gracies a totes les persones que 
el día 20 de novembre van anar a votar, i molt espe
cialment a tates aquelles persones que van votar al 
Partit Popular, el partit que, conjuntament amb Josep 
Verdú Castel!, represento a l 'Ajuntament. Per prime- ~ 
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ra vegada en democracia a Ulldecona el PP, en ~~es 
eleccions generals, hem estat la segona fon;a. poht1ca 
superant en vots al PSC-PSOE. Als nostres barn~, el PPC 
vam ser la primera fon;a política, MOLTES GRACIES. 

és la satisfacció de sentir-me útil i ajudar. Si vol par
lar amb mi, he disposat el meu horari que és de 10 
hores a 13 hores de dilluns a divendres, peró si és 
alguna cosa urgent en un altre horari, truqui a re
cepció (tel: 977 57 30 34), deixi el seu nom i telefon, 
i em ficaré en contacte amb voste. La meva adre~a 
electrónica és isalas@ulldecona.cat. 

Per a mi el més important són les persones i :stic 
al govern d'Ulldecona per intentar donar soluc1ons 
als problemes que hi ha. Algunes vegades és bastant 
difícil, sobretot per la situació económica en la qua! 
ens han deixat, peró altres no, i el que més m'ompli 

Per acabar, en aquesta revista !'informo del telefon 

112 en cas d'emergéncia: 

Qué és el 112? 
És el telé!on que centralitza les trucades 
d'urgéncia. És única tot r ámbit europeu 1 
dóoa resposta immed1ata les 24 ho<es del dia. 

Quan s'hi ha de trucar? 
Oavant d'una s1tuació de penll immediat: 
acc1dents. 1ncendis, robatoris, agresS<Ons. 
v1olérn:ia maschsta. rcscats 1 catastrales. 

Qui atén la trucada? 
La pmsona que aten la trucada posa en 
rnarxa 1mmed1atament un d1sposi1.iu per 
atendre ta urgencia Stgu• del tipus que sigui, 
111dependentment del !loe on es produ~~1. 

Els Centres d' Atenció 
i Gestió de Trucades 
d'Urgencia 112 
Són centres integrats i permanents que 
tenen corn a objectiu facilltar un espai comú 
i una estructura d€ cocrdinació i d'interacció 

de\s diversos serveis d'emergencies de 
Catalunya: bombers, policies, sanitaris 

i rnedi ambient. 

La Uei del Centre d"Atenció i Gestió de 
Trucades d'Urgéncia 112 Catalunya, 
aprovada el 30 de juliol de 2007, preveu 
dues seus, una a Barcelona i l'altra a Reus. 
El nou Centre de Reus entrara en funciona

ment el 1uny de 201 O i el de Barcelona es 
construira en un futur a I' eix de la Sagrera. 

Quins serveis hi intervenen? 
Els serveis púbhcs d'emergenc1es: mossos 
d'esquadra. policies locals, bombers. 
protecci<l clV\I, san1tans i agents rurals. 

Emergencies 
de persones sordes 
SMS: 679 436 200 I Fax: 900 500 112 

Quan no s'ha de 
trucar al 112? 
El 112 és un leléfon d'emergéncies, no 
d'infmnac1ó. No s'h1 ha de trucar mai per 
dernanar 1nformació sobre el temps, e\ 
tránsit, etc. Ll?S trucades inadequades o 
falses poden pequdicar altres persones que 
reillment es traben davant d' una emergénc1a. 

El Centre 112 de Reus 
Es un edifici singular. autosuficient. arnb 
l' últ1rna tecnologia. integral en l'entorn 
i respectuós amb el medi ambient. 

Ocupa una superficie de 15.000 m'. 
Hi treballaran habitualrnent 1 20 persones 
per torn i e l doble en situacions 
d'excepcionalitat. La plantilla total sera 
d'unes 500 persones. 

El cornplex cornpta, a rnés, amb una torre 
de telecomunicacions d'uns 45 mctres 
d'altura í un heliport. 

www.gencat.cat/dirip 

112 
emergencies 

!11111 
Generalitat 
de Catalunya 

lmalge wtual de\ Centre 112 de 

Actualitat 7 

Moltes gracies perla seva confianc;a, i estic a la seva 
disposició, tambe vull desitjar-li unes Bones Festes 
de Nada!. 

Isabel Mª Salas González 

Próximament es renovara la Junta de I' Associació de 
Voluntaris de Protecció Civil d'Ulldecona; l'Ajuntament 
col-laborara amb aquesta Associació i és per aquest 
motiu que si voste vol fer-se voluntari pot passar 
per I' Ajuntament i preguntar per Isabel Salas, que 
!'informara. Moltes gracies. L'esperem. 

Segona fase del projede de neteja 
a l'Abric 4 del conjunt rupestre 
Aquesta segona meitat del mes de novembre van comen~ar els treballs de neteja de les 
parets de l'abric 4 del nostre conjunt rupestre de la serra de Godall. 

El projecte s'engloba dintre de l'anomenat "Projecte 
Caixes" que és un conveni de la Fundació La Caixa amb 
el Departame.nt de Cultura de la Generalitat de Cata
lunya orientat a la conservació, difusió i restauració del 
Patrimoni Mundial catala. En el cas del conjunt rupes
tre de la serra de Godall l'import aportat per la Fun
dació La Caixa arriba als 60000 € destinats a la neteja 
i dignificació de les parets de l'abric 4 o "Cava Fosca". 
Aquestes parets van quedar molt mal meses perla falta 
de control en les visites al conjunt i moltes de les pintu
res van quedar destru"ides o tapades per les pintades, 
les rascades, els fums i els líquens de les humitats. Els 
treballs estan dirigits per l'equip del prestigiós restau
rador andorra Eudald Guillamet i supervisats pel Ser
vei d'.Arqueologia de la Generalitat. 

La primera fase es va dur a terme durant l'estiu del 
2010 i els resultats no podien ser més satisfactoris ja 
que a banda de la neteja de la paret esquerra, es van 
re-descobrir unes pintures esquematiques i dos cabre
tes naturalistes d'estil llevantí en perfecte estat de 
conservació. També es van fer cates a la pel-lícula ne
gra de fum i sutge deis fons pera buscar indicis de pin
tures per baix i s'investiga sobre !'origen d'unes restes 

de pintures rupestres amb estils molt diferents. 

Pel que fa a la intervenció que a hores d'ara s'esta 
duent a terme, s'esta netejant la paret de la dreta de 
les pintades i les destrosses produ'ides en els últims 35 
anys i s'estan recuperant unes figures semi-esquemati
ques de gran valor científic. Continuara la neteja par
cial de la pel ·lícula negra del fons de forma que en 
un futur próxim l'abric 4 pugui ser visitat i ala vegada 
estudiat pels especialistes pel seu gran valor científic. 
També en aquesta intervenció es netejara la pel·licula 
negra que hi ha al sostre de l'abric 5 i quer impedeix 
de veure les seves magnifiques figures amb nitidesa. 

Les intervencions són de gran interes per a la comu
nitat científica ja que donara peu a noves investiga
cions sobre les tecniques pictóriques i sobre la utilit
zació d'aquest gran espa i ritual pels últims pobles 
prehistórics. Aixó sense oblidar la importancia que 
tenen aquests treballs per al nostre poble, ja que re
tornaran la dignitat perduda al millor conjunt d'Art 
Rupestre Llevantí de tot Catalunya i ens torna a situar 
a l'avantguarda de la investigació, la protecció i la di
fusió del nostre Patrimoni Mundial. 

.. 
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Més Ulldecona 
. Ulld . a denuncia la falta de rigor en la carta enviada pels partits membres de 

~~ual e~C:i; de govern de· I' Ajuntament d'Ulldecona (CiU, PP i UGI). 

Punts a considerar: 
• Defensem la transparencia informativa en re

ferencia als aspectes i activitat municipal. No obs
tant, demanem rigor, exactitud i sinceritat alhora 
d'informar sobre temes tan importants com és 

l'estat economic de l'administració local. 

• Lamentem que l'actual equip de govern, for-
mat majoritariament per membres del consistori 
anterior, parlin de "descobrir" la situació econó
mica actual, quan han tingut tota la informació a 
l'abast durant les anteriors legislatures i han emes 
vots favorables a molts deis projectes i inversions 

finan<;ades per aquests credits. 

• Segons la informació que hi ha a disposició de 
tots els membres del consistori local, el deute 

bancari real de I' Ajuntament d'Ulldecona és de 
4.855.000 €. Segons aquesta mateixa informació, 
el deute bancari total de la Societat Privada Mu
nicipal Ulldecona Activa, SL és de 1.229.000 €. 

• La suma total de deute bancari real és dones de 
6.084.000 € i no de 7 .500.000 € xifra que es pu
blica en la carta esmentada. Creiem que aquesta 
diferencia d' 1.416.000 € denota una falta de 
rigor impropia d'una administració com la nostra 
i proporciona a tota la ciutadania unes dades no 

ajustades a la realitat. 

• Tant l'Ajuntament com la SPM Ulldecona Activa, 
són entitats públiques que han de maximitza r els 
beneficis socials, encara que aquests no apare

guin en els balanc;os economics. 

8.000000 ( 

7.000.000 ( 

6.000.000C 

5.000 [)()()( 

4.000.000( 

3.000.000( 

2.000.000( 

1.000.000( 

0( 

Deute real / deute publicat 

6 084.110 { 

• Deule munrc1pal real • DeLJ\e publicat 

Pro postes: 
• Demanem la convocatoria d'una Assemblea In

formativa General oberta a tots e ls ve'ins i ve'ines 
del municipi, amb la compareixen<;a de la regido
ra d' Hisenda per tal d'informar de forma clara i 

rigorosa sobre: 

• Situació economica real de I' Ajuntament i en

titats dependents. 
• Explicar el detall de cada un de is credits vi

gents: terminis, inversions associades o fina~i~ 
tat, capital pendent, etc. amb documentac10 
oficial i no d'elaboració propia. 

• Sous deis regidors i regidores i justificació deis 

augments recents. . 
• Publicació i explicació del pacte de govern 1 

les seves prioritats. 
• Creac:ió d'una Mesa conjunta de tots els grups po

lítics del consistori per tal de consensuar de forma 
unitaria les mesures economiques i d'estalvi del 
municipi. Unitat que servira també per reclamar 
a les administracions superiors que agilitzin els 

pagaments pendents amb l'Ajuntament. 

Més Ulldecona demana a l'actual equip de govern ri
gor ¡ un ajustament deis sous deis regidors paral·lel 
als ajustaments experimentats pels treballadors 
del sector privat en els seus salaris, i proporcional 
a les retallades aplicades per les adrninistracions als 
funcionaris (com tots sabem, ara és hora de fer més 

amb menys). 

Així mateix, Més Ulldecona fa una crida a la unitat 
de tots els partits per tal de fer front a la greu situa

ció económica. 

Típologia deute bancari 

• Deute lnver'§.ions. Ajuntament e Oeute lnversions UHdecona Activa 

• Oeute despesa corr~nt Ajuntament 
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Transparencia versus demagOgia 
Voldríem fer una breu pinzellada de la situació de 
l'Ajuntament al nostre municipi. Estem treballant 
per tirar endavant tots els projectes que ja estaven 
iniciats per part de !'anterior equip de govern i 
sobretot, per posar una mica d'ordre a les arques 
municipals. 

Es parla molt de la situació económica en la qual 
ens trobem, pero el que ens sobta més, és que un 
company del consistor i, ara a l'oposic ió, denunci'i al 
seu bloc, i ara a la revista, la falta de rigor, exac
titud i sinceritat deis partits membres de l'actual 
equip de govern, a la carta enviada el passat mes 
d'octubre. 

• La xifra que publiquem a la carta és, desgracia
dament, molt real. 1 el l sap perfectament, que als 
6.084.000 € ha de sumar la quantitat de 1.582.105 
€ del romanent de t resoreria negatiu que ja por
tem a sobre des del 2009. Per tant , aquestes dades 
que vam publicar són vertaderes. 

• També ens demana que li expliquem al detall 
t ots, i cada un, deis credits vigents, aixo pera no
saltres és f er demagogia pura i dura. El l hauria de 
ser sabedor deis credits que l'Ajuntament tenia, 
per qualsevol dubte o aclariment sap sobrada
ment que pot dirigir-se a intervenció. 

• L'actual equip de govern té l'obligació de fer un 
préstec de 1.582.105 € (romanent de tresoreria 
en negatiu), préstec que hagués hagut de fer 
!'anterior equip de govern. Aquest préstec és 

d'obligat compliment per ta l d'equilibrar el pressu
post ta l i com exigeix la Genera litat de Catalunya. 

• Un altre tema del qual es parla molt és deis sous 
deis actuals reg idors de l'equ ip de govern, ja ho 
hem exp licat per activa i per passiva. Ens dóna la 
impressió que continuar parlant deis sous és una 
manera de desviar l'atenció del ciutada. Ment re 
es parla de 1 sous no es parla d' altra cosa. 

• També ens demanen que publiquem el pacte de 
govern entre CiU, PP i UGI, i ho tornem a repetir, 
perqué ja ho vam explicar en sessió plenaria, no 
tenim res signat , és un pacte de paraula (austeri
tat, optimitzar recursos, .. . ). 

Treba llem per Ulldecona i els cinc barris, per aixó 
ens afegim a la crida de la unitat de tots els partits 
per tal de sortir de la greu situació económica a la 
que estem immersos i creiem que una de les mane
res de treballar en aquest sentit és deixar de banda 
els ''colors" i t reballar única i exclusivament pel bé 
del nostre municipi. 

Segui rem comunicant tot el que fem al poble mit 
janc;ant la revista o bé pernotes informatives, que 
repa rtirem per les cases, per aferir als ciutadans i 
ciutadanes una visió clara i t ransparent de la situa
ció del nostre Ajuntament. 

Grades per la vostra atenció i rebeu una cord ial 
salutació, 

UGI, CIU i PP 

Associació de Veins Partida Terrers 
El passat dijous 18 d 'agost es van reunir membres 
de la junta de la AA.VV. Partida Terrers d 'Ulldecona 
amb el nou alcalde Celestí Hervas i la regidora 
d'urbanisme Núría Ba lagué. Tots junts van recó
rrer tot el barri per ta l de coneixer de primera ma 
i en situ, els problemes i mancances que pateix el 
nou barri de la Partida Terrers . Des de l'ajuntament 
s'esta fent tot el possible per anar solucionant e ls 
problemes que hi ha, de fet ja es va fer f uncionar la 
font de la Plac;a deis Pa·isos Cata lans (que feia anys 
que no anava) per celebra r la festa de la bat alla de 
globus d'aigua, així com t ambé s'estan arreg lant 
les diferents zones enjardinades. No obstant la jun
ta de la AA.VV. Partida Terrers seguira t reballant i 

col·laborant amb l'Ajunt ament per tenir un barri en 
millors condicions. Els interessats que vu lguen, es 
poden posar en contacte mitjan<;ant del nost re co
r reu elect ron ic: avpartidaterrers@gmail.com 

.. 
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RESULTAT ELECCIONS AL CONGRÉS NOVEMBRE 2011 

loT se - TAULA ! c. 
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C. Cultura 
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C. Cultura 
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PARTIT DELS SOCIALlSTES DE CATALUNYA (PSC-PSOE) 
ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA- CATALUNYA SI 

2 ( ERC-Rl.cac..=.!t)'--------

:!. _.co~VERGENClA 1 UN~_~iU) 
4 ESCONS EN BLANC _(~Eb~) __ 

5 PLATAFORMA PEA CATALUNYA (PxC) 

6 PARTIT COMUNISTA DEL POBLE DE CATALUNYA (_PCPC) 

INICIATIVA PEA CATALUNYA VEROS-ESQUERRA UNIDA 1 ¡-
7 __ ALI ERNATIVA (ICV-EUiA) 

~- PIRATES DE CATALUNYA (PIRATA.CATL 

9 UNIÓN PROGRESO Y DEMOCRACIA (UpyD) 

10 PARTIDO POPULAR (PP) 

11 ANTICAPITALlSTES 

_______ __... __ 

12 PARTIT ANIMALlSTA CONTRA EL MALTRACTAMENT ANIMAL 
·- -

13 _UNIFICACIÓN COMUNISTA DE ESPAÑA (UCE) 

14 PARTIT REPUBLlCA D'ESQUERRA-REPUBLlCANS (PRE-A) 

15 HARTOS.ORG 
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RESULTATS ELECCIONS A CORTS GENERALS SENADORS 2011 
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AlOEA L Ali 396 395 G01 572 564 195 186 178 269 2d 1 279 96 9 1 
Al.DOVER 187 161 177 91; 92 9 1 2 1 19 'ª 9 7 9(; 95 !IS 34 
ALFAP.A 70 fi~ 67 41 35 33 5 6 2 5 1 51 47 13 15 
AMETLLA MAR l 028 599 576 \141 849 834 2 72 239 221 5"12 524 518 19'J 179 
AMPOLLA l " 261 250 242 515 498 496 79 so 57 239 2Jll 237 101 9 1 
OENlíA.Ll E"'T 161 155 152 124 116 115 5!i 54 50 6A 6A 64 16 22 
C1\ Mr\RLES • 91 • 72 46 8 505 •89 .:31 179 111 106 231 22• 223 47 66 

OEHE8RE 20 18 1963 1944 1 226 1 172 1 03() 524 <81 463 0 19 856 ees 354 394 
PAULS 152 147 1•6 149 143 144 " 10 11 24 24 25 !J " PERELLÓ EL 3~2 391 386 3% 383 385 139 128 '12l 61 58 57 88 90 
ROQUETES 005 862 833 6'4 121 631 32t; 261 128 !>4J 529 524 676 334 
llVENYS 215 2 n 21 1 153 15 1 159 26 2 1 20 70 S9 10 18 22 
TORTOSA 4 229 3610 ) 476 4 6A1 4 070 J 75" 9 •3 61¿ 564 1 951 1 8 36 . 183 1 11.: 1 1 112 
XERIA 208 'HS 194 21 4 111 199 53 A9 46 6-1 6" 62 60 37 

TOTAL BAIX EBRE 10.388 9.414 9 267 10.656 9 407 8..976 2.752 2 .299 2.086 5145 4,944 4 .871 3.566 2 498 
1\LCANAR 009 920 902 1 0 12 &-J7 931 588 532 470 835 8 15 810 330 208 
1\MPO STA 2 363 2 25i 2 203 3 033 2 9 15 2 886 7G7 6 77 613 1 203 1 163 1 140 003 579 
rP.EGINALS 48 •M 45 ea 85 85 26 20 20 35 J5 35 10 16 
GA!.ERA. u> 5G 55 55 122 \18 118 31 27 24 9 1 89 89 23 19 
GOOALl 116 11& 115 1().1 !18 9B 21 19 18 113 '13 113 12 " W .S BARBERANS 159 157 151 56 52 52 6 5 5 87 87 86 is 8 
M1\SOENVERGE 112 "º 104 n G 284 262 40 32 33 79 75 75 lfl 2·1 
S GARLES RAPITA 1 973 1 9 12 1 894 1 8SIJ 1 801 , 782 sas 528 494 Rfi9 847 847 376 43Z 
S JAUME ENVt.JA 838 828 817 447 441 4.38 94 86 77 274 265 264 57 59 
SANTA BARBARA )70 351 345 ¡!J I 'l22 720 69 61 55 328 323 319 116 14 1 

SE.NIA LA 8-t 1 8 15 8('{¡ 569 546 538 123 106 100 184 173 767 176 227 
ULUlECON/' 126 692 683 817 -55 

·~ 148 121 107 617 658 651 265 165 
TOTAL MONT SIA 8.569 8.257 8.128 9 .134 8.744 8 .689 2 498 2 214 2.016 5 375 5 .243 5.196 2 312 1.912 

ASCO 2 3-0 2 18 2 15 300 286 277 67 57 -16 133 12• 12 1 107 46 
OENISS'\NET 120 129 "ª 100 162 162 69 64 '12 Q7 67 37 'l'J 33 
r LIX i2~ S97 681 47< •SS 315 239 2 14 197 165 155 15'.S 186 170 
GMCJ.i. 74 "7 -, 100 98 SB 28 2·• 22 38 34 34 7 ·¡ 

GINESTAR 100 159 156 1)3 127 121 28 2~ \7 '.!:; J3 32 ,., 32 
MIRAVEl 107 97 g¡ "º i04 •03 77 81 78 1l JO 30 ) 1 18 
MORA D"EBRE 625 593 572 888 85-1 848 ,,, 18!) 172 J2 1 315 309 2 J.4 196 
MORA LA NOVA 341 338 324 ~9 1 ~i3 567 159 1·13 13-0 179 174 173 120 105 
PALMA D"EBRE LA 62 G3 ~ I 132 13 1 133 10 12 10 G 5 5 -1 10 
RASOUERA 109 102 101 105 91 90 96 89 89 18 19 18 47 16 
rllBA-ROJA O EBRE 238 229 1~4 257 250 24Si 27 21 20 11}3 :oo 101 • 0 38 
TlVISSA 287 245 2-44 JW 385 376 93 80 72 117 116 114 ;9 SS 
I ORRE ESPt•NVOL 115 113 113 156 152 15 1 39 J2 29 14 14 14 16 14 
VINEBRE ~ª 52 52 7~ 7 1 66 26 25 n 30 30 31 4 1 23 

TOTAL RIBERA 3.245 3.096 3.029 3.889 3.742 3.556 1.175 1.051 %6 1.257 1.216 1.175 975 786 

ARNES 3A 33 33 190 187 184 55 54 5a 29 27 27 11 12 
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POBLA MASALUt;;A 4) • 1 1.2 101 10· 105 G 6 1 2ó 25 25 9 20 
Píl/~ T DE CO MTE 25 l • 23 57 48 48 2 1 1 17 17 17 4 7 
VILALBA DEL ARCS ID 73 74 177 176 176 32 ;o 28 00 88 88 29 10 

TOTAL TERRA ALTA 1.535 1.500 1.489 2.347 2.293 2 266 505 473 459 1.216 1.203 1.200 373 401 

TOTALS 23 737 22 267 21 913 26 026 24.186 23.4871 6 9301 6 .0371 5.527 12.993 12.562 12 442 7 226 5.597 
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TERRES DE L'EBRE M; 1~-at 
;¿ui1 

POBLACIO CENS VOTS Blanc Nuls % PART. 2008 ''.011 2008 

ALDEA 2.918 1 779 49 47 60.97% 452 594 872 431 

AU>OVER 712 484 10 9 67 98% 67 98 320 189 

ALFARA DE CARLES 333 206 3 9 61 ,86% 75 34 100 72 

AMETLLA DE MAR 4.369 2 795 54 48 63,97% 887 945 1.171 619 

AMPOLLA 2.050 1 332 28 34 64.98% 494 554 503 262 
B 
A BENIFALLET 660 453 13 7 68.64% 104 116 246 150 
1 1 504 22 12 63,51% 388 516 940 480 

CAMARLES 2.368 
)( 1.231 2 082 

OELTEBAE 8.849 5.651 179 111 63,86% 981 3.643 

E 
PAÜLS 517 377 2 11 72_92% 168 164 236 157 

B 423 356 
R PERELLÓ 1.821 1 209 34 31 66 39% 413 646 

E 
ROQUETES 5.698 3 A70 76 82 60.90%, 610 871 1.997 958 

TIVENYS 711 529 13 13 74,40% 137 156 329 218 

TORTOSA 22.952 14 , 14 326 258 6 1,49% 3.580 4.450 8.666 3.970 

XERTA 1.001 669 12 33 66,83% 225 219 386 201 

TOTALS 54.959 34.572 821 705 8.581 10.371 20.055 10.145 

ALCANAR 6,411 4089 92 88 63 78% 898 1.041 1.948 976 

AMPOSTA 14.146 9153 204 238 64 70% 2.754 3.179 5.034 2 254 

FREGINALS 298 227 7 4 76. 17°/o 62 89 94 47 

GALERA 588 358 13 8 60,88% 105 127 116 54 

M - 573 388 5 10 67.71% 101 95 172 118 
o 335 4 7 68,93% 58 45 225 158 

MAS DE BARBERANS 486 
N 104 
T MASDENVERGE 841 557 7 10 66,23% 261 286 229 

s 
ST CAR LES DE LA RAPITA 10.163 6 312 121 115 62.11 % 1.122 2.000 3.953 1.942 

1 463 833 
A SANT JAUME D'ENVEJA 2.761 1 836 25 25 66 50% 388 1.373 

SANTA BARBARA 2.719 1 775 45 45 65 28% 640 769 826 357 

ifii 3.990 2 766 72 53 69 ,37% 435 631 1.490 776 

ULLDECONA 4.120 2 811 66 70 68 23% 700 884 1.329 698 

TOTALS 47.096 30.609 661 673 7.524 9.609 16.789 8.317 

ASCO 1.356 868 13 31 64 01 % 254 301 504 233 

BENISSANET 800 53 1 15 9 6636% 149 181 252 115 

FLIX 3.049 2 030 62 50 6658% 351 516 1.296 715 

R GARCIA 443 278 8 8 62,75% 112 101 148 77 
1 71,09% 118 140 280 166 
B GINESTAR 626 445 21 14 

E MIRAVET 573 383 6 5 66,84% 83 113 211 86 
R 

MÓRAD'EBRE 2 507 62 62 63 89% 704 935 1.333 627 
3.924 

A 346 
MÓRALA NOVA 2.209 1 558 31 34 70,53% 550 624 682 

D 
PALMA D'EBRE 330 240 4 4 72.73% 131 144 107 56 

E RASQUERA 636 385 6 14 60,53% 71 103 219 98 
B RIBA-ROJA D'EBRE 1.008 706 10 5 7004% 167 263 445 226 
R 395 116 
E TIVISSA 1.337 994 12 17 74.35% 318 372 

TORRE DE L'ESPANYOL 472 355 9 4 75 21% 142 165 169 98 

VINEBRE 338 242 6 6 71,60% 93 85 100 52 

TOTALS 17.101 11.522 265 263 3.243 4.066 6.118 3.011 
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2008 ;¿011 2008 :lUi1 2008 2011 2008 ¿ui1 
206 322 417 228 26 46 43 62 

72 106 49 26 12 27 8 19 
53 69 11 5 6 8 2 6 

474 572 394 309 71 142 38 106 
145 260 142 101 31 52 23 41 
60 74 110 73 9 16 ' 2 4 

131 266 241 153 14 34 18 21 
527 1.153 895 612 90 169 60 114 
22 27 17 4 1 5 3 7 
45 78 281 192 24 63 4 34 

506 656 567 354 108 177 82 296 
72 74 62 27 6 19 3 9 

1.895 2.418 1.531 1.078 467 860 282 754 
47 75 108 63 21 36 7 30 

4.255 6.150 4.825 3.225 886 1.654 575 1.503 
778 962 720 621 147 182 129 127 
883 1.113 962 1.392 225 345 145 428 

42 44 34 26 5 6 2 7 
75 96 42 40 11 13 8 7 
96 122 so 26 4 6 3 6 
76 109 9 7 6 3 2 2 
64 86 38 38 13 13 4 13 

719 977 866 698 221 320 134 139 
106 300 123 11 o 40 54 14 26 
278 374 166 84 20 47 27 54 
738 862 172 154 111 148 42 42 
641 744 336 144 59 98 44 107 

4.496 5.789 3.518 3.340 862 1.235 554 958 
101 158 98 66 9 31 14 35 
57 77 137 90 10 26 3 18 

203 228 392 277 64 110 30 72 
32 45 49 33 6 5 6 1 
43 43 61 27 11 23 6 11 
31 35 129 89 21 35 s 14 

294 370 303 236 57 97 63 118 
136 217 255 179 33 81 32 46 
15 6 24 14 8 11 2 1 
21 24 161 113 12 13 9 14 
90 122 58 33 11 26 3 21 

127 90 148 148 92 197 19 19 
28 14 37 44 4 18 2 3 
21 37 34 28 5 12 6 16 

1.199 1.466 1.8811 1.377 343 685 200 389 

ARNES 430 350 7 13 81.40% 193 187 66 23 

BATEA 1.559 1 097 22 23 70.37% 264 310 604 319 

BOT 587 418 9 5 71 21ª1~ 203 155 192 142 

T CASERES 237 177 4 1 ¡~ 68% 80 68 53 29 
E ¡ 6582% 110 128 254 142 
R 

831 547 16 17 

R FATARELLA 931 537 18 22 5768% 157 148 220 96 
A 

2.063 1 420 37 29 68,83% 542 608 579 270 
GANDESA ~ 

A HORTA DE SANT JOAN 
1 

975 677 14 13 69,44% 315 31 2 240 97 
L 

PINELL DE BRAI 878 600 17 8 68,34% 176 183 302 179 
T 117 44 
A POBLA DE MASSALUCA 307 216 5 2 70,36% 127 103 

PRAT DE COMTE 150 118 1 3 78,67% 57 59 35 23 

VILALBA DELS ARCS 590 4 19 8 8 71,02% 161 177 163 75 

TOTALS 9.538 6.576 158 144 2.385 2.452 2.811 1.439 

16 31 89 78 2 7 2 4 
225 303 91 65 21 42 20 13 

39 46 46 43 3 7 7 11 
44 54 10 13 4 4 4 

114 147 85 57 12 27 2 13 
83 84 154 117 23 38 7 14 

217 269 173 109 17 57 20 41 
113 152 57 46 11 23 2 20 
84 103 67 83 11 17 12 10 
12 28 11 12 3 5 1 3 
23 21 8 5 3 4 1 2 
80 96 37 32 s 12 9 11 

1.1150 1.334 828 660 11 5 243 83 146 

TOTAL TERRES DE L'EBRE 128.694 83.279 1.905 1.785 21 .733 26.498 45.7731 22.912 1 11.0001 14.7391 11.0571 8.6021 2.20sl 3.8171 1.4121 2.996 
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Convergencia i Unió 
El passat dia 20 de novembre van tenir lloc les eleccions generals de l'Estat Espanyol i CiU va ser la for~a més vo
tada a Catalunya amb 1.014.263 vots, i també al nostre poble. A Ulldecona, el col·legi electoral va obrir una hora 
més tard degut a problemes técnics amb la llum a causa deis aiguats deis passats dies, pero va transcorre amb 
normalitat. Hi va haver un 68,23% de participació (2.811 votants}, i el resultat va ser el següent: 

CIU CIU PSC PSC PP PP 
2008 2011 2008 2011 2008 2011 

700 884 1329 698 641 744 

2008 

CiU 

PPC 

• PSC 
ERC 

• 1cv 
A L TRES 

Des de l comité local de Convergencia i Unió volem agrair 
a tota la gent que va anar a votar, especialment a aquells 
que ens van donar la seva confian~a i que ens han per
més, per primer cop, ser la for~a més votada al nostre 
municipi en unes eleccions generals. Grades al vostre su
port hem aconseguit el millor resultat de tota la demo
cracia i és un orgull que una for~a política catalana, com 
la nostra, hagi aconseguit aquest resultat. 

La gent d'Ulldecona i barris s'han adonat que l'única fo
r<;a política que defensara els seus interessos a Madrid és 
Convergencia i Unió, ja que la resta de forces polítiques 
no són lliures, sinó que depenen de Madrid. 

ERC ERC ICV ICV Altres 1 Altres 
2008 2011 2008 2011 2008 2011 

336 144 59 98 44 1 107 

2011 

CiU 

• PPC 

• PSC 
ERC 

• icv 
Al TRES 

Aquesta campanya electoral l'hem viscuda d'una manera 
diferent, ates que la nostra cap de llista, Núria Balagué, 
formava part de la candidatura del Congrés deis Dipu
tats. No fa falta dir que pera nosaltres, ha estat tota una 
alegria aquesta designació i ens dóna anims i forces pera 
continuar treballant. 

Grades perla vostra atenció i rebeu una cordial salutació, 

CiU 

Neteja de I' a rea cremada 
També dintre d'aquest mes de novembre es va treballar en la neteja de l'area que va 
quedar afectada per l'incendi produi"t dintre de l'area de protecció de les pintures. 
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director del Centre d'lnterpretació d'Art Rupestre. Una part ha consistit en tallar¡ abancalar la fusta crema
da. dint~e-de la zona.de ~rotecció i l'altra part ha consistit en tallar, desbrossar i netejar la zona perimetral 
mes prox1ma als abncs prntats pera evitar possibles combustions a la seva vora i elevades temperatures a 
la roca calcaría. 

h•••• .. •••••n••••uu•o•OH•••••••••••••••H•••••••••U-.oouooooonnounuoooooo••••HUOoOooooouo•oooooooao.-oHoooooooooooooooo•••••o ooooouooooooouuoo•••1•101ooonuooooo-.,, .. ,,,,,,,, , ,, .. ,,,,,., .. ,,,,,,,,,,,,,,,,,, ,uooo100010000100001 

lnici del Taller de Convivencia 
de l'Ajuntament d'Ulldecona 
El 2 de novembre, Alberto Blasco, Regidor d'lmmigració A més de rebre classes de cata la, e ls participants comp
de l'Ajuntament d'Ulldecona junt amb la Técnica In- taran amb visites guiades als llocs més emblematics 
tercultural de l'Ajuntament, Mercé Pitarch, i dues mo- d'Ulldecona, xerrades informatives de tots els recursos 
nitores conductores del taller, llhame El Moussaoui í existents a la població, conferencies de professiona ls 
Virginia Roig, van inaugurar el Taller de Convivencia, de diferents ambits: sanítat, educació, dinamització 
organitzat per l'area d'immigració de l'Ajuntament económica, coneixement de costums de la cultura 
d'Ulldecona. En el taller hi participen un total de 40 catalana ... 

persones de diferents nacionalitats: Magrebí, Roma- Per als interessats, recordar que aquest curset 
nesa, Pakistanesa, Peruana, Equat oriana, Espanyola... s'imparteix en dues aules de l'lnstitut Manuel Sa les i 

Per sort, les pintures rupestres no van quedar afee- tural i natural indisociable amb la figura de !'Ermita L'alta participació al Taller de Convivencia demostra la Ferré (el qual ens el cedeixen molt amablement) els 
tades pero es van cremar unes 25 hectarees de ma- de la Pietat i la línia d'abrics pintats. bona acceptació i acollida d'aquesta iniciativa, sobretot dies assignats són dimecres i divendres de 15'1 5 a 

toll s, garrofers i ullastres que ja s'havien cremat Les feines de neteja les han dut a terme e ls 8 me m- perles persones immigrants que conviuen a la pobla- 16' 15 hores i de 17'00 a 19'00 hores. 
l'any 1995. A banda dei s danys ecológ ics a una zona bres del Pla Ocupacional "Pla de manten ime nt de ció. En e l Ta lle r de Convivencia, que esta obert a tota Creiem que són activitats que hem de procurar 
molt erosio nada, e l problema era !'impacte visual l'entorn periurba" de l'Ajuntament d'Ulldecona la població, es treba lla principalment l'aprenentatge mantenir ja que, són importants per aconseguir una 
que produla la zona afectada sobre un paisatge cul- ambla coHaboració de l'ADF local i la supervisió del de la llengua catalana mitjan~ant e l coneixement de bona integració de totes les persones estrangeres ¡ 

------------------------------------------------~~----''_e_nt_o_r_n_o_n_en_s_t.:_r_:_o..::.be_::__m...:.'....:U:..:.l :..::ld:..::ec~o.=.n:..:.ª::·:.._ ____ ___ apropar-les a la nostra cultura. 

.. 
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Apropa't a I' O nada 
La Residencia municipal d'Ulldecona esta gestiona
da per L'Onada Serveis, una organització especialit
zada en la prestació de tot tipus de serveis adre~ats 
a la gent gran, tenint coma principi la qualitat. 

Compta amb una plataforma de serveis integrals: 
42 places públiques de residencia assistida, 18 places 
públiques de centre de dia, servei d'ajuda a domici
li, acompanyament hospitalari, servei de menjador .. , 

entre d'altres. 

Ara, 1nic1em el projecte "Apropa't", amb la 
col·laboració de l'Ajuntament d'Ulldecona, per tal 
de donar a coneixer el servei de centre de día a lapo
blació. Aquest programa sorgeix després d'analitzar 
les dades de les informacions perque detectem que 
moltes de les famílies que acudeixen al centre no co
neixen aquest servei i el més important, ja no poden 
gaudir-lo per la dependencia severa del seu familiar 
i per tant, ja no és un perfil de centre de dia sinó de 

residencia . 

El projecte ofereix les següents avantatges: 

• Flexibilitat horaria 
• Grup d'ajuda mútua pera les famílies 
• Aula sensorial 
• 5 dies gratu'its de preva del servei 
• Transport a baix cost 
• Activitats psicoestimulatives matí i tarda 

El programa es dura a terme des de 1'1 de juny del 

2011 al 31 de desembre del 2012. 

1 la gent que té aprovada la llei de la dependencia té 

dret a 2 o 3 dies de servei setmanal gratu"lt. 

El centre de dia és un servei especialitzat, destinat a 

oferir atenció assistencial, preventiva, rehabilitado

ra i social a la gent gran que, a causa d'una malaltia 

o limitació sociofamiliar, necessiten rebre ajuda per 

mantenir la seua autonomia. En general, es dona 

una atenció de dilluns a divendres, al matí, a la tar

da o durant tot el día, tornant al domicili perla nit, 

junt amb els familiars. 

El programa d'activitats del centre és molt ampli i 

inclou tant activitats d'estimulació de les capacitats 

cognitives com activitats de tipus lúdic, entenent el 

centre com un espai ple de vida. És igualment im

portant la relació amb l'entorn i en aquest sentit, 

apostem pel centre obert i la participació en les acti

vitats de la població. 

Per tal de desenvolupar tots aquests serve is, L'Onada 

disposa d'un equip de professionals qualificats: in

fermera, metge, psicóleg, fisioterapeuta, anima

dora, terapeuta ocupacional, treballadora social i 

gerocultors, especialitzats en gent gran, i amb for

mació continua de les novetats del sector. 

Per qualsevol informació, podeu posar-vos en con

tacte amb nosaltres al telefon 977573200 o vi sitant 

el centre situat a l'Avda. Generalitat núm. 14. 

.. 
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Activitats lnfantils Festes 
d'Ulldecona 2011 
Durant aquestes Festes Majors 2011 és van realitzar 
un seguit d'activitats pera nens/es durant les Festes 
Majors 2011, els quals anem a parlar: 

VINE 1 MULLA'T ,ACTIVITATS AQUÁTIQUES A LA PIS
CINA, EXHIBICIÓ D'SKATE 1 CINEMA A L'ORFEÓ 

Aquesta activitat es va realítzar el dissabte 20 d' Agost 
a la pla~a deis Pa'isos Cata la ns a partir de les 11 h, és 
va realitzar una activitat molt refrescant on els nens/ 
es de la població van poder gaudir d'una guerra de 
globus d'aigua amb 2000 globus d'aigua i una lluita 
amb pistoles d'aigua que va fer que tots acabessin 
molt, pero que molt mullats. 

La piscina municipal estava plena de nens/es que van 
participar amb les activitats aquatiques on es van 

contractar inflables aquatics per tal de passar un dia 

molt refrescant. 

També és va realitzar el dimecres 24 d' Agost a les 

11 :30 del matí, una Exhibició d'Skate a la pista d'skate 

d'Ulldecona. En aquesta activitat hi van participar 

nois i nois que van ser assessorats pels professors de 

l'escola" HABIL ON BOARD KITESCHOOL" , els quals 

van ensenyar a fer moviments amb el monopatí. Tam

bé es van sortejar diversos articles entre els assistents. 

El dissabte 27 d' agosta les 11 h és va projectar al Tea

tre Orfeó una pel·lícula per als més petits anomenada 

UP. Hi van assistir una 50 de nens/es amb el seus pares 

i van poder gaudir d'una pel·lícula de molta qualitat. 

Activitats aquatiques. Activitats aquatiques. 

·,,¿ ::I!~;:;¡ 
Exhibició "'1~5.kate. 
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XXII Pare Infantil de Nadal 
d'Ulldecona 2011 
Venda d'abonaments Pare de Nadal. 

El Pare Infantil de Nada! 2011 sera del dia 22 fins al 
30 de desembre (exceptuant 25 i 26 de desembre). 
L'horari sera de 16h a 20h, excepte el día 22 que 
s'obrira a les 17h i el 24 que es tancara a les 19h. El 
preu de !'entrada seran 2€ , pero també hi haura 
un abonament pera tots els dies de Pare per 10€.És 
poden adquirir al Retén de l'Ajuntament o al Punt 
d'lnformació Juvenil (Al costat del Poli) a partir del 
día 14 de novembre de fins el 21 de desembre, i el 22 
de desembre al mateix Pare Infantil de Nadal. 

També el 23 de desembre és realitzara la NIT DE 
L'ADULT-JOVE, onde les 23h a la 1h el Pare de Nadal 
obrira les seves portes en horari nocturn. El preu 
sera 1€. 

Pare Infantil ~ ·~ · ~ 
de Nadal ~f. · 

TÍQUET 
Preu: 10 € 

- Orsanit;CJ: 
"\ A' ' a', ¡untament 

·,v.. d'Ulldecona 

" 9 30 

Servei d' Aniversaris al 
Centre Obert 11Lúdik'' 
En cap de setmana. 
Es poden realitzar els aniversaris deis vostres fills 
veient la demanda existent per part de molts deis 
pares, en realitzar els aniversaris deis petits de casa, 
al Centre Obert. L'espai es podra demanar per rea
lítzar els aniversaris els dissabtes i els diumenges. El 

preu de lloguer de l'espai són 40 € i 60 € de fian~a 
que seran retornats en acabar l'aniversari. L'horari 
de demanar el local per festes d'aniversari és de 
15:30h a 19:30h de dilluns a divendres. Per a més 
informació truqueu al 977573348. 

Curs de Monitor/a de lleure 
a Ulldecona 
Del 16 de Juliol al 29 de Juliol de 2012. 

Aquest estiu, del 16 de julio l de 2012 fins al 29 de 
Julíol de 2012, és realitzara a Ulldecona un Curs de 
Monitor/a de lleure. Els horaris se ran de 10h a 14h i 
de 16h a 20h de dilluns a dissabte. El preu són 200 €. 

Ja podeu inscriu-vos al Punt d'lnformació Juvenil de 
15:30h a 19:30h de dilluns a divendres. Per tal de fer la 
inscripció s'ha d'entregar 3 fotos carnet, fotocopia del 
DNI, la inscripció emplenada i el pagament en efectiu. 

.. 
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Carnet Jove Faldut 
Des de la Regidoria de Joventut de l'Ajuntament 
d'Ulldecona estem posant en marxa el Carnet Jove 

Faldut, un carnet que permetra que els joves de la po

blació obtinguin descomptes en les compres als dife

rents comen;os de la població, juntament amb els des
comptes de qualsevol activitat que es realitzi des de 

l'Ajuntament d'Ulldecona (Cursos, sortides, activitats 

festives ... ) i també activitats realitzades per entitats de 

la població. 

En aquests moments ens est em posant en contacte 
amb totes les entitats, comerc;os i empreses per tal 
d'explicar-los el projecte i treballant pera que partici
pin una gran quantitat d'entitats, comerc;os i empre
ses per tal de donar al jove un projecte en cara i ulls. 

També al mateix temps s'esta realitzant el Concurs del 
logotip del Carnet Jove, el qual té coma data límit el 9 
de desembre pertal d'entregar les propostes. Ja podeu 
veure les bases del concursa www.ulldecona.cat. 

FOrum Local del Coneixement 
Xerrada "Tecniques avan~ades d'estudi i memorització" 

El divendres, 25 de novembre a les 20.30 hores al Ca
sal Jove va tenir !loe la xerrada del Fórum Local del 
Coneixement "Tecniques avanc;ades d'estudi i me
morització". (TEAM) a carrec de German Galia i Oriol 
Roca d'Academic Centre d'Estudi. En aquesta xerra-

da s'han donat eínes per tal de mi llorar les tecníques 
d'estudi i memorització deis estudiants per tal de 
millorar el seu rendiment academic. L'assistencia va 
ser d'una 20 de persones els quals van escoltar amb 
molt d'interes la xerrada realitzada pels ponents. 

Associació Juvenil 11Jóvens Falduts'' 
Esmor~ar Jove, Lo Ratet de l'Home i el de la Dona i la Gimcana Jove 

A la matinada del primer dissabte de Festes Majors 

2011,Jóvens Falduts, va organitzar un esmorzar jove 

on a cada persona se li donava un tros de pizza i un 

gotet de sangria l'assist encia va ser molt alta. 

Un altra activitat rea litzada per l'associació va ser el 

Ratet de l'home i de la dona, un concurs de llanc;a

ment on els Concurs de llanc;ament de pernil per als 

homes i form at ge per a la dona van t enir premi els 

t res primers cl assificat s .La participació va ser de 25 
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dones i de quasi 60 homes. Els tres primers classificat s 
en cadascuna de les cat egor ies es va endur un pern il. 

1 per fi la Gimcana Jove que va teni r un exit rotund ja 
que hí van participar 6 grups on t eníen que rea lítzar di
verses proves per tal d 'aconseguir la victoria. Va ser una 
nit de molt riure ja que les proves eren molt originals i 
els partícipants de la Gimcana és van deixar la pell en 
cada prova. 

••••••h•• • •••••••• ••nHuuu• •• •• Uooo.••••••••u••• ••uoooo oooooun •o• oouo••u•••• • •••• • ••o ooouuou o •H • •• ••••ao•1• •• • •• ••• • 0•••• •.a ,. o.oo u oo oo• 10oouoo • •• ••••• • ••o•• •ooo 100 0 100 .. 001~ • • • ,.,. , , ._ .... ,,, , , .. , , , ,, .. ,.,,,,,. ,,oo o•u ooo o•nu h o o o 

Neteja Recinte Escolar 

.. 
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Qui, si no ells! 
54 xiquets han participat este juliol a Les Colonies Parroquials 
Talita Cum, unes colonies que compliran 10 anys d'estiu que ve. 

Els monitors - Ulldecona. 
Les colonies parroquials Talita Cum d'enguany van 
girar al voltant de la vida al circ. Al circ, totes les 
persones que treballen juntes aprenen a conviure 
tora de casa mentre dura l'espectacle, comparteixen 
i avancen junts. Si falla un, fallen tots, pero a la ve
gada, l'exit d'un és l'exit de tots. Quan el cansament 
aflora, sempre n'hi ha que carreguen d'energia els 
demés i quan algú s'entristeix, per qualsevol motiu, 
arriba algú altre carregat de rialles. 

A les colonies d'estiu, xiquets, xiquetes, monitors i 
monitores, directors, cuineres ... vam aprendre que 
els valors que comparteixen la gent que viu del circ 
es poden extrapolar a qualsevol situació, com ara, al 
grup de colonies. Compartir, amistat, solidaritat, res
pecte, confian<;a, ajuda ... ho vam treballar en els ta-

llers de manualitats que vam fer cada dia pero tam
bé en els moments de piscina, excursions i gimkanes. 

Als tallers del matí, enguany vam construir un su
port de !libres per posar a la prestatgeria, decorat 
amb un paraigua de trapezista fet amb un pinyol 
de nespro, agulles i fil i un barret de mag, d'on sor
tia un conillet de paper. Per als malabars, vam fer 
pilotes d'arros amb globus i amb molt, enginy, un 
joc de fustes combinades amb betes que cauen i 
s'empaiten a mesura que les vas girant. També vam 
rentar roba a ma, vam fer excursions per Altura i Se
gorbe, vam tenir aerobic cada matí per comen<;ar el 
dia amb energia, vam gaudir un dia del pare aquatic 
i vam fer dos gimkanes amb equilibris i proves del 
món del circ on l'esfor<; conjunt de tot el grup és 
imprescindible per superar-les. 

Cada any, a més, s'incorporen dos habits que s'han 
de complir ... enguany es van treballar el rentar-se 
les dents cada dia, després de menjar, i la puntua
litat. La higiene és basica pera tothom i la puntua
litat important per poder seguir l'horari i poder fer 
tot allo que al llarg de l'any els monitors planifiquen 
per passar-ho el millor possible. 

A les colónies parroquials, que este 2011 van ser de 
1'11 al 17 de julio! a la casa de colónies Lluís Ami
gó d' Altura (Castelló), de moments especia Is n'hi ha 
molts. Durant el día en totes les manualitats, excur
sions i jocs que fem i a les nits, amb els espectacles 
deis xiquets i monitors. Esta vegada, els monitors 
vam portar disfresses i vam preparar gags per fer 
una nit de círc i el dijous, vam representar una obra 
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de teatre -escrita i dirigida per Toni Manel- que te
nia coma moralina que en un cercle de convivencia 
gran com el circ o el grup de colonies cal la unió i 
la col·laboració de tots perqué l'espectacle, al final, 
surte bé. 

En el nostre cas podem dir que la setmana de convi
vencíes va sortir bé, molt bé. Els xiquets es van diver
tir i els monitors encara més amb ells. 1 no ens obli
dem que darrere de tot aixo, hi ha Déu. Li donem 
una vegada més les grades, igual que fem a les pre
garies del matí i la nit i en les misses que celebrem. 
Amb ell com a fita, treballem a diari per enfortir la 
fe i per desenvolupar el treball en equip i el respecte 
vers els altres i l'entorn. Grades a ell, a tot el grup i 
en especial a Mossen Blai i Maria Joana. 

Els Pastorets d'Ulldecona 
Van néixer fa 30 anys dins del Patronat de la Passió 
com a complement nadalenc de les nostres repre
sentacions, utilitzant tots els mitjans tecnics i hu
mans de la Passió d'Ulldecona. 

Teatre Municipal, d Major 147 {Ulldecona) 
Venda de localitats: Al mateix teatre 1/2 hora abans 
de la funció. 
Dates de representació: 

• 4 de desembre de 2011 - 18,00 h. 
• 11 de desembre de 2011 - 18,00 h. 
• 18 de desembre de 2010- 18,00 h. 
• 26 de desembre de 2011- 19,00 h. 

+ informacíó: http://www.passioulldecona.org/ 

El pre u de r entrada és de 5 euros. L' espectador tin
dra un estalvi d'un euro per representació durant 
les quatre funcions si presenta el fulletó promocio
nal al moment de fer la compra de r entrada. 

.. 
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AMICS 11 ~,,,, .. \ 
Salutacions @migues i @mies, 

Ja estem acabant I' any i en els últims mesas hem tin
gut varies activitats, les quals explicarem detallada
ment en les següents línies. 

Destacar que este 2011 AMICS hem complert 10 
anys, durant els quals l'entitat ha viscut grans ex
periencies i moments inoblidables. La nostra funda
ció va tenir lloc el 28 d'abril del 2001, a la Casa de 
Cultura, i en aquel! moment vam ser continuadors 
de la tasca realitzada per !'anterior associació Grup 
de Grups. Des d'aleshores vos hem ofert activitats 
diverses; principalment musicals (amb concerts com 
els festiva Is Garrofa Rock, els Tributs de Carnaval, els 
Fira Rock ... ), pero també d'un altre caire com gim
canes joves, projeccions de pel·lícules i documenta Is, 
activitats infantils i juvenils; el concurs desamarre
tes de colla per testes, sortides cultura Is, excursions i 

piraguades; entre d'altres. 

Des d'AMICS vos volem donar les gracies a tots i 
tates. Tant a tata la gent que ha format i actual
ment forma part de l'entitat, com als i les que hi heu 
col·laborat, participat i assistit; fent possible tot el 
que hem anat fent durant estos anys. Esperem estar 
i comptar en vatros, coma mínim, 10 anys més!! ! 

9a Diada Social d' AMICS 

El dissabte 8 d'octubre i a l'Ermita de la Pietat vam 
celebrar la 9a Diada Social de l'entitat, com cada 
any. Va ser un día molt complet que va comen<;ar 
amb l'assemblea anual de l'entitat. Allí vam exposar 
als socis tot el que havíem fet durant l'any. Seguida
ment vam passar al dinar de germanor, al menjador 
de !'ermita. Ja endinsats a la tarde, quan comen<;a
va a amagar-se el sol i en el marc incomparable de 
l'Ermita, vam gaudir d'una gran actuació a carrec 
deis M'Bore. Una banda provinent de la capital ca
talana, amb percussionistes i bailarines, que ens van 
delectar amb les seues músiques i danses tradicio
nals africanes de Guinea Conakry i Senegal. Ells van 

saber transmetre al públic la tradició africana com 
allí l'entenen: com un element basic en les seues vi
des. No van deixar a ningú indiferent, va ser un gran 
espectacle, molt alegre i on els assistents es van sumar 
al ball i al ritme deis M'Bore. Durant la jornada tam
bé hi va haver una exposició de fotografies d'activitats 
dutes a terme per l'entitat durant els 10 anys. 

IV Fira Rock 2011: Mostra de Grups d' Aquí 

Per 4art any consecutiu, dissabte 15 d'octubre i dins 
de les Festes de Sant Lluc, vam celebrar la Mostra 
de Grups d 'Aquí; un concert que any rere any es va 
consolidant. Des d'aquí volem oferir als grups de 
les nostres comarques l'oportunitat de donar-se a 
conéixer i exhibir-se; de cara a fomentar la música 
en directe a les nostres terres. 

Aquest any hem tingut el plaer de comptar un grup 
vetera: els Equus, de Sant Caries de la Rapita, que 
com a curiositat van recordar que ja havien actuat 
al nostre poble als anys 80 en la mítica Scorpio. Amb 
ells vam gaudir de bona música rock deis anys 70 
i deis seus temes propis actuals. Seguidament va 
actuar el grup faldut Cuis Cults que van portar al 
Fira Rock la seua animada festa reggae-ska. 1 la nit 
va finalitza r amb el directe deis Purkinke, grup am
postí-ulldeconenc continuador deis Lark About, que 
presentaven a Ulldecona el seu primer disc: Bukkake 
Social. Va se r una gran nit, amb bona assistencia de 
públic i va quedar pat ent el bon nivel! musical que 
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tenim a les nostres comarques. 
El Tribut de Carnaval 2012 estara dedicat a la 
música deis anys 60 

Dins l'Assemblea Anual, es va escollir l'estil musical 
al qual estara dedicat el próxim Tribut de Carnaval, 
que tindra lloc el 1 O de febrer del 2012. Va sortir ele
gida la música deis 60's, i s'inclou tot tipus de música 
de la década. Pot ser un Tribut molt divertit, i amb 
sorpreses varies, on els grups que vulguen participar 
podran versionar can<;ons d'artistes molt diferents, 
des del rock al folklore, passant per molts altres es
tils molt variats. Ja podeu anar preparant les disfres
ses i traure la pols a la roba que teniu ben guardada 
"en el baúl de los recuerdos"! 

"Grades, Ovidi". Les can~ons d'Ovidi 
Montllor, amb Arturo Gaya, Quique Pellicer 
i Paco Prieto 

A Ulldecona, la tarde del dissabte 7 de gener i al 
teatre municipal, seran protagonistes les can<;ons i 
la figura de l'Ovidi Montllor: valors per a retrobar 
en un temps mancat de poesia. A partir de les 19.00 
hores tindra lloc a l'Orfeó l'actuació en di recte "Gra
cies, Ovidi". En aquest espectacle Arturo Gaya, Kike 
Pellicer i Paco Prieto; coneguts artistes ebrencs, re
cuperen la figura del cantautor Ovidi Montllor a tra
vés d'un repertori antológic de les seues carn;ons. Un 
acte de retrobament amb un artista imprescindible 
i amb una obra encara plena de vigencia: la senzilla 
for<;a de la paraula. 

Com ells mateixos diuen "Teniu a les vostres mans un 
intent d'apropar l'obra i la figura d'Ovidi Montllor a 
la gent del segle XXI. El seu repertori segueix sent 
una crónica social plena de vigencia i sentiment, que 
l'Ovidi interpretava amb la poderosa for<;a de la hu
militat i aquella mescla de mala llet i tendresa. Aixó 
hem apres i aixó volem transmetre. Grades, Ovidi ... " 

L'espectacle inclou les 14 can<;ons que han interpre
tat i gravat al CD "Gracies, Ovidi", treball que han 
editat aquest 2011, amb temes d'Ovidi tant cone
guts com Homenatge a Teresa, La fera ferotge, La 
samarreta, Va com va, De manars i garrotades o Les 
meues vacances; entre d'altres. 

Components: Arturo Gaya (conegut cantant de Qui
co el Célio) (Veu). Kike Pellicer (Contrabaix). Paco 
Prieto (Guitarres) . 

Més informació d' AMICS a www.amicsulldecona.blogspot.com i a www.facebook.com/group.php ?gid=43814648531 
A més, si voleu contactar en natros i/o formar part de l'entitat, també podeu trobar-mos al correu electrónic 
entitatamicsulldecona@gmail.com o al teléfon 673 804 745. 

Activitats a l'Esplai 
Aquest darrer trimestre de 2011 ha estat especialment 

actiu a l'Esplai perqué als tallers i cursets habituals en 
anteriors trimestres se n'hi han sumat de nous. 

A més de continuar, quinzenalment en les sessions de 
Gimnastica i loga. Els cursets de Ball de Saló, Manuali
tats, Pintura i lnformatica en tres nivells: lniciació, Inter
net i Vídeo Digital s'hi ha sumat el nou curs d'Angles 

que continuara fins les Festes de Nada l. 

El 26 d'octubre es va fer una sessió de "Cine-Fórum a 
l'Esplai", ambla projecció de la pel·lícula "Las chicas de 
la lenceria", que al final va motivar un animat col-loqui, 

degut a que la seva tematica tracta les relacions inter

generacionals entre els pares ja majors i els fills als nos

tres dies. 

Es va fer una conferencia de divulgació i suport a la Ma

r ató de TV3 sobre la donació d'órgans i trasplantaments 

a la que van assistir unes cinquanta persones. 

La xerrada amb el suport de projeccions audiovisuals va 

despertar l'interes deis presents en el sentit de la impor

tancia que té la donació d 'órgans per salvar vides hu

manes. Actualment, no importa l'edat del donant d'un 

órgan, l'important és que estigui en bones condicions. 

.. 
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També aquest trimestre s'han fet nous tallers 
adrec;ats a millorar l'estat físic i psíquic deis partici
pants. Un d'ells ha estat "Activalament", que ensen
ya les técniques per mantenir i millora r l'estat men
tal, especialment a partir deis cinquanta anys. 

"Despertar en un somriure" que aborda la proble
matica, bastant freqüent, de no poder dormir ade
quadament i ofereix senzilles normes per poder dor
mir bé, perqué dormir bé significa viure més i millor. 

"Habilitats socials" és un nou taller amb l'objectiu 
de millorar les relacions humanes i socials entre les 

persones. 

Aquests cursets i tallers, sempre dirigits per persones 
degudament qualificades, han registrat una partici
pació de més de cent cinquanta inscripcions. Estan 
adrec;ats als socis de l'Esplai, pero hi ha excepcions 
com per exemple als cursos d'lnformatica els quals 
s'obren a tota la població, ja que l'important és do
nar un servei a Ulldecona. 

L'Esplai el passat 7 de novembre va fer una excursió 
al Pirineu Aragonés i Lourdes. Es va visitar Jaca, To
rreciudad, el Monestir de San Juan de la Peña, el de 
Leire, El Palau de Javier, el Pare Natural d'Ordesa, 
Lourdes, .. .. Llevat el día de la visita a Ordesa que ens 
va acompanyar la pluja, el temps va ser espléndid, 
el que va permetre gaudir de l'excursió, amb molts 
paratges de gran bellesa natural així com els monu
ments histories i religiosos que es van visitar. 
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Biblioteca popular Ulldecona 

Hora del conte " Contes en clau de Fa" dia 17 de Novembre 
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Dia 7/10 
Dia 21/10 
Dia 28/10 

"Contes del bosc" 
"Contes de fades" 
"Contes de temor" 

Dia11/11 
Dia 02/12 
Dia 16/12 

"Contes del mar" c. 
"Contes del món" \o 1 
"Contes d'hivern" d.. 

z:.~/~ 
Exposició: Programes Festes Majors Sant Lluc 1925 - 1935 - 1949 ... 

Al tres 
Reunió deis diferents grups de lectura: infantils, ju
venil i adults, Parlem de !libres tots els d ijous a les 
11 : 10 a Radio U lldecona 

1 si vols participar en alguna act ivitat només cal que 
mires l'agenda mensual i vingues en moltes ganes 
de participar en tot el que fem!! 

CONNECTA AMBLA BIBLIOTECA !! 

Web: http://um11v.11//deco11a.cat/ seccio/ biblioteca 
Facebook: https:/ / 11111111ifacrbook.co111/ bibliotrca11//deconr1 
Bloc: http://hihlioteca11/ldeco11a.h!ogspot.co111 
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EL CARNEl DE LA 
BlBUOtECA "? A QUE 
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VINE 1 TE'L FAREM ! ! ! 
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111 JORNADES D'AGROBIOLOGIA, 
PAISATGE 1 PATRIMONI 2011 
El passat mes d'octubre es van celebrar les 111 Jorna
des d' Agrobiologia, Paisatge i Patrimoni i les Festes de 
Sant Lluc. La Pla~a de l'Església ha estat el punt princi
pal d'aquestes Jornades amb el Mercat Agrobiológic i 
Artesanal que s'ha celebrat els dies 15 i 16 d'octubre. 

Aquest any hi han participat 21 parades d'arreu de 
Catalunya, les parades habituals del Mercat Agro
biológic que és realitza cada tercer dissabte de cada 
mes i l'estand de Turisme. 
Com ja és habitual, s'inicien els actes amb una Jorna
da de Transferencia Tecnológica, "Varietats autóc-

tones d'olivera i olis diferenciats", organitzada per 
I' Ajuntament d'Ulldecona dintre del Projecte Aula 
Camp i Taula i ambla col·laboració del Departament 
d' Agricultura, Ramaderia, Pesca, Alimentació i Medi 
Natural i l'ADV de Producció Ecológica del Montsia 
- Baix Ebre. 

El dissabte és el dia que s'inaugura el Mercat Agro
biológic i Artesanal i les botigues al carrer a les 
10'30. Comencen les activitats que s'han organitzat 
dintre del marc de les Jornades pensades pera totes 

les edats. 
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Reciclem i Transformem! són uns tallers pera adults 
i infantils, pensats per aprendre a minimitzar el vo
lum de residus, saber reutilitzar i convertir el rebuig 
en un subproducte. Les manualitats consistien en fer 
collars i polseres amb anelles de llaunes de refresc i 
cd's, moneders amb brics, etc. 

A l'estand de turisme, a més de ser punt d'informació 
per als visitants i expositors, ha estat el punt central 
de les Jornades grades a la gran participació deis vi
sitants a les degustacions. 

Agra"im la col ·laboració de tots els establiments 

_ .... !I' ~ 

que han participat en les degustacions. Aquestes 
apropen als visitants la diversitat de productes i de 
restaurants que tenim a Ulldecona i els donen a 
coneixer. Aquesta edició és la que hem rebut més 
col·laboració per part de la restauració i alimentació 
d'Ulldecona. També voldríem agrair la col·laboració 
als establiments que van oferir un lot de productes 
deis seus establiments per al concurs de paelles que 
aquest any arribava a la seva desena edició. 

Hem de destacar el XVIII Concurs d'All i Oli celebrat 

a la pla~a amb la co l·laboració de les Mestresses de 

.. 
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Casa i que sempre és un acte que desperta gran in
teres entre tots els assistents. 

Tal i com el nom indica, les Jornades d' Agrobiologia, 
Paisatge i Patrimoni no solament ressalten el sector 
agroalimentari local sinó que es pretén dinamitzar
ne el paisatge i el patrimoni. Per aquest motiu es 
va programar la visita guiada al Museu Natural de 
les Oliveres Mil·lenaries de l'Arión i es van poder 
degustar els olis mil·lenaris del Territori del Sénia. 1 

com a novetat aquest any des de !'Oficina de Turis
me es va apostar per realitzar una Jornada "Open 
House". Aquest esdeveniment va comen~ar a Lon
dres l'any 1992, i des de aleshores el concepte 'Open 
House' s'esta introduint a diferents ciutats al vol
tant del món com: New York, Dublin, Tel Aviv, Bar
celona i aquest any a Ulldecona. "Open House" és 
un concepte simple pero a l'hora contundent, que 
ofereix l'oportunitat de coneixer i experimentar 
!'arquitectura de forma excepcional i completament 
de franc. Les activitats de "l'Open House" conviden 
a tothom a explorar i entendre el valor d'un espai 
ben constru"it i dissenyat. 

Volem agrair molt especialment la col·laboració deis 
ve"ins d'Ulldecona que els vam proposar el projecte 
i que amablement van obrir les portes de casa seva 
per a gaudir-ne tots de la seva arquitectura. L'exit 
de participació en aquesta Jornada va sorprendre a 
la propia organització, essent més d'un centenar els 

participants. 

Les Festes de Sant Lluc d'aquest any han recuperat 
la tradició que es va perdre l'any 1992, els bous. Per 
primer cop es va dedicar un matí de vaquetes sola-

ment per a dones i es va celebrar tres dies de vaque
tes i dos nits de bous embolats. A la mitja part, els 

bous infantils de pla~a animaven als més petits. 

El diumenge es va celebrar la Tarde solidaria Juan 
Sevilla-ADPP Angola. Es van vendre 530 entrades i 
es van recollir 2.814,45 €, entre entrades, venda de 
bolsos i polseres solidaries, els numerets del sorteig i 
el recaptat en el mercat d'intercanvi. Aquesta recap
tació és pera la ONG ADPP Angola, que hi esta al ca
pdavant deis projectes Juan Sevilla a Lucala-Angola. 
Hi van participar activament Patrons Encarna, Nou Art 
Joies, Juan Sevilla, lmma Queralt, Pelu Mamen, Laura 
Roig, Grup de dones, Twirling La Vie d'Ulldecona, Lú
dik, Miguel Hervas, Grallers, Bar La Pla~a, Tere Fornós 
i Núria ltarte entre d'altres col.laboradors voluntaris 

que van ajudar. 

El dilluns nit, vespra del dia de Sant Lluc, al Pavelló, 
es va oferir el primer Sopar de "Sobaquillo" o de 
pa i porta. Hi van assistir unes 500 persones, cadas
cú és portava el sopar i l'organització (Ajuntament 
d'Ulldecona i Fira d'Ulldecona) facilitava la infraes
tructura, el vi, el pa i el postre. En finalitzar el sopar 
"popular" hi van assistir-hi unes 150 persones més, 
per veure l'espectacle deis Trinco's per Antonio, Ben
jamí i Osear, els fina listes del programa de TV3, "Bus
cant la Trinca" i que van fer passar una nit divertida 

a tots els assistents. 

La resta d'activitats incloses al programa han estat 
possibles, grades a les col·laboracions de les entitats 
municipals que cada any planifiquen !'agenda per 

incloure-ho dintre de les Festes de Sant Lluc. 

Festes Ulldecona 2011 

Recull Fotogrilfic 
Festes Ulldecona 2011 
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36 Festes Ulldecona 2011 Actes Plens Ajuntament d'Ulldecona 1 

Acta de la sessió extraordinaria duta a terme pel ple de l'ajuntament 
d'Ulldecona el dia 25 de juliol de 2011 

Senyors Assistents: 

President: 
Sr. Celestí Hervás i Picazo 

Regidors: 
Sra. Núria Balagué Raga 
Sra. Isabel Maria Salas González 
Sra. Josefina Salvatella Martínez 
Sr. Josep Manel Verdú Castell 
Sr. José Alberto Blasco Alvaredo 
Sra. Estefania Bordes Sansano 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Eduard Marin Castell 
Sr. Víctor Vidal Sorlí 
Sra. Neus Borrás Guardia 
Sr. Josep Rodrigo Panisello 

Secretaria: 
Sra. Paula Zaragoza Rosa 

Excusen la seva absencia: 

(UGl-FIC) 

(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(CIU) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(+U-AM) 

Sr. Francesc Antoni Lavega Serra (+U-AM) 

A Ulldecona, el dia vint-i-cinc de juliol de 
dos mil onze. 

Essent les vint-i -una hores es constitueix 
el Ple Municipal, integrat pels membres 
que s'expressen a l'encap~alament, sota la 
presidencia del Sr. Alcalde, Celestí Hervás 
Picazo, assistit per la secretária de la cor
poració, a l'objecte de celebrar la sessió 
extraordinária corresponent al dia d'avui, 
i que ha estat convocada amb l'ordre del 
dia següent: 

Secció Inicial 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la ses
sió anterior. 

Secció Resolutoria 

1. Adhesió al conveni de col·laboració 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i el Con
sorci Administració Oberta Electrónica de 
Catalunya per a la prestació del servei de 
notificació electrónica. 

2. Aprovació deis convenís entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i el Servei Ca
t alá de la Salut (CatSalut) i les clausules 
addicionals primeres, per les quals es fixa 
la contraprestació economica i el sistema 
de pagament de les prestacions assisten
cials del 2011, en relació als consultoris 
locals deis barris el Castel!, Sant Joan del 
Pas i els Valentins. 

3. Aprovació del conveni de coHaboració 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i el CODE 
per a la redacció del Pla d'Ordenació Fo
restal del municipi d'Ulldecona. 

4. Aprovació del conveni de col·laboració 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i I' Agencia 
Cata lana de I' Aigua pel qual s'autoritza 
l'ocupació física de dos camins de titu
laritat municipal per a la construcció de 
l'escomesa eléctrica que ha d'alimentar 
l'EDAR deis Valentins. 

5. Aprovació del conveni de col·laboració 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i el Club 
Joventut Ulldecona per a la reparació de 
les pistes de tennis. 

6. Ratificació del decret d'alcaldia de data 
1 de juliol de 2011, relatiu a.l'aprovació del 
conveni de col·laboració entre l'Agrupació 
de Defensa Forestal 109 d'Ulldecona i 
I' Ajuntament d'Ulldecona. 

7. Ratificació del decret d'alcaldia de data 
20 de julio(, relatiu a l'aprovació del con
veni de col·laboració entre l'Ajuntament 
d'Ulldecona i la Mancomunitat de la Taula 
del Sénia pera la realització d'accions per 
a l'ocupació, dintre del rnarc del Projecte 
lmpuls pera l'any 2011. 

B. Elevació de la Generalitat de Catalunya 
(Conseller de Treball) de la proposta de 
festes laborals locals pera l'exercici 2012. 

9. Aprovació del programa d'actes de les 
Festes Majors 2011. 

10. Aprovació definitiva del projecte basic 
i d'execució pera la mi llora de la urbanit
zació del carrer Mirador del Riu, al barri 
Sant Joan del Pasa Ulldecona. 

11. Aprovació de la modificació del pro
jecte básic i d'execució pera la millora de 
la urbanització del carrer paral·lel al Riu 
Sénia del barri Castell a Ulldecona. Apro
vació inicial. 

12. Aprovació de l'establiment del servei 
públic de Centre Obert en regirn de lliure 
concurrencia. Aprovació definitiva de la 
Memoria justificativa, Reglament i Projec
te d'activitat. 

13. Anul·lació de drets pendents de cobra
ment del pressupost 2011 per prescripció. 

14. Aprovar el pla economic financer 2011 
- 2014. 

15. Donació de compte de l'avaluació 
anual del cornpliment del pla de saneja
ment aprovat a ('empara del ROL 5/2009, 
de 24 d'abril, de mesures extraordinaries 
i urgents per facilitar el sanejament de 
deutes pendents de pagament amb ern
preses i autonoms. 

16. Examen i aprovació, si s'escau, deis 
Comptes Anuals (Balan<;, Compte de per
dues i guanys, Estat total de canvis del 
patrimoni net, Estat de fluxos d'efectiu i 
Memoria), en referencia a l'exercici 2010, 
de la Societat Privada Municipal Ulldeco
na Activa, SLU 

17. Aprovació de l'Aplicació del Resultat 
i la Gestió social de l'exercici de 2010, de 
la 5ocietat Privada Municipal Ulldecona 
Activa, SLU. 

Obert l'acte per la presidencia, es van 
adoptar els acords següents: 

Secció Inicial 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la 
sessió anterior. 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotrnesa a votació l'acta del dia 
27 de juny de 2011, s'aprova per unani
mitat deis membres consistorials presents. 

Secció Resolutoria 
2. Adhesió al conveni de col·laboració 
entre I' Ajuntament d'Ulldecona i el 
Consorci Administració Oberta Elec
trónica de Catalunya pera la prestació 
del servei de notificació electrónica. 

Dictamen Conegut: 

"Assumpte: Adhesió al conveni de 
col·laboració entre I' Ajuntament d'Ulldecona 
i el Consorci Administració Oberta Electroni
ca de Catalunya per a la prestació del servei 
de notificació electronica" 

El Consorci AOC presta un servei per a 
resoldre un aspecte clau en la tramitació 
electronica, com és el de les notificacions 
oficials deis actes administratius produ'its 
en l'actuació administrativa. Aquest ser
vei, que es posa a disposició de les admi
nistracions públiques catalanes, ofereix 
les funcionalitats següents: 

• Un lloc web personalitzat que actua com 
a dipósit de les notificacions telematiques. 
Aquest lloc incorpora mecanismes de xi
fratge en les transmissions per tal de ga
rantir la confidencialitat de les dades, i, se
gell de data i hora per acreditar el moment 
del dipósit de la notificació i de l'accés per 
part de l'interessat al seu contingut. 

• Mecanismes d'accés deis interessats al 
servei de notificacions a través de pantalles 
"marca blanca" o mitjan~ant la web mu
nicipal que accedirá al servei eNOTUM se
guint el protocol definit pel Consorci AOC. 

• Mecanismes d'accés deis interessats amb 
autenticació a través de certificat digital 
que garanteixen la identitat. 

• Sistemes de comput deis terminis. 

• Sistemes d'alerta del diposit de notifica
cions per als interessats via correu electró
nic i/o missatge curt al telefon mobil. 

• Mecanismes de generació de les notiti
cacions a través del servei de la platafor
ma EACAT o bé a través de serveis web. 

• Mecanismes de generació d'informe de 
l'estat de les notificacions. 

Mitjan~ant la utilització d'aquest servei, 
les administrac ions podran adre~ar per 
mitjans electronics les notificacions deis 
seus actes i resolucions als interessats que 
ho hagin sol·licitat, amb totes les garan
ties jurídiques i tecniques. El servei que 
s'ofereix compleix els requisits establerts 
per la Llei 11 /2007, de 22 de juny, d'accés 

.. 
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electrónic deis ciutadans als Serveis Pú
blics, en tant que permet acreditar la data 
i l'hora en que es produeixi la posada a 
disposició de l'interessat de l'acte objecte 
de notificació; i la data i hora d'accés al 
seu contingut per part de l'interessat. 

L'Ajuntament d'Ulldecona está interessat 
en la utilització del servei eNOTUM prestat 
pel Consorci AOC pera practicar les notifi
cacions deis seus actes per mitjans electro
nics ja que aixo suposa una economia de 
temps i de mitjans que els és beneficiosa. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció del 
següent 

ACORO: 

l. Adherir-se al conveni de col·laboració en
tre l'Ajuntament d'Ulldecona i el Consorci 
Administració Oberta Electronica de Cata
lunya per a la prestació del servei de notifi
cació electrónica, en els termes que figura 
incorporat en l'expedient administratiu. 

11. Facultar !'Alcalde, com a President 
d' aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
7/1985, de 2 d'<~bril, Reguladora de les Ba
ses del Regim Local, pera la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quants documents 
siguin necessaris en la seva execució." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

3. Aprovació deis convenis entre 
I' Ajuntament d'Ulldecona i el Servei Ca· 
tala de la Salut (CatSalut) i les clausu
les addicionals primeres, per les quals 
es fixa la contraprestació eéonomica i 
el sistema de pagament de les presta
cions assistencials del 2011, en relació 
als consultoris locals deis barris el Cas
tel!, Sant Joan del Pas i els Valentins. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació deis con ven is entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i el Servei Ca
tala de la Salut (CatSalut) i les cláusules 
addicionals primeres, per les quals es fixa 
la contraprestació economica i el sistema 
de pagament de les prestacions assisten
cials del 2011, en relació als consultoris 
locals deis barris el Castel!, Sant Joan del 
Pas i els Valentins" 

1. L'Ajuntament posa gratu'ltament a dis
posició del Servei Catalá de la Salut (CatSa
lut) els consultoris locals deis barris el Cas
tel l. Sant Joan del Pas i els Valentins, per 
tal que es pugui prestar la corresponent 
assisténcia sanitária de cobertura pública 
a carrec del CatSalut. 

2. El CatSalut coadjuva al financ;ament de 
les despeses de funcionament i manteni
ment derívades deis subministraments del 
consultori. 

deren oportú signar un conveni que reguli 
els termes d'aquesta la col·laboració per 
cadascun deis consultoris locals deis barris 
el Castel l. Sant Joan del Pas i els Valentins. 

4. Atés que l'adopció d'aquest acord im
plica una acció administrativa reservada al 
Ple segons l'art. 22 LRBRL. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció 
deis següents 

ACORD1S: 

l. Aprovar els convenis entre I' Ajuntament 
d'Ulldecona i el Servei Catala de la Salut 
(CatSalut) i les clausules addicionals pri
meres, pels quals es fixen les contrapres
tacions economiques i el sistema de paga
ment de les prestacions assistencials del 
2011, en relació als consultoris locals deis 
barris el Castel!, Sant Joan del Pas i els Va
lentins, en els termes que figuren incorpo
rats en l'expedient administratiu. 

11. Facultar !'Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
711985, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Régim Local, pera la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quants documents 
siguin necessaris en la seva execució." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Pregunta quines gestions s'han fet per tal 
que s'inclogui el consultori de les Ventalles. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que es va fer la consulta al De
partament i que es va sol· licitar la inclusió 
del consultori de les Ventalles i durant el 
2006, 2007 i 2008 no van fer res, i no va ser 
fins a f.inals de 2009 i al 2010 quan van co
men~ar a solucionar el problema i a veure 
predisposició per part del govern a solu
cionar el problema, per aixo la sorpresa va 
ser al 2011 quan es van enviar uns papers, 
on de nou no constava les Ventalles. Per 
aixo es va enviar tota la documentació. 

- Sr. Hervás: 
Diu que l'adhesió a aquest conveni esta 
pendent des del mes de man;, passant-se 
de mesos. Comenta que ells aquí porten 
20 dies, de manera que no podien fer cap 
gestió si no sabien que s'havia de signar, 
i les han fet ara, quan han vist que aixó 
estava sobre la taula. Explica que faran les 
gestions necessaries per a solucionar-ho. 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que la seva pregunta anava per 
quines son les gestions que s'han fet fins 
ara i quines son les gestions que es prete- · 
nen dura terme a partir d'ara. 

dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

4. Aprovació del conveni de col·laboració 
entre I' Ajuntament d'Ulldecona i el CODE 
per a la redacció del Pla d'Ordenació Fo
restal del municipi d'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de 
col·laboració entre l'Ajuntament d'Ulldecona 
i el CODE pera la redacció del Pla d'Ortlenació 
Forestal del municipi d'Ulldecona" 

L'Ajuntament d'Ulldecona disposa d'una 
subvenció atorgada per la Direcció Ge
neral del Med i Natural, per a l'actuació 
"redacció del pla d'ordenació forestal", 
en virtut de l'Ordre MAH/2621201 O per la 
qual s'aproven les bases reguladores deis 
ajuts a la gestió forestal sostenible, per un 
import de 11.823,81 €. 

El CODE és una entitat pública amb perso
nalitat jurídica propia, que presta assistén
cia técnica, i que promou entre d'altres, 
actuacions relacionades amb la millora i 
conservació del patrimoni natu ral, d'acord 
amb les respectives lín ies de treball deis 
municipis i consells comarcals implicats. 
Aquest Consorci disposa deis mitjans téc
nics i materials sufic ients per portar a ter
me les actuacions objecte d'aquest Conve· 
ni, i amb aquest conveni sera l'organisme 
encarregat de redactar el projecte objecte 
de la subvenció atorgada per la Direcció 
General del Medí Natural. 

Vista la competencia, capacitat i voluntat 
tant de l'Ajunt ament d'Ulldecona com 
del CODE per desenvolupar el projecte de 
redacció del Pla d 'Ordenació Forestal del 
municipi d'Ulldecona, i donada la im por
tancia del projecte i la necessitat de coor
dinar i opt imítzar els recursos disponibles, 
i satisfer els interessos públics i comuns. 

Vist que el cost de l'actuació ascendeix 
a un import de 13.87S,86 €, IVA i nclós, 
deis quals 11.823,81 € són subvencionats 
per la Direcció General del Medi Nat ural, 
i la resta sera aportada pel CODE d'acord 
amb el Convení esmentat que és objecte 
d'aprovació. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica 
una acció administrat iva reservada al Ple 
segons l'artide 22 de la LRBRL. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció 
deis següents 

A COROS: 
- Sra. Salas: 
Explica que s'han sorpres quan han de- l. Aprovar el conveni de col·laborac ió en-
manat l'expedient pera mirar-lo ¡ l'escrit tre l'Ajuntament d'Ulldecona i el CODE 
que han trobat ha estat una carta d'aquest per a la redacció del Pla d'Ordenació Fo-
any al mes de man;. Diu que a partir d'ara resta! del municipi d'Ulldecona. 

es posara fil a l'agulla per tal que prope- 11. Facultar !'Alcalde, com a President 
rament es pugui signar el conveni de les d'aquesta Corporació i en representació 
Ventalles que está pendent des de finals d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
del 2004. el que estableix l 'article 21.1 b) de la Llei 
Votacions: Sotmés a votació el dictamen 711985, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba-
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ses del Régim Local, per a la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quant s documents 
siguin necessaris en la seva execució." 

Del iberacions: 

· Sra. Ventu ra: 
Explica que votaran a favor i agraeix i fel i
cita la tasca f eta pel coordinador del pla, Sr. 
Climent Ferré, qui va redactar la memoria 
i va portar el pes de les negociacions am b 
la Direcció General de Medí Nat ural per tal 
d'aconseguir la subvenció que ha fet possi
ble aconseguir el Pla d 'Ordenació Forestal 
del municipi d'Ulldecona, essent un deis 
primers municipis que ho t irara endavant. 

- Sr. Hervás: 
Comenta que aquesta setmana han estat 
parlant amb ell sobre el tema i remarca 
que el Sr. Climent s'ha portat molt bé, per 
la qual cosa vol que conste l'agra·iment de 
l'Ajuntament d'Ulldecona. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt t ranscrit, s' aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

S. Aprovació del conveni de col·laboració 
entre l'Ajuntament d'Ulldecona i 
I' Agencia Catalana de I' Aigua pel qual 
s'autoritza l'ocupació física de dos ca
mins de titularitat municipal per a la 
construcció de l'escomesa eléctrica que 
ha d'alimentar l'EDAR deis Valentins. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni 
de col·laboració entre l'Ajuntament 
d'Ulldecona i l'Agé:ncia Catalana de 
l'Aigua pel qual s'autoritza l'ocupació fí
sica de dos camins de titularitat municipal 
pera la construcció de l'escomesa eléctrica 
que ha d'alimentar l'EDAR deis Valentins" 

L'Agéncia Cat alana de l'Aigua ha executat 
l'estació depuradora d'aigües residuals 
(EDAR) de Ulldecona, quedant pendent la 
construcció de l'escomesa eléctrica que ha 
d'alimentar a la EDAR. 
El passat dia 17 de ma ig de 2011 l'ACA va 
aprovar técnica i definitivament l'annex 
complementari d'expropiacions del pro
jecte constructiu de l' estació depuradora 
d'aigües residuals i col·lectors de els Va
lentins, al TM de Ulldecona (Montsiá), clau 
S·AA-01032. 

Les finques de t itularitat municipal afecta
des són la número 2 amb referencia cada~
tral 431 S8A041090110000XM, corresponent 
al polígon 41, parcel·la 9011, cami públic 
i la número 3 amb referencia cadastral 
43158A041090100000XF. corresponent al 
polígon 41, parcel·la 9010, camí públic, pro
duint-se l'afecció de les f inques mitjan~ant 
servitud de pas i ocupació temporal. 

Ates que l'Ajuntament d'Ulldecona, en 
la seva qualitat de titular de les finques 
abans descrites, esta interessat en po
sar a disposició de l'Agéncia Catalana de 
I' Aigua els terrenys descrits anter iorment 
i autoritzar l'ocupació f ísica deis mateixos. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica 
una acció administrativa reservada al Ple 
segons l'article 22 de la LRB RL. 

Per t ot aixó es proposa al Ple l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar el conveni de col· laboració en
tre l'Ajuntament d'Ulldecona i l'Agéncia 
Catalana de l'Aigua pel qual s' autoritza 
l'ocupació física de dos camins de t it ularit at 
municipal pera la construcció de l'escomesa 
eléctrica que ha d'alimentar l'EDAR deis Va
lentins, en els t ermes que figuren incorpo
rats en l'exped ient administrat iu. 

11. Facultar I' A lcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representacíó 
d'aquest Ajuntament , de conformitat amb 
el que estableix l 'article 21.1 b) de la Llei 
7/ 198S, de 2 d'abri l, Reguladora de les Ba
ses del Régim Local, pera la subscripció de 
l'esmentat Conven i i de quants documents 
siguin necessar is en la seva execució. " 

Deliberadons: No se'n produeixen. 

Votacions: Sot més a votació el d ictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistor ials presents. 

6. Aprovació del conveni de col·laboració 
entre I' Ajuntament d'Ulldecona i el Club 
Joventut Ulldecona per a la reparació de 
les pistes de tennis. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de 
col·laboració entre I' Ajuntament d'Ulldecona 
i el dub Jovent ut Ulldecona per a la repara
ció de les pistes de tennis" 

El Ple Municipal, en sessió celebra.da el dia 
3 de novembre de 1997, va aprovar defi
nitivament el conveni entre I' Ajuntament 
d'Ulldecona i el Club Joventut U lldecona 
sobre cessió d'ús i col ·laboració de serveis 
esportius relativa al poliesportiu municipal 
situat al CJ Vicent Auba, sin, amb la finalitat 
de compensar les obres ef ectuades per part 
del Club sense cap contraprestació per part 
de l'Ajuntament . 

En el pacte S.a del conveni s'estableix que 
l'Ajuntament d'Ulldecona s'obliga a efec
tuar al seu carrec les obres de nova construc
ció, millora, reparació i conservació del bé. 

Actualment, les pistes de t ennis ubicades 
dintre de l'esmentat poliesportiu es troben 
en un est at de conservació que requere ix 
la seva mil lo ra i reparació per tal d'oferir 
un servei de qual itat als seus usuaris. 

Atés que l'Aj untament d'Ulldecona no 
disposa deis recursos económics necessaris 
per f er front a aquestes actuacions. 

Vist que el Club Joventut Ulldecona esta 
disposat a executar les obres de millora i 
reparació de les pistes de tennis. 

At es que l'adopció d 'aquest acord implica 

una acció adm inistrat iva reservada al Ple 
segons l'artícle 22 de la LRBRL. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar el conveni de col· laboració en· 
tre I' Ajunt ament d' Ulldecona i el Clu b 
Joventut Ulldecona per a la reparació de 
les pistes de tenn is, en els termes en que 
f igura a l'exped ient. 

11. Facult ar I' A lcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aq uest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
711985, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Régim Local, per a la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quants documents 
siguin necessaris en la seva execució. " 

Deliberacions: 
- Sr. Rodrigo: 
Felicit a el govern municipal per la signa
tura d'aquest conveni i expl ica que es sent 
ident ificat ja que son t emes que es van 
comen~ar a parlar amb !'ant er ior legisla
t ura i és una sort que avui en dia el club jo· 
ventut hagi pres aquesta decisió, tot i que 
els hagués ag radat tant a !'anterior equip 
de govern com a !'actua l poder disposar 
d'aquests recursos per a poder-ho fer di
rectament. pero al no ser així creuen que 
sera una iniciat iva positiva. 

- Sra. Vent ura: 
Volen sumar·se a les felicitacions al club 
jovent ut per la iniciativa que ja porten 
mesos t reballant . Explica que és evident 
que es una fórmula avantatjosa, no només 
pera l club sinó t ambé per a I' Ajuntament , 
que ara no esta en disponibilit at económi· 
ca per fer-hi front , i el tennis és un esport 
que cada vegada es practica més a Ul lde
cona i evidentment el club joventut, com 
una entit at esportiva de ref erencia per al 
poble, creu que val la pena que deixin de 
maníf est aquesta co l·laboració activa en 
el foment de l'esport per a tota la gent 
d'Ulldecona. 

- Sr. Hervás: 
Agraeix el vot favorable d e tots els grups, 
i diu que també l'equip de govern es con
gratula de signar aquest acord. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit , s'aprova per unanimitat deis 
membres consistoria ls presents. 

7. Ratificació del decret d'akaldia 
de data 1 de juliol de 2011, relatiu a 
l'aprovació del conveni de col·laboració 
entre I' Agrupació de Defensa Fores
tal 109 d'Ulldecona i I' Ajuntament 
d'Ulldecona. 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni de 
col·laboració entre l'Ag rupació de Defen
sa Forestal 109 d'Ulldecona i l'Ajuntament 
d'Ulldecona" 

3. Ates que I' Ajuntament i el CatSalut consi--------- ~-----~ -------~----------~-----------

.. 
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L'Ajuntament d'Ulldecona és beneficia
ri d'una subvenció atorgada pel Servei 
d'Ocupació de Catalunya pera la realitza
ció del Pla d'Ocupació que té per objecte 
el manteniment de l'entorn periurba. 

Per Decret d'Alcaldia de data 31 de maig 
de 2011 es van contractar vuit peons per 
a l'execució de les tasques objecte del Pla 
esmentat. 

Aquestes tasques consisteixen en establir 
les mesures de Prevenció d'lncendis Fores
tals al terme municipal d'Ulldecona, amb 
el compromís del compliment de les condi
cions estipulades en l'autorització atorga
da amb data 10 de juny de 2011 al senyor 
Juan José González Marín, President de 
l'ADF, per part de la Direcció General de 
Medi Natural i Biodiversitat, del Departa
ment d'Agricultura, Ramaderia, Pesca, Ali
mentació i Medi Natural. 

Per a l'execució de les tasques descrites, 
l'Ajuntament d'Ulldecona necessita dis
posar d'una serie de mitjans materíals que 
són propietat de I' ADF. 

Víst que l'ADF esta disposat a cedir 
l'ús d'aquest material a l'Ajuntament 
d'Ulldecona durant el temps de dura
ció del Pla d'Ocupació, compres entre el 
6 de juny de 2011 i el 6 de desembre de 
2011 i en horarís de matins, a canvi que 
l'Ajuntament es faci carrec de les despeses 
de reparació i manteníment del material i 
efectu'i un donatiu per import de 2.46S, 76 
euros en concepte de costos pel manteni
ment fix del material. 

Per tot aixo, 

HE RESOLT: 

l. Aprovar el Conveni de Col·laboració en
tre l'Agrupació de Defensa Forestal 109 
d'Ulldecona i l'Ajuntament d'Ulldecona 
que té per objecte determinar les obliga
cions de les parts signants quant a la ces
sió de l'ús deis mitjans materia Is necessaris 
per dur a terme les tasques que són objec
te del Pla d'Ocupació de manteniment de 
l'entorn periurba. 

11. Sotmetre aquest acord a ratificació del 
Ple, en la proxima sessió que celebri. 

111. Facultar l'Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aqust Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
7/198S, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Regim Local, pera la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quants documents 
síguin necessaris en la seva execució. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-Presi
dent de l'Ajuntament d'Ulldecona, Celestí 
Hervás Picazo. a Ulldecona, el dia u de ju
lio! de dos mil onze." 
Deliberacions: No se'n produeíxen. 

Votacions: Sotmesa a votació la ratificació 
del decret dalt transcrit, s'aprova per unani
mitat deis membres consistoria ls presents. 

8. Ratificació del decret d'alcaldia de 
data 20 de juliol, relatiu a l'aprovació 
del conveni de col-laboració entre 
I' Ajuntament d'Ulldecona i la Manco
munitat de la Taula del Sénia per a la 
realització d'accions per a l'ocupació, 
dintre del marc del Projecte lmpuls per 
a l'any 2011. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del conveni 
de col·laboració entre l'Ajuntament 
d'Ulldecona i la Mancomunitat de la Taula 
del Sénia per a la realització d'accions per 
a l'ocupació, dintre del marc del Projecte 
lmpuls pera l'any 2011" 

La Mancomunitat de la Taula del Sénia i 
l'Ajuntament d'Ulldecona, com a membre 
de la Mancomuniat, venen treballant en 
temes d'ocupació i inserció en col·laboració 
amb el Servei d'Ocupació de Catalunya 
(SOC) per tal d'afavorir que persones en 
situació d'atur puguin estar ocupades, en
cara que sigui de forma temporal. 

Que a la vista de la Resolució 
TRE/266S/2010 de 30 de julio! del SOC, per 
la qual es feia pública la convocatoria per 
presentar sol·licituds de concessió de sub
vencions per a la realització d'accions per 
a l'ocupació amb entitats locals, dins del 
marc del Projecte lmpuls, per als anys 2010 
i 2011, en reunió conjunta de la Manco
munitat i els Alcaldes, es va acordar ela
borar una Memoria del Pla d'ocupació 
local pera la contractació de treballadors 
desocupats per al projecte "manteniment 
i conservació del medi natural al Territori 
del Sénia" i presentar la sol·licitud al SOC. 

Amb data 2 de novembre de 2010 es va 
rebre la Resolució del SOC atorgant a la 
Mancomunitat de la Tau la del Sénia 2 aju
des identiques de 132.00S, 16€ per als anys 
201 O i 2011 destinad es, cada una d'elles, a 
contractar 20 treballadors aturats durant 6 
mesos, amb una jornada del 70% (unes 28 
hores a la setmana). 
Com el salari net a cobrar era de 72S,97 , 
per evitar despeses de despla~aments i al
tres, es va acordar amb els Alcaldes que la 
selecció es faria a cada municipi entre les 
persones del mateix i que el repartiments 
deis 20 treballadors a contractar seria: 3 a 
Sant Caries de la Rapita i Alcanar, i 2 a la 
resta de pobles: Ulldecona, La Sénia, Santa 
Barbara, La Galera, Godall, Mas de Barbe
rans i Freginals, una vegada seleccionats i 
per mitja del present conveni passarien a 
col·laborar amb els treballadors deis res
pectius ajuntaments. 

Vista la necessitat de regular els t ermes 
de la col·laboració entre la Mancomuni
tat de la Taula del Sénia i l'Ajuntament 
d'Ulldecona, de forma que es regulin les 
respectives responsabilitats i obligacions 
en relació al Pla d'ocupació local esmentat. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica 
una acció administrativa reservada al Ple 
segons l'article 22 de la LRBRL. 

Per tot aixo. 

HE RESOLT: 

l. Aprovar el conveni de col·laboració entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i la Mancomuni
tat de la Tau la del Sénia pera la realització 
d'accions pera l'ocupació, dintre del marc 
del Projecte lmpuls pera l'any 2011, en els 
termes en que figura a l'expedient. 

11. Facultar !'Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
7/198S, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Regim Local. pera la subscripció de 
l'esmentat Conveni i de quants documents 
siguin necessaris en la seva execució. 

111. Sotmetre la present resolució a ratifica
ció del Ple en la propera sessió que celebri. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-Presi
dent de l'Ajuntament d'Ulldecona. Celestí 
Hervás Picazo, a Ulldecona, el dia vint de 
juliol de dos mil onze." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votació la ratificació 
del decret dalt transcrit, s'aprova per unani
mitat deis membres consistorials presents. 

9. Elevació de la Generalitat de Cata
lunya (Conseller de Treball) de la pro
posta de testes laborals locals per a 
l'exercici 2012. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Elevació a la Generalitat de 
Catalunya (Conseller de Treball) de la 
proposta de testes laborals locals per a 
l'exercici 2012" 

Ates que l'art. 37 .2 de l'Estatut deis tre
balladors indica que de les catorze festes 
labora Is. dues seran locals, i per Decret de 
la Generalitat de Catalunya s'estableix que 
les dues festes locals seran fixades per Or
dre de la Consellera de Treball, a proposta 
deis municipis respectius. 

Ates que l'acord de l'Ajuntament ha de ser 
adoptat pel Ple de l'Ajuntament tal com 
estableix l'article 46 del RD 2001/83, de 28 
de julio!. 

Es proposa al Ple l'adopció del següent 

ACORO: 

Elevar a la Consellera de Treball de la Ge
neralitat la proposta de testes laborals lo
cals pera l'exercici 2012 següents: 
- 19 de mar~ (Sant Josep) 
- 18 d'octubre (Sant Lluc)" 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

10. Aprovació del programa d'actes de 
les Festes Majors 2011. 
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Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del programa 
d'actes de les Festes Majors 2011" 

Atesa la proximitat de les Festes Majors 
d'Ulldecona, es propasa al Ple l'adopció 
del següent 

ACORO: 

Aprovar la programació deis actes de les 
Festes Majors d'Ulldecona 2011." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que el seu vot sera favorable, do
nant un vot de confiarn;a a !'actual equip 
de govern. Diu que hi ha moltes coses 
que es podrien canviar o que haguessin 
pogut aportar, pero també son conscients 
del temps que ha hagut pera la confecció 
d'aquest programa. 
lnsisteixen en la proposta de la Comissió In
formativa de Cultura, tot i que l'actual go
vern ha dividit les arees de Cultura i Festes, 
pero li consta que les dos regidores titulars 
treballen bastant conjuntament, de mane
ra que seria una bona proposta fer aquesta 
Comissió Informativa de Cultura, per a po
der tractar també temes de Festes Majors. 

- Sra. Ventura: 
Pel que respecta al tema del muntatge de 
la pla~a de bous que s'ha avan\at del que 
era habitual, segons han sabut per una nova 
normativa que els agradaria conéixer quina 
és o on la poden trabar i exactament que és 
el que regula, ja que també fa referencia a 
les distancies respecte a la via. Comenta que 
els agradaria saber si és un decret o és una 
normativa ion ho poden trobar. Ho pregun
ta tenint en compte que el fet d'avan~ar el 
muntatge 1 S dies ha fet impossible que el 
barrí el Castel! pogués disposar del carafal 
de l'Ajuntament, perque era inviable poder
la muntar als dos llocs, cosa que si s'hagués 
muntat una setmana abans, possiblement 
s'hagués pogut combinar. 

Respecte a la comissió de bous, comenta 
que s'ha fet fora a diferents persones, que 
saben que en principi va haver una carta a 
tots els membres, després se'n van repes
car alguns i altres no, de manera que els 
agradaria saber quins criteris s'han seguit 
en aq uest sentit. 

També pregunta sobre el balan~ que s'ha 
seguit de les reunions que s'han mantin
gut amb els diferents bars musicals del 
municipi per organitzar el programa de 
festes i també quins criteris s'han seguit 
per contractar els espectacles de la nit, 
tenint en compte, entre altres coses, que 
es va criticar molt a !'anterior equip de 
govern pel fet que hi havia pocs balls i si 
comparen el programa n'hi ha menys deis 
que hi havia l'any anterior. 

Finalment, exp lica que el seu vot sera 
d'abstenció perque també entenen que 
les entitats estan fent una molt bona tas
ca, perque ja ho deien quan estaven algo
vern i ho continuen dient, que les festes 
sense les entitats ser ien impossibles, de 
manera que, com a reconeixement cap a 

elles i com agra·iment perla tasca que fan 
centenars de persones, votaran en sentit 
d'abstenció. 

- Sr. Hervás: 
Diu que en referencia a la pregunta als 
bars musicals, la contestara la regidora de 
festes, la Sra. Bordes, i aprofita per felici
tar-la per la tasca que ha fet que en dues 
setmanes per montar el programa de fes
tes quan només estaven confirmats única
ment els bous í dues orquestres per als dos 
dissabtes. Comenta que, e~ la precarietat 
de recursos que han tingut i la feina i poc 
temps, ha fet una molt bona feina. 

- Sra. Bordes: 
Explica que en el tema deis bars, es va que
dar amb ells una setmana abans. i s'havia 
comentat que I' Ajuntament havia pensat 
de treure la carpa perque volien concentrar 
als joves al mateix lloc i també es va comen
tar que l'Ajuntament volia fer dues níts. Ex
plica que es fara la nit Flaix i la nit Metro, 
per a que els joves puguin anar allí, i que 
els bars puguin fer les altres nits; unes nits 
la Lluna, unes altres Glops .... sabent també 
que la gent que va al Glops no és la mateixa 
que va a la Lluna. Diu que, si el comentari 
és pel problema que va haver amb la pro
pietaria de Glops, aquesta estava en contra 
del monoleg d'en Jordi LP, concretament 
pel lloc on es fa, que sera a la pla\a i ella 
va comentar que si es feia a l'orfeó i es feia 
pagant, ella no tenia cap problema. 

Considera que els pubs estan tots contents i, 
si no és així. l'any vinent es tornara a mirar. 

- Sr. Hervás: 
Respecte a la Comissió de Bous, comenta 
que quan un consistori canvia, les comis
sions queden dissoltes, no sap si les ante
riors ho van fer així o no, pero en aquest 
cas va ser una decisió personal seva. Expli
ca que es va enviar una carta a tots dient 
que quan es canviava l'Ajuntament dones 
també canviava la comissió, després hi va 
haver un contacte amb molts preguntant
los si volien continuar i, fins i tot, van tenir 
un lapsus amb una persona que no se li va 
preguntar i ara s'hi afegira, pero va ser una 
decisió personal seva de les persones que 
coHaborarien en la comissió de bous. 
Quant al tema de carafals. explica que en 
vigor no esta la normativa deis 15 dies, 
pero sí que saben que s'esta tramitant i se
gons els hi va explicar el Sr. Miquel Ferré, és 
una cosa que esta al caure, de manera que 
ja ho han posat en practica aquest any. 

Pel que fa al tema de la coincidencia amb 
el barri Castell, explica que l'any vinent fa
ran el possible per que no coincideixi. 
D'altra banda, comenta que dema tenen 
comissió de bous i la intenció és que el sor
teig es faci per carafals, els quals s'aniran 
homologant poc a poc per a que com
pleixin la normat iva, tant pel que fa als 
carafals moderns com als tract ors. Explica 
que estudiaran si tenen una bona protec
ció, els revisaran, els hi donaran un temps 
als que no estiguin dins de norma i, si no 
s'adapten, passaran els reserves davant, 
per tal d'aconseguir que si hi ha SS o 60 
carafa ls aquest any tots hauran passat un 

filtre. Diu que la intenció és que aquells 
carafals que aquest any no entrin al sor
teig, automaticament l'any vinent entra
ran, i se'ls fara la mateixa revisió, i amb 
aixó aconseguiran que en dos anys tots 
els carafals estiguin al dia. Explica que, 
amb totes aquestes mesures s'avan\aran 
una mica més a les normatives, que seran 
més restrictives, alhora que la gent sabra 
que any si, any no el carafal li tocara i 
d'aquesta manera incentivaran a la gent 
que es facin un carafal més adient. 

També comenta que, a partir de l'anyvinent, 
els carafals tindran un número i el sorteig es 
fara per carafals, tot i que possiblement no 
hi haura tanta gent, peró la festa de carafals 
és festa de calles i amb aixo donaran solució 
al fet que una persona estés 5 o 10 anys que 
no li toqués i d'aquesta manera en dos anys 
tots tindran carafals. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat se
güent: 

Vots afirmatius: 8 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GM+U-AM) 

Vots negatius: o 
Abstencions: 4 (GMPSC-PM) 

11. Aprovació definitiva del projecte 
basic i d'execució pera la millora de la 
urbanització del carrer Mirador del Riu, 
al barrí Sant Joan del Pas a Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació definitiva del pro
jecte basic i d'execució per a la millora de 
la urbanització del carrer Mirador del Riu, 
al barri Sant Joan del Pas a Ulldecona" 

1. Els Serveis Tecnics d'aquest Ajuntament, 
al gener de 2011, van elaborar un projecte 
basic i d'execució que porta per títol "Mi
l lora de la urbanització del carrer Mirador 
del Riu, al barri Sant Joan del Pasa Ullde
cona", l'import del pressupost d'execució 
per contracta del qual ascendeix a la quan
titat total de 108.447, 14 €. 

2. Aquest projecte té com a objectiu la ur
banització d'aq uest vial paral·lel al riu Sé
nia, dotant-lo d'alguns serveis deficitaris o 
inexistents actualment i mobiliari urba. 
Concretament, en el projecte es preveu la 
realització d'una vorera a les dos bandes 
del carrer i la dotació d'un paviment nou. 
O sigui, que esta previst dissenyar un vial 
per a convertir la zona en un passeig del 
poble obert al riu Sénia. 

3. El Ple Municipal, en data 27 d'abril de 
2011, va aprovar inicialment l'esmentat 
projecte, sotmetent- lo a informació 
pública. Transcorregut aquest termini 
d'informació pública sense haver-se pro
du'it al·legacions, procedeix ara la seva 
aprovació definitiva. 

4. Ates que el Ple Municipal és l'organ 
competent per aprovar el projecte se
gons l'article 22.1.ñ) de la Llei 7/198S, de 2 
d'abril, reguladora de les bases del régim 
local. 

.. 
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Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar definitivament el projecte básic 
i d'execució pera la millora de la urbanit
zació del carrer Mirador del Riu, al barri 
Sant Joan del Pas a Ulldecona, l'import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantitat total de 
108.447,14€. 

11. Publicar aquest acord al BOP, al DOGC i 
al tauler d'anuncis." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

12. Aprovació de la modificació del 
projecte basic i d'execució per a la 
millora de la urbanització del carrer 
paral·lel al Riu Sénia del barri Castell 
a Ulldecona. Aprovació inicial. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació de la modificació 
del projecte basic i d'execució pera la mi
llora de la urbanització del carrer paral·lel 
al Riu Sénia del barri Castel! a Ulldecona. 
Aprovació inicial" 

1. Els Serveis Técnics d'aquest Ajuntament, 
al gener de 2011, van elaborar un projecte 
basic i d'execució que porta per títol "Mi
l lora de la urbanització del carrer paral·lel 
al Riu Sénia del barri Castel! a Ulldecona", 
l'import del pressupost d'execució per con
tracta del qual ascendía a la quantitat to
tal de 191.972.76 €. 

2. Aquest projecte té com a objectiu la 
millora de la urbanització d'aquest vial 
paral·lel al riu Sénia, dotant-lo d'alguns 
serveis deficitaris o inexistents actualment 
i mobiliari urba. 
Concretament, en el projecte es preveu la 
realització d'una vorera a les dos bandes 
del carrer i la dotació d'un paviment nou. 
O sigui, que esta previst dissenyar un vial 
per a convertir la zona en un passeig del 
poble obert al riu Sénia. 

3. El Ple Municipal, en data 27 d'abril de 
2011, va aprovar inicia lment l'esmentat 
projecte, sotmetent-lo a informació públi
ca, transcorregut el qual no es van produ'ir 
al·legacions. 

4. L'import del pressupost d'execució per 
contracta ascendia a la quantitat total de 
191.972,76 €, segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses generals (13%) 
Benefici industrial (6%) 

IVA(18%) 
TOTAL 

lmport 

136.713,26 € 
.17.772,72 € 

8.202,80 € 

29.283,98 € 
191.972.76 € 

5. Aquest projecte inclo'ia una partida per 
a la connexió de la xarxa de clavegueram 
de l'esmentat barri ambla de la urbanitza-11---- -

ció Molí de l'Om, amb la instal·lació d'un 
pou de recollida, un bombeig i una xarxa 
de conducció i connexió ambla xarxa de la 
urbanització esmentada. 

El projecte incorporava, al capítol 7, una 
partida al~ada anomenada "Col·lector al 
barri Castell, amb connexió a l'EDAR del 
Molí de l'Om, segons projecte redactat 
per PONENT ENGINYERS, SL, pel servei 
d'assisténcia municipal d'enginyeria de la 
Diputació de Tarragona", la qual ascendía 
a 39.649,45€ de pressupost d'execució ma
terial, i feia referencia a l'esmentat projec
te d'execució. 

6. Recentment, ha sorgit la necessitat de 
redu'ir el pressupost destinat a les esmen
tades obres, i és per aixo que es decideix 
no incloure aquesta partida a les obres a 
dur a terme, de manera que el pressupost 
total del projecte es veu modificat, pas
sant de 191.972,76 €de PEC, IVA indos, a 
136.297,01 €de PEC, IVA indos. 

El projecte no es veu afectat en cap altra 
partida, ni pel que fa a la documentació 
grafica, ni pel que respecta a la documen
tació escrita, ja que l'esmentada partida 
feia referencia a un projecte annex. 

7. Ates que el Ple és l'organ competent per 
aprovar el projecte segons l'article 22.1.ñ) 
de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, regulado
ra de les bases del regim loca l, i ates que 
l'organ competent pera la seva aprovació 
també ho és per a la seva modificació. 

Per t ot aixó es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment la modificació del 
projecte basic i d'execució pera la millora 
de la urbanització del carrer paral·lel al Riu 
Sénia del barri Castell a Ulldecona, l'import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantitat total de 
136.297,01€, segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses generals (13%) 
Benefici industrial (6%) 

IVA (18%) 
TOTAL 

lmport 

97.063,81 € 
.12.618,30€ 

5.823,83 € 

20.791,07 € 
136.297,01 € 

11. Sotmetre aquesta modificació a infor
mació pública , amb publicació al BOP, al 
DOGC i al tauler d'anuncis, per tal que, 
en el termini de 30 dies habils, pugui ser 
consultat en els serveis tecnics d'aquesta 
Corporació i es puguin formular les 
al.legacions pertinents. 

111. Disposar que, transcorregut el termini 
d'informació pública es procedira a resol
dre les reclamacions, si n'hi ha, i a la seva 
aprovació definitiva abans que transcorrin 
sis mesos des de la seva aprovació inicial." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que entenen que hi ha hagut 

una modificació per tal de redu'ir el cost 
d'aquesta execució, per la qual cosa el 
seu vot sera d'abstenció, ja que entenen 
que d'alguna manera s'acabara perdent 
un servei o una millora que suposa que el 
govern ho tindrá previst per a una altra 
actuació. 

- Sra. Ventura: 
Diu que també s'abstindran i per la ma
teixa raó, perqué l'aprovació inicial del 
projecte d'execució per a la millora de 
la urbanització del carrer paral·lel al Riu 
Sénia del barri Castell a Ulldecona és un 
projecte que van iniciar en !'anterior man
dat, i amb aquesta modificació es treu la 
connexió de la xarxa de clavegueram del 
barri en el molí de l'Om. Entenen que era 
una obra també necessaria i per tant, en 
aquest sentit no volen evidentment posar 
pals a les rodes perqué saben que l'obra és 
necessária i per tant, el sentit del seu vot 
també sera d'abstenció. 

- Sr. Hervás: 
Explica que el pressupost d'aquesta obra 
era molt més elevat, pero la realitat és que 
només els hi donen seixanta mil euros per 
cada barrí, i els números son els números. 
Explica que !'alcalde de barrí es va reunir 
amb tots els ve'ins i va recollir totes les sug
gerencies que li van donar. 

Diu que, segons la previsió inicial del 
PUOSC, si no recorda malament, eren 
600.000 euros el que hi havia; de 600.000 a 
130.000. També van veure que era el barri 
que se n'anava més que els altres, veien que 
la inversió quasi es duplicava respecte deis 
altres barris, donant la mateixa subvenció 
i tal i com está la situació económica, van 
parlar i tots els ve'ins van estar d'acord. S'ha 
fet el que els ve'ins han preferit, i el que s'ha 
suprimit es fará properament. 

Explica que passará igual que a la Miliana, 
on hi havia previst fer una cosa i els veins 
han decidit tornar a la situació inicial, i 
d'un pressupost de 260 o 270.000 euros, ho 
han deixat en un pressupost de 106.000. 

Finalment, explica que l'equip de govern 
esta d'acord amb la decisió que han pres els 
ve'ins, els quals han de ser conscients que 
potser d'aquí 4 o 5 anys no podran tenir el 
que se'ls hi va proposar. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 
Vots afirmatius: 7 (GMUGl-FIC, GMCIU, 

GMPPC) 
Vots negatius: o 
Abstencions: 5 (GMPSC-PM, GM+U-AM) 

13. Aprovació de l'establiment del 
servei públic de Centre Obert en re
gim de lliure concurrencia. Aprovació 
definitiva de la Memoria justificativa, 
Reglament i Projecte d 'activitat. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació de l'establiment 
del servei públic de Centre Obert en régim 
de lliure concurrencia. Aprovació definiti
va de la Memoria justificativa, Reglament 
i Projecte d'activitat" 

... 
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Ates que per Decret d'Alcaldia de 22 de 
desembre de 201 O, ratificat pel Ple Mu
nicipal en sessió extraordinaria celebra
da amb data 31 de gener de 2011, es va 
aprovar la creacíó de la Comissió d'Estudi 
encarregada d'elaborar la Memoria justifi
cativa de la prestació del servei de Centre 
Obert en regim de lliure concurrencia, jun
tament amb el projecte de Reglament de 
l'esmentat servei. 

Ates que la Comissió d'Estudi es va consi
tulr formalment amb data 11 de febrer de 
2011, comen~ant els treballs d'elaboració i 
acordant l'assignació de tasques a la Secre
taria de la Corporació. 

Ates que han finalitzat els treballs 
d'elaboració de la Memoria i el projecte de 
Reglament del servei, entregant-se a la Cor
poració pera la tramitació corresponent. 

Vist que amb data 7 de mar~ de 2011 el 
Ple va acordar prendre en consideració la 
Memoria justificativa de la prestació del 
servei públic de Centre Obert en regim de 
lliure concurrencia, juntament amb el pro
jecte de Reglament, així com la documen
tació complementaria annexa, així com 
sotmetre-ho a informació pública per un 
període de trenta dies habils. 

Vist que durant el període d'ínformació 
pública no s'han formulat al·legacions. 

Realitzada la tramitació legalment esta
blerta i vist !'informe de Secretaria de data 
13 de juliol de 2011. 

Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents: 

ACORDS: 

l. Aprovar la Memoria justificativa de la 
prestació per l'Ajuntament d'Ulldecona 
del servei públic de Centre Obert en régim 
de lliure concurrencia, el Reglament del 
servei i la documentació complementaria 
annexa. 

11. Aprovar l'establíment í la prestació per 
l'Ajuntament d'Ulldecona del servei públic 
de Centre Obert en regim de lliure concu
rrencia, de conformitat amb el contingut 
de la Memoria justificativa i el Reglament 
aprovats. 

111. Disposar que el servei establert es presti 
mítjan~ant la forna de gestió directa. 

IV. Notificar el present acord a les persones 
que en resultin interessades, amb indica
ció deis recursos pertinents. 

V. Facultar I' Alcalde per a la signatura de 
tots els documents necessaris per a la con
secució del present acord." 

Deliberacíons: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

14. Anul·lació de drets pendents de 

cobrament del pressupost 2011 per 
prescripció. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Anul·lació de drets pendents 
de cobrament del pressupost 2011 per 
prescripció" 

Antecedents factics 

1. Obra en l'expedient una relació de deu
tors proposada per l'lnterventor municipal 
coma credits incobrables, ~n la que com a 
justificació exposa el següent: 

"Realitzades sen se exít les gestíons or
dinaries de cobrament davant els deutors 
que figuren en la relació adjunta, per part 
de !'anterior Gestor de Recaptacíó í donat 
que actualment la competencia a passat a 
BASE, procedeix la proposta de baixa deis 
deutes inclosos en aquesta, segons deter
minen els articles del 66 al 70 de la Llei 
58/2003, General Tributaria" 

CRITERIS: 

Conceptes: S'han indos tots els conceptes 
per deutes tributaris d'un mateix contri
buent, en vía de constrenyiment de més 
de quatre anys d'antiguitat, sense que ha
gin estat possible la seva notificació o el 
embarg de béns. 
Els deutors mes nombrosos son pels con
ceptes IBI i l.V.T.M., essent les causes més 
signifícatives: 

Domicili: Els deutors no t enen domicili 
conegut. 

D N 1: No es disposa del Número d'ldentificació 
Fiscal. Havent-se consultat les diferents bases 
de dades i fonts d'informació a les que s'ha 
tingut accés el Servei de Recaptació i no ha
vent estat possíble identificar el NIF, ni tam
poc ho han aconseguit els funcionaris de 
l'Ajuntament encarregats de la Gestió del 
Padró Municipal. El Número d'ldentificació 
Fiscal és imprescindible pera poder tramitar 
els procediments de constrenyiment, així com 
per a poder realitzar l'embarg de qualsevol 
bé del deutor. 

Menor quantia: L'import total per deutor 
es considerat ínsuficient per cobrir el cost 
de recaptació, entenent per aquest no sois 
la mera despesa ocasionada, sínó el possí
ble perjudici en base al principi de propor-
cionalitat (menor de 50 Euros). 

Titularitat: Transmissions de domini 
d'immobles en els que l'actual titular ja 
tributa al seu nom, sent desconegut i/o 
insolvent l'anteríor titular." 

2. Obra també en l'expedient l'informe 
del Tresorer municipal, de data 13 de mar~ 
de 2011, assenyalant que s'han complert 
tots els requisits assenyalats a l'informe 
del Gestor de Recaptació í proposant a la 
Corporació la data de valors coma fallits. 

Fonaments de dret 

1. La regla 106 de l'ordre de 17 de julio! 
de 1990 per la qual s'aprova la instrucc ió 

de comptabílitat pera l'Administració lo
cal estableix que l'anul·lació de drets es 
produeix quan, en vírtut d'acords admi
nistratius, procedeix cancel·lar parcial o 
totalment un dret ja reconegut com a con
seqüencia d'alguna de les causes següents: 

1 Anul·lació de drets per anul·lació de li
quídacions, distingint-se entre: 

a.1 Anul·lació de drets pendents de 
cobrament 
a.2. Anul·lació de drets ja ingressats 
que, en el seu cas, donará lloc a un ex
pedient de devolució. 

Anul·lació de drets per insolvencia i al
tres causes. 

En el nostre supósit ens trobem amb un 
cas d'anul·lació de drets del suposit b) 
per "altres causes" que es tan constar en 
l'ínforme del gestor de la recaptació. 

2. Així mateix la regla 107 de l'ordre es
mentada estableix que l'anul·lació de 
drets pendents de cobrament es compta
bilitzen, en el Diari General d'operacions 
de les diterents classes d'anul·lació de 
drets, registrant-se mitjan~ant un carrec 
al compte al qual es va imputar el corres
ponent dret pressupostari en el moment 
del reconeixement del mateix, amb abo
nament al compte 443 "Drets anul·lats del 
pressupost corrent". 

Aquestes anotacions es justifiquen amb els 
acords d'anul·lacíó de drets. 

Per tot aixó l'alcaldessa sotasignant pro
pasa al Ple l'adopció del següent 

ACORO: 

l. Anul·lar els drets pendents de cobrament 
del pressupost 2011 per diferents concep
tes relacionats en l'expedient coma credits 
incobrables pels diversos motius al·legats 
pel gestor de la recaptació municipal." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

8 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GM+U-AM) 

o 
4 (GMPSC-PM) 

15. Aprovar el pla economic financer 
2011-2014. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovar el pla económic fí
nancer 2011-2014" 

ANTECEDENTS 
La liquidació del pressupost de l'exercici 
2010 aprovada , té romanent negatiu de 
tresoreria. 

L'interventor ha emes l' informe corresponent. 

FONAMENTS DE DRET 
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El tancar la liquidació del pressupost im
plica, de conformitat amb el Reial decret 
legislatiu 212004, de 5 de marc;, pel qual 
s'aprova el Text refós de la Llei reguladora 
de les hisendes locals (TRLRHL), l'elaboració 
en el termini deis tres meses següents a la 
liquidació del Pressupost amb romanent 
negatiu, un pla económic financer de 
maxim tres anys per la seva correcció que 
sera sotmés a l'aprovació del Ple. 

Posteriorment, i de conformitat a l'article 
21.3 del Reglament de la LGEP, es donara 
comunicació a la Direcció General de Polí
tica Financera del corresponent pla econó
mic financer que s'ha aprovat. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció del 
següent 

ACORD: 

1. Aprovar el pla económic financer que 
aconsegueix l'estabilitat en el termini 
maxim de tres anys, detall del qual figura 
a l'annex. 

2. Trametre copia del pla económic finan
cer a la Direcció General de Política Finan
cera, de conformitat a l'article 21 .3 del Re
glament de la LGEP." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que entén que és un document 
técnic. 

- Sr. Hervás: 
Explica que és un fu ll de ruta i que ja se 
n 'han fet dos, i suposen que aquest sera el 
definitiu, perqué no se n'ha complert cap. 
Comenta que, a efectes de subsanar el 
déficit del municipi, que l'han de regular 
mitjan~ant un crédit d'un milió sis-cents 
mil euros aproximadament, I' Ajuntament 
esta obligat a fer aquest pla financer. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negativs: 
Abstencions: 

8 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GM+U-AM) 

o 
4 (GMPSC-PM) 

16. Donació de compte de l 'avaluació 
anual del compliment del pla de sa
nejament aprovar a l'ampar del ROL 
5/2009, de 24 d'abril, de mesures ex
traordinaries i urgents per facilit:at el 
sanejament de deutes pendents de 
pagament amb empreses i autonoms. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Do nació de compte de 
l'avaluació anual del compliment del pla 
de sanejament aprovat a l'ampar del ROL 
5/2009,de 24 d'abril, de mesures extraor
dinaries i urgents per facilitat el saneja
ment de deutes pendents de pagament 
amb empreses i autónomsu 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció 
del següent 

ACORO: 

Donar compte a la corporació en ple de 
l'expedient del compliment del pla de 
sanejament aprovat a l'ampar del RDL 
5/2009,de 24 d'abril, de mesures extraor
dinaries i urgents per facilitat el saneja
ment de deutes pendents de pagament 
amb empreses i autonoms" 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

S'ha donat compte al ple municipal. 

17. Examen i aprovació, si s'es(au, deis 
Comptes Anuals (Balan~. Compte de 
perdues i guanys, Estat total de can
vis del patrimoni net, Estat de fluxos 
d'efectiu i Memoria), en referencia a 
l'exercici 2010, de la Societat Privada 
Municipal Ulldecona Activa, SLU 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Examen i aprovació, si s'escau, 
deis Comptes Anuals (Balan<;. Compte de 
perdues i guanys, Estat total de canvis del 
patrimoni net, Estat de fluxos d'efectiu i 
Memoria). en referencia a l'exercici 2010, 
de la Societat Privada Municipal Ulldeco
na Activa, SLU" 

La Societat Privada Municipal Ulldecona 
Activa, SLU en data 21 de julio! ha pre
sentat amb el registre general d'entrada 
número 1770, els Comptes Anuals (Ba
lan~. Compte de pérdues i guanys, Estat 
total de canvis del patrimoni net, Estat de 
fluxos d'efectiu i Memoria). en referencia 
a l'exercici 2010, de la mateixa societat. 
L'article 28 deis Estatuts de la Societat 
Privada Municipal Ulldecona Activa, SLU, 
diu que el Ple de l'Ajuntament haura 
d'adoptar els acords pertinents dintre del 
primer semestre de cada any, respecte als 
Comptes Anuals i la proposta d'Aplicació 
deis Resultats. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció següent 

ACORO: 

1. Aprovar els Comptes Anuals (Balan~. 
Compte de pérdues i guanys, Estat to
tal de canvis del patrimoni net, Estat de 
fluxos d'efectiu i Memoria), en referencia 
a I' exercici 201 O, de la Societat Privada 
Municipal Ulldecona Activa, SLU." 

Delibe·racions: 

- Sra. Salas: 
Explica que s'abstindran, perqué quan es· 
taven a l'oposició, inclús en campanya, van 
demanar per activa i per passiva els comp
tes, com l'equip de govern l'abans no els 
hi donava i com van dir que si entraven a 
governar farien una auditoria, no ha sigut 
necessari perqué els comptes els han tingut 
i no és el que sospitaven, perqué son pitjor 
encara, per tant el seu vot sera d'abstenció. 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 

10 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPSC-PM, GM+U-AM) 

o 
Abstencions: 2 (GMPPC) 

18. Aprovació de l'Aplicació del Resul
tat i la Gestió social de l'exercici de 
2010, de la Societat Privada Mun.icipal 
Ulldecona Activa, SLU. 

Dictamen Conegut: 
".Assumpte: Aprovació de l'aplicació del Re
sultat i la Gestió social de l'exercici de 2010, 
de la Societat Privada Municipal Ulldecona 
Activa, S.L.U. 

La Societat Privada Municipal Ulldecona 
Activa, SLU en data 21 de julio! ha pre
sentat amb el registre general d'entrada 
número 1770, els Comptes Anuals (Ba
lan¡;, Compte de pérdues i guanys, Estat 
total de canvis del patrimoni net, Estat de 
fluxos d'efectiu i Memoria), en referencia 
a l'exercici 2010, de la mateixa societat. 

L'article 28 deis Estatuts de la Societat 
Privada Municipal Ulldecona Activa, SLU, 
diu que el Ple de l'Ajuntament haura 
d'adoptar els acords pertinents dintre del 
primer semestre de cada any, respecte als 
Comptes Anua Is i la proposta d' Aplicació 
deis Resultats. 

L'article 29 deis Estatuts diu que és el Ple 
de l'Ajuntament qui en cas d' existir bene
ficis, distribuira el resu ltat d'acord amb les 
determinacions imperatives de la Llei de 
societats de responsabilitat limitada. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció se
güent 

ACORO: 

1. Aprovar l'aplicaciódel Resultat i la Gestióso
cial de l'exercici 2010, en els termes següents: 

1.- Reserva legal 
2 .- Reserves especia Is 
3.- Reserves voluntaries 
4.- Oividends 
5.- Romanent i altres aplicacions 

6.- A perdues de l'exercici 

0,00€ 

º·ºº € 
0,00 € 
0,00 € 

0,00 € 

140.138,08 € 
Total 140.138,08 € 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que si que és cert que havien tin
gut una eterna baralla pels comptes i vol 
puntualitzar que s'esta dient que la SL és 
un autént ic desastre, pero creu que s'ha 
de valorar moltissim la feina feta per la 
gent que forma part de la Societat, espe
cia lment per la banda de Turisme, a la qual 
li té una especial estima, ja que els núme
ros han estat bons en quant a promoció i 
projecció del turisme. Vo l deixar ciar que 

Formulat per la intervenció d'aquesta cor- els números son els que hi han peró que 
poració, i complint amb el que disposa el Votacions: Sotmés a votació el dictamen vol deixar constancia i felicitar a la gent 
ROL 5/22009 l'expedient de seguiment del d;;ilt transcrit, s'aprova pel resultat següent: que ha t reball¡¡t í que cont inua treballant 
pla de sanejament per a la projecció del poble d'Ulldecona. 

-- --------------------------------------
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- Sra. Salas: 
Comenta que en aquest punt també 
s'abst indran ja que s'estan aprovant uns 
números d'una SL que els comptes son en 
negatiu en 140.000 euros. Explica que el 
grup del partit popular creu que es pot mi
llorar moltissim la gestió que s'ha fet fins 
ara i ho demostraran, de manera que, ja 
que no estaven d'acord i no estan d'acord 
després de veure els números, vot aran en 
abstenció, tot i que la intenció in icia l era 
votar en contra. 

- Sra. Ventura: 
Explica que les pérdues de l'exercici 201 O 
de la SL són de 140.138,08 € , les de l'any 
2009 van ser de 103.563 € i els beneficis 
de l'any 2008, quan encara no havien co
men<;at aquesta greu crisi económica a ni
vel! mundial, van ser de 368.473 €, de ma
nera que, el que no poden fer és mirar un 
exercici a'll ladament sinó que s'ha de mirar 
en una mirada histórica. Reconeix que els 
números no son bons, que els agradaria a 
tots que fossin millors, i evidentment si hi 
ha 4 o 5 anys acumulats de pérdues ja és 
preocupant. Tenint en compte que hi ha 
un benefici social que també fa la SL de 
promoció t urística, que aquí ja s'ha co
menta!, d'actius patrimon ials del poble, 
de promoció també de beneficis indirec
tes com poden ser la p romocíó de sól in
dustrial, que no surt reflexat en aquests 
números, evidentment no es pot reflexar 
aixó en números i que ca l dir-ho en el mo
ment en que s'aproven aquests números, 
que repeteix no els agraden evidentment 
peró son els que son i també igual que ho 
eren fa dos anys. Creu que s'ha de comen
tar tot. 

Finalment, comenta al partit popular que 
l'any passat va votar abstenció en el punt 
de les perdues i l' any anterior quan hi va 
haver benefici també va votar abstenció, 
per tant, sigui una cosa o l'altra l'abstenció 
del partit popular esta garantida. 

- Sra. Salas: 
Diu que l'any vinent en tornaran a parlar, 
que tenen responsabilitats de govern i as
segura que la gestió millorara moltíssim, i 
respon que l'abstencíó és per responsabi
litat i per no votar en contra. També diu 
que el que han denunciat durant tres anys, 
que és des de que la SL va comeni;ar a fun
cionar, és la manca d'informació mentre 

estava a l'oposició. 
Comenta que ara s'han confirmat les sos
pites que tenien, i un cop vistos els núme
ros s'ha demostrat que t enien raó del que 
estaven dient, de manera que l'abstenció 
és per responsabi litat estant a l 'oposició 
sense gest ionar aquesta empresa, pero 
l'any vinent ja en parlaran, perqué no es 
ta ran coses de les que ara s'han fet. 

- Sr. Hervás: 
Vol aclarir que aquest be¡¡efici del que 
parla la Sra. Ventura és per la recuperació 
de l'IVA. 

- Sra. Ventura: 
Diu que els números eren els finals igual 
que aquest any. 

- Sr. Hervás: 
Comenta que a sis meses que porten 
d'aquest any els números estan pitjor que 
l'any passat. Estan va lorant tots els serveis, 
pero aquel Is que t inguin ciar que no s'han 
de continuar no continuaran. 

-Sr. Vidal: 
Comenta que la recuperació de l'IVA no 
passa per resultats, és a dir, la recuperació 
de l' IVA ésa efectes patrimonials, per tant 
al benefici del 2008 no esta reflexada la 
recuperació de I' IVA i pel que fa als 
resultats s'ha de tenir en compte també 
que hi ha hagut una inversió bastant im
portant en immobil itzat materia l, el que 
passa és que aquest immobilitzat mate
rial, al formar part de l'Ajuntament o que 
forma part a efectes pat rimonials de la SL 
és immobilit zat immaterial, que té una 
amortització molt més accelerada, de ma
nera que si s'hagués d'amortitzar immobi
litzat material la part ida de 125.000 euros 
d'amortitzacions seria molt menor. 

Explica que, al ser intangible, s'amortitza 
en 10 anys, pero els béns que estan al lí du
raran més, és a dir, el cas extrem és que el 
milió d'euros d'inversió en immobilitzat in
tang ible s'amortitza en un any, aquell any 
haurien perdut un mi lió d'euros, és el que 
reflexaria el ba lan~ de pérdues i guanys, 
pero aquest patrimoni perdurara més i 
entenen que el patrimoni durara més de 
10 anys que son els que realment s'estan 
amortitzant. per tant, s'estan amort itzant 
més acceleradament i per aixó t ambé es 
reflexen més perdues. 

- Sr. Verdú: 
Diu que si es posen a mirar una a una les 
despeses que hi ha, en aquest cas de les 
amortitzacions, també li agradaría pun
tualitzar que hi ha un i ngrés per arren
da ment que el 2010 va pujar un total de 
158.985 euros i era un ingrés que ven ia 
de l'Ajuntament, per tant, si analit zen 
bé el déficit que hi ha, a l'Ajuntament 
li costa encara més ja que és un ing rés 
un poc fictici, ja que és un ingrés que fa 
l'Ajuntament a la SL, per tant si que és 
cert que l'amortització no és un déficit ja 
que és un rebaix, una ba ixada del valor 
económic en aquest cas de l'amortització 
de l' immobilitzat mat er ial, pero també és 
cert que son uns ing ressos bastant ficticis 
ja que venen del propi Ajuntament. Co
menta que si puntualitzen d'on venen les 
despeses també s'ha de puntual itzar d'on 
venen els ingressos de la 5L. 

- Sra. Ventura : 
Pregunta d'on venen aquests ingressos 
i comenta que si ho van a mirar tot, s'ha 
de mirar tot. Diu que s'esta pagant una 
inversió i, per tant, a les amortitzacions 
hi ha tot un seguit d'objecte social que té 
!'empresa que també s'ha de mirar i aixo 
és molt dificil de quantificar. 

- Sr. Verdú: 
Diu que sí pero fa un moment ha dit que 
estan parlant deis 140.000 euros que tenen 
de pérdues i no estan mirant el valor social 
que t e nen, en aquest cas ja que han volgut 
puntuali tzar en el tema de l'amortització 
també ha volgut puntualitzar del tema 
d'on venen els ingressos. 

Votacions: Sotmes a votació el d ictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat se
güent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

10 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPSC-PM, GM+U-AM) 
o 
2 (GMPPC) 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que 
tractar, el Sr. President dóna per finalitza
da la sessió, essent les vint- i-dos hores, i de 
tot el que s'ha tractat es formu la la present 
acta de la qual, com a secretaria dono fe . 

L'A lcalde, La secretaria, 

Acta de la sessió extraordinaria Urgent duta a tenne pel ple de 
l'ajuntament d'Ulldecona el dia 5 d'agost de 2011 

Senyors Assjstents; 

President: 
Sr. Celestí Hervás i Picazo 

Regidors: 
Sra. Núria Balagué Raga 
Sra. Isabel Maria Sa las González 
Sr. Josep Manel Verdú Castel! 
Sr. José Alberto Blasco Alvaredo 
Sra. Estefania Bordes Sansano 

(UGl-FIC) 

(CIU) 
(PPC) 
(PPC) 
(CIU) 
(CIU) 

Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Víctor Vidal 5orlí 
Sra. Neus Borras Guardia 
Sr. Josep Rodrigo Panisello 
Sr. Francesc Anton i Lavega Serra 

Secretaria: 
Sra. Paula Zaragoza Rosa 

Excusen la seva abséncia: 

(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(+U-AM) 
(+U-AM) 

Sra. Josefi na Salvat ella Martínez (CIU) 
Sr. Eduard Marin Castel! (PSC-PM) 

A Ulldecona, el dia cinc d'agost de dos mil 
onze. 

Essent les tretze hores i trenta minuts 
es constitueix el Ple M unicipal, inte
grat pels membres que s'expressen a 
l'encap~a lament, sota la presidencia del Sr. 
Alcalde, Celesti Hervás Picazo, assistit per 
la secretar ia de la corporació, a l'objecte 

de celebrar la sessió extraordinaria i ur
gent corresponent al dia d'avui, i que ha 
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estat convocada amb l'ordre del dia següent: 

Secció Inicial 
1. Declaració d'urgéncia de la sessió. 

Secció Resolutoria 

1. Aprovació definitiva del Projecte Esta
ció Depuradora en el Barri de les Ventalles 
T.M. Ulldecona (E.D.A.R. VENTALLES). 

2. Aprovació inicial del projecte basic i 
d'execució per a la nova Xarxa de Clave
gueram al Barri de la Miliana a Ulldecona. 

3. Verificar el text refós de la Modificació 
Puntual del Capital 12 - Zona d'Edificació 
Industrial (Clau lb). 

4. Aprovació del Pla Específic d'Emergéncia 
Municipal - Festes Majors Ulldecona 2011. 

Secció de Contra 1 

1. Moció per demanar que la ubicació de la 
nova Estació d'ITV a la Comarca del Mont
sia doni compliment al Decret 45/2010, de 
30 de mar~. pel qual s'aprova el Pla Territo
rial de noves Estacions d'lnspecció Técnica 
de Vehicles de Catalunya per al període 
2010-2014. 
Obert l'acte per la presidencia, es van 
adoptar els acords següents: 

Secció Inicial 

1. Declaració· d'urgencia de la sessió. 

El Sr. Hervás justifica la urgencia de la 
sessió en el fet que es tracta d'obres in
closes en el PUOSC 2012, de les quals la 
Generalitat de Catalunya ha de disposar 
de tota la documentació el dia 30 de se
tembre com a maxim. Així mateix, expli
ca la necessitat d'aprovar un Pla Específic 
d'Emergéncia Municipal per a les Festes 
Majors d'Ulldecona, el qual vindra a su
posar una especie de Pla d'Autoprotecció, 
ates que aquest no s'ha pogut redactar 
perla proximitat de la data en que va en
trar en vigor el Decret que imposa aquesta 
obligació. 
Finalment, pel que fa a la moció sobre la 
ubicació de la nova Estació d'ITV, justifica 
la urgencia de la seva inclusió en l'ordre 
del dia en el fet que es tracta d'una actua
ció imminent, per la qual cosa es presenta 
la moció coma punt culminant de diversos 
escrits tramesos als organismes compe
tents per tal que considerin la ubicació de 
dita Estació al municipi d'Ulldecona, abans 
que s'iniciin les obres pertinents. 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votació la urgencia 
de la sessió, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

Secció Resolutoria 

1. Aprovació definitiva del Projecte 
Estació Depuradora en el Barrí de les 
Ventalles T.M . Ulldecona (E.D.A.R. VEN
TALLES). 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació definitiva del Projec-

~-----

te Estació Depuradora en el Barri de les Ven
talles T.M. Ulldecona (E.D.A.R. VENTALLES). 

1. Vist l'acord del Ple Municipal adoptat 
en sessió celebrada amb data 7 de man; de 
2011, pel qual es va aprovar inicialment i 
es va sotmetre a informació pública el Pro
jecte Estació Depuradora en el Barrí de les 
Ventalles T.M. Ulldecona E.D.A.R. Venta
lles, així com la relació de béns i drets que 
s'expropien. 

2. Ates que durant el període d'informació 
pública no s'han formulat al·legacions. 

3. Ates que obren en l'expedient els infor
mes pertinents. 

4. Ates que el tramit procedent és 
l'aprovació definitiva del projecte, per 
la qual cosa és competent el Ple Munici
pal, de conformitat amb el que estableix 
l'article 38 del Decret 179/1995, de 13 
de juny, pel qual s'aprova el Reglament 
d'obres, activitats i serveis deis ens loca Is. 

Per tot aixó, es propasa al Ple Municipal 
l'adopcíó deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar definitivament el Projecte Esta
ció Depuradora en el Barrí de les Ventalles 
T.M. Ulldecona E.D.A.R. Ventalles, l' import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantitat total de 
58.952,83 € segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses generals (13%) 
Benefici industrial (6%) 

lmport 

41.983,22 € 
5.457,82 € 
2.518,99 € 

els termes i condicions que expresen els ar
ticles 27 i següents de la Llei d'Expropiació 
Fon;osa i 27 i següents del seu Reglament. 

VI. Disposar la publicació deis presents 
acords al DOGC, al BOP i al tauler d'anuncis 
de la Corporació, amb expressió deis recur
sos que s'hi poden interposar. 

ANNEX 
SERVEIS AFECTATS, EXPROPIACIONS 1 SER
VITUDS 

EXPROPIACIONS 1 SERVITUDS 

Polígon: 21 
Parcel·la: SO 
Nom propietari: Rosa Palau Foguet 
Expropiació (m2): 2.440,00 
Valor expropiació (€): 1.220,00 
Naturalesa: Rústica" 

Del iberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

2. Aprovació inicial del projecte basic 
i d'execució per a la nova Xarxa de 
Clavegueram al Barri de la Miliana a 
Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació inicial del projecte ba
sic i d'execució per a la Nova Xarxa de Cla
vegueram al Barri de la Miliana a Ulldecona. 

1. La població d'Ulldecona, en l'actualitat 
té sobre els sis mil tres-cents habitants, 
amb cinc nuclis de població agregats al 
nucli principal que és Ulldecona. Aquests 
nuclis són els següents: Sant Joan del Pas, 
El Castel!, Els Valentins, Les Ventalles i la 

que porta per títol "Nova Xarxa de Cla
vegueram al Barrí de la Miliana a Ullde
cona", l'import del pressupost d'execució 
per contracta del qual ascendeix a la quan
titat total de 95.634,63 €. 

3. Aquest projecte té com a finalitat la 
construcció d'una xarxa de clavegueram 
que doni servei a tata la barriada i con
dueixi aquests residus fins a la depuradora 
que es preveu construrr properament. 
Es tracta que, d'una manera progressiva, 
es vag i donant una serie de serve is basic a 
la barriada, per tal que aquesta disposi de 
les comoditats própies d'un petit nucli po
blat, i en aquest punt resulta imprescindi
ble la construcció d'aquesta xarxa de servei 
de clavegueram com a servei mínim que 
l'Ajuntament ha d'establir necessariament. 

4. Ates que el Ple Municipal és l'órgan 
competent per aprovar el projecte segons 
l'article 22.1.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del régim local. 

Per tot aixó, es propasa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment el projecte basic i 
d'execució per a la Nova Xarxa de Clave
gueram al Barrí de la Miliana a Ulldecona, 
l'import del pressupost d'execució per con
tracta del qual ascendeix a la quantitat to
tal de 95.634,63 €, segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses genera Is {13%) 
Benefici industrial {6%) 

IVA (18%) 
TOTAL 

lmport 

68.106,13 € 
.8.853,80 € 
4.086,37 € 

14.588,33 € 
95.634,63 € 

IVA (18% s/49.960,03) 
TOTAL 

8.992,80 € 
58.952,83 € Miliana. 11. Sotmetre aquest projecte a informació 

Al barrí de la Miliana no es disposa encara pública, amb publicació al BOP de Tarra
gona, al DOGC i al tauler d'anuncis, per 11. Aprovar definitivament la relació de de gran part deis serveis mínims que esta-
tal que, en el termini de 30 dies habils, béns i drets objecte d'expropiació que fi- bleix el Text Refós de la Llei d'Urbanisme 
pugui ser consultat en els serveis técnics guren en l'annex del projecte, amb ídenti- de Catalunya coma serveis basics. 
d'aquesta Corporació i es puguin formular ficació deis seus titulars. Darrerament s'ha dut a terme la nova xar-
les al.legacions pertinents. 

De conformitat amb el que disposa l'article xa de distribució d'aigua potable, i fins no 
fa al.re temps tampoc no es d1'sposava de 111. Sol·licitar, simultaniament, aquells in-235.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 g • 

b · · t t 1 · t · formes o autoritzacions a altres adminis-d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de su minis ramen e ec ric. 

En data 31/01/2011, el Ple de l'Ajuntament 
d'Ulldecona va aprovar inicialment 
l'esmentada proposta de modificació. 

En data 17/03/2011, i un cop finalitzat 
el termini d'exposicíó pública sense que 
es formulessin al·legacions, el Ple de 
l'Ajuntament d'Ulldecona va aprovar pro
visionalment l'esmentada modificació. 

La Comissió Territorial d'Urbanisme de les 
Terres de l'Ebre, en la sessió de 2 de juny de 
2011, va aprovar definitival'nent la Modifi
cació puntual de les Normes Subsidiaries de 
Planejament d'Ulldecona, capítol 12, zona 
d'edificació industrial (Clau lb), promoguda 
i tramesa per l'Ajuntament, i supeditant-ne 
la publicació al DOGC i consegüent execu
tivitat a la presentació d'un text refós, per 
triplicat, verificat per l'órgan que va ator
gar l'aprovació provisional de l'expedient i 
degudament diligenciat, que incorporés les 
prescripcions següents: 

- Cal estudiar de forma més acurada les 
situacions existents i modificar els parame
tres d'edificabilitat i de separacions a límits 
de la zona industrial extensiva (clau lb}. 

Vist el Text Refós formulat per l'Arquitecte 
municipal. 

Per tot aixó es propasa al Ple l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Verificar el text refós de la Modificació 
Puntual del Capítol 12 - Zona d'Edificació 
Industrial (Clau lb). 

11. Comunicar aquest acord a la Comissió Te
rritorial d'Urbanisme de les Terres de l'Ebre 
i trametre per triplicat copia de l'esmentat 
text refós degudament diligenciat per tal 
que n'ordeni la publicació en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

5. Aprovació del Pla Especific d'Emergencia 
Municipal - Festes Majors Ulldecona 2011. 

E. · t e· de l'A¡·untament d'Ulldecona tracions d'acord amb el que estableixi la la Llei municipal i de régim local de Cata- s in er s Dictamen Conegut: 
d t t est Pet.1t nucli poblat deis legislació sectorial específica. lunya, aquesta aprovació definitiva porta anar 0 an aqu "Assumpte: Aprovació del Pla Específic 

aparellada la declaració d'utilitat pública serveis mínims necessaris i imprescindibles. IV. Disposar que, transcorregut el termini d'Emergéncia Municipal - Festes Majors 
i la necessitat d'ocupació deis béns i drets Actualment al nucli de la Mi liana no es dis- d'informació pública, es procedira a resol- Ulldecona 2011 

· 'd tºf' t 1 1 · · d d neJ·ament Cada usuari dre les reclamacions, si n'hi ha, i a la seva que apare1xen 1 en 1 1ca s en a re ac10 posa e xarxa esa · A tés que és necessari elaborar un Pla Es-
f d 1 · et t 1 d' · d d t ent del seu propi aprovació definitiva aba ns que transcorrin que orma part e proJe e aprova , a 1sposa in epen en m pecífic d'Emergéncia Municipal per a les 

1 t · ·t· t J • m t que consta de fosses se' pt1'ques sis mesas des de la seva aprovació inicial." qua es ransrnu m1 ¡an\an un annex as saneJa en Festes Majors d'Ulldecona, que vingui a 
presents acords. i pous negres a nivel! particular, amb les Deliberacions: No se'n produeixen. complementar el Pla Basic d'emergéncia 
111. Autoritzar i disposar la despesa inhe- molesties i incomoditats que aíxó su posa. municipal. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
rent a les indemnitzacions que es pre- En aquesta actuació, i degut al pressupost Ate' s que el conti·ngut deis plans de dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
veuen a la relació de béns i drets que de partida i al context de crisi general tant membres consistorials presents. protecció civil municipals com són els 
s'expropien, la qual es fara efectiva per de l'economia a escala mundial, així com plans basics d'emergéncia, els plans 

part de l'Ajuntament d'Ulldecona. a escala loca l, i de les administracions pú- 4• Verificar el text refós de la Modi- d'actuació i els plans especifi cs han de 
IV. Disposar l'inici de l'exped ient de fixa- bliques, no es pot abordar de forma con- ficació Puntual del Capitol 12 - Zona respectar !'estructura fixada en el De-
ció del preu just deis béns i drets que junta la nova xarxa de clavegueram, i de d'Edificació Industrial (Clau lb). cret 210/1999, de 27 de juliol, pel qual 
s'expropien en el supósit en qué no s'arribi moment s'opta per executar una primera s'aprova !'estructura del cont ingut per a 
a l'acord esmentat en l'apartat anterior. fase, corresponent a la distribució deis Dictamen Conegut: l'elaboració i l'homologació deis plans de 

col·lectors soterrats de la nova xarxa. t · · · ·1 · · 1 L'inici de l'expedient de fixació del preu "Assumpte: Verificar el text refós de la pro ewo c1v1 mun1c1pa s. 
just s'instrumentara mitjan~ant !'obertura 2. Els Serve is Tecnics d'aquest Ajuntament Modificació Puntual del Capítol 12 - Zona Ates que la seva aprovació correspon al Ple 
de les peces separades corresponents en han elaborat un projecte basic i d'execució d'Edificació Industrial (Clau lb). municipal tal i com disposa l'art. 17.2 de la 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~-"-~~~~~~~~~~-'-~~~~~~~ 

llei 4/1997, de protecció civil de Catalunya. 

Per tot aixó es propasa al Ple de la Corpo
ració l'adopció deis següents: 

ACORDS: 

1. Aprovar el Pla Específic d'Emergéncia 
Municipal - Festes Majors 2011. 

2. Sotmetre'I a homologació per la Comis
sió de Protecció civil de Catalunya." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

Secció de Control 

6. Moció per demanar que la ubicació 
de la nova Estació d'ITV a la Comarca 
del Monts.ia doni compliment al De
cret 45/2010, de 30 de mar~, pel qual 
s'aprova el Pla Territorial de noves Es
tacions d'lnspecció Técnica de Vehicles 
de Catalunya peral període 2010-2014. 
Moció presentada per l'Alcaldia. Oberta 
a tots els grups municipals. 

Moció Coneguda: 
"Moció per demanar que la ubicació de la 
nova Estació d'ITV a la Comarca del Mont
sia doni compliment al Decret 45/2010, 
de 30 de marc;, pel qual s'aprova el Pla 
Territorial de noves Estacions d'lnspecció 
Técnica de Vehicles de Catalunya per al 
període 2010-2014. 

El Ple de l'Ajuntament d'Ulldecona, en 
data 19 de desembre de 2005, va aprovar 
per unanimitat una moció presentada pel 
grup Municipal del Partit Popular per de
manar una estació d'ITV a la comarca del 
Montsia, i en concret al terme municipal 
d'Ulldecona. 

El Decret 45/2010, de 30 de mar~, pel qual 
s'aprova el Pla Territorial de noves esta
cions d'inspecció técnica de vehicles de Ca
talunya per al període 2010-2014 (DOGC 
núm. 5600-1.4.201 O), en el seu article 4, 
fent referencia a les finalitats d'aquest Pla 
Territorial, disposa que "Per assegurar una 
bona prestació del servei en relació amb el 
pare móbil existent i garantir l'objectivítat 
i la qualitat de la inspecció, el Pla territo
rial de noves estacions d'inspecció tecnica 
de vehicles objecte del present Decret té 
les finalitats següents: a) Que cap nucli de 
població a Catalunya amb més de 2.500 
habitants es trobi a més de 20 Km d'una 
inspecció técnica de vehicles." 

1 en el seu annex preveu 2 línies d'inspecció 
técnica de vehicles a la comarca del montsia. 
Mitjan\ ant l'Ordre IUE/279/2010, de 7 de 
maig (DOGC núm. 4628, de 13.5.2010), 
s'obre la convocatoria i s'aproven les ba
ses que regulen el concurs públic per ac
cedir a l'autorització de noves estacions 
d'inspecció técnica de vehicles previstes 
en el p la Territorial aprovat pe l Decret 
45/2010, de 30 de man:;. En aquestes bases 
es valora fins a un maxim de 12 punts la 
loca lització proposada, sense cap més in-

.. 
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dicació a la ubicació concreta de les noves 
estacions ITV. 

En el DOGC número 5746, de 2 de nov
embre de 2010, es publica la Resolució 
IUE/3456/2010, de 22 d'octubre, per la 
qual es fa pública la resolució del concurs 
públic per accedir a l'autorització de noves 
estacions d'inspecció técnica de vehicles 
previstes en el pla territorial aprovat pel 
decret 45/2010, de 30 de marc;, i es resol 
que l'aspirant que ha obtingut la pun
tuació més alta, i per tant, el seleccionat 
per accedir al procediment d'autorització 
com a titular d'estació d'inspecció técnica 
de vehicles pe! que fa al lot número 2, on 
estaven previstes 2 línies al Montsia, va ser 
!'empresa "Asistencia Técnica Industrial, 
SAE" (ATISAE). 

Aquesta empresa proposa la instal·lació 
de la ITV del Montsia al polígon l'Oriola 
d'Amposta, deixant novament a la població 
d'Ulldecona, i també als municipis ve"ins de 
la Sénia i Alean ar a una distancia superior als 
20 Km de la futura estació ITV d'Amposta. 

Entenem que amb aquesta adjudicació 
només es té en compte els interessos de 
les empreses que, buscant el maxim rendi
ment económic, han apostat per localitzar 
la ITV en el municipi amb més densitat de 
població, ignorant la finalitat del decret 
i les necessitats de les altres poblacions 
de la comarca del Montsia. Per aquest 
motiu, com Alcalde d'Ulldecona, en data 
29 de juny de 2011, vaig trametre un es
crit a la directora deis serveis territorials 
d'empresa i ocupació a les Terres de l'Ebre, 
la Sra. Mercé Mi ralles, per tal de mostrar la 
meva disconformitat amb aquesta propos
ta d'adjudicació, demanant que es recon
sideri la localització de la ITV del Montsiá, 
es doni compliment al decret 45/201 O, i 
manifestant la voluntat de l'Ajuntament 
de donar totes les facilitats que siguin pos
sibles a !'empresa que en resulti adjudica
taria per buscar un empla~ament idoni en 
el municipi d'Ulldecona. 

En data 21 de julio! de 2011, la Sra. Mercé 
Miralles ens ha comunicat que ha donat 
trasllat d'aquest escrit a la Direcció Gene
ral d'Energia, Mines i Seguretat Industrial 
als efectes que s'escaiguin. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció 
d'aquests acords 

PRIMER. Manifestar la nostra disconfor
mitat al fet que la resolució que seleccio-

na !'empresa per accedir al procediment 
d'autorització com a titular de la nova 
estació d'ITV a la comarca del Montsia no 
dona compliment a la finalitat prevista 
en l'article 4 del Decret 45/201 O, de 30 de 
mar~, pel qual s'aprova el Pla Territorial 
de noves estacions d'inspecció técnica de 
vehicles de Catalunya peral període 2010-
2014, que disposa que "Que cap nucli de 
població a Catalunya amb més de 2.500 
habitants es trobi a més de 20 Km d'una 
inspecció técnica de vehicles'', ates que 
novament es continua marginant a les po
blacions més meridionals amb la ubicació 
a Amposta de la nova estació d'ITV. 

SEGON. Demanar que es es doni com
pliment al decret 45/2010, adjudicant 
l'autorització de l'ITV del Montsiá única
ment a empreses que compleixin les dis
tancies maximes de llunyania respecte a 
Ulldecona, la Sénia i Alcanar. 

TERCER. Manifestar que creiem que Ull
decona per la seva ubicació proxima a la 
Sénia i a Alcanar, seria el lloc idoni per 
la nova estació d'ITV, i per aixó manifes
tem la voluntat de l'Ajuntament de donar 
totes les facilitats que siguin possibles a 
!'empresa que en resulti adjudicataria per 
buscar un empla<;ament idoni en el muni
cipi d'Ulldecona. 

QUART. Traslladar aquests acords a la Di
recció General d'Energia, Mines i Seguretat 
Industrial de la Generalitat de Catalunya, i 
als alcaldes deis ajuntaments de la comarca 
del Montsiá, perqué en donin suport.'' 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que donaran suport a aquesta 
moció, incorporant les gestions que es van 
fer de !'anterior govern i que demostren 
que aixo és un tema que s'esta allargant 
amb el temps i que és una mostra més 
de l'oblit de les comarques i poblacions 
del sud de Catalunya i per tant entenen 
que és un pas més que donen, tot i que 
la data del comen<;ament de la moció, del 
setembre de 2005, indica que realment 
ja s'hauria de definir i donar per concret 
una nova ubicació de la planta d'ITV, i més 
quan la llei, en aquest cas, els esta donant 
la raó a aquesta proposta de moció. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que ells donaran suporta la me
ció, com ho han vingut fent des del principi 
que va comen<;ar, no només la moció que 

va presentar el Partit Popular l'any 2005, 
sinó sobretot després del canvi de norma
tiva que va permetre una primera estació 
a la comarca del Montsia, ja havien fet 
alguna gestió amb el que portaven com 
a proposta dins del programa electoral i 
evidentment en conseqüéncia i coherencia 
votaran a favor. 

Demanen que s'inclogui en l'exposició de 
motius les diferents gestions per escrit 
que es van fer mitjan<;ant la tramesa de 
tres cartes; una a la Direcció General, una 
altra al Conseller d'lnnovació, Universitat 
i Empresa, Conseller Huguet i en aquell 
moment responsable del ram, i també al 
Director deis Serveis Territorials, en aquel! 
moment Sr. Josep Monclús, que també 
va rebre la carta on com Alcaldessa i com 
Ajuntament mostraven la seva més ferma 
oposició a l'adjudicació de la estació ITV a 
Amposta, perqué com també manifesta en 
aquesta moció no respectava la propia llei 
que marca que tots els municipis de menys 
de 2.500 habitants l'han de tenir a menys 
de 20 quilometres. Explica que, eviden
tment Ulldecona esta just, pero també Al
canar i la Sénia no ho complien, inclús pro
posaven en aquell moment uns terrenys 
ubicats al polígon industrial Valldepins, i 
per tant, en aquest sentit treballaran tots 
conjuntament per aconseguir que final
ment se'ls reconegui la necessitat d'ubicar 
al sud del Montsia aquesta estació d'ITV. 

- Sr. Hervás: 
Enten que tots votaran a favor i recolliran 
totes les intervencions igual del grup +Ull
decona com del Partit Socialista i espera 
que l'acord que prenen avui tingui una 
bona acollida i puguin aconseguir la ITV 
per a Ulldecona, no perqué siguin millor 
que els altres sinó perqué estan molt ben 
situats i la llei els empara, de manera que 
taran tot el possible per a que aixo sigui 
així i es faci justicia. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que 
tractar, el Sr. President dóna per finalitza
da la sessió, essent les tretze hores i qua
ranta-set minuts, i de tot el que s'ha trac
tat es formula la present acta de la qual, 
coma secretaria dono fe. 

L'Alcalde, La secretaria, 

Acta de la sessió extraordinaria duta a terme pel ple de I' ajuntament 
d'Ulldecona el dia 13 de setembre de 2011 

Sen)lors Assistent~: Sra. Josefina Sa lvate lla Martinez (CIU) Sr. Josep Rodrigo Panisello (+U-AM) 

Sr. Josep Mane! Verdú Castell (PPC) Sr. Francesc Antoni Lavega Serra (+U-AM) 
President: Sr. José Alberto Blasco Alvaredo (CIU) 
Sr. Celestí Hervás i Picazo (UGl-FIC) Sra. Estefania Bordes Sansano (CIU) Secretaria: 

Sra. Núria Ventura Brusca (PSC-PM) Sra . Paula Zaragoza Rosa 

Regidors: Sr. Eduard Marin Castell (PSC-PM) 
Excusen la seva abséncia: Cap 

Sra. Núria Balagué Raga (ClU) Sr. Víctor Vidal Sorlí (PSC-PM) 

Sra. Isabel Maria Salas González (PPC) Sra. Neus Borras Guardia (PSC-PM) A Ulldecona, el dia tretze de setembre de 
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dos mil onze. 

Essent les vint-i-una hores es constitueix 
el Ple Municipal, integrat pels membres 
que s'expressen a l'encap<;alament, sota 
la presidencia del Sr. Alcalde, Celestí Her
vás Picazo, assistit per la secretaria de la 
corporació, a l'objecte de celebrar la sessió 
extraordinaria corresponent al dia d'avui, 
i que ha estat convocada amb l'ordre del 
dia següent: 

Secció Inicial 

1. Aprovació, si escau, de les actes de les 
sessions anteriors. 

Secció Resolutoria 

1. Aprovació inicial de les bases regulado
res per a la concessió d'ajuts individuals 
per a l'adquisició de material escolar (ex
cepte !libres) per als estudis d'educació pri
maria i secundaria peral curs 2011-2012. 

2. Aprovació inicial del projecte basic i 
d'execució, estudi de seguretat i salut, cer
tificat d'eficiéncia energética del projecte, 
estudi geotécnic i projecte d'activitat, així 
com direcció d'obra d'un equipament pú
blic, destinat a biblioteca municipal i arxiu 
historie, ubicat a l'edifici de l'antic convent 
d'Ulldecona. 

3. Aprovació inicial de la memoria va
lorada per a la rehabilitació integral de 
l'edifici de l'Antic Molí d'Oli pera museu, 
sala d'exposicions i espai multiús a Ullde
cona i autorització per sol·licitar ajuts per 
a la diversificació económica de les zones 
rurals del programa Leader de Catalunya 
i ajuts a la cooperació entre grups d'acció 
local de Catalunya, mesures 41 O i 421 en 
el marc de l'eix 4 Leader, del Programa 
de desenvolupament rural de Catalunya 
2007-2013. 

4. Aprovació inicial de la memoria valo
rada per a la renovació de l'enllumenat 
públic del camí d'accés al nucli de les Ven
talles a Ulldecona. 

s_ Rectificació de la proposta de delimi
tació de la trama urbana consolidada del 
municipi d'Ulldecona. 

6. Sol·licitud de concessió d'aigües per 
abastiment del Pou de La Mi liana. 

7. Nomenament de representants de 
l'Ajuntament en altres organismes en els 
quals ha d'estar representat l'Ajuntament. 

8. Acceptació subvenció Escola Municipal 
de Música d'Ulldecona. 

9. Aprovació de l'addenda al conveni sobre 
cessió d'ús i col·laboració en la prestació 
de serveis esportius relativa al poliespor
tiu municipal, signat entre l'Ajuntament 
d'Ulldecona i el Club Joventut Ulldecona. 

10. Sol· licitud d'autorització a la Delegació 
Territorial del Govern per celebrar festes 
tradicionals amb bous amb motiu de la 
Festa Patronal de Sant Lluc i aprovació del 
programa d'espectacles taurins. 

11. Ratificació del decret de l'alca ldia de 
data 3 de maig de 20 11, relatiu al recurs 
128/2011, conegut pel Jutjat Contenciós 
Administratiu número 1 de Tarragona, i 

interposat per Stock Plus. S.L. Acordar la 
personació en el procés. 

12. Ratificació del decret de !'alcaldía de 
data 1 de juny de 2011, relatiu al recurs 
210/2011, conegut pel Jutjat Contenciós 
Administratiu número 2 de Tarragona, i 
interposat per Josep Lluís Navarro Solanes. 
Acordar la personació en el procés. 

13. Ratificació del decret de l'alcaldia de 
data 8 de julio! de 2011, relatiu a la decla
ració de dol oficial. 

14. Ratificació del decret de l'alcaldia de 
data 2 d'agost de 2011, relatiu a la modi
ficació deis drets economics deis membres 
electes de l'Ajuntament d'Ulldecona. 

Secció de Control 

1_ Moció de suport al correllengua 2011. 
Moció presentada pel GM+U-AM. 

2. Moció sobre "Guarda i custodia compar
tida". Moció presentada per l'alcaldia a ins
tancies de la Unión Estatal de Federaciones 
y Asociaciones por la custodia compartida. 

3. Moció en defensa del catala a l'escola. 
Moció presentada pe! GMPSC-PM. 

4. Precs i preguntes. 

Obert l'acte per la presidencia, es van 
adoptar els acords següents: 

Secció Inicial 

1. Aprovació, si escau, de les actes de 
les sessions anteriors. 

Deliberacions: No se'n produeixen . 

Votacions: Sotmeses a votació les actes 
deis dies 25 de julíol i 5 d'agost de 2011, 
s'aproven per unanimitat deis membres 
consistorials presents. 

Seccíó Resolutoria 

1. Aprovació inicial de les bases regu
ladores pera la concessió d'ajuts indi
viduals per a l'adquisició de material 
escolar (excepte llibres) per als estu
dis d'educació primaria i secundaria 
peral curs 2011-2012-

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació inicial de les ba
ses reguladores per a la concessió d'ajuts 
individuals per a l'adquisició de material 
escolar (excepte llibres) per als estudis 
d'educació primaría i secundaria per al 
curs 2011-2012 

1. Per part d'una comissió d'estudi crea
da mitjan~ant Resolució de l'Alcaldia de 
data 1 O d' agost de 2011, ha estat formu
lat el projecte de les bases reguladores 
per a la concessió d'ajuts individuals per 
a l'adquisició de material escolar (excepte 
!libres) per als estudis d'educació primaria 
i secundaria peral cu rs 2011 -2012. 

Aquestes bases tenen per objecte contri 
buir al pagament de l'adquisició de ma-

terial escolar (excepte !libres) d'educació 
primaria í secundaria. 

2_ L'aprovació deis reglaments municipals 
és una competéncia atribu"ida al Ple de la 
corporació amb carácter indelegable, a te
nor deis articles 22.2.d) i 23.2.b) de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les ba
ses del régim local. 

3. El procediment d'aprovació deis re
glaments locals n'exigeix, si més no, 
l'aprovació inicial, la submissió a informa
ció pública de l'expedient i l'aprovació de
finitiva del mateix amb la publicació pos
terior del text integre del reglament. 

4. En no tractar-se d'una ordenan~a ur
banística, ni del reglament organic de la 
corporació, les bases elaborades perla co
missió d'estudi aba ns esmentada pot ésser 
aprovada amb el vot favorable de la majo
ria simple del Consistori, sense que calguin 
quorums qualificats. 

5. L'article 162.2.c) de la Llei 8/1987, de 
1 S d'abril, municipal í de régim local de 
Catalunya, disposa que les ordenances 
s'entendran aprovades definitivament 
amb caracter automátic si no són objecte 
de cap reclamació, al·legació o suggeri
ment amb motiu del tramit d'informació 
pública de l'expedient. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció 
deis seg üents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment les bases regulado
res per a la concessió d'ajuts individuals 
per a l'adquisició de material escolar (ex
cepte !libres) per als estudis d'educació pri
maria i secundaria peral curs 2011-2012. 

11. Sotmetre a informació pública el pre
sent expedient i el text del Reglament 
pe! termini de trenta dies habils, a fi que 
s'hi puguin presentar al·legacions, recla
macions o suggeriments, mitjan<;ant la 
inserció deis anuncis corresponents al But
lletí Oficial de la provincia de Tarragona 
(BOPT), al Diari Oficial de la Genera litat de 
Catalunya (DOGC), a un diari de major cir
culació en la provincia i al tauler d'edictes 
de I' Ajuntament. El termini d'informació 
pública comern;ará a comptar des de 
l'endema de la darrera de les publicacions 
oficials esmentades. 

111. Disposar que si no s'hi formula cap 
al·legació, reclamació o suggeriment du
rant el termini d'informació pública i 
d'audiéncia als interessats, el Reglament 
que ara s'aprova inicialment es conside
rara aprovat definitivament sense necessi
tat de cap tramit ulterior. 

Un cop aprovades definitivament, les Bases 
es publicaran de la forma següent: 

1 Al tauler d'Edictes i al BOPT: el text integre 
de les bases. 

1 Al DOGC: la referéncia del BOPT on s'hagi 
fet la publicació municipal anteriorment es
mentada. 

IV. Instar de I' Alcaldía el desplegament i exe
cució deis presents acords." 

.. 



14 Actes Plens Ajuntament d'Ulldecona Actes Plens Ajuntament d'Ulldecona 15 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen dalt 
transcrit, s'aprova per unanimitat deis mem
bres consistorials presents. 

2. Aprovació inicial del projecte basic 
i d'execució, estudi de seguretat i sa
lut, certificat d'eficiencia energetica 
del projecte, estudi geotecnic i projec
te d'activitat, així com direcció d'obra 
d'un equipament públic, destinat a 
biblioteca municipal i arxiu historie, 
ubicat a l'edifici de l'antic convent 
d'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació inicial del projecte 
basic i d'execució, estudi de seguretat i sa
lut, certificat d'eficiencia energetica del pro
jecte, estudi geotecnic i projecte d'activitat, 
així com direcció d'obra d'un equipament 
públic, destinat a biblioteca municipal i ar
xiu historie, ubicat a l'edifici de l'antic con
vent d'Ulldecona. 

Amb data 2 d'agost de 2010, Vergés ar
quitectura SLUP presenta a I' Ajuntament 
d'Ulldecona un exemplar complet del Pro
jecte Basic i d'Execució per a la construcció 
d'un equipament públic destinat a arxiu 
historie i casal d'entitats, situat a l'edifici de 
l'antic convent d'Ulldecona. 

Per acord del Ple de data 8 de novembre de 
2010 s'aprova inicialment el projecte. 

Amb data 11 de maig de 2011 es presenta 
de nou el projecte, incorporant-hi les pres
cripcions tecniques que determina la Dírec
ció General de Patrimoni Cultural de la Ge
neralitat de Catalunya, el qual es informat 
favorablement per l'arquitecte municipal en 
la mateixa data. 

Posteriorment, s'ha acordat modificar l'ús 
de l'edifici inicialment projectat, suprimint 
l'ús de Casal d'Entítats, per tal de poder en
cabir l'ús de Biblioteca Municipal, de mane
ra que s'encarrega a l'equip tecnic redactor 
del projecte inicial la presentació d'un pro
jecte modificat. 

Amb data 31 d'agost de 2011 !'empresa Ver
gés arquitectura SLUP ha presentat el nou 
projecte, que porta per títol "Projecte Básic 
i d'Execució Biblioteca Municipal i Arxiu His
torie a l'antic c.onvent d'Ulldecona", l'import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantitat total de 
1.453.042,71 €. 

L'objecte del projecte és la redacció del pro
jecte basic i d'execució, de l'estudi de segu
retat í salut, del certificat d'eficiencia ener
gética del projecte, de l'estudi geotecnic, i 
del projecte d'activitat. així com la direcció 
d'obra d'un equipament públic al terme 
municipal d'Ulldecona, destinat a biblioteca 
municipal i arxiu historie a l'edifici de l'antic 
convent d'Ulldecona. 

Ates que s'ha de sol·licitar la inclusió 
d'aquest projecte al Pla Únic d'Obres i Ser
veis de Catalunya peral 2012, es considera 
necessari aplicar la tramitació d'urgencia 

1- --- -

al procediment d'aprovació d'aquest pro
jecte, de manera que, d'acord amb l'article 
50 de la Llei 30/1992, els terminis es re
du"iran a la meitat. 

Ates que el Ple Municipal és l'órgan compe
tent per aprovar el projecte segons estableix 
l'article 22.2 ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Regim Local. 

Per tot aixó es propasa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment el Projecte Básic í 
d'Execució Biblioteca Municipal i Arxiu His
torie a l'antic convent d'Ulldecona, l'import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantítat total de 
1.453.042,71 € segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses genera Is (13%) 
Benefici industrial (6%) 

IVA (18%) 
TOTAL 

lmport 

1.034. 783,30 € 
134.521,83 € 
62.087,0€€ 

221.650,58 € 
1.453.042, 7€ € 

11. Ateses les raons d'interés públic que con
corren, aplicar al procediment d'aprovació 
d'aquesta memoria valorada la tramitació 
d'urgéncia. 

111. Sotmetre aquest projecte a informació 
pública , amb publicació al BOP, al DOGC i 
al tauler d'anuncis, per tal que, en el termi
ni de 15 díes hábils, pugui ser consultada en 
els serveis tecnics d'aquesta corporació i es 
puguin formular les al-legacions pertinents. 

IV. Sol·licitar, simultániament, aquells infor
mes o autoritzacions a altres administra
cions d'acord amb el que estableixi la legis
lació sectorial específica. 

V. Disposar que, transcorregut el termini 
d'informació pública, es procedirá a resoldre 
les reclamacions, si n'hi ha, i a la seva apro
vació definitiva abans que transcorrin sis 
mesas des de la seva aprovació inicial." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que és cert que no estan d'acord 
amb el canvi que s'ha fet del projecte ja que 
el dia 8 de novembre van aprovar un pro
jecte que inclo"ia l'ús d'aquest equipament 
en un casal d'entitats i arxiu historie, per un 
import de 1.250.51 O euros, la qual cosa su
posa ara un augment d'uns 220.000 euros, 
aproximadament. Explica que el seu vot será 
d'abstenció perque també és cert que la bi
blioteca fa falta, al seu programa de +Ullde
cona tenien una altra idea pera la ubicació 
de la biblioteca, peró entenen que continua 
fent falta. 

El que denuncien en aquest moment és que 
en l'últim consell d'entitats no es va comen
tar el tema, considera que és una de les co
ses que s'hagués hagut de comentar. 
Pregunta si l'increment és només en l'obra o 
també ha hagut un increment en la rectifi
cació del projecte, perque inclou una rectifi-

cació del pla d'usos d'aquest equipament, i 
li agradaría saber quin ha estat aquest incre
ment i en base a qué s'ha calculat. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que, tal com diu el dictamen, el 
bufet Vergés arquitectura va presentar 
un projecte per a la construcció d'un equi
pament públic destinat a arxiu i a casal 
d'entitats situat a l'antic convent i aixó es 
va fer precisament després de que aquest 
despatx, Vergés arquitectura, guanyés un 
concurs públic convocat per l'Ajuntament al 
que es van presentar més de 10 projectes i 
la decisió d'ubicar a l'antic convent l'arxiu i 
el casal d'entitats la prenien l'antic equip de 
govern després d'un llarg procés de debat i 
discussió i una pluja d'idees sobre la necessi
tat d'equipaments que feien falta al poble, i 
és una necessitat que comparteixen el 100% 
deis grups municipals. 

Explica que l'arxiu d'Ulldecona és un deis 
arxius amb més i més important documen
tació histórica i no només del nostre terri
tori sinó de tot el país, i és per tant una 
assignatura pendent, que permetra no no
més tenir els documents en més bon estat, 
sinó també reclamar més documents que hi 
ha fara del poble. Diu que els darrers anys 
s'ha digitalitzat, s'ha iniciat una important 
tasca de recuperació de documents, inclús 
la recuperació i restauració del llibre de pri
vilegis i ara, per tant, el que fa falta és un 
edifici en condicions. 

Pel que fa a l"hotel d'entitats o casal 
d'entitats, explica que també és important 
pel número d'associacions que té Ulldecona 
i perque un equipament d'aquestes caracte
rístiques els permetria estalviar recursos, ja 
que hi ha moltes entítats del municipi que 
tenen locals cedits per l'Ajuntament i, per 
tant, tenen unes despeses que costegen en
tre tots i, per tant, també permetria garan
tir la igualtat detracte en tates les entitats, 
ja que tates tindrien un espai digne i amb 
algunes sales compartides i així poder coor
dinar i treure un majar profit col·lectiu de 
l'activitat cultural del poble. 

Coincideixen també tots en la necessitat 
d'ampliar o de canviar de lloc la biblioteca, 
perque les seves activitats han augmentat; 
ara és un referent de la vida educativa i 
cultural del poble, hi ha també molts més 
usuaris i, a més a més, no compleix les condi
cions d'accessibilitat i no és un equipament 
modern, com avui poden entendre que és 
una biblioteca. 

Explica que l'any 2006, van comen~ar a tre
ballar en el projecte de la llei de barris, on 
volien incloure la petició de subvencions 
d'aquests dos equipaments, per una banda 
l'arxiu historie i el casal d'entitats i per l'altra 
la biblioteca. 

ser, que substituiria la Casa de Cultura, i a la 
vegada a l'antic molí pretenien instal·lar-hi 
l'escola municipal de música en l'ample sen
tit de la paraula, també l'escola de grallers o 
altres estils musicals, per tal de donar-li un ús 
més útil a les desenes i desenes de xiquets i 
xiquetes del poble. 

Comenta que al projecte que avui s'aprovará 
és manté la part d'estructura, una part de 
l'ús, que será l'arxiu historie, i se li afegeix 
la biblioteca i es treu l'arxiu d'entitats, que 
ells consideren que continua sent una neces
sitat. Coincideixen també amb la necessitat 
d'ampliar la biblioteca i, per tant, tot i no es
tar d'acord en el 100% del projecte, votaran 
a favor perqué consideren que són part de 
les persones que van iniciar aquest ca mí, que 
són necessitats que el poble té avui en día. 

- Sr. Hervás: 
Explica que en la vida tot són prioritats, no 
és que ells tinguin ara aquesta prioritat, 
és que la tenien fa 10 anys, ja que tenien 
un projecte d'habilitar la biblioteca allí al 
convent, tot i que aquest projecte no ha 
servit pera res. 

Comenta que el govern que hi va haver va 
considerar que la biblioteca no anava allí, 
alió es va quedar arxivat i si va costar dos 
o tres milions allí esta. Diu que ells sí que 
ho han tingut en compte d'aprofitar el 
projecte que ja s'havia fet d'ubicar el casal 
d'entitats i l'arxiu historie, la qual cosa ha 
costat 15.000 euros pel que fa a la recti
ficació, en un projecte d'1.453.000 euros, 
resulta un 1 % aproximadament. 

Explica que avui en dia la biblioteca no 
está adaptada, de manera que si passés al
guna cosa no s'escaparia ningú, a més que 
no hi cap res. No diuen que no es necessari 
l'hotel d'entitats, peró han de prioritzar, 
avui en día toca la biblioteca, més avant 
potser es podra fer. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

11 (GMUGl-FIC, GM 
CIU, GMPPC, GMPSC-PM) 
o 
2 (GM+U-AM) 

a Ulldecona i autorització per sol-licitar 
ajuts per a la diversificació económica de 
les zones rurals del programa Leader de 
Catalunya i ajuts a la cooperació entre 
grups d'acció local de Catalunya, mesures 
410 i 421 en el marc de l'eix 4 Leader, del 
Programa de desenvolupament rural de 
Catalunya 2007-2013. 

1. Ulldecona, coma municipi historie de les 
Terres de l'Ebre, disposa de nombrases cons
truccions catalogades pel )ervei de Patri
moni Cultural de les Terres de l'Ebre, degut 
al seu interes arquitectónico historie. Entre 
aquestes construccions destaca l'edifici co
negut com "El Molí de l'Oli", de l'il·lustre 
arquitecte modernista César Martinell i 
Brunet, com una mostra d'arquitectura del 
modernisme agrari catala. 

Avui día, l'edifici presenta una situació 
molt degradada, fent indispensable una 
actuació d'urgencia per tal de consolidar 
les estructures tant de fa~anes com de por
ties, substitució de la coberta, etc. També 
es pretén desmuntar part de les estructu
res annexes que es traben en mal estat, 
constru"ides a posteriori, que desvirtuen 
la imatge del cos principal de l'edifici del 
molí, i fer-ho servir per tal de dotar l'accés 
a l'edifici d'un petit espai públic. 

2. Els Serve is Técnics d'aquest Ajuntament 
han elaborat una memoria valorada que 
porta per títol "Rehabilitació integral de 
l'edifici de I' Antic Molí d'Oli per a Museu, 
Sala d'Exposicions i Espai Multiús a Ullde
cona", l'import del pressupost d'execució 
per contracta del qual ascendeix a la quan
titat total de 1.018.045,00 ;. 

3. Aquesta memoria valorada té com ob
jectiu l'execució de les obres corresponents 
per tal de rehabilitar i recuperar l'edifici i 
destinar-lo a Museu, Sala d'Exposicions i 
Edifici Multiús, amb sales per tal que pu
guin servir tant per poder rebre exposi
cions itinerants o permanents, com per tal 
de dura terme un ús més varíat amb una 
gran sala en planta segona. 

Ja que es tracta d'un edifici d'innegable 
valor arquitectónic, cal dotar-lo de contin
gut i ús que permeti la seva revalorització 
coma espai o equipament públic, i rehabi
litar-lo pera aquest fi. 

l. Aprovació inicial de la memoria va- 4. D'altra banda, per tal de poder fer front 
lorada per a la rehabilitació integral a la despesa que comportará la rehabili-
de l'edifici de l'Antic Molí d'Oli per tació de l'Antic Molí d'Oli, es considera 
a museu, sala d'exposicions i espai necessari i convenient sol·licitar els ajuts 
multiús a Ulldecona i autorització per Leader, els quals poden donar cabuda a 
sol·licitar ajuts per a la diversificació aquest ti pus d'actuació. 
económica de les zones rurals del pro-
grama Leader de Catalunya ¡ ajuts a Els ajuts Leader formen part del conjunt 
la cooperació entre grups d'acció local de mesures per al desenvolupament rural 
de Catalunya, mesures 410 i 421 en el de Catalunya, dintre del Pla de Desenvolu-
marc de l'eix 4 Leader, del Programa pament Rural 2007-2013. Es tracta d'ajuts 

Comenta que van estar mirant diferents de desenvolupament rural de Cata- que, mitjarn;ant els grups d'acció local, 
1 2007 2013 s'articulen mesures properes a la realitat 

!loes on ubicar aquests equipaments i van unya - · · territorial. 
estar comentant amb el Departament de 
Cultura la possibilitat d'ubicar la biblioteca Dictamen Conegut: En aquest sentit, els ajuts a la diversifica-
ª la Casa de Cultura amb un cost mínim, i "Assumpte: Aprovació inicial de la me- ció van destinats a una serie d'actuacions, 
aprofitant la ubicació de l'arxiu historie i ca- mória valorada pera la rehabilitació inte- d'entre les quals interessa la prevista 
sal d'entitats a l'antic convent incloure una gral de l'edifici de l'Antic Molí d'Oli pera a la mesura 323, referent a la conser-
sala d'exposició al que és l'Església del Ro- Museu, Sala d'Exposicions i Espai Multiús vació i millora del patrímoni rural, que 

~-~~~~~~~-----~~-~~~~~~~~~~~~~~ 

inclou aquells projectes d'inversió elegi
ble superior a 300.000 euros que gene
rin actívitat económica i serveixin per a 
l'embelliment de nuclis antics, recuperació 
de l'arquitectura tradicional i actuacions 
no productives que constitueixin elements 
de dinamització, generin una actuació cap 
a la zona d'actuació i cre'in sinergies amb 
els projectes productius de l'ambit territo
rial Leader. 

5. Vist que la rehabilitació de I' Antic Molí 
d'Oli de la Cooperativa d'Ulldecona es pot 
encabir dintre d'aquest ti pus d'actuacíó. 

6. Ates que el Ple és l'órgan competent per 
aprovar la memoria valorada i acollir-se a 
la convocatoria deis ajuts esmentats. 

Per tot aixó es propasa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment la memoria valorada 
per a la rehabilitació integral de l'edifici 
de l'Antic Molí d'Oli per a Museu, Sala 
d'Exposicions i Espai Multiús a Ulldecona, 
l'import del pressupost d'execució per con
tracta del qual ascendeix a la quantitat total 
de 1.018.045,00 € segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses generals (13%) 
Benefici industrial (6%) 

IVA(18%) 
TOTAL 

lmport 

725.000,00 € 
94.250,00 € 
43.500,00 € 

155.295,00 € 
1.018.045,00 € 

11. Sotmetre aquest projecte a informació 
pública, amb publicació al BOP, al DOGC i al 
tauler d'anuncis, per tal que, en el termini 
de 30 dies hábils, pugui ser consultada en 
els serveís tecnics d'aquesta corporació i es 
puguin formular les al·legacions pertinents. 

111. Sol·licítar, simultániament, aquells in
formes o autoritzacions a altres adminis
tracions d'acord amb el que estableixi la 
legislació sectorial específica. 

IV. Disposar que, transcorregut el termini 
d'informació pública, es procedirá a resol
dre les reclamacions, si n'hi ha, i a la seva 
aprovació definitiva abans que transcorrin 
sis mesas des de la seva aprovació inicial. 

V. Sol·licitar els ajuts pera la diversificació 
económica de les zones rurals del progra
ma Leader de Catalunya i ajuts a la coope
ració entre grups d'acció local de Catalun
ya, mesures 410 i 421 en el marc de l'eix 
4 Leader, del Programa de desenvolupa
ment rural de Catalunya 2007-2013. 

VI. Facultar l' Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que est ableix l'articl e 21 .1 b) de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Regim Local, pera la subscripció de 
la sol·licitud i de quants documents siguin 
necessaris en la seva execució." 

Deliberacions: 

.. 
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- Sr. Hervás: 
Explica que és una subvenció al 100% i, 
per tant, tindra un cost zero per al muni
cipi, de manera que tenen garantitzada la 
subvenció. Diu que s'ha hagut de redactar 
el projecte amb presses, perqué aixo s'ha 
d'aprovar aba ns del 1 S d'octubre per tal 
de garantir la subvenció i poder rehabili
tar-lo i reparar el sostre, que practicament 
esta caient. 

- Sr. Rodrigo: 
Celebra l'aportació que s'ha fet en re
ferencia a !'oficina de Turisme, que ja sa
ben que per detecte professional li té un 
apreci especial. 

Referent al tema de projecció exterior co
menta que és un tema que aprovaven per 
aquest edifici, vist que hi ha molts altres 
usos, com per exemple, com ha comen
tat la Sra. Ventura, el tema de l'escola de 
música, pero creuen que possiblement no 
tindria la capacitat idonia per a desenvo
lupar aixo. 

- Sra. Ventura: 
Explica que el seu vot sera favorable, pero 
no perqué comparteixen al 100% el pro
jecte, pero si amb la necessitat de reha
bilitar l'edifici de forma urgent, i aquest 
és el primer pas per a demanar una sub
vencio. Explica que li hagués agradat que 
quan !'Alcalde ha anomenat la sort que 
han tingut de rebre la subvenció al 100% 
destaqués també el treball que es va fer 
durant més de dos anys per a presentar 
la llei de barris a la Generalitat, pera que 
els hi subvencionés i que ara fara possible 
entre altres aquest equipament. 

Fa una reflexió al que comentava abans 
en relació a l'escola de música, i és que 
des de que l'Ajuntament va decidir com
prar l'antic molí, sobre l'any 2001 o 2002, 
es va anar pagant en diferents anualitats, 
quedant obert el debat del que se li po
sava a dins. Ells van par lar de la biblioteca, 
també de la possibilitat de posar-hi la llar 
d'infants o, finalment, l'escola municipal 
de música, perqué han de tenir en compte 
que la propia banda té un local al davant 
i hi havia algunes possibilitats arquitecto
niques que podien fer encabir tots els nú
meros de xiquets i xiquetes que té l'escola 
de música. 

Explica que per a ells era prioritari can
viar-hi l'escola de música i no ubicar-hi un 
museu, perqué és cert que l'edifici té un 
valor historie i arquitectonic important, 
no només per ser obra de Cesar Martinell 
sinó per tot el que representa, pero evi
dentment té un problema d'entorn, que 
ara amb aquesta subvenció, tal i com els 
ha explicat també s'arreglara la pla<;a de 
tora, ho millorara una mica pero conside
ren que esta a un lloc que no és el més 
idoni per ubicar-hi un museu. 

Creuen que l'escola de musica permetria 
treure-li un major profit al que és l'edifíci. 
També podrien debatre durant moltes 
hores si un museu es considera un equipa
ment modern o millor és un equipament 
deis que es feien abans, o els que es fan 
ara, per les dificultats de manteniment 

que aba ns també es comentaven o es pen
sa solventar ubicant-hi !'oficina de turisme. 
S'alegren que s'hagi descartat la idea ini
cial d'ubicar-hi un museu de l'oli, perqué 
n'hi ha a molts de pobles i per tant no és 
cap singularitat, a més Ulldecona té un 
museu d'Oliveres Mil·lenaries que a poc 
a poc va prenent forma i que en aixo sí 
que són singulars i unics arreu del món i 
després de molts anys de treball de moltís
simes persones. 

- Sr. Hervás: 
Explica que no faran un museu de l'oli 
pero si que respectaran el que hi ha a dins. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

4. Aprovació inicial de la memoria valo
rada pera la renovació de. l'enllumenat 
públic del camí d'accés al nucli de les 
Ventalles a Ulldecona. 

Es retira abans de passar a deliberació i 
votació. 

5. Rectificació de la proposta de deli
mitació de la trama urbana consolida
da del municipi d 'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Rectificació de la proposta de 
delimitació de la trama urbana consolida
da del municipi d'Ulldecona. 

Per acord del Ple de data 7 de mar~ de 
2011 es va aprovar inicialment la delimi
tació de la trama urbana consolidada del 
municipi d'Ulldecona, redactada pels ser
veis técnics de I' Ajuntament d'Ulldecona, 
sotmesa a informació pública durant el 
termini d'un mes i tramesa a la Direcció 
General d'Urbanisme per a la seva aprova
ció definitiva. 

L'article 8.2 de la Llei 1/2009, del 22 de 
desembre. d'ordenació deis equipaments 
comercia ls. estableix que la Direció Ge
neral d'Urbanisme competent, un cop re
buda la documentació, formulara petició 
d'informe a la direcció general competent 
en materia de comer<;, de manera que, 
si en dit informe s'estableix la necessitat 
d'introdüir rectificacions en la delimitació 
de la trama urbana consolidada, la Direcció 
General d'Urbanisme donara audiencia a 
l'Ajuntament per un termini de quinze dies. 

Atés que amb data 9 de juny de 2011 
la Direcció General de Comen; ha emes 
!'informe preceptiu a qué fa referencia 
l'article 8.2 b) de la Llei 1/2009, de 22 de 
desembre, en el qual s'especifiquen una 
serie de rectificacions a efectuar a la pro
posta de delimitació. 

Vist que es tracta d'una competencia re
servada al Ple de conformitat amb el que 
preveu l'article 8.2 a) de la Llei 1/2009, de 
22 de desembre. 

Per tot aixó es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS 

l. lntrodurr en la proposta de delimitació de 
la trama urbana consolidada del municipi 
d'Ulldecona les rectificacions derivades de 
!'informe emes per la Direcció General de 
Comer<; de data 9 de juny de 2011. 

11. Disposar la remissió de tota la documenta
ció técnica i administrativa degudament rec
tificada a la Direcció General d'Urbanisme 
pera la seva aprovació definitiva." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

6. Sol-licitud de concessió d'aigües per 
abastiment del Pou de La Miliana. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Sol·licitud de concessió d'aigües 
per abastiment del Pou de La Miliana. 

Amb data 2 de mar<; de 2010 es sol·licita a 
l'Agéncia Catalana de l'Aigua autorització 
per a la perforació d'un nou pou per a ai
gua de consum huma amb un cabal inferior 
a 7000 m3/any, ubicat a la parcel·la 1 del po
lígon 13 del terme municipal d'Ulldecona, 
per tal de dotar el nucli de La Miliana de 
subministre d'aigua permanent. 

Amb data 2 de novembre de 2010 la Con
federació Hidrografica de l'Ebre, en tant 
que organisme competent per resoldre 
l'expedient, dicta resolució en la qual 
s'autoritza l'execució de les obres de per
foració del pou. 

Ates que el següent pas és procedir a 
sol·licitar la concessió de les aigües per 
abastir el pou que donara subministra
ment al nucli de La Mi liana. 

Vist el que disposa l'article 123.1 del Reial 
Decret 849/1986, d'l 1 d'abril, pel qual 
s'aprova el Reglament del Domini Public 
Hidrau lic. 

Per tot aixó es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS 

l. Sol·licitar la concessió d'aigua per abas
tir el nucli de població de La Miliana, per 
mitja del pou ubicat a la parcel·la 1 del po
ligon 13 del terme municipal d'Ulldecona. 

11. Facultar I' Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
7/198S, de 2 d'abril, Reguladora de les Ba
ses del Régim Local, per a la subscripció de 
la sol·licitud de concessió i de quants docu
ments siguin necessaris en la seva execució." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votado el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

7. Nomenament de representants de 
l'Ajuntament en altres organismes 
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en els quals ha d'estar representat 
I' Ajuntament. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Nomenament de represen
tants de l'Ajuntament en altres organis
mes en els quals ha d'estar representat 
l' Ajuntament. 

Vista la convocatoria de l'Assamblea 
del Consell Esportiu del Montsia, en la 
qual es procedira a la designació del nou 
President/a. 

Vista la necessitat de nomenar un repre
sentant de l'Ajuntament d'Ulldecona en 
dita Assamblea. 

Per tot aixo, aquesta alcaldia, en ús de les 
atribucions que legalment té conferides, 
proposa al ple de l'ajuntament l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Nomenar com a representant de 
l'Ajuntament en l'Assamblea del Consell 
Esportiu del Montsia el regidor Sr. Josep 
Manel Verdu Castel l." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

8. Acceptació subvenció Escola Munici
pal de Músic.a d'Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Acceptació subvenció Escota 
Municipal de Música d'Ulldecona. 

Vista la Resolució de la Consellera 
d'Ensenyament de 20 de julio! de 2011, 
per la qual s'atorguen subvencions per 
import de fins a 50.000 euros a determi
nades corporacions locals titulars d'escoles 
de musica i de dansa peral curs 2010-2011. 

Vist que l'Ajuntament d'Ulldecona és titu
lar de l'Escola de Música Municipal. 

Vist que el Departament d'Educació, mi
tjan~ant la resolució esmentada, ha con
cedit a I' Ajuntament d'Ulldecona una 
subvenció per import de 33.600,00 euros, 
destinats a col·laborar en el sosteniment 
de la despesa corrent ocasionada per les 
despeses de personal docent i les despeses 
de funcionament. 

Vist que per al pagament de la subvenció 
del curs 2010-2011 la corporació local ha 
d'acceptar la subvenció per acord del Ple. 

Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS 

l. Acceptar la subvenció atorgada pel De
partament d'Educació per un import de 
33.600,00 euros. 

11. Comprometre's a destinar l'import con
cedit a la finalitat establerta. 

111. Trametre la present resolució a la Direc-

ció General de Centres Publics, juntament 
amb la documentació establerta en el 
punt cinqué de la resolució citada." 

Deliberacions: 

- Sra. Ventura: 
Recorda que la subvenció del curs ante
rior va ser de 62.400 euros, i que creuen 
greu no només la reducció de la subven
ció sinó també que la Generalitat deci
deixi fer aquesta retallarjia quan el curs 
ja s'ha acabat, perqué comunica aixo als 
ajuntaments a finals de julio! quan el curs 
2010-2011 al que correspon aquesta sub
venció ja esta esgotat, per tant, lamentar 
aquest fet que consideren greu i que, per 
tant, s'hauran de fer equilibris importants 
a l'escola de música per a funcionar amb 
tota normalitat al llarg d'aquest curs. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

9. Aprovació de l'addenda al conveni sobre 
cessió d'ús i col·laboració en la prestació 
de serveis esportius relativa al poliespor
tiu municipal, signat entre l'Ajuntament 
d'Ulldecona i el Club Joventut Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació de l'addenda al 
conveni sobre cessió d'ús i col·laboració 
en la prestació de serveis esportius relati
va al poliesportiu municipal, signat entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i el Club Joven
tut Ulldecona. 

Per acord del Ple Municipal de data 3 de no
vembre de 1997 es va aprovar el conveni so
bre cessió d'ús i col·laboració en la prestació 
de serveis esportius relativa al poliesportiu 
municipal, entre I' Ajuntament d'Ulldecona 
i el Club Joventut Ulldecona, en virtut del 
qual l'Ajuntament cedia a aquest l'ús del 
pavelló poliesportiu municipal per un ter
mini de 20 anys, transcorregut el qual es 
produ"iria l'extinció de dita cessió. 

Recentment, per acord del Ple Municipal 
de data 25 de juliol de 2011 s'ha apro
vat el conveni de col·laboració entre 
l'Ajuntament d'Ulldecona i el Club Joven
tut Ulldecona per a la reparació de les pis
tes de tennis, on s'estableix, en la clausula 
tercera, l'obligació de l'Ajuntament de 
prorrogar el conveni signat l'any 1997 fins 
l'any 2025. 

Ates que l'adopció d'aquest acord implica 
una acció administrativa reservada al Ple 
segons l'article 22 de la LRBRL. 

Per tot aixó es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

A COROS 

l. Aprovar l'Addenda al conven i sobre 
cessió d'ús i col-laboració en la prestació 
de serveis esportius relativa al poliespor
tiu municipal, signat entre I' Ajuntament 
d'Ulldecona i el Club Joventut Ulldecona, 
aprovat per acord del Ple Municipal de 
data 3 de novembre de 1997. 

11. Facultar !'Alcalde, com a President 
d'aquesta Corporació i en representació 
d'aquest Ajuntament, de conformitat amb 
el que estableix l'article 21.1 b) de la Llei 
7/198S, de 2 d'abril, Reguladora de les 
Bases del Régim Local, per a la subscrip
ció de l'esmentada Addenda i de quants 
documents siguin necessaris en la seva 
execució." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

10. Sol-licitud d 'autorització a la De
legació Territorial del Govern per ce
lebrar fes1es tradicionals amb bous 
amb motiu de la Festa Patronal de 
Sant Lluc i aprovació del programa 
d'espectacles taurins. 

Dictamen Conegut: 
''Assumpte: Sol-licitud d'autorització a la 
Delegació Territorial del Govern per cele
brar testes tradicionals amb bous amb mo
tiu de la Festa Patronal de Sant Lluc i apro
vació del programa d'espectades taurins. 

1. Els espectacles tradicionals amb bous 
configuren un element central en les ce
lebracions populars d'un bon nombre de 
poblacions de Catalunya, entre elles el 
municipi d'Ulldecona. 

El bou capllac;at, els bous al carrer, les 
habilitats a la pla<;a, el bou embolat i les 
vaquetes marquen tot el ritme festiu d'un 
esdeveniment extraordinari, propi de les 
arrels més profundes de Catalunya. 

2. La població d'Ulldecona, com a part in
tegrant d'aquest conjunt de poblacions que 
any rera any gaudeixen d'aquest espectacle, 
té la voluntat de sol·licitar l'autorització co
rresponent amb motiu de la Festa Patronal 
de Sant Lluc, d'acord amb el que estableix la 
vigent regulació. 

3. Vist que el Ple és l'organ competent per 
aprovar la celebració de la festa i el pro
grama d'espectacles taurins, d'acord amb 
l'article 6.1 b) de la Llei 3412010, de 1'1 
d'octubre, de regulació de les festes tradi
cionals amb bous. 

Per tot aixó, es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Demanar autorització a la Delegació Terri
torial del Govern per celebrar festes tradi
cionals amb bous amb motiu de la Festa 
Patronal de Sant Lluc, d'acord amb la de
nominació que especifica l'annex de la Llei 
34/201 O. 

11. Aprovar el programa d'espectacles taurins 
següent: 

14 d'octubre 
Bous a la Pla<;a 
21 '00 - Hora lnicí 
21 '30 - Hora Final 
Pla<;a de bous-Ulldecona 
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14 d'octubre 
Bou Embolat 
22'00 - Hora lnici 
22'30 - Hora Final 
Plai;a de bous-Ulldecona 

15 d'octubre 
Bous a la Pla~a 
12'30 - Hora lnici 
14'00 - Hora Final 
Plai;a de bous-Ulldecona 

15 d 'octubre 
Bo us a la Plai;a 
17'00- Hora lnici 
20'30 · Hora Final 
PJa~a de bous-Ulldecona 

15 d'octubre 
Bou Salvatge 
19'00 - Hora lnici 
19'30 - Hora Final 
Plai;a de bous-Ulldecona 

15 d'octubre 
Bou Embolat Salvatge 
21 '00 - Hora lnki 
21 '30 - Hora Final 
Pla\a de bous-Ulldecona 

16 d'octubre 
Bous a la Plai;a 
17'00 - Hora lnici 
20'30 - Hora Final 
Pla\a de bous-Ulldecona 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Avan~a que el seu vot sera d'abstenció, 
abans de que els comencin a etiquetar per 
part d'alguns col·lectius de que estan en 
contra deis bous, no és aquest el tema, con
sideren que en els moments en que es tro
ben l amb els costos que ocasionen, i avani;a 
la pregunta, quins costos tindra per a la po
blació d'Ulldecona aixo del tema deis bous, 
no volen entrar en el famós "m'han dit" de 
la passada legislatura. Pero és cert que hi ha 
una mica de confusió entre qui paga una 
cosa o qui paga l'altra. 

Entén que una cosa són els bous i una 
altra són l'asseguran\ a, els veterinaris, 
l'ambulancia, les hores de brigada per a 
rectificar la pla~a. etc, i, per l'altra banda, 
una reflexió que va !ligada en el que són les 
festes de Sant Lluc, ho comenta perqué ho 
va viure en primera persona, es va criticar 
moltissim quan el comite de la tira va deixar 
d'organitzar la Fira de Sant Lluc. Recorda 
que el llavors portaveu de Convergencia ho 
va veure comuna alarma, comuna cosa que 
s'havia de continuar fent, de fet creu que és 
un tema que Convergencia portava al seu 
programa de tornar a portar la Fira. Comen
ta que aixo és impossible perque les tires 
de primera línia internacional estan patint 
greus problemes, pero sí que és cert que el 
govern de llavors va optar per unes jornades 
d'agrobiologia, paisatge i patrimoni. Ho diu 
perqué encara no se n 'ha parlat, sinó que 
a nivell de poble només es parla de bous i 
realment desconeixen el que hi haura a part 
deis bous a les testes de Sant Lluc. 

- Sra. Ventura: 
Votaran a favor, i els agrairien si tenen el 
llistat de costos que aixó comportara per a 
l'Ajuntament o que els ho facin saber quan 
hotinguin. 

- 5r. Hervás: 
Explica que el tema deis bous s'ho van tra
bar practicament fet, perqué no s'haguessin 
pogut fer si no haguessin estat programats 
en temps i forma i aixi recuperar la tradició. 
Comenta que aqueru rumors que corren de 
que els bous valen 75.000 euros són total
ment falsos. Explica que prácticament tots 
els paguen els amics deis bous, que era un 
acord que tenien en !'anterior equip de go
vern, de paraula. Explica que a l'Ajuntament 
li costara 2.000 euros de l'assegurani;a, el 
que correspon a veterinaris, el que corres
pon a ambulancia, el que correspon a met
ges, el qual resulta un total de 4 o 5 mil 
euros, aproxímadament. A aixo s'ha d'afegir 
el muntatge de la plai;a per part de Ja briga
da. Comenta que a testes una tarde de bous 
pot costar mil euros, un tancament al mati 
500 euros, van sumant i si no recorda mala
ment l'asseguran\a va costar sobre 6 mil, si 
sumen veterinaris i tot, aixó pot pujar 14 o 
15 mil euros o máxim 20 mil. 

- Sra. Ventura: 
Una puntualització del tema que comenta
va de la tradicionalitat, Ulldecona no ho ha 
tingut que demostrar, perqué ja l'any 2004 
quan es va crear un comite pera iniciar el 
que era llavors el manual de bones practi
ques en el que participaven la delegació del 
govern, participaven els diferents ajunta
ments, participaven els veterinaris, els afi
cionats i altres persones, en aquel! moment 
al manual de bones practiques es va !listar 
tots els espectacles que es feien als diferents 
pobles, i a Ulldecona constava que es feien 
bous a Sant Joan del Pas, es feien bous a Ull
decona, a les festes del setembre i que des
prés es feien testes a Sant Lluc i que també 
es feien bous, entre el que s'havien perdut 
s'especificaven aquests dos, després en el 
moment de fer la redacció del que aixó va 
acabar sent una llei aprovada pel Parlament 
de Catalunya a !'octubre de l'any passat, en 
aquel! moment es va introduir el mateix llis
tat que ja hi havia tractat pel mateix comité 
d'experts que va trebaltar el tema i, per tant, 
ha sigut possible recuperar els bous perqué 
el Parlament de Catalunya a !'octubre de 
l'any passat va aprovar que es podien fer 
bous o que Ulldecona tenia la tradicionalitat 
de fer bous aquestes dues vegades a l'any. 
Comenta que aquesta tradkionalitat no es 
perd, que es la diferéncia que hi havia abans 
de tenir la llei a la que hi ha ara. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen dalt 
transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

11 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GMPSC-PM) 
o 
2 (GM+U-A M) 

11. Ratifícació del dec;ret de l'alcaldia de 
dat a 3 d e maig d e 2011, relatiu al recurs 
12812011, conegut pel Jutjat Contenciós 

Administratíu número 1 de Tarragona, i 
interposat per Stock Plus, S.L Acordar 
la personació en el procés_ 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Recurs 128/2011, conegut pe! 
Jutjat Contenciós Administratiu número 1 
de Tarragona, i interposat per Stock Plus, 
S.l. Acordar la personació en el procés 

Vista la providencia de data 30 de mar~ 
de 2011, que tingué entrada en el re
gistre general d'aquest Ajuntament en 
data 6 d'abril de 2011, assentament núm. 
833, per la qual el Tribunal requereíx a 
l'Ajuntament per tal que: 

• disposi la remissió de l'expedient admi· 
nistratiu dimanant de la resolució de 19 de 
setembre de 2005, número 1883 (s'entén 
en relació al projecte de construcció del 
col·lector per a la canalització de pluvials 
al Riu Sénia des de la cruTlla de la carretera 
TV-3319). 

• notifiqui, a tenor de l'article 48 LRJCA, en 
el termini de 5 dies la resolució que acor
da la remissió de l'expedient a tots els que 
apareguin com a interessats en el proce
diment, empla~ant-los per tal que puguin 
comparéixer i personar-se en el termini de 
9 dies davant del jutjat, mitjan~ant procu
rador i advocat, o solsament mitjan~ant 
advocat, amb poder a l'efecte. 

Atés que no apareix cap interessat directe 
en J'expedient. no és necessari practicar 
cap notificació segons l'article 48 LRJCA. 

Ates que l'exercici d'aquesta acció per 
l'alcaldia es motiva en la urgencia que es 
deriva del fet que la provisió esmentada 
ha de ser complimentada abans que no 
sigui possible el seu coneixement pel Ple 
Municipal, en virtut de les competéncies 
conferides per J'article 21.1.k) de la llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les ba
ses del régim local (en endavant LRBRL) 

Per tot aixó, 

HE RESOLT: 

1. Personar-nos en l'esmentat recurs. 

2. Remetre l'expedient esmentat deguda
ment foliat i acompanyat d'un índex deis 
documents que contingui. 

3. Donar compte al Ple en la primera sessió 
que celebri pera la seva ratificació. 

Així ho mana i signa la Sra. Alcaldessa
Presidenta d'Ulldecona, Núria Ventura i 
Brusca, a Ulldecona, el dia tres de maig de 
dos mil onze." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votació la ratificació 
del decret dalt t ranscrit, s' aprova per unani
mitat deis membres consistorials presents. 

12. Ratificació del decretde l'alcaldia de 
data 1 de juny de 2011, relatiu al recurs 
210120 11, conegut pel Jutjat Contenciós 
Administratiu número 2 de TarTagona, i 

1 

\ 
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interposat per Josep lluís Navarro Sola
nes. Acordar la personació en el procés. 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Recurs 210/2011, conegut pel 
Jutjat Contenciós Administratiu número 2 
de Tarragona, i interposat per Josep Lluís 
Navarro Solanes. Acordar la personació 
en el procés 

Vista la resolució de data 4 de maig de 
2011, que tingué entrada en el registre 
general d'aquest Ajuntament en data 
12 de maig de 2011, assentament núm. 
1151, per la qual el Tribunal requereix a 
l'Ajuntament per tal que: 

• disposi !a remissió de l'expedient admi
nistratiu dimanant de la reclamació de res
ponsabilitat patrimonial formulada pel Sr. 
Josep Lluis Navarro Solanes, pels fets oco
rreguts el dia 9 de febrer de 2009. 

• notifiqui, a tenor de l'article 48 LRJCA, en 
et termini de 5 dies la resolució que acor
da la remissió de l'expedient a tots els que 
apareguin com a interessats en el proce
diment, empla~ant-los per tal que puguin 
compareixer i personar-se en el termini de 
9 dies davant del jutjat, mitjan\ant procu
rador i advocat, o solsament mitjan~ant 
advocat, amb poder a l'efecte. 

Ates que no apareix cap interessat di recte 
en l'expedient, no és necessar i practicar 
cap notificació segons l'article 48 LRJCA. 

Atés que l'exercici d'aquesta acció per 
l'alcaldia es motiva en la urgéncia que es 
deriva del fet que la provisió esmentada 
ha de ser complimentada abans que no 
sigui possible el seu conei xement pel Ple 
Municipal, en virtut de les competéncies 
conferides per l'article 21 .1.k) de la llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les ba
ses del regim local (en endavant LRBRL) 

Per tot aixo, 

HE RESOLT: 

1. Personar-nos en l'esmentat recurs. 

2. Remetre l'expedient esmentat deguda
ment foliat i acompanyat d'un index deis 
documents que contingui. 

3. Donar compte al Ple en la primera sessió 
que celebri per a la seva ratificació. 

Aixi ho mana i signa la Sra. Alcaldessa
Presidenta d'Ulldecona, Núria Ventura i 
Brusca, a Ulldecona, el día u de juny de 
dos mil onze." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votacíó la ratificació 
del decret dalt transcrit, s'aprova per unani
mitat deis membres consistorials presents. 

13. Rat ificació d el d ecret d e l 'akaldia 
de d ata 8 de juliol de 2011, relatiu a la 
declaració de dol oficial. 

Decret Conegut: 
uAssumpt e: Declaració de dol oficial. 

Com a testimoni del dolor del poble 
d'Ul!decona i tots els seus barris davant la 
mort del jove Jofre Grau Biosca, 

HE RESOLT: 

1. Declarar dol oficial des de les 15:00 ho
res del dia 8 de juliol de 2011 fins les 24 
hores del dia 11 de juliol de 2011, durant 
els quals les banderes, en tots els edificis 
municipals, ondejaran a mig pal. 

2. Mostrar el condol i solidaritat d'aquest 
Ajuntament i de tots els v~rns del poble 
d'Ulldecona i deis seus barris a la familia 
de la victima. 

3. Suspendre tots els actes i festejos. 

4. Sotmetre aquest acord a ratificació del 
Ple en la propera sessió que celebri. 

5. Publicar aquest acord en el taulell 
d'anuncis de la Corporació. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-Presí
dent de I' Ajuntament d'Ulldecona, Celestí 
Hervás Picazo, a Ulldecona, el dia vuit de 
julio! de dos mil onze." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votació la ratifica
ció del decret dalt transcrit, s'aprova per 
unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

14. Ratificació del dec;ret de l'alcaldia 
de data 2 d'agost de 2011, relatiu a la 
modificació deis drets economics deis 
membres electes de l'Ajuntament 
d'Ulldecona_ 

Decret Coneg ut: 
"Assumpte: Modificació deis drets econo
mics deis membres electesde l'Ajuntament 
d'Ulldecona 

Ates que es considera necessari modificar 
el regim de dedicació deis carrecs electes 
d'aquesta corporació així com de la retri
bució que comporta. 

De conformitat amb alió que disposa 
l'article 75 de la Llei 7/ 1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les Bases del Regim Local, 
en relació amb l'article 166 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual 
s'aprova el Text refós de la Llei municipal i 
de régim local de Catalunya, els membres 
de la corporació tenen el dret a percebre 
retribucions per l'exercici deis seus carrecs, 
quan els desenvolupin en regim de dedi
cació exclusiva o parcial, en les condicions 
que estableixi el Ple de ta Corporació, i han 
d'ésser donats d'alta en el régim general 
de la Seguretat Social. 

Per tot aíxo, 

HE RESOLT: 

l. Determ inar que exerciran els seus carrecs 
amb dedicació parcial els següents regidors: 

- Sr. José Al berto Blasco Alvaredo. 
- Sra. Núria Balagué Raga. 

11. Fixar les retribucions per l'exercici deis ca
rrecs amb dedicació parcial, segons l'article 
75.2 LRBRL en les següents quantitats: 

- Regidor Delegat: Sr. José Alberto Blasco 
Alvaredo 1.500,00 €/mes 
- 1 a Tineni;a d' Alcaldía: Sra. Núria Balagué 
Raga 1.500,00 €/mes 

111. Fixar com a dedicació mínima neces
saria per a la percepció del sou amb dedi
cació parcial 75 hores mensuals. 

IV. El regim de retribucions previst en 
aquests acords s'aplicara a partir del dia 10 
de setembre de 2011 i s'actualitzaran cada 
any amb l'increment de l'índex de preus al 
consum de Catalunya publicat. 

V. Sotmetre la present resolució a ratifica
ció del Ple en la propera sessió que celebri. 

VI. Publicar aquests acords al tauler 
d'edictes de l'Ajuntament i al Butlleti Ofi
cial de la Provincia de Tarragona. 

Així ho mana i signa el Sr. Alcalde-Presi
dent de l'Ajuntament d'Ulldecona, Celes
tí Hervás Picazo, a Ulldecona, el dia dos 
d'agost de dos mil onze." 

Delíberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que, seguint en el sentit de la 
votació anterior, quan es va aprovar el car
tipas í les indemnitzacions, el seu vot sera 
en contra. 

- Sra. Ventura: 
Explica que votaran en contra i comenta 
que la veritat és que se li acudeixen unes 
quantes paraules per qualifícar et de
cret i possiblement la més adequada és 
que és un despropósit el fet que a només 
dos mesos d'haver constitult el govern i 
d'haver aprovat ja els drets económí(s de 
I' Ajuntament, o en aquest cas deis regidors 
de l'Ajuntament, ja es modifiquin. Comen
ta que, en aquel! moment, deis 7 regidors 
de l'equip de govern es fixaven dos dedica
cions exclusives i quatre de parcials, i ara es 
ta una modificació a l'al~a a una exclusiva i 
a sis de parcia Is. Entenen i ja ho van dir en 
el seu moment que si una persona treba
lla ha de cobrar, pero consideren que aixó 
és una exageracíó i que és completament 
desmesurat i evidentment més desmesu· 
rat si ho veuen a dos mesos i, per tant, els 
agradaría saber que és el que ha canviat en 
aquests dos mesas pera fer aquesta modi
ficació que repercutira en un augment de 
15 mil euros a l'any a l'Ajuntament i que 
acabara pagant l'Ajuntament d'Ulldecona 
130.000 euros a l'any en salaris fixes per 
als regidors. 

• Sr. Hervás: 
Comenta que el mot iu d'aquest ca nvi és 
l'organització de treba ll. Exp lica q ue han 
t robat sous de !'anter ior equ ip de govern 
de 1.950 euros per 8 hores setmanals i, per 
aquí algú té una copia d'aq uestes que la 
van trobar. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que de la manera com ho ha dit 
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pareix que hi hagi alguna irregularitat en 
aquest fet. 

- Sr. Hervás: 
Explica que li sembla una exageració. 

- Sra. Ventura: 
Respon que ella també considera una exage
ració, el fet que els set membres de l'equip 
de govern tinguin dedicació. Repeteix que 
de la manera en la que ho ha dit donava peu 
a malinterpretacions, i per tant, posa de ma
nifest la seva opinió davant d'un decret que 
el govern posa a ratificació i que creu que té 
tot el dret a manifestar-la. 

- Sr. Hervás: 
Diu que també tenen dret a manifestar-se al 
que hi havia fet d'abans. 

- Sra. Balagué: 
Explica que quan van constituir el ple ella 
mateixa encara estava treballant a la seva 
feina anterior i no tenia ciar si deixaria la 
seva feina o no la deixaria, fins que final
ment ha renunciat i la seva situació de tre
ball és una altra, i és aquest el motiu pel qual 
la dedicació exclusiva que tenia Alberto, es 
repercuteix ara en dues mitges. Comenta 
que ella tenia unes assisténcies, perqué si 
estava treballant a l'lnstitut no podía estar 
aquí constant coma treball, i ara s'ha dema
nat una excedéncia a la feina, i aquest és el 
motiu pel qual s'ha canviat aixo. 

- Sra. Ventura: 
Agraeix l'explicació clara, transparent i con
cisa i també el to de la regidora. 

- Sr. Hervás: 
Explica que ha hagut de renunciar a 16 anys 
d' antiguitat, ha renunciat a la feina. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que no vol entrar a un debat, ja 
que ella també va renunciar a la feina i va 
renunciar a la possibilitat de tornar a treba
llar i, per tant, tots, tots tan renuncies pera 
dedicar-se. 

- Sr. Blasco: 
Pregunta a la Sra. Ventura si també conside
ra una desmesura el haver renunciat a 250 
euros bruts mensuals per la seva part. 

- Sra. Ventura: 
Diu que en tot cas les preguntes les fa 
l'oposició al govern. 

- Sr. Blasco: 
Diu que es pensa que també tenen dret a 
una contesta, a una explicació, per al·lusions. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 

Abstencions: 

Secció de Control 

7 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC) 
6 (GMPSC-PM , 
GM+ U-AM) 
o 

1. Moció de suport al correllengua 
2011. Moció presentada pel GM+U-AM. 

Moció Coneguda: 

"Atesa la marginació que rep el catalá per 
part de les institucions estatals i comuni
taries, 

Atesa la necessitat d'assolir la plena nor
malitat del catala arreu del territori, 
convertint-la en la llengua vehicular i co
muna de la nostra societat i en l'element 
d'integració de les persones nouvingudes, 

Atesa la consolidació que després de deu 
anys esta assolint la iniciativa cívica del Co
rrellengua grades al supon d' ajuntaments, 
consells comarcals, associacions i societat 
civil en general, 

Atesa la voluntat de la Coordinadora 
d' Associacions per la Llengua catalana 
(CAL), organitzadora del Correllengua, 
de ratificar i augmentar aquest suport i 
arribar a tots els municipis i comarques de 
parla catalana, 

Ates el compromis amb la llengua cata
lana que sempre ha caracteritzat aquest 
municipi, 

El Ple de l'ajuntament d'Ulldecona 

ACORDA: 

1- Donar suport al Correllengua 2011 com 
a instrument reivindicatiu de la societat a 
favor de la plena normalització de l'ús so
cial de la llengua arreu deis territoris de 
parla catalana i a favor de la seva unitat. 

2. Donar suport a les entitats i grups del 
municipi interessats en organitzar el Co
rrellengua i aportar la infraestructura i 
l'ajuda necessaria peral bon desenvolupa
ment de les activitats programades. 

3. Fer pública aquesta iniciativa i esten
dre-la a tots els ambits que siguin propis 
d'aquesta corporació. 

4. Donar supon a les iniciatives de volun
tariat promogudes per la Coordinadora 
d'Assocíacions per la Llengua i encamina
des a facilitar l'apropiació i l'ús del catala 
oral entre persones i col·lectius, i especial
ment entre la poblacíó nouvinguda. 

S. Fer una aportacíó económica general 
pera l'organització deis actes i el bon fun
cionament del Correllengua 2011 . 

6. Fer arribar aquest acord a la seu nacio
nal de la Coordinadora d'Associacions per 
la Llengua catalana (CAL), al carrer Mun
tadas, 24-26 baixos 08014 de Barcelona, i 
als organitzadors del pas del Correllengua 
pel municipi. " 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Llegeix la moció. 

- Sra. Salas: 
El vot del Panit Popular sera en contra, en 
pr im er lloc volen deixar molt ciar que el 
Partit Popular de Cata lunya estan total
ment a favor del cata la, i la prova está en 
qué s'adapten, parlen catala i volen que 
continui sent prioritari el cata la, peró tam
bé volen llibertat i pluralitat i volen també 
que el castella inclús el anglés juguen un 
paper important a la societat. 1, en segon 

lloc, que en aquest moció és demana una 
contraprestació económica, la situació de 
l'Ajuntament, suposa, esta conven~uda de 
que l'oposició sap com está económica
ment l'Ajuntament. El seu vot és en contra 
deixant ciar que no vol que es faci dema
gógia política perqué el grup del Partit 
Popular está a favor del catalá, pero no de 
com s'esta utilitzant el tema de la llengua 
catalana. 

- Sra. Salvatella: 
Comenta que els grups de Convergéncia 
i Unió i Ulldecona Grup lndependent van 
presentar fa cinc anys una moció d'ajuda i 
supon a Acció Cultural del País Valencia i 
es va aprovar per pan deis que estan aquí 
menys el Partit Popular i ella mateixa va 
reclamar moltes vegades si s'havia donat 
l'ajut i no s'havia donat cap ajut. Diu que 
votaran a favor de la moció si el punt 
número cinc es treu ja que l'Ajuntament 
d'Ulldecona no esta pera aixo i hi ha altres 
prioritats. Comenta que es pot fer una car
ta de suport, pero l'aportació economica 
se l'han de saltar. 

- Sr. Rodrigo: 
Explica que el que diu el punt número 4 
és suport en infraestructures a qualsevol 
deis col·lectius que vulgui organitzar el co
rrellengua al poble, i creu que és una cosa 
que I' Ajuntament pot assumir. 

- Sra. Salvatella: 
Explica que el que no els hi hagi de costar 
diners es pot assumir, pero no poden assu
mir cap cost que els suposi sortir-se'n del 
pressupost. 

- Sr. Rodrigo: 
Diu que aquesta modificació la poden ac
ceptar i aprovar. 

Moció Esmenada: 
"Atesa la marginació que rep el catalá per 
part de les institucions estatals i comuni
taries, 

Atesa la necessitat d'assolir la plena nor
malitat del catala arreu del territori, 
convertint-la en la llengua vehicular i co
muna de la nostra societat i en l'element 
d'integració de les persones nouvingudes, 

Atesa la consolidació que després de deu 
anys esta assolint la iniciativa cívica del Co
rrellengua grades al suport d'ajuntaments, 
consells comarcals, associacions i societat 
civil en general, 

Atesa la voluntat de la Coordinadora 
d' Associacions per la Llengua catalana 
(CAL), organitzadora del Correllengua, 
de ratificar i augmentar aquest suport i 
arribar a tots els municipis i comarques de 
parla catalana, 

Atés el compromís amb la llengua cata
lana que sempre ha caracteritzat aquest 
municipi, 

El Ple de l'ajuntament d'Ulldecona 

ACORDA: 

1. Donar suport al Correllengua 2011 com 
a instrument reivindicatiu de la societat a 
favor de la plena normalització de l'ús so-
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cial de la llengua arreu deis territoris de 
parla catalana i a favor de la seva unitat. 

2. Donar suport a les entitats i grups del 
municipi interessats en organitzar el Co
rrellengua i aportar la infraestructura i 
l'ajuda necessária peral bon desenvolupa
ment de les activitats programades. 

3. Fer pública aquesta iniciativa i esten
dre-la a tots els ámbits que siguin propis 
d'aquesta corporació. 

4. Donar supon a les iniciatives de volun
tariat promogudes per la Coordinadora 
d' Associacions per la Llengua i encamina
des a facilitar l'apropiació i l'ús del catala 
oral entre persones i col·lectius, i especial
ment entre la població nouvinguda. 

5. Fer arribar aquest acord a la seu nacio
nal de la Coordinadora d' Associacions per 
la Llengua catalana (CAL), al carrer Mun
tadas, 24-26 baixos 08014 de Barcelona, i 
als organitzadors del pas del Correllengua 
pel municipi. " 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

11 (GMUGl-FIC, GM 
CIU, GMPSC-PM, 
GM+U-AM) 
2 (GMPPC) 
o 

2. Moció sobre "Guarda i custódia 
compartida". Moció presentada per 
l'alcaldia a instancies de la Unión Es
tatal de Federaciones y Asociaciones 
por la custodia compartida. 

Meció Coneguda: 
"la igualdad real y efectiva entre hom
bres y mujeres en todos los ámbitos de 
la vida es una constante en los países de
mocráticos y un objetivo primordial en la 
construcción de una sociedad más justa e 
igualitaria. 

Igualmente, la Convención sobre los De
rechos del Niño, proclamada por la Asam
blea General de las Naciones Unidas el 20 
de Noviembre de 1989, y ratificada por el 
Reino de España el 30 de Noviembre de 
1990, obliga a los Estados a respetar el de
recho de los niños a mantener relaciones 
personales y contacto directo con ambos 
progenitores de modo regular. 

En la actualidad miles de ciudadanos es
pañoles, incluidos también miles de niños 
y niñas, se ven afectados por graves pro
blemas tras la separación o divorcio de la 
pareja. Según el Instituto de Política Fami
liar hoy se celebran en España dos divor
cios por cada tres matrimonios y se estima 
que casi la mitad de los matrimonios que 
se contraen acaban, antes o después, en 
divorcio. Esto quiere decir que la masa de 
población afectada es enorme. Sin em
bargo, las leyes que regulan las rupturas 
matrimoniales están anticuadas y es nece
sario reformarlas, pues producen graves 
perjuicios sobre todo en los menores, a los 

que no se les garantiza su derecho más ele
mental de continuar conviviendo con sus 
dos padres de forma igualitaria y alterna, 
convirtiéndoles a menudo en instrumento 
de arma arrojadiza o en moneda de cam
bio para obtener considerables beneficios 
materiales en el proceso de divorcio. 

Estas leyes son normas de un pasado ya 
lejano, que no tienen en cuenta la trans
formación de la sociedad española, en la 
que la mujer ha logrado incorporarse con 
fuerza al mercado laboral y'por tanto está 
en condiciones de mantener su autono
mía. Por su parte los varones han adop
tado un papel activo en la crianza de los 
hijos, se implican en sus cuidados desde el 
nacimiento y se preocupan por su educa
ción, su bienestar y su futuro. En contra de 
esa evolución social, las normas relaciona
das con el divorcio imponen a la mujer la 
especialización en la crianza de los hijos y 
en consecuencia son normas que entran 
en contradicción con las políticas de igual
dad y progreso que pretenden fomentar y 
consolidar el desarrollo profesional de la 
mujer. 

En la actualidad el índice de contenciosi
dad en la resolución de las disoluciones 
matrimoniales se sitúa en el 41 %. Además, 
el actual modelo de divorcio impone, en 
el 92% de los casos, que los hijos queden 
a cargo de un solo progenitor, mientras 
el otro pasa a tener, a menudo de modo 
impuesto, un papel secundario y sin rele
vancia alguna, lo que con el tiempo, en la 
mayoría de los casos, trae consigo la des
aparición de ese referente en la vida del 
menor. la pérdida injustificada de uno de 
los padres supone un drama para cual
quier niño, drama que acaba produciendo 
desequilibrios emocionales que arrastrará 
en su adolescencia y en la vida adulta. 
Las consecuencias de este sistema adver
saria! de ganadores y perdedores, lejos de 
garantizar el ejercicio de los derechos y 
deberes, incentiva el conflicto en el seno 
de la familia, provocando la desaparición 
brutal de un progenitor en la vida de sus 
hijos y dificultando enormemente la posi
bilidad de que el divorcio pueda significar 
una oportunidad real para rehacer la vida 
de los adultos y al mismo tiempo normali
zar y armonizar la vida de los menores con 
sus dos padres. 

Atendiendo a criterios de derechos de los 
niños, así como de igualdad y corresponsa
bilidad de los progenitores, son numerosos 
los paises que han introducido la "Guarda 
y Custodia Compartida o responsabilidad 
parental compartida" en su legislación. Tal 
es el ejemplo de Alemania, Austria, Aus
tralia, Bélgica, Canadá, Dinamarca, EE.UU. 
Francia, Inglaterra y Gales, Italia, Portugal, 
Republica Checa, Suecia, Argentina, Brasil, 
Colombia, Perú, Puerto Rico, etc. 
Por otra parte y como demuestran las en
cuestas de opinión publicadas reciente
mente así como las iniciativas legislativas 
aprobadas en diversos ayuntamientos, 
parlamentos autonómicos, diputaciones, 
juntas generales y Senado, la sociedad 
actual acepta y se posiciona mayoritaria y 

claramente a favor de la "Guarda y Custo
dia Compartida", aún a falta de acuerdo 
entre los padres. 

ACUERDO: 
Esta Corporación Municipal, siempre en su 
obligación de velar por el mejor interés de 
los menores y por reivindicar y defender los 
derechos civiles de los ciudadanos adultos y 
niños, donde son vulnerados, acuerda: 

1. Considerar la figura jurídica de la "Guar
da y Custodia Compartida" de los hijos, 
como el mayor garante del interés supe
rior de los mismos, el cual es por encima de 
cualquier otro, el continuar compartiendo 
sus vidas en igualdad temporal, espacial y 
legal, con sus dos progenitores. 

2. Considerar que la Guarda y Custodia 
Compartida constituye un derecho funda
mental de los menores, así como el recurso 
jurídico y familiar que de modo general 
asegura la igualdad de las panes en es
tos procesos, impidiendo que uno de Jos 
progenitores se eleve con el monopolio 
exclusivo de los menores, con el riesgo de 
utilización y manipulación de los mismos. 

3. Instar al legislador a que modifique el 
Código Civil para que éste recoja el ejer
cicio de la Guarda y Custodia Compartida 
desde el mismo momento en que se pre
senta ante el juzgado una demanda de 
separación o divorcio, salvo los casos ex
cepcionales que puedan producirse. El po
der judicial deberé velar por este derecho 
básico de los menores. 

4. Desde el ámbito de responsabilidad mu
nicipal, esta corporación se compromete 
a transmitir los va lores de igualdad y de 
corresponsabilidad parental que compor
tan la Guarda y Custodia Compartida, a 
todos sus órganos y muy especialmente en 
el área de familia, igualdad y en la de ser
vicios sociales. 

5. Instar a las Cortes Generales para que de 
modo urgente aborde las modificaciones 
legales pertinentes en el Código Civil de 
manera que figure la Guarda y Custodia 
Compartida como un derecho del menor 
que se ha de otorgar de modo general 
aún en defecto de acuerdo de las partes, 
considerando igualmente las interacciones 
negativas que se producen con la Ley de 
Violencia de Género. 

Elévese esta moción a los siguientes órga
nos institucionales solicitando la aproba
ción de la misma: 

- Congreso de los Diputados 
- Mesa del Congreso 
- Grupos parlamentarios 
- Comisión de Justicia 
- Comisión de Igualdad 
- Senado 
- Mesa del Senado 
- Grupos parlamentarios 
- Comisión de Justicia 
- Comisión de Igualdad 
- Defensor del Pueblo de España y de 

cada CC.AA. 
- Consejo General del Poder Judicial 
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- Tribunal Constitucional 
- Fiscalía General del Estado 
- Cortes y Parlamentos de todas las 

Comunidades Autónomas" 

Deliberacions: 

- Sr. Hervás: 
Llegeix la moció. 

- Sr. Rodrigo: 
Explica que el seu vot sera d'abstenció ja 
que, parlant amb companys que entenen 
una mica més de temes jurídics, el go
vern catala, en el seu codi civil catala, té 
competéncies amb aixó i, per tant, con
sideren que aixo és un problema que té 
l'estat espanyol i per tant el seu vot sera 
d'abstenció. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que estan d'acord amb el que es 
diu, pero ells es regeixen pel dret catala, no 
els afecta aquesta moció ja que aixó ho re
gula el Parlament de Catalunya, i ja ho va 
regular amb una modificació no fa massa 
mesos i, per tant, aixó afectara a la gent 
d'altres comunitats autonomes, pero a la 
gent de Catalunya no !'afecta perqué tenen 
unes altres lleis. Tot i estar d'acord amb el 
fons la llei catalana ja ho contempla. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

11 (GMUGl-FIC, GM 
CIU, GMPPC, 
GMPSC-PM) 
o 
2 (GM+U-AM} 

3. Moció en defensa del catala a l'escola. 
Moció presentada pel GMPSC-PM. 

Moció Coneguda: 
"MOCIÓ EN DEFENSA DEL CATALÁ A 
L'ESCOLA 

El grup municipal del PSC a I' Ajuntament 
d'Ulldecona presenta la següent moció en 
defensa del catala a l'escola 

Davant la darrera resolució adoptada pel 
Tribunal Superior de Justicia de Catalunya, 
sobre el model d'immersió lingüística a les 
escoles de Catalunya, tant diverses plata
formes ciutadanes, integrades dins Som 
Escola, com les associacions municipalistes 
de Catalunya, han instat els ajuntaments a 
manifestar-se al respecte. 

El model lingüistic de l'escola catalana 
compta amb un ampli consens social, i 
ha estat un model d'éxit, gracies al qual 
la nostra societat gaudeix d'un bon ni
vel! d'educació i cohesió social. A més, la 
comunitat educativa, en la seva majoria, 
!'avala. 

La immersió lingüística. enfront d'altres 
models, permet un sistema educatiu sen
se separar els nois i les noies per raó de 
llengua. A més, s'ha demostrat que el 
model d'immersió permet el coneixement 
de le$ dues llengües oficials en acabar 
l'ensenyament obligatori, afavorint la co-

hesió social i la igualtat d'oportunitats. 

En aquests primers 32 anys de democracia, 
el model lingüistic a les escoles ha contri
bu'it, sens dubte, a equilibrar el pes del 
catala i el castella, fon;a desequilibrat en 
diferents ambits. 

Les noves realitats socials, fruit de 
!'arribada de families nouvingudes als nos
tres municipis, reforcen la idoneitat d'un 
sistema educatiu que ajuda a mantenir la 
cohesió social ats barris i als municipis, i 
que exerceix de sistema d'acollida i arrela
ment deis nois i noies immigrants. 

Defensem el bilingüisme com una riquesa 
de la nostra socíetat. i apostem pel trilin
güisme com a horitzó desitjable del nostre 
sistema educatiu. 

Per tot aixó, el Ple de I' Ajuntament 
d'Ulldecona acorda: 

1. Donar suport al govern de la Generali
tat en les accíons que emprengui per de
fensar el model d'immersió lingüística a 
les escoles de Catalunya. 

2. Traslladar aquesta resolució al Parla
ment de Catalunya, als grups parlamenta
ris, al govern de a General itat, a la Plata
forma Som Escala, al govern espanyol, al 
Congrés i al Senat, CM i a la FMC." 

Deliberacions: 

- Sra. Ventura: 
Llegeix la moció. 

- Sr. Rodrigo: 
Explica que votaran a favor ja que es tracta 
d'un fet lamentable del Tribunal Superior 
de Justicia i, per tant, donaran el ple suport 
a totes les iniciatives, com la de l'altre día, 
la que es va fer davant de I' Ajuntament, la 
qual vol agrair públicament a tota la gent 
que va assistir-hi i també a representants 
d'escoles i de AMPES que és gent que esta 
implicada per defensar el tema del catala 
a l'escola com un sistema d'éxit en el tema 
d'immersió lingüística. 

- Sra. Salas: 
Comenta que, com ha dit moltes vegades, 
els polítics són els primers que han de do
nar exemple i el Poder Judicial esta per 
damunt del poder polític, i aquí el que es 
pretén és anar en contra d'una resolució 
superior que en aquest cas és el Poder Ju
dicial. Explica que el Partit Popular defen
sa el catala al 100%, pero segons a quins 
!loes, quan expliquen la llir;ó, no ho expli
quen en castella sinó que ho expliquen en 
catala, i hi ha xiquets que a casa només 
parlen catala i no acaben sabent parlar 
castella. El que volen és que quan els xi
quets surtin de l'institut sapiguen parlar j 

escriure perfectament castella, catala i an
glés. També comenta que en aquest tema 
es fa motta demagogia política, ja que hi 
ha hagut gental Parlament de Catalunya, 
i precisament amb carrecs molt impor
tants, que defensen aquest ensenyament 
i porten als seus fills a escoles privades que 
els ensenyen el castella, el catala i l'anglés, 
que és el que defensen realment el grup 

del Partit Popular a Catalunya. 

- Sra. Balagué: 
Explica que, lamentablement, el Tribunal 
Suprem espanyol ha dictat tres sentencies 
que qüestionen el catalá coma !lengua ve
hicular de l'ensenyament a Catalunya, ra
t ificades pel Tribunal Superior de Just icia 
de Catalunya amb una interlocutoria en 
forma d'ultimatum. Aquest fet atempta 
clarament contra el model d'escola cata
lana, un model que ha funcionat amb éxit 
els darrers 30 anys i explica que davant 
d'aixó el Govern presentará recurs davant 
del TSJC. 

Els arguments jurídics que defensen el mo
del d'immersió lingüística són els següents: 
El Tribunal Constitucional va avalar ja en 
la seva sentencia 33711994 la immersió lin
güística i, l'any passat en la seva sentencia 
sobre l'Estatut de Catalunya, va manifes
tar que res no imped ía que l'Estatut re
conegués el dret a rebre l'ensenyament 
en catala i que aquesta fos la llengua 
vehicular i d'aprenentatge en tots els ni
vells d'ensenyament, sempre i quan no 
s'exclogués el castellá i que es garant ís el 
seu coneixement í ús en el territorí. 

Els arguments de pa ís són els segÑuents: 
La !lengua catalana és una llengua més 
que centenaria i configura la nostra identi
tat col-lectiva. La !lengua, pel seu referent 
identitari, ha estat infinitat de vegades 
atacada. Peró malgrat tots els atacs, ens 
n'hem sortit perqué hi ha una gran majo
ria que está disposada a lluitar per aq ues
ta identitat col-lectiva. És dones, una línia 
vermella que no es pot traspassar i aixó 
significa mantenir Ja immersió lingüíst ica 
malgrat tot. 

S'ha de seguir protegint la !lengua catala
na ja que el catalá segueix necessitant una 
especial atenció i la immersió lingüística a 
les escoles catalanes és la millor eina pera 
incrementar-ne el seu ús social. 
El model d'immersió lingüística catala és 
un model d'éxit reconegut per diferents 
institucions, que garanteix la cohesió so
cial, que no separa per qüestió de llengua, 
que no crea diferencies i que ha permés i 
permet que els nois i noies acabin l'escola 
amb un bon nivell de catala i castellá, com 
demostren tots els indicadors, fins i tot per 
sobre del nivell d'algunes comunitats au
tónomes monolingües. 

Existeix una gran majoria en el país que 
dóna suport al model d'immersió lingüís
tica. Com s'ha demostrat aquests darrers 
dies, la major part de la societat civil i de la 
comunitat educativa, aixi com la majoria 
de les forces polítiques de l'arc parlamen
tari catala, s'han posat al costat del Govern 
en la defensa del sistema catalá. Per tant, 
mentre es mantingui aquesta majoria, el 
model d'immersió lingüística no es posara 
en qüestió. 

A part d'haver-se demostrat que el model 
és bo des d'un punt de vista pedagógic, són 
una gran minoría les famílies que s'oposen 
a que els seus fills i filies rebin l'educació 
amb el catala com a llengua vehicular. Per 
aquesta minoría, no es canviara el model a 
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tots els altres. 

El model d'immersió lingüíst ica no sera 
moneda de canvi de res, Convergencia i 
Unió, i en aquest cas també s'hi afegeix 
UGI, no permetra que la desaparició del 
model d'immersió lingüística formi part 
de les cond icions en cap tipus de nego
ciació, com tampoc ens trobaran aquells 
que, quan governin Espanya, vulgu in fer 
alguna cosa que vagi en contra de la nos
tra llengua. 

- Sra. Ventura: 
Explica que, segons recents est udis i exa
mens, els estudiants cata lans acaben do
minant el castella en el mateix nivell que 
altres comunitats, com ara ben bé també 
recordava la portaveu de Convergencia, 
seria un debat que podrien estar hores i 
creu que les posicions estan marcades i, 
per tant, no cal reobrir-lo. 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que li fa gracia quan la Sra. Salas 
diu que defensen el catala, pero no apro
ven dos mocions tan senzi lles, com són dos 
mocions que estan donant suport a enti
tats que defensen el cata la i donar suport 
al sistema educatiu per a que es pugui 
continuar ensenyant el cata la a l'escola. 
Diu que en cap moment han dit que no es 
parlara el castella, no es parlara l'anglés i, 
en canvi, voten en contra, i també posa de 
manifest que la divergencia de criteri en 
el tema de la llengua ja apunta una crisi 
dintre de l'equip de govern. 

- Sra . Salas: 
Explica que aquestes mocions no les apro
ven perqué discriminen el castella. Refe
rent al que es comenta sobre la crisi de 
l'equip de govern, explica que el pacte de 
Convergencia i Unió i el Partit Popular diu 
que no té res a veure la política general 
amb els problemes que tenen a Ulldecona; 
que no té res a veure el servei que donen 
als ciutadans d'Ulldecona en la política 
general ja que cadascú pot pensar lliure
ment el que cregui pero l'equip de govern 
esta treballant conjuntament amb unió, 
disciplina i il· lusió en arreglar molt íssi
mes de les coses que s'estan trobant, de 
manera que el tema de la !lengua no és 
un problema, perqué el Partit Popular, o 
ella mateixa com a representant del Partit 
Popular, parlen catala i si algú bé i li par
la castella, parla en castella. Comenta que 
avui per avui el Grup del Partit Popular el 
que vol és que tothom sapigue parlar els 
t res id iomes. Explica que no hi ha cap cri
sis, ni n'hi haura en aquest equip de go
vern perqué el tema de la !lengua no és 
un problema ni a Ulldecona ni a l'equip de 
govern. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit , s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

11 (GMUGl-FIC, GM 
CIU, GMPSC-PM , 
GM+U-AM) 
2 (GMPPC) 
o 

4. Precs i preguntes. 

Pregunta 1 formulada pel Sr. Rodrigo: 
lnformació sobre la campanya publici
tária conjunta que hi ha hagut entre 
I' Ajuntament d'Ulldecona i l'Onada. Saber 
quins han estat els costos i quina ha estat 
la font per obtenir les dades de caracter 
personal que han utilitzat per fer els en
viaments. També pregunta quina ha estat 
la motivació d'haver-ho fet. 

- Sra. Bordes: 
Explica que la gent del poble ha d'estar in
formada deis serveis que ofereix l'Onada, 
ja que hi ha molta gent que té persones 
a casa i que tres hores no són suficients, i 
l'únic que van fer és informar a la gent del 
poble que hi ha un altre servei que poden 
estar més hores. Comenta que !'empresa 
és privada peró les places son públiques, 
estan avalades per la mateixa Generalitat, 
i creuen que no s'ha deixat de donar cap 
servei, el servei de respir igual es dóna i 
també creu que no han anat en contra de 
les empreses privades, perqué com tots sa
bem la majoria de gent del poble treballa 
en empreses privades. 

- Sra. Salas: 
Explica que no s'ha donat cap ll istat sinó 
que !'empresa se n'ha fet carrec del cost 
deis sobres, els segells i les cartes i ho ha 
enviat l'Ajuntament, pero repeteix que no 
s'ha donat cap llistat, precisament per la 
llei de protecció de dades. 

Pregunta 2 formulada pel Sr. Rodrigo: Diri
gida a l'área d'esports, pregunta a titol in
formatiu sobre la reestructuració, si és que 
hi ha hagut una reestructuració a l'lnstitut 
Municipal d'Esports en quant a canvis de 
personal i en quant a nous horaris. 

- Sr. Verdú: 
Explica que el que pot avan~ar és el que va 
avan~ar pocs dies després d'haver entrat 
a l'equ ip de govern, que una decisió que 
van prendre només entrar era que la f igu
ra del gerent d'esports peril lava, ja que els 
regidors poden assumir aquestes tasques, 
i tenen pensat dividir-ho en diverses bran
ques perqué és necessari especialitzar-se, 
tot i que no estan concretades totes exac
tament peró a grans trets serien la gestió 
de les instal·lacions esportives, les escoles 
esportives municipals i després entitats i 
demés. Comenta que després s'anira per
f ilant í concretant exactament si h i haura 
alguna area més que considere necessaria. 
Pel que fa als horaris, el pavelló d'esports 
es gestiona des de Ulldecona Activa i 
l'horari sera de di lluns a divendres de 8 del 
mati a 1 del migdia, de les 3 de la tarde a 
les 11 de la nit i els dissabtes de 9 del matí 
a 1 i per la tarde de les 4 a les 10 de la nit. 

Prec 3 formulat pel Sr. Rodrigo: Demana 
que hi hagi la previsió de la revisió de tal Is 
de tránsit en actes fest ius, ara que venen 
les testes de Sant Lluc. Recorda la ruta de 
la Ulldecona portificada que no hi va ha
ver la previsió aquesta. 

- Sra. Salas: 
Comenta que aquest prec li anira bé per 
a demanar col· laboració a la gent del po
ble, ja que va haver-hi gent que posava la 
senyal a un cantó i girada, de manera que 
demana col·laboració, i si l'Ajuntament 
posa una senyal de prohibit aparcar o una 
valla pera que no passin els veh icles, s' ha 
de respectar ja que es fa per algun motiu. 
Per tant , explica que sí que es va fer una 
previsió. 

Prec 4 formulat pel Sr. Rodrigo: Aposten 
per fer un front comú entre els grups po
litics entre les administracions i les AMPES 
entre els centres educatius i també les po
blacions ve'ines de la comarca en aquest 
cas, Amposta i Alcanar, pel tema del trans
port escolar, i repeteix que s'han fet totes 
les gestions, s'ha anat exp ticant en tot cas 
els podran fer una altra explicació de les 
últimes novetats que hi han respecte al 
tema . Avui al Consell Comarcal se n'ha 
parlat del tema i per tant, el seu oferiment 
a poder fer un front comú a totes entitats 
i ens que han anomenat. 

- Sra. Bordes: 
Agraeix la seva ajuda pera salvar el t rans
port escolar, peró també comenta que 
aixo no ha vingut de sorpresa, perqué 
ja fa 2 anys que ells estaven a l'equip de 
govern i aixó ja es comen~ava a retal lar. 
Record a que els disseminats no els entrava 
el menjador i no van buscar cap solució, 
no vau fer res, a diferéncia d'ells, que en 
dos setmanes han pogut salvar el menja
dor als disseminats i han pogut salvar el 
transport de primaria, la qual cosa signi
fica que s'estan fent gestions. Opina que 
de l'any 1971 han passat 40 anys durant 
els quals s'hagués pogut signar un conve
ni per evitar aquesta situació. Explica que 
l'última noticia que tenen pera secundaria 
és que per ara no pagaran el transport i 
s'intentara signar un conveni per a que tot 
aixo no torn i a passar. 

- Sra. Ventura: 
Puntualitza que si l'oposici ó es posa al cos· 
tat de l'equip de govern per a defensar 
una cosa que que és de tots i que és justa 
i la resposta de la regidora és que no han 
fet res, ella no ha explicat cada día ni cada 
viatge que ha fet a Barcelona per inten
tar sa lvar el curs passat. ni vol explicar les 
hores de reun ions que va passar al Consel l 
Comarcal i a Barcelona per intentar solu
cionar el problema, per la qual cosa dema
na una mica de humilitat per part del go
vern i que accepti que l'Ajuntament esta 
defensant una cosa que consideren justa i 
que simplement el que han fet avui és pre
guntar al ple quines són les gestions que 
es portaran a terme des d'ara endavant 
per a poder solucionar aquest problema, 
en tenent que l'object iu de tots és precisa
ment solucionar-lo, independentment de 
qui el solucioni . El que volen és que aques
tes families no es vegin perjudicades i dis· 
criminades per haver de pagar per anar a 
t'escola, no de manera vo luntaria, perqué 
si baixen a l'escola a Ulldecona a primaria o 
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a secundaria no és per voluntat, ja que si la 
tinguessin al costat de casa als Valentins o 
al barri Castell no baixarien aquí i que, per 
tant, el compromís del Departament de 
principis deis anys 70 es manté, tot i que ha 
costat molt i per tant simplement demanen 
a tot aixó una mica d'humilitat i anar tots a 
una en aquesta i no tirar-se els trastos pel 
cap per una cosa com aquesta. 

- Sra. Bordes: 
Comenta que no és ni humiltat ni res, i re
corda aixó del facebook on es diu "una tita 
aconseguida gracies a la incompeténcia del 
govern municipal del PP. UGI i CIU". 

- Sra. Ventura: 
Comenta que avui ha trobat una contesta
ció a aixó, que és per anar al Jutjat direc
tament, i demana una mica de seriositat. 

- Sr. Hervás: 
Pregunta a quina contestació es refereix. 

- Sra. Ventura: 
Explica que la contestació no fa referen
cia ni a Convergencia, ni a UGI, ni al PP de 
manera que només en queda un altre del 
quatripartit. 

- Sra. Balagué: 
Comenta que el tema és greu, és compli
cat i afecta a tots, i explica que tots volen 
lluitar per aquest tema. Diu que des de 
I' any 71 que existeix aquest problema a 
Ulldecona, i s'hauria d'haver intentat per 
part de tots, des d'aquí i des de la Genera
litat, ja que des de l'any 1971 fins al 2011 
no ho han blindat. Comenta que aquests 
anys, amb l'acord que tenien, han anat 
trampejant pera que la gent d'Ulldecona 
segueixi tenint aquests ajuts de transport 
i menjador. No obstant, explica que si aixó 
ja f eia temps que se sabia que perillava 
s'hauria d'haver intentat d'alguna manera 
mobilitzar-se igual que ara. tot i que re
corda que fa dos anys el técnic del Consell 
Comarcal, Joan Miró, va aconseguir que 
els barris continuessin tenint aquest ser
vei, anant a Barcelona, al Departament, i 
ho va aconseguir i per aixó va mantenir el 
servei. Comenta que el pitjor que poden 
fer ara és enfrentar-se uns als altres, ja que 
no és fruit d'una mala gestió d'aquest go
vern ni del govern municipal, no té res a 
veure. Explica que el culpable és el Depar
t ament d'Ensenyament ja que no assigna 
al Consell Comarcal els diners que neces
sita. Comenta finalment que el Delegat 
d'Ensenyament, Toni Martí, no ho dona 
del tot per perdut, de manera que encara 
s'esta treballant per intentar salvar el pro
blema, almenys per a aquest curs i de cara 
a l'any vinent s'hauran de prendre altres 
mesures, entre aquestes modificar la llei. 

- Sra. Salas: 
Coment a que és molt facil fer demagó
gia política i dir les veritats a mitges i diu 
que es tracta d'un problema que ve de fa 
temps. Li consta que l'equip de govern an
terior va lluitar i des del Consell Comarcal 
es va fer el que s'havia de fer i va resultar. 
Es refereix a demagogia política perqué 
ahir va haver-hi una reunió als barris en 
que ~Is partits que representen l'oposició 

de l'Ajuntament d'Ulldecona van dir que 
s'havien oferit al govern per remar tots 
junts quan aixó fins a aquesta nit no s'ha 
parlat. 

Explica que al Consell Comarcal també hi 
ha hagut ple aquest migdia i la noticia ha 
estat que Convergencia i Partit Popular 
han fet possible que el transport escolar 
deis barris es retalli i aixó no és cert. 
Comenta que el bo seria tenir una reunió 
després d'aquest ple totes les forces polí
tiques i posar-ho tot sobre la taula, ja que 
Ulldecona és un municipi peculiar, no n'hi 
ha molts a Catalunya que tinguin tants de 
barris com Ulldecona i que es pugui in
cloure el transport escolar deis barris del 
mateix municipi, i és aixó mateix el que 
s'hauria de fer al Parlament de Catalunya. 

- Sr. Rodrigo: 
Pensa que s'esta sortint del debat per com
plet. Comenta que l'únic que ell ha dit és 
que +Ulldecona es posara a treballar al 
costat de l'equip de govern per aconseguir 
treballar tots junts cap al mateix lloc. 

Pregunta 5 formulada per la Sra. Ventura: 
Demana el cost total de les Festes Majors, 
i quan estigui tot comptabilitzat els agra
daría tindre-ho. 

Pregunta 6 formulada perla Sra. Ventura: 
Pregunta sobre les obres de cablejat eléc
tric que va fer un particular al carrer Sant 
Antoni, i volen saber quines actuacions va 
portar a terme l'Ajuntament quan se li va 
comunicar la possible troballa de restes 
d'un possible mur d'una de les torres de 
la muralla, i vol saber quin va ser el pro
cediment que es va seguir i quines són les 
actuacions que es van fer. 

- Sra. Balagué: 
Explica que en el moment en qué es van 
trabar aquestes restes va venir Virgili i els 
serveis técnics van anar al lloc, van fer les 
fotos perqué la majoria deis técnics de cul
tura estaven de vacances, van enviar un 
correu electrónic a Tortosa amb les fotos i 
els van dir que ho protegissin amb la malla 
perqué si havien de venir després a obrir 
i mirar que estés tot protegit que no pas
saria res. 

Prec 7 formulat per la Sra. Ventura: En re
ferencia al tema de la senyalització urba
na, que després de molt de temps i molts 
problemes van comen~ar a instal·lar al mes 
d'abril passat i qué des del canvi de govern 
s'ha quedat al magatzem. El prec seria que 
s'instal·li abans de 1'1 o 2 d'octubre que es 
fara la tira del món geganter. 

- Sra . Salas: 
Comenta que ella mateixa s'ha queixat 
moltes vegades perqué fa malta falta i 
esta molt malament. Explica que van en
trar al govern al juny i que hi havien sen
yals que encara s'havien de posar, que 
davant d'aixó va demanar el projecte i va 
detectar que de les 38 senyals que s'havien 
de posar n'hi havia algunes en que la in
formació no estava bé, de manera que en 

cap moment es senyalitza !'entrada ven
int de Tortosa per anar al poble per anar 
a Vinarós, per exemple. Comenta que hi 
ha molts més errors. que ho han donat a 
persones especialitzades que entenen en 
transit al municipi í fora del munícípi i els 
han fet aquestes rectificacíons. Comenta 
que l'equip de govern no vol posar les sen
yals i d'aquí a quatre dies rectificar-les per
qué aixó comporta un cost. Explica que ha 
demanat varios pressupostos perqué cos
tara diners rectificar les senyals i quan es
tiguin arreglades es posaran, tot i que veu 
difícil que pera 1'1 i 2 d'octubre estiguin. 

- Sr. Hervás: 
Diu que li poden passar el planol de les 
rectificacions í les senyals que estaven mal 
posad es. 

- Sra. Salas: 
Comenta que només hi ha dos senyals per 
canvi de criteris per part de l'equip de go
vern d'ara al d'abans, ja que l'equip de 
govern actual te la intenció d'obrir el ca
rrer Major i la pla~a de l'Església en sentit 
Vinarós-Tortosa, de manera que les senyals 
es posaran quan s'obri el carrer Major. 

Pregunta 8 formulada per la Sra. Ventu
ra: Respecte al tema de transport escolar 
explica que la Generalitat ha pres la de
cisió de retallar les ajudes al transport als 
alumnes de secundaria no només als ba
rris d'Ulldecona sinó arreu de Catalunya, 
que per aixó es tornen a posar al costat 
del govern per a fer les gestions oportu
nes, tot i que els agradaria saber quines 
són les gestions o quina és la planificació 
que porta el govern per dur a terme les 
negociacions amb la Generalitat, per po
der recuperar una ajuda justa que rebien 
els alumnes deis barris, en aquest cas de 
secundaria pera baixar a l'lnstitut i també 
quines són les previsions de cara al tema 
del menjador. 

Pregunta 9 formulada per la Sra. Ventura: 
Referent a la carta enviada i signada per 
!'alcalde a persones grans del nostre poble 
fent publicitat deis serveis d'una empresa 
privada, explica que no entraran en el fons 
tot i que és probable que des d'una admi
nistració pública es gastin diners en aques
ta finalitat. peró els agradaria saber exac
tament d'on s'han tret aquestes dades, 
perqué si han sortit de l'Ajuntament aixó 
esta tipificat coma molt greu perla llei or
ganica de protecció de dades de caracter 
personal i, per tant, voldrien que !'alcalde 
els expliqui exactament a qué ve motivat, 
ja que es necessita una autorització deis 
propis ve'ins per a rebre-la i els agradaria 
saber quina és la seva opinió al respecte. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que 
tractar, el Sr. President dóna per finalit
zada la sessió, essent les vint-i-dos hores i 
quaranta-cinc minuts, i de tot el que s'ha 
tractat es formula la present acta de la 
qua!, com a secretaria dono fe. 

L'Alcalde, La secretaria. 
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Acta de la sessió extraordinaria duta a terme pel ple de I' ajuntament 
d'Ulldecona el dia 10 d'octubre de 2011 

Senyors Assistents: 

President: 
Sr. Celestí Hervás i Picazo 

Regidors: 
Sra. Núria Balagué Raga 
Sra. Isabel Maria Salas González 
Sra. Josefina Salvatella Martínez 
Sr. Josep Manel Verdú Castel! 
Sr. José Alberto Blasco Alvaredo 
Sra. Estefania Bordes Sansano 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Eduard Marin Castell 
Sr. Víctor Vidal Sorlí 
Sra. Neus Borras Guardia 
Sr. Josep Rodrigo Panisello 
Sr. Francesc Antoni Lavega Serra 

Secretaria: 
Sra. Paula Zaragoza Rosa 

Excusen la seva absencia: cap 

(UGl-FIC) 

(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(CIU) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(+U-AM) 
(+U-AM) 

A Ulldecona, el día deu d'octubre de dos 
mil onze. 

Essent les vint-i-una hores es constitueix 
el Ple Municipal, integrat pels membres 
que s'expressen a l'encap~alament, sota la 
presidencia del Sr. Alcalde. Celestí Hervás 
Picazo, assistit per la secretaria de la cor
poració, a l'objecte de celebrar la sessió 
extraordinaria corresponent al dia d'avui, 
i que ha estat convocada amb l'ordre del 
dia següent: 

Secció Inicial 
1. Aprovació, si escau, de !'acta de la ses
sió anterior. 

Secció Resolutoria 

1. Aprovació d'una operació de credit 
a concertar amb l'ICO a l'empar del RDL 
8/2011, d'1 de juliol. de mesures de suport 
als deutors hipotecaris, de control de la 
despesa pública i cance l·lació de deutes 
pendents de pagament amb empreses i 
autónoms contretes per les entitats locals. 
de foment de l'activitat empresarial i im
puls de la rehabilitació i de simplificació 
administrativa. 

2. Aprovació del compte general del pres
supost corresponent a l'exercici de 2010. 

3. Aprovació definitiva del projecte basic 
i d'execució per a la construcció d'un ma
gatzem municipal als Valentins (Ulldecona) 

4. Renúncia a l'assumpció conjunta de 
l'exercici de les competéncies d'inspecció 
i sanció deis establiments oberts al públic, 
en el marc establert per la Llei 11/2009, de 
6 de juliol, d'espectacles públics i activitats 
recreatives. 

S. Modificació del Reglament d'ús del Pa
velló triple poliesportiu PAV-3 d'Ulldecona. 
Aprovació inicial. 

6. Nomenament de representants de 

l'Ajuntament en altres organismes en els 
quals ha d'estar representat l'Ajuntament. 

7. Ratificació del decret de l'alcaldia 
de data 28 de setembre de 2011. rela
tiu a la proposta d'aprovació del Full 
d'Apreuament de la finca, afectada pel 
projecte Estació Depuradora en el Barrí 
de les Ventalles T.M. Ulldecona (E.D.A.R. 
VENTALLES). 

Secció de Control 

1. Moció per donar suport a les reivindi
cacions del sector de l'oli al Baix Ebre i al 
Montsiá. Moció presentada per l'alcaldia i 
oberta a tots els grups municipals. 

2. Moció sobre el transport i menjador es
colars. Moció presentada pels grups muni
cipals UGl-FIC, CIU i PPC. 

3. Donació de compte de les resolucions 
de I' Alcaldía i deis acords de la Junta de 
Govern Local. 

Obert I' acte per la presidencia, es van 
adoptar els acords següents: 

Secció Inicial 

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la 
sessió anterior. 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmesa a votació l'acta del 
día 13 de setembre de 2011, s'aprova per 
unanimitat deis membres consistorials 
presents. 

Secció Resolutócja 

1. Aprovació d'una operació de cre
dit a concertar amb l'ICO a l'empar 
del RDL 8/2011, d'1 de juliol, de me
sures de. suport als deutors hipoteca
ris, de control de la despesa pública 
i cancel·lació de deutes pendents de 
pagament amb empreses i autónoms 
contretes per les entitats locals, de 
foment de l'activitat empresarial i 
impuls de la rehabilitació i de simpli
ficació administrativa. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació d'una operació de 
credit a concertar amb l'ICO a l'empar del 
RDL 8/2011, d'1 de juliol, de mesures de 
suport als deutors hipotecaris, de rnn
trol de la despesa pública i cancel·lació 
de deutes pendents de pagament amb 
empreses i autonoms contretes per les 
entitats loca Is, de foment de I' activitat 
empresarial i impuls de la rehabilitació i 
de simplificació administrativa 

L'Ajuntament va aprovar la liquidació del 
pressupost de l'exercici 2010 amb roma
nent negatiu de tresoreria per a despeses 
generals. 

Donat que compleix els condicionats esta
blerts al RDL 8/2011 per poder acollir-se a la 
sol·licitud d'un préstec per un import maxim 
de 260.440,S2 € i que a l'expedient hi figu
ren els informes favorables de la lntervenció 
i Tresoreria, així com la relació identificativa 
i detallada de les certificacions i documents 
acreditatives de les obligacions pendents de 
pagament, que ascendeixen a la quantitat 
de 2S8.669,S8 €. i que s'ha seguit el crite
ri de prelació establert a l'art. 5.2 del citat 
RDL. donant preferencia primer als autó
noms i després a les PYMES. 

Per tot aixó es proposa al Ple l'adopció del 
següent 

ACORO: 

Aprovar la concertació d'un préstec amb 
l'ICO per import de 256. 116,97 €, segons 
relació adjunta, per tal de fer front als 
deutes pendents de pagament amb em
preses i autonoms, amb data d'expedició 
anterior al 01/05/2011." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt t ranscrit, s'aprova per unanimitat 
deis membres consistorials presents. 

2. Aprovació del compte general del 
pressupost corresponent a l'exercici 
de 2010. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació del compte general 
del pressupost corresponent a l'exercici de 
2010 

Finalitzat l'exercici pressupostari de 2010, 
cal elaborar el compte general de l'entitat 
local, deis organismes autonoms i de les 
societats mercantils de capital íntegra
ment local. 

El compte ha de posar de manifest la ges
tió realitzada en els aspectes económic, 
financer, patrimonial i pressupostari, í ha 
de contenir el conjunt de documentació 
basica, complementaria i annexos. 

Ha de ser elaborat per la lntervenció, i la 
Presidencia l'ha de retre abans del dia 1 S 
de maig de !'actual exercici. 

Els estats i comptes anuals de l'exercicí 
pressupostari 2010 s'han sotmés a 
!'informe de la Comissió Especial del 
Comptes, la qual n'ha emes un dictamen 
aprovador en data 12 d'agost de 2011 . 
Exposat el compte general al públic en el 
Butlleti Oficia l de la Provincia número 193 
de 23 d'agost de 2011, pel període regla
mentari, no s'hi ha formulat reclamacions, 
al-legacions ni observacions. 

Ates que s'han complert totes les trami
tacions legals que determinen els arti -
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eles 208 a 212 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de mar~. pel qual s'aprova el 
Text refós de la Llei reguladora de les hi
sendes locals. 

Es proposa al Ple l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar definitivament els estats i comp
tes anuals corresponents a l'exercici de 2010. 

11. Rendir els esmentats comptes de la 
Corporació a la Sindicatura de Comptes, 
d'acord amb el que determinen els articles 
esmentats." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

3. Aprovació definitiva del projecte 
basic i d'execució pera la construcció 
d'un magatzem municipal als Valen
tins (Ulldecona). 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació definitiva del pro
jecte basic i d'execució pera la construcció 
d'un magatzem municipal als Valentins 
(Ulldecona). 

1. Els Serveis Técnics d'aquest Ajuntament 
han elaborat un projecte basic i d'execució 
que porta per tito! "Construcció d'un ma
gatzem municipal als Valentins (Ulldeco
na)", l'import del pressupost d'execució 
per contracta del qual ascendeix a la quan
titat total de 86.863,36 €. 

2. Aquest projecte té per objecte la cons
trucció, sobre els terrenys municipals situats 
a la carretera lV-3322, a la sortida del barri 
deis Valentins en direcció al Castell, d'un 
magatzem municipal, així com el condicio
nament de l'espai públic annex. 

El magatzem té una superficie de 110,00 
m 2 constru'lts, els quals es desenvolupen 
en planta baixa. t.:estructura es troba pre
parada i dimensionada per tal d'admetre 
dues plantes pis addicionals, i s'ha previst 
el buit de !'escala, on s'ha instal·lat una 
claraboia. 

El programa funcional de l'edifici és prin· 
cipalment de magatzem. També hi ha dos 
espais complementaris tancats, d'espai de 
material i un petit servei. 

L'edifici pot admetre canvis d'ús, si en un 
moment donat requereix ésser emprat 
com a espai públic, i és per aixó que s'ha 
previst un accés peatonal que comunica 
directament amb la placeta annexa, amb 
un gran finestral. 

3. Amb data 1 S de juliol de 2011 es va 
aprovar inicialment l'esmentat projecte, 
sotmetent-lo a informació pública. Trans
corregut aquest termini d'informació pú
blica sense haver-se produ'it al·legacions, 
procedeix ara la seva aprovació definitiva. 

4. Ate~ ~le Municipal és l'organ 

competent per aprovar el projecte segons 
l'article 22.1.ñ) de la Llei 7/198S, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del régim local. 

Per tot aixó es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar definitivament el projecte básic 
i d'execució per a la construcció d'un ma
gatzem municipal als Valentins (Ulldeco
na), l'import del pressupost d'execució per 
contracta del qual ascendeix a la quantitat 
total de 86.863,36 €. 

11. Publicar aquest acord al BOP. al DOGC i 
al tauler d'anuncis." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

4. Renúncia a l'assumpció conjun
ta de l'exercici de les competencies 
d'inspecció i sanció deis establiments 
oberts al públic, en el marc establert 
per la Llei 11/2009, de 6 de juliol, 
d'espectacles públics i activitats re
creatives. 

Dictamen Conegut: 
"Assur;mpte: Renúncia a l'assumpció con
junta de l'exercici de les competéncies 
d'inspecció i sanció deis establiments. 
oberts al públic. en el marc establert perla 
Llei 11/2009, de 6 de juliol, d'espectacles 
públics i activitats recreatives. 

Per acord del Ple municipal de 23 de 
desembre de 2009 es va acordar assumir 
conjuntament l'exercici de les competén
cies d'inspecció i sanció deis establiments 
oberts al públic, els espectacles públics i les 
activitats recreatives sotmesos a llicéncia 
municipal, en el marc establert per la Llei 
11/2009, de 6 de julio!. 

Amb data 22 de gener de 2010 es rep 
escrit de la Direcció General del Joc i 
d'Espectacles acusant rebuda de l'acord 
adoptat per l'Ajuntament d'Ulldecona, 
alhora que es comunica que l'assumpció 
d' aquestes competéncies es considera 
efectiu a partir de l'entrada de l'escrit de 
l'Ajuntament fent tramesa de l'acord ple
nari esmentat. 

Vist que I' Ajuntament d'Ulldecona no dis
posa deis mitjans personals i técnics neces
saris per a I' exercici efica~ i eficient de la 
competencia assumida. 

Vist que el Ple és l'organ competent per 
adoptar el present acord. 

Per tot aix~ es proposa al Ple municipa l 
l'adopció deis següents 

ACORDS 

l. Renunciar a l'assumpció de l'exercici con
junt de les competéncies d'inspecció i san
ció deis establiments oberts al públic, els 

espectacles públics i les activitats recreati
ves sotmesos a !licencia municipal. 

11. Sol·licitar l'acceptació de la renúncia es
mentada. 

111. Comunicar el present acord a la direcció 
general o al servei territorial competent 
en materia d'espectacles públics i activitats 
recreatives." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Avan~a que el seu vot será d'abstenció. 
Explica que li agradaria que li fessin men
ció de quines han estat les motivacions, ja 
que també és cert de que per la manca de 
temps han pogut fer les consultes amb se
cretaria i els agrada ria un aclariment sobre 
aquest tema. 

- Sra. Ventura: 
Manifesta que el seu vot será en contra. 
Diu que els motius ja els hi queden clars, 
perqué ho exposa el dictamen i entenen 
que es decisió del govern el fer-se cárrec 
o no d'aquestes competéncies. Explica que 
no estan a favor i per tant votaran en con
tra, en total respecte a la decisió que ha 
pres el govern. 

- Sra. Salas: 
Explica que el motiu d'aquesta decisió és 
perqué quan es va assumir, fa dos anys 
aproximadament, s'han donat compte, 
amb el poc temps que porten, de qué es 
van assumir competéncies que realment 
no els hi corresponien a l'Ajuntament i que 
inclús els crea problemes a l'Ajuntament, 
perqué segons en quins casos haurien 
d'actuar com a Ajuntament quan la com
petencia és deis mossos d'esquadra i no de 
l'Ajuntament. 

A banda de tot aixo, el decret que es va 
aprovar l'any 2000, a l'article número 13 
explica que per a poder tenir aquestes 
competéncies el cos de la Policía Munici
pal ha de tenir un mínim de 20 agents, a 
Ulldecona en tenen 12 més !'inspector, diu 
que és inassumible el fer-se carrec amb els 
policies i técnics que tenen a l'Ajuntament 
i, per aixo, han renunciat, i aixó no vol dir 
que no es faci el que s'ha de fer, pero de
manaran que els hi facin. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat se
güent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

7 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC) 
4 (GMPSC-PM) 
2 (GM+U-AM) 

S. Modificació del Reglament d'ús 
del Pavelló triple poliesportiu PAV-3 
d'Ulldecona. Aprovació inicial. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació del Reglament 
d'ús del Pavelló triple poliesportiu PAV-3 
d'Ulldecona. Aprovació inicial. 

--- -
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Per acord del Ple municipal de data 1 de se
tembre de 2008 es va aprovar inicalment el 
Reglament d'ús del Pavelló triple poliespor
tiu PAV-3 d'Ulldecona, alhora que s'acordava 
la submissió a un trámit d'informació públi
ca durant trenta dies hábils. 

Amb data 29 de desembre de 2008 
l'aprovació inicial va esdevindre definitiva. 

L:article 24 del Reglament, referent als ho
raris i calendari, estableix es següent: 

Temporada d'hivern: del 16 de setembre (si 
és diumenge o festiu l'immediat hábil pos
terior), fins al 14 de juny (si és diumenge 
o festiu l'immediat hábil posterior). De di
marts a divendres de 10'00 a 13'00 h i de 
1 S'OO h a 22'00 h. Dissabtes de 9'00 a 14'00 h 
i de 15'00 a 21'00 h., diumenges de 9'00 ha 
13'00 h. (annex) 

Temporada d'estiu: del 1 S de juny (si és diu
menge o festiu l'immediat hábil posterior) 
al 15 de setembre (si és diumenge o festiu 
l'immediat hábil posterior). Les instaHacíons 
estaran obertes segons els horaris deis con
serges de les mateixes instal·lacions. Les en
titats s'hauran d'amotllar a aquests horaris. 

Vist que es considera convenient i oportú 
modificar el contingut d'aquest article, 
ates que el fet que els horaris es fixin amb 
aquest detall no permet la flexibilitat del 
calendari i horari davant de determinades 
situacions o circumstancíes. 

Vist que el Ple és l'organ competent tant 
per aprovar el Reglament del servei com la 
seva modificació, segons disposa el Decret 
179/1995, de 13 de juny. 

Per tot aixó es propasa al Ple l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Aprovar inicialment la modificació del 
Reglament d'ús del Pavelló triple polies
portiu PAV-3 d'Ulldecona. de manera que 
l'article 24 quedara redactat de la següent 
manera: 
"Els horaris i el calendari de funcionament 
del pavelló seran fixats pel regidor respon
sable de l'area d'esports de l'Ajuntament 
d'Ulldecona, que al seu criteri podra mo
dificar-los per tal d'adaptar-los a les neces
sitats del servei, i es publicaran periódica
ment al taulell d'anuncís del pavelló". 

11. Sotmetre el present acord a informa
ció pública per un termini de trenta dies 
habils, a fi que s'hi puguin presentar 
al·legacions, reclamacions o suggeriments, 
mitjan~ant la seva publicació al BOPT, al 
DOGC i al tauler d'anuncis de la Corpora
ció ... 

Deliberacions: 
- Sr. Rodrigo: 
Explica que igual que al punt anterior, de
manaran explicacions al regidor d'esports 
i avan\a que, tot i que és cert que els ho
raris no es complien, també es cert que es 
partía d'una base i ara aquesta modifica. 
ció diu que "Els horaris i el calendari de 
funcionament del pavelló seran fixats pel 

regidor responsable de l'area d'esports de 
l'Ajuntament d'Ulldecona, que al seu cri
teri podra modificar-los per tal d'adaptar
los". Diu que no está dubtant del criteri 
del regidor d'esports, pero si que en algun 
moment aquest criteri pot fallar, i és com 
donar poder absolut al regidor d'esports 
per tal de poder fer i desfer en el tema 
deis horaris. Diu que els hagués agra
dat que hi haguessin unes bases mínimes 
d'horaris tal i com estava abans, indepen
dentment que sabent que després surten 
moltíssimes coses fora d'aquests horaris i 
que l'Ajuntament ha d'anar adaptant-se a 
aquesta demanda. 

- Sra. Ventura: 
Avan~a la seva abstenció en aquest punt 
perqué consideren que les hores s'han 
d'anar adaptant i depenent de les cir
cumstáncies. Considera que és evident 
que no és el mateix hivern que estiu, que 
no és el mateix un any que l'altre, pero 
s'abstindran perqué no veuen ciar quin és 
el camí que volen duren aquest sentit. 

- Sr. Verdú: 
Explica que com ha dit el Sr. Rodrigo han 
detectat que hi havia un horari que no 
s'estava complint i abans d'estar incom
plint el reglament que va redactar el pro
pi Ajuntament, van pensar que era millor 
que el regidor, sempre consultant als téc
nics i en la previsió de la demanda que hi 
hagi del pavelló, pensen que és millor fer 
una modificació per a que cada vegada 
que hi hagi un canvi, bé perqué és estiu, 
ara perqué és hivern o ara perqué canvia 
la demanda, hagi de passar pel ple que es 
tingui que canviar l'horari. Explica que, de 
totes maneres, com ha dit la secretaria, es 
presentara al taulell d'anuncis i a diversos 
mitjans de comunicació. 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que emetran un vot d'abstenció . 
Vol que quedi constancia de que intentin 
d'alguna manera que aquests avisos siguin 
el més aviat possible, perqué és una in
formació basica en una instal ·lació com el 
pavelló. Recorda que en la passada legisla
tura el tema deis horaris va ser una de les 
creus que va patir amb les própies carns. El 
que vol dir amb aixo no és que emetran un 
voten contra perqué saben que els horaris 
s'han d'adaptar inclús als recursos que hi 
ha, els recursos son els que son i ara els 
hi estan donant la raó en el tema deis ho
raris, i els horaris han de ser uns horaris 
redu.its o adaptats als recursos que hi ha. 

- Sr. Verdú: 
Comenta que és cert que s'han d'adaptar 
als recursos que hi ha i a la demanda, i ha 
d'haver-hi una certa flexibilitat. 

- Sr. Hervás: 
Entenen que no s'aniran canviant els ho
rari s cada quan, potser será dues vegades 
a l'any, peró d'aquesta manera tenen més 
f lexibilitat, i també explica que es faran les 
publicacions que siguin necessáries. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

;-~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~-

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

7 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC) 
o 
6 (GMPSC-PM, 
GM+U-AM) 

6. Nomenament de representants de 
I' Ajuntament en altres organismes 
en els quals ha d'estar representat 
I' Ajuntament. 

Díctamen Conegut: 
"Assumpte: Nomenament de represen· 
tants de I' Ajuntament en altres organis
mes en els quals ha d'estar representat 
l'Ajuntament 

Vist que l'Ajuntament d'Ulldecona és un 
deis membres de l'associació denominada 
"Asociación Arte Rupestre del Arco Medi· 
terráneo - Patrimonio Mundial". 

Vista la necessitat de nomenar un repre
sentant de l'Ajuntament d'Ulldecona en 
dita Assamblea. 

Per tot aixó, aquesta alcaldía, en ús de les 
atribucions que legalment té conferides, 
propasa al ple de l'ajuntament l'adopció 
deis següents 

ACORDS: 

l. Nomenar com a representant de 
I' Ajuntament d'Ulldecona en I' Assamblea de 
la "Asociación Arte Rupestre del Arco Me· 
diterráneo - Patrimonio Mundial" !'Alcalde 
de l'Ajuntament d'Ulldecona, Sr. Celestí Her
vás Picazo." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit. s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

7. Ratificació del decret de l'alcaldia 
de data 28 de setembre de 2011, rela
tiu a la proposta d'aprovació del Full 
d' Apreuament de la finca afectada 
pel projecte Estació Depuradora en el 
Barri de les Ventalles T.M. Ulldecona 
(E.D.A.R. VENTALLES). 

Decret Conegut: 
"Assumpte: Proposta d'aprovació del Full 
d' Apreuament de la finca afectada pel 
Projecte Estació Depuradora en el Barri 
de les Ventalles T.M. Ulldecona (E.D.A.R. 
VENTALLES) 

En la tramitació legal de l'expropiació mo
tivada pel Projecte Estació Depuradora en 
el Barri de les Ventalles T.M. Ulldecona 
(E.DAR. VENTALLES), no s'ha arribat al 
mutu acord ni formulat Full d' Apreuament 
per part del subjecte expropiat: 

Poligon i parcel·la - Poligon 21- Parcel ·la SO 
Propietarí · ROSA PALAU FOGUET 

D'acord amb el que estableix la Llei 
d'Expropiació For\osa, és procedent que 
l'Administració aprovi el Full d'Apreuament 
i en doni trasllat al Ministeri Fiscal. 

.. 

1 

1 

1 
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Vist el Full d' Apreuament redactat pels Ser
ve is Técnícs de l'Ajuntament d'Ulldecona. 

Per tot aixó, 

HE RESOLT: 

1. Aprovar el Full d'Apreuament corres
ponent a la finca relacionada a conti
nuació, redactat pels serveis tecnics de 
I' Ajuntament d'Ulldecona, i que ascendeix 
a les següents quantitats: 

Polígon i parcel·la - Polígon 21- Parcel·la 50 
Propietari - ROSA PALAU FOGUET 
VALORACIÓ- 1.220,00€ 

2. Traslladar el Full d'Apreuament al Mínis
teri Fiscal per tal que el pugui acceptar o 
rebutjar i presentar les aLlegacions que jut
gi pertinents, tot en el termini de DEU díes. 

3. Sotmetre la present resolució a ratífíca
ció del Ple municipal en la propera sessíó 
que celebri. 

Aíxí ho mana i signa el Sr. Alcalde-Presi
dent de l'Ajuntament d'Ulldecona, Celestí 
Hervás Picazo, a Ulldecona, el dia vínt-i
vuit de setembre de dos mil onze." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanímitat deis 
membres consístoríals presents. 

Seccíó de Control 

1. Moció per donar suport a les rei
vindicacions del sector de l'oli al Baix 
Ebre i al Montsiá. Moció presentada 
per l'alcaldia i oberta a tots els grups 
municipals. 

Moció Coneguda: 
"MOCIÓ PER DONAR SUPORT A LES REl
VINDICACIONS DEL SECTOR DE L'OLI AL 
BAIX EBRE 1 AL MONTSIÁ 

Els representants de les cooperatives de 
l'Oli del Baix Ebre i del Montsia voleo ma
nifestar quina és la situació que esta vivínt 
!'agricultura de la zona, després de no ha
ver plogut des del mes de maig. 

Dades de collita. 
La previsió de collita d'olives en condi
cions normals, vista la floració deis arbres, 
aquesta campanya s'ha vist redu"ida en un 
cinquanta per cent i, encasque continui la 
sequera, es pot arribar a perdre el cent per 
cent. A més, aquesta situació reportara 
unes greus conseqüencies per la propera 
collita. 

La collita de la garrofa, que és l'altre cultiu 
de seca que hi ha a la zona, aquest any ha 
quedat reduida en més d'un seixanta per 
cent perles gelades de l'hivern. 

Situació deis preus. 
Els preus de venda deis productes han as
solit minims de fa vint anys enrere i els cos
tos de producci6 no paren de pujar. 

Un altre fet és que no s'ha pogut assolir un 
tractament de mosca de l'olívera en con
dicions normals, la qual cosa ha provocat 
una major despesa per als productors, per 
poder fer olis de qualitat. 

La situació que viu el camp és dramatica, i 
aquesta campanya el preu de les olives no 
compensara la propia recol-lecció, tal com 
va passar en la passada amb les garrotes. 

Reivindicacions. 
Fer arribar la situació dramatica del sector 
a l'administració i demanar tots els meca
nismes que en període de crisis es puguin 
activar. 

Reclamar que es continu"i treballant per 
a que siguin una realitat en els próxims 
anys els dos projectes de reg que tenim a 
la zona, com són el canal Xerta - Sénia i 
I' Aldea - Camarles, per tal que no es per
din les collites per falta d'aigua. 

Si el món agrari és el principal motor 
económic de les nostres comarques, ne
cessitem la implicació de tots, tant deis 
polítics com de la societat per a qué es 
continu"i generant riquesa, llocs de treball 
i preservació del territori. 

La situacló és difícil per tots pero si deixem 
morir el camp, deixarem perdre la major 
riquesa que disposa un territori, augmen
tant el risc d'incendis, la pérdua de valor 
deis béns, es destru"iran llocs de treball, 
etc. Pero la situació de !'agricultura és 
insostenible, tant pels preus com per les 
condicions adverses del clima i és impres
cindible posar-hi remei. 

Per tot l' exposat es proposa al Ple munici
pal l'adopció deis següents 

ACORDS 

1. Donar suport a les reivindicacions del 
sector de l'oli al Baix Ebre i al Montsia. 

2. Traslladar la present resolució al Delegat 
Territorial del Govern a les Terres de l'Ebre 
i al Director Territorial del Departament 
d' Agricultura." 

Deliberacions: 

- Sra. Balagué: 
Llegueix la moció. 

Votacions: Sotmesa a votació la moció dalt 
transcrita, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

2. Moció sobre el transport i menjador 
escolars. Moció presentada pels grups 
municipals UGl-FIC, CIU i PPC. 

Mocíó Coneguda: 
"MOCIÓ SOBRE TR~NSPORT 1 MENJADOR 
ESCOLARS PRESENTADA PE LS GRUPS MU
NICIPALS UGl-FIC, CIU 1 PPC 

Celestí Hervas Picazo, alcalde de 
I' Ajuntament d'Ulldecona ¡ portaveu del 
Grup Ulldernna Grup lndependent. Nú
ria Balagué Raga, primera tinent alcalde i 

portaveu del Grup de Convergencia i Unió 
a l'Ajuntament d'U lldecona i Isabel Salas 
González, segona tinent d'alcalde i porta
veu del Grup Partit Popular de Catalunya 
a l'Ajuntament d' Ulldecona, presenten 
per al proper Ple d'aquest Ajuntament la 
següent: 

MOCIÓ 

El munícipí d'Ulldecona compt a amb cinc 
nuclis de població agregats distants a un 
minim de 5, 1 quilómetres i un maxim de 
9,5 quilómetres fins a la vi la d'Ulldecona. 
Quatre d'aquests nuclis tenien escoles 
entre les décades deis 50 als 70 del segle 
passat, pero l'any 71 van veure com les 
seves escoles es tancaven per a concen
trar l'alumnat escolar a l'escola Ramon i 
Caja! d'Ulldecona. Com a contrapartida es 
va prometre a les families afectades que 
gaudirien de la gratu"itat en el servei de 
transport i menjador escolar, serveis que 
foren creats expressament per atendre a 
aquest tipus d'alumnat. 

Amb posterioritat, tant la normativa del 
marc estatal com la catalana, han esta
blert el principi de gratu"itat absoluta en 
els serveis de transport i menjador escolar 
a l'alumnat obligatori a aquel! que s'ha 
de despla~ar d'un municipi a un altre de 
diferent. Peró no garanteix la gratu'itat 
d'aquests serveis a aquel! alumnat que 
s'ha de desplac;ar des de localitats d'un 
mateix municipi per a gaudir del dret a 
l'educació obligatoria. Malgrat tot, els nu
clis d'U lldecona continuaven amb la gra
turtat del transport i del menjador escolar, 
considerant-se' I com a obligatori pel ma
teix Departament d'Ensenyament, per ser 
un cas excepciona l. 

Malgrat aquestes consideracions, per 
aquest curs 2011-2012 el departament 
dies aba ns de comenc;ar el curs, ha ca nviat 
de criteri, el qual p rovoca que les fami
lies hagin d'assumir una part del cost del 
transport escolar, sense practicament avis 
previ, amb la situació económica tan deli
cada amb la que estem sotmesos totes les 
famílies. 

Davant d'aquests fets, demanem l'adopció 
deis següents: 

ACORDS 

for- Demanar al Govern de la Generalitat 
de Catalunya que modifique el Decret pel 
qual es regula el servei escolar per tal de 
facilitar el desplac;ament de l'alumñat en 
educació obligatoria. 1 que !'actual norma
tiva que regula el transport escolar tingui 
en compte les pecul·iaritats especifiques de 
cada territo ri, veure quina és la ubicació 
geogratica deis centres i la distancia que 
hi ha amb els domi cilis de residencia deis 
alumnes, així dones, que el tractament de 
gratu"itat sigui per canvi de municipi i per 
un mínim de 3 Km. de distancia deis nuclis 
agregats dins del mateix municipi. 

2on- Demanem que considerin com a 
alumnat obligatori en t ransport i menja
dor escolar, d'ara endavant, a l'alumnat 
deis Valentins, Barri Castell, Sant Joan 
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del Pas, les Ventalles, la Miliana, les Cases 
d'Alcanar i el Poblenou del Delta a fi de 
donar resposta a la situació específica i ex
cepcional d'aquests nucl is. 

3er- Reclamar al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Cata
lunya la partida pressupostaria necessaria1 
per fer frontal pagament del transport deis 
alumnes de primaria i de secundaria per 
aquest curs 2011-2012 i resoldre de forma 
consensuada i positiva, ('actual prob lemati
ca del transport i menjador escolar de cara 
als cursos vinents. 

4rt- Fer arribar aquests acords al Consell 
Comarcal del Montsia, al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Cata
lunya i als Ajuntaments de la comarca del 
Montsia afectats per la problematica. 

(Aquesta moció sera sotmesa a l'aprovació 
del Ple de I' Ajuntament d'Ulldecona el 
proper 10 d'octubre de 201 1). " 

Modó Esmenada: 
" MOCIÓ SOBRE TRANSPORT 1 MENJADOR 
ESCOLARS PRESENTADA PELS GRUPS MU
NICIPALS UGl-FIC, CIU 1 PPC 

Celestí Hervas Picazo, alcalde de· 
I' Ajuntament d'Ulldecona i portaveu del 
Grup Ulldecona Grup lndependent. Nú
ria Balagué Raga, primera tinent alca lde i 
portaveu del Grup de Convergencia i Unió 
a l'Ajuntament d'Ulldecona i Isabel Sa las. 
González, segona tinent d'alcalde i porta
veu del Grup Partit Popular de Catalunya 
a I' Ajuntament d'Ulldecona, presenten 
per al proper Ple d'aquest Ajuntament la 
següent: 

MOCIÓ 

El mun icipi d'Ulldecona compta amb cinc 
nucl is de població agregats distants a un 
mínim de 5, 1 qui lómetres i un maxim de 
9,5 quilómetres fins a la vi la d'Ulldecona. 
Quatre d'aquests nuclis ten ien escoles 
ent re les décades deis 50 als 70 del segle 
passat, peró l'any 71 van veure com les. 
seves escoles es tancaven per a concen
trar l'alumnat escolar a l'escola Ramon i 
Caja! d'Ulldecona. Com a contrapartida es 
va prometre a les fami lies afectades que 
gaudirien de la gratultat en el servei de 
transport i menjador escolar, serveis que 
foren creats expressament per atendre a 
aquest t ipus d'alumnat. 

Amb posterioritat, tant la normativa del 
marc estatal com la catalana, han esta
blert el principi de gratu"ltat absoluta en 
els serveis de transport i menjador escolar 
a l'a,lumnat obligatori a aquel! que s'ha 
de desplac;ar d'un municipi a un alt re de 
dif erent. Peró no garanteix la gratu"itat 
d'aquests serveis a aquel! alumnat que 
s'ha de desplac;ar des de localitats d'un 
mateix municipi per a gaudir del dret a 
l'educació obligatoria. Malgrat tot, els nu
clis d'Ulldecona continuaven amb la gra
tu'itat del transport i del menjador escolar, 
considerant-se'I com a obligatori pel ma
teix Departament d'Ensenyament. per ser 

un cas excepcional. 

Malgrat aquestes consideracions, per 
aquest curs 2011-2012 el departament 
dies abans de comen~ar el curs, ha canviat 
de criteri, el qual provoca que les fam i
lies hag in d'assumir una part del cost del 
transport escolar, sense practicament avis 
previ, amb la sit uació económica tan deli
cada amb la que estem sotmesos t otes les 
famílies. 

Davant d'aquests fets, dema¡iem I' adopció 
deis següents: 

ACORDS 

1er- Demanar al Govern de la Generalitat 
de Catalunya que modif ique el Decret pel 
qual es regula el serve i escolar per tal de 
facilitar el despla~ament de l'alumnat en 
educació obligatoria. 1 que !'actual norma
tiva que regula el transport escolar tingui 
en compte les pecu liaritats especifiques de 
cada territori, veure qu ina és la ubicació 
geografica deis centres i la distancia que 
hi ha amb els dom icil is de residencia deis 
alu mnes, així dones, que el tractament de 
graturtat sigui per canvi de municipi i per 
un mínim de 3 Km. de distancia deis nucl is 
agregats di ns d€1 mateix municipi. 

2on- Demanem que consider in com a 
alumnat obligatori en transport i menja
dor escolar, d'ara endavant, a l'alumnat 
deis Valentins, Barrí Castel!, Sant Joan 
del Pas, les Ventalles, la Miliana, les Cases 
d'Alcanar i el Poblenou del Delta a fi de 
donar resposta a la situació específica i ex
cepcional d'aquests nuclis. 

3er- Reclamar al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Cata
lunya la partida pressupostar ia necessaria 
per fer front al pagament del transport 
deis alumnes de primaria i de secundaria 
per aquest curs 201 1-2012 i reso ldre, en 
el mateix sentit, de forma consensuada i 
positiva, !'actual problematica del trans
port i menjador escolar de cara als cursos 
vinents. 

En el cas de que el departament 
d'ensenyament de la Generalitat de Ca
ta lunya no doti d'aquesta partida, pressu
postaria reclamada, que sigui el Consell 
Comarcal del Montsia qui es faci carrec 
d'aquesta partida per tal de poder complir 
amb les ajudes tant als alumnes de pri
maria com de secundaria. 

4rt- Fer arribar aquests acords al Consell 
Comarcal del Montsia, al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat d e Cata
lunya i als Ajuntaments de la comarca del 
Montsia afectats per la problematica ." 

Deliberacions: 

- Sra. Bordes: 
Llegueix la moció. 

- Sr. Rodrigo: 
Comenta que es tracta d'una moció que 
ha estat consensuada i agraeix la bona 
entesa que hi ha hagut a la Comissió In
formativa per t al d'introdu"ir la seva esme
na al punt número 3, juntament amb les 

aportacions que ha fet el Grup Socialista. 
Explica que estan totalment d'acord amb 
aquesta moció i lamenten que no hagi 
estat una moció presentada per tots els 
grups, ja que aquest debat l'haguessin 
pogut ten ir abans, ja que en el passat ple 
municipal ells, com a grup, van posar da
munt de la tau la el seu suport al govern 
per ta l d'emprendre mesures tots junts i 
en aquest cas s'han trobat amb una moció 
presentada per 3 grups de tot el consisto
ri, quan és un tema prou important. Co
menta que, evidentment, els grups del go
vern estan en tot el seu dret de presentar 
aquesta moció, peró lamenten la manca 
d'unió en un tema que ells es van mostrar 
molt sincers, molt honestos en la proposta 
i va generar un debat posterior. 

- Sra. Ventura: 
Comenta que votaran a favor de la mo
ció, evidentment, i tampoc sense anim de 
polemitzar. Es volen felicitar perqué hi ha 
un document que explica clarament que 
és el que ha succeit. Explica que el De
partament, de manera unilateral i sense 
avisar ni a les famllies, ni al Consell, ni a 
l'Ajuntament, ha canviat de criteri i pen
sen que aixó que es fa avu i en aquest 
Ajuntament, s'hagués t ingut que fer ja fa 
algunes setmanes. Creuen que han perdut 
un temps molt valuós que l'haguessin po
gut aprofitar. També pensa que hagués 
estat m illor una moció unitaria de tots els 
grups, una moció oberta, com s'ha fet al 
llarg deis últims anys, governés qui gover
nés, o inclús millor una declaració institu
cional del propi Ajuntament d'Ulldecona 
que sempre dóna més forc;a davant de les 
altres administracions a l'hora de negociar 
i no una moció presentada per tres partits. 
En t ot cas, repeteix, que aquest és el cami 
que s'hagués hagut de seguir des del pri
mer moment. Evidentment, donen suport 
a aquesta moció per la manera en la que 
esta exp licitat que és el que ha passat pels 
acords que es prenen, i donen de nou el 
suport al govern en les negociacions, da
vant de la Generalitat i davant del Depar
tament d'Educació per a fer tota la forc;a 
possib le per canviar els criteris i per canviar 
el decret, que enguany de manera unilate
ral van canviar sense avisar a ningú. Expli
ca que comparteíxen un objectiu amb les 
famílies deis nuclis, deis barris del poble i 
també del poble del costat, com és el de 
no fer frnnt a una despesa que consideren 
que se n 'ha de fer carrec l'administració, 
perqué és educació obligatoria i, eviden
tment, l i toca a l'Administració. 

- Sr. Hervás: 
Explica que possiblement no s'ha fet de la 
millor manera, peró que prendran nota 
i agraeix, amb les puntua litzacions que 
s'han fet, el suport, ja que creu que és una 
cosa que els implica a tots. Esperen que 
t ingue una bona resposta i que ho puguin 
f er i que l'any vinent no es t inguin que t ro
bar amb aquest problema. 

Votacions: Sotmesa a votac ió la moció da lt 
transcrita, s'aprova per unanimitat deis 
membres consístorials presents. 
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3. Donació de compte de les resolu
cions de l'Alcaldia i deis acords de la 
Junta de Govern local. 

S'ha donat compte al ple municipal de les 
Resolucions de l'Alcaldessa dictades des del 
dia 19 d'abril fins al 5 d'octubre de 2011, 
que corresponen amb les compreses entre 

els números 526131 -E fins al 526296-E deis 
fulls segellats de la Generalitat, ambdós in
closos. 1 de les actes de les Juntes de Govern 
Local aprovades des del dia 19 d'abril fins 
al 5 d'octubre de 2011, corresponent a les 
sessions celebrades els dies 15 d'abril, 13 de 
maig, 7 de juny, 1 i 15 de juliol, 12 d'agost i 
9 de setembre de 2011. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que 
tractar, el Sr. President dóna per finalitza
da la sessió, essent les vint-i-una hores i 
trenta-vuit minuts, i de tot el que s'ha trac
tat es formula la present acta de la qual, 
coma secretaria dono fe. 

L'Alcalde, La secretaria, 

Acta de la sessió extraordinaria duta a terme pel ple de I' ajuntament 
d'Ulldecona el dia 25 d'octubre de 2011 

Senyors Assistents: 

President: 
Sr. Celestí Hervás i Picazo 

Regidors: 
Sra. Núria Balagué Raga 
Sra. Isabel Maria Salas González 
Sra. Josefina Salvatella Martínez 
Sr. Josep Manel Verdú Castel! 
Sr. José Alberto Blasco Alvaredo 
Sra. Estefania Bordes Sansano 
Sra. Núria Ventura Brusca 
Sr. Eduard Marin Castel! 
Sra. Neus Borras Guardia 
Sr. Josep Rodrigo Panisello 
Sr. Francesc Antoni Lavega Serra 

Secretaria: 
Sra. Paula Zaragoza Rosa 

Excusen la seva absencia: 
Sr. Víctor Vidal Sorlí 

(UGl-FIC) 

(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(PPC) 
(CIU) 
(CIU) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(PSC-PM) 
(+U-AM) 
(+U-AM) 

(PSC-PM) 

A Ulldecona, el dia vint-i-cinc d'octubre de 
dos mil onze. 

Essent les catorze hores i quinze mi
nuts es constitueix el Ple Municipal, in
tegrat pels membres que s'expressen a 
l'encap<;alament, sota la presidencia del Sr. 
Alcalde, Celestí Hervás Picazo, assistit per 
la secretaria de la corporació, a l'objecte 
de celebrar la sessió extraordinaria corres
ponent al dia d'avui, i que ha estat convo
cada amb l'ordre del dia següent: 

Secció Resolutoria 

1. Sorteig per a la formació de les Meses 
electorals, en ocasió de les eleccions gene
ral del 20 de novembre de 2011. 

2. Camins Naturals del Territori del Sénia. 

3. Conveni Desarrollo Rural: Mancomunitat 
de la Tau la del Sénia - Ministeri MAMRM. 

4. Modificar els estatuts de la Mancomuni
t at de la Taula del Sénia, amb la incorpo
ració del municipi de Sant Jordi. 

5. Aprovació inicial de la memoria valorada 
pera la Reparació de l'en llumenat públic al 
nucli de les Ventalles a Ulldecona. 

6. Modificació de la data de celebració de 
les comissions informatives d'urbanisme 

7. M odificació de la fixació de la periodi
citat de les sessions ordinaries de la Junta 
de Govern Local. 

8. Modif icació del pressupost 5/2011. Su-

plement de crédits amb base a la trans
ferencia de crédits de despeses. 

9. Modificació del pressupost de l'lnstitut 
Municipal d'Esports 1/2011. Suplement de 
crédits amb base a la transferencia de cre
dits de despeses. 

10. Facultar al Sr. Alcalde per signar 
el préstec que figura al pressupost de 
l'exercici 2011. 

11. Ratificació del decret de l'alcaldia de 
data 13 de setembre de 2011, relatiu a les 
aHegacions a la formulació del Pla Únic 
d'Obres i Serveis de Catalunya, any 2012. 

Obert l'acte per la presidencia, es van 
adoptar els acords següents: 

Secció Resolutoria 

1. Sorteig per a la formació de les Meses 
electorals, en ocasió de les eleccions ge
neral del 20 de novembre de 2011. 

Primer. A fi de donar compliment amb alió 
que s'indica en els articles 25 i 26.4 de la 
vigent Llei Organica 5/19B5, del regim elec
toral general, una vegada complertes totes 
les formalitats legals establertes, es pro
cedeix al sorteig públic per a la formació 
de les meses electorals que es constituiran 
el dia 20 de novembre de 2011, pera les 
Eleccions Locals convocades mitjan<;ant 
Reial Decret 1329/2011, de 26 de setembre, 
del Cap d'Estat, resultant les persones que 
s'expressen i per als carrecs que es detallen. 

DISTRICTE 1 • SECCIÓ 1 • MESA A 
TITULARESfTITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
GARClA ALAMINOS, LUCAS 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
EXTREMERA RODRIGUEZ, ALEXIS 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
CARRASCO ANGULO, MARIA TERESA 

SUPLENTES/SUPLENTS 

DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
BARCELO MORERA, MONTSERRAT 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
FERRE VIDAL, MAITE 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
AUSENSI RUIZ, JOSEP ROBERT 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
ALSO GIL, MARIA ANGELES 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
BEL GAUXACHS, MARIA JOSEFA 

DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
CASOLA LAZARO, JOAN 

DISTRICTE 1 - SECCIO 1 • MESA B 
TITULARESITITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
QUEROL JOVANI, MERCEDES 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
VERGE FERRE, IRENE 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
TENA ARMENGOD, CARLOS 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
SUBIRATS FERRE, MARIA ARACELI 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
VERGE LLUIS, JOSEP 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
MARIN TORRES, ELEUTERIO 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
PEREZ GARCIA, MARIA LUZ 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
RIVAS RAMIREZ, FRANCISCO JOSE 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
MATEU SANCHO, MARIA ANGELS 

DISTRICTE 1 - SECCIÓ 2 - MESA A 
TITULARESfTITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
CAMPOS CALLARISA, JOSE RAMON 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
EBRI MARTI, JOAQUIN 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
BOZA SANS, NURIA 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
CAMPILLO SEVILLA, ENRIQUE 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
FERRE VIDAL, RICARD 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
ARNAU MONTROS, RAMON ANGEL 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
FONTANET CLIMENT, TRINIDAD 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
CALVO MERINO, CARMELO 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
AGUIRRE CARNERO, YOLANDA 

DISTRICTE 1 • SECCIÓ 2 - MESA B 
TITULARESITITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
MATAMOROS LOPEZ, SONIA 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
MORCILLO GUR, JAIME 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
JUAN-CAMPS QUEROL. MARIA DOLORS ANNA 
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SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
GAUXACHS ARASA, PERE 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
LABERNIA ITARTE, MARI CARMEN 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
MILLAN FIGUERES, ENRIQUE 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
MINGUET GISPERT, MARIA 
DE 2n VOCAL: El Sr.!La Sra. 
MARINE OLLE, JOSE CARLOS 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
GUZMAN MORCILLO, EUGENIO 

DISTRICTE 1 • SECCIÓ 2 • MESA C 
TITULARESITITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
QUEROL SALES, MARTIN 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
QUERALT RODRIGUEZ, SARA 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
RIBA GIL, MARIA ISABEL 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
VERDIELL SOLA, AGUSTIN ANGEL 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
TOMAS VIDAL, ENRIQUE 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
VILLARROYA SEGARRA, MIGUEL 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
PRUNERA SABATE, MARC 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
REDO ESQUERRE, ALBERTO 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
TENA FRASNO, JULIO 

DISTRICTE 2 • SECCIÓ 1 • MESA U 
TITULARESfTITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
COSTA FORCADELL, TERESA 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
VIVES VENTURA, AGUSTI 

2n VOCAL: El Sr/La Sra. 
PASALAMAR BALLESTER, MONTSERRAT 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
PALACIOS GAMON, TERESA 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
LOPEZ SIMO, JUDITH 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
CANALDA PASTOR, MARIA PILAR 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
CIUDAD SALES, JUAN 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
ROMEU ITARTE, JOAQUIN 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
LLOMBART CASANOVAS, LOURDES 

DISTRICTE 2 • SECCIÓ 2 - MESA U 
TITULARESITITULARS 

PRESIDENT/A- El Sr/La Sra 
GUELL CUSTODIO, ROSSEND 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
GRACIA TARANCON, JESSICA 

2n VOCAL: El Sr./La Sra, 
MILLAN TORRES, JOSEP MARIA 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
AGASA BALAGUE, MARIA CINTA 

DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
VELA TEJADA, JUAN CARLOS 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
MARIN GUTIERREZ, MARIA ANTONIA 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
RAGA RAGA, NURIA 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
TOLEDO RUIZ, M. DEL CARMEN 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
CID BELTRAN, ELENA 

DISTRICTE 3 • SECCIÓ 1 • M~SA U 
TITULARESITITULARS 

PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
FORCADELL CASTELL, OSCAR 

1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
CELMA BOIX, MARIA GLORIA 

2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
FERNANDEZ PLA, YOLANDA 

SUPLENTES/SUPLENTS 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
ESCOTO FERRE, MIREIA 
DE PRESIDENT/A: El Sr./La Sra. 
FONTANET ROIG, XAVIER 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
LABERNIA CALLARISA, JOSE MARIA 
DE 1 r VOCAL: El Sr./La Sra. 
CAMPOS CASTELL, MARISA SALOME 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
CASTELL BORJA, GERARD JOSEP 
DE 2n VOCAL: El Sr./La Sra. 
ARASA PIO, ALBERTO 

2. camins Naturals del Territori del Sénia. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Camins Naturals del Territori 
del Sénia. 

Després deis excel·lents resultats del Pro
tocol d'infrastructura rural (2008-201 O), ja 
acabat, i el bon inici del Conveni de desen
volupament rural sostenible (2011-2015) 
signats entre el Ministeri de Medi Ambient 
i Medi Rural i Mari i la Mancomunitat de 
la Taula del Sénia, ambdues parts han acor
dat una nova col·laboració en materia de 
camins naturals no motoritzats al Territori 
del Sénia, el qual pretén vertebrar una xar
xa de camins naturals en el seu Territori, 
creant una infrastructura apta des del punt 
de vista esportiu, educatiu, cultural, turís· 
tic i social, d'acord amb les condicions del 
Programa de Camins Naturals del Ministe· 
ri, de cara a la seva integració en la Xarxa 
d'ltineraris natura Is d'interes nacional. 

A partir de l'Estudi "camins i senders en el 
territori de la Taula del Sénia", Tragsatec ha 
elaborat el PROJECTE PERA LA CONSTRUC
CIÓ DE CAMINS NATURALS AL TERRITORI 
DEL SÉNIA englobant 3 camins, els quals 
consten de 23 etapes i 321,84 km en total: 

1. Camí Tossal del Rei (de Mas de Barbe
rans a M orella, 9 etapes, 116,22 Km) 
2. Ca mí Cervol al Matarranya (de Vallibona 
a Font Ferrera, 7 etapes, 80,05 Km) 
3. Camí Serres litora ls (de Sant Caries Rapi
ta a Benicarló, 7 et apes, 125,57 Km) 

El projecte inclou la Memoria més 20 An
nexos, els Planols, Plec de Condicions i 
Pressupost, que ascendeix a un total de 
2.192.328,27 €. Els municipis de la Manco
munitat per on discorren són els següents: 
Mas de Barberans, la Sénia, la Pobla de 
Benifassa, Valderrobres I Vall de Roures, 
Castell de Cabres, Vallibona, Morella, Pe
ñarroya I Pena-roja de Tastavins, Beseit I 
Beceite, Sant Caries de la Rapita, Alcanar, 
Freginals, Ulldecona, Godall, Vinarós, Sant 
Jordi I San Jorge, Calig i Benicarló. 1 a més 
algun tram curt passa per municipis de 
fora: Roquetes, Tortosa, Fuentespalda i Pe
níscola I Peñíscola. 

Perla Mancomunitat de la Taula del Sénia, 
Promotor del Projecte CAMINS NATURALS 
DEL TERRITORI DEL SÉNIA, s'ha facilitat 
a aquest Ajuntament una copia del ma
teix, amb el desglossament de les obres a 
executar dins del nostre terme municipal 
(trac;at, senyalització, actuacions, etc.) així 
com també el pressupost previst de totes 
les obres d'execució que, en aquest cas, 
són assumides íntegrament pel Ministeri. 
A canvi, s'exigeix al Promotor el següent: 

1. Acreditació de disponibilitat deis terrenys 
necessaris pera la construcció del Cami. 

2. Compromís de promoció i conservació 
del Ca mí, a partir de la data de lliurament 
al promotor pel Ministeri. 

3. Acreditació de la forma al seu carrec de 
la responsabilitat patrimonial i extracon
tractual de danys provocats per eventuals 
fallades en el funcionament o manteni
ment del Camí. 

Així dones, i perqué la Mancomunitat de 
la Taula del Sénia (com Promotor) pugui 
acreditar els tres punts anteriors davant 
el Ministeri, cal que tots els ajuntaments 
afectats i beneficiats pel mateix, aprovin 
els mateixos acords relatius, cada un, als 
seus trams de camí. 

Per tot l'exposat es proposa al Ple de 
l'Ajuntament d'Ulldecona l'adopció deis 
següents 

ACORDS 

1. Donar la seva conformitat al Projecte 
CAMINS NATURALS DEL TERRITORI DEL 
SÉNIA, a executar mitjanc;ant Acord entre 
el Ministeri de Medi Ambient, Medi Rural i 
Mari i la Mancomunitat de la Tau la del Sé· 
nia i acceptar que aquesta última sigui el 
promotor en nom i representació de tots 
e ls municipis. 

2. Manifestar que tots els camins que dis
corren pel nostre terme municipal, afectes 
al projecte Camins Naturals del Territori 
del Sénia, són o bé de propietat municipal, 
existint les seves dades registrals i estant 
al seu nom, o bé són Vies Pecuaries que 
depenen de la Comunitat Autónoma, a la 
qual la Mancomunitat ha demanat la seva 
autorització, o bé es tracta de béns i drets 
destinats a l'ús públic i general. 
Pel que fa als primers, de propietat mu
nicipal, aquest Ajuntament cedeix l'ús a 

.. 
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l'objectiu del Projecte, ésa dir, a la seva ha
bilitació com a Camí Natural i al posterior 
ús eco-recreatiu del mateix. 

3. Efectuar el manteniment de les obres del 
tram d'aquest Camí que discorre pel nostre 
terme municipal, així com a realitzar tetes 
les accions que li siguin possibles amb vis
ta a promoure el seu coneixement i ús. Tot 
aixó a partir del moment del lliurament for
mal de les obres al promotor per al seu ús 
públic, per part del MARM, acte que tindra 
lloc una vegada efectuada la Recepció Ofi
cial de les obres. 

4. Comprometre's a adquirir la responsabi
litat patrimonial i extracontractual davant 
l'eventualitat de qualsevol hipotétic dany 
o sinistre produ'it en els terrenys i /o béns 
immobles integrants del tram d'aquest 
Camí en el nostre terme municipal, o vin
culats a ell o que puguin originar-se en 
les propietats limítrofs, usuaris o persones 
situades en les rodalies per causes impu
tables a aquest. Tot aixó a partir del mo
ment del lliurament formal de les obres al 
promotor per al seu ús públic, per part del 
MARM, acte que tindra lloc una vegada 
efectuada la Recepció Oficial de les obres. 

5. Facultar el Sr. Alcalde per l'execució 
d'aquests acords, així com persignar els do
cuments on es recullin els mateixos. 

6. Notificar el present acord a la Mancomu
nitat de la Taula del Sénia." 

Deliberacíons: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

3. Conveni Desarrollo Rural: Mancomu
nitat de la Taula del Sénia - Ministeri 
MAMRM. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Conveni Desarrollo Rural: 
Mancomunitat de la Taula del Sénia - Mi
nisteri MAMRM 

El dia 23 d'abril de 2010 es va signar el Con
veni Marc de col·laboració entre el Minis
teri de Medi Ambient i Medi Rural i Mari i 
la Mancomunitat de la Tau la del Sénia, per 
a actuacions en materia de Desenvolupa
ment rural sostenible amb una durada de 
5 anys (2011/2015) i, de comú acord amb 
el MARM, s'ha decidit destinar un total de 
2.500.000 € per a continuar durant l'any 
2012 les obres de millora de camins ru
rals municipals de !'anterior Pla de camins 
2008/2010, que tan bons resultats han do
nat pera la gent d'este Territori. 

Seguint les pautes d'anys anteriors, s'han re
dactat els Projectes de millora deis camins mu
nicípals a les províncies de Castelló, Tarragona 
i Teruel, any 2012, amb el detall següent: 

CASTELLÓ: 
Total (amb IVA) 
TARRAGONA: 
Total (amb IVA) 

13 municipis 
1.439.844,63 € 
9 municipis 
1.061.341,60 € 

TERUEL: 
Total (amb IVA) 

3 munícipis 
299.921,77€ 

TOTAL: 25 municipis 
Total (amb IVA) 2.801.108,00 € 

Projectes que han estat aprovats per 
l'Assemblea de la Mancomunitat de 
13/10/2011 i que segueixen tota la tramita
ció administrativa preceptiva. 

El projecte de millora deis camins deis mu
nicipis catalans de la Mancomunitat per a 
l'exercici 2012 conté camins de 9 pobles (Al
canar, Freginals, La Galera, Godall, Mas de 
Barberans, Sant Caries de la Rapita, Santa 
Barbara, La Sénia i Ulldecona), el seu pres
supost és 1.061.341,60 € i ena signat per 
l'Enginyer Romuald Argany Brú. 

D'este projecte, els camins que estan dins 
del nostre terme i que són de titularitat o 
de gestió municipal són: 

Camino Mas Comú (1.614m.), Camino Ce
menterio (1.020m.) Camino prolongación 
Cementerio·Valldepins (171m.) i el seu cost 
total és de 122. 159, 12€. 

En la mateixa Assemblea de la Manco
munitat de 13/10/2011 es va acordar que 
l'aportaci6 municipal a l'obra fora del 18% 
del cost total a cada municipi per tal de 
poder fer front a totes les despeses de les 
obres deis camins, dintre del Conveni de 
Desenvolupament Rural. 1, un cop s'aprove 
el Pressupost del 2012, s'encomanara a 
!'Empresa TRAGSA, com a mitja propi ins
trumental i servei tecnic de l'Administració, 
l'execució de totes les obres deis camins, 
sota la vigilancia i control de la propia 
Mancomunitat, deis Directors Tecnics de les 
3 CC.AA. i del Coordinador del MARM. 

Per tal dones d'avan~ar al maxim l'execució 
d'estes obres, igual com taran la resta de 
municipis, el Ple Municipal de l'Ajuntament 
de Ulldecona: 

ACORDA: 

1. Manifestar que este Ajuntament és el ti
tular o s'encarrega de la gestió deis camins 
abans esmentats i que esta d'acord en les 
obres a fer en execució del Projecte. 

2. Acceptar la part de la subvenció del Mi
nisteri per a la millora deis mateixos. 

3. Adquirir el compromís d'incloure en el 
seu Pressupost del 2012, la quantitat de 
21.988,64 € i que este import en metal·lic 
s'aportara a la Mancomunítat en el mo
ment en que esta li reclame per a executar 
l'obra, d'acord amb el que preveu el Conve
ni signat amb Tragsa. 

4. Després d'acabades les obres, un cop 
comprovat el seu bon estat, signades les 
certífícacions per totes les parts i enviada 
l'Acta de reconeixement i comprovació 
fina l, este Ajuntament es compromet au
tomaticament a fer-se carrec del seu man
teniment futur. 

5. Facultar al Sr. Alcalde per a l'execució 
de Is presents acords. 

6. Enviar copia d'este acord a la Mancomuni-

tat de la Taula del Sénia (Oficina de Vinaros: 
PI. Sant Antoni, sin, 2n; 12500-Vinarós). " 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

4. Modificar els estatuts de la Manco
munitat de la Taula del Sénia, amb la 
incorporació del municipi de Sant Jordi. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificar els estatuts de la 
Mancomunitat de la Taula del Sénia, amb 
la incorporació del municipi de Sant Jordi. 

L'Ajuntament de Sant Jordi, en data 20 de 
juny de 2011, va sol·licitar la incorporació 
de ple dret d'aquest municipi a la Manco
munitat de la Taula del Sénia 

La incorporació de nous membres a la Man
comunitat es fara conforme a les disposi
cions deis Estatus i concretament el seu ar
ticle 29, el qual preveu que "La modificació 
deis estatuts de la mancomunitat, inclosa la 
incorporació de nous municipis, s'efectuara 
a proposta de l'Assemblea general i se
guira el mateix procediment de la seva 
constitució, conforme a les disposicions 
de la Llei 7/1985, Reguladora de les bases 
de régim local, del capítol IV del Títol 1 del 
RD 1690/1986 de Reglament de població i 
demarcació de les entitats locals i del RD 
2568/1986 del Reglament d'organització, 
funcionament i régim jurídic de les corpo
racions locals i tota aquella normativa basi
ca que li sigui de aplicació" 

L'assemblea de la Mancomunitat de la 
Taula del Sénia amb data de 30 de juny de 
2011, va aprovar la incorporació a la ma
teixa del municipi de Sant Jordi, pertanyent 
a la província de Castelló, sense que s'hagi 
sol·licitat la reincorporació de cap altre mu
nicipi, segons manifestacions de la propia 
Mancomunitat. 

Seguint els tramits propis del procediment 
administratiu per la incorporació de nous 
membres a la Mancomunitat i modificació 
deis Estatuts. 

Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopci6 deis següents 

A COROS: 

Primer.- Acceptar la incorporaci6 a la Man
comunitat de la Taula del Sénia, de la que 
forma part l'Ajuntament d'Ulldecona, del 
municipi de Sant Jordi, pertanyent a la pro
vincia de Castelló. 

Segon.- Aprovar inicialment la modificació 
deis Estatuts de la Mancomunitat de la Tau
la del Sénia en els termes següents: 

• L'últim parraf del preambul quedará re
dactat de la següent manera: "És en aquest 
sentit que els ajuntaments de Vinaros, Al
canar, Ulldecona, La Sénia, Morella, Trai
guera, Rossell, Canet, La Jana, Sant Caries 
de la Rapita, Godall, Mas de Barberans, La 
Galera, Calig, Cervera, Vallibona, Benicarl6, 
Freginals Santa Barbara, Beceite, Peñarroya 
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de Tastavins, Valderrobres, Pobla de Beni
fassa, Castel! de Cabres, Herbés, San Rafael 
del Rio i Sant Jordi acorden promoure la 
constitució d'una mancomunitat que es re
girá pels següents ESTATUTS". 

• L'article 1 deis estatuts, referent a la 
composició de la Mancomunitat, quedara 
redactat de la següent manera: "Els mu
nicipis de Vinaros, Alcanar, Ulldecona, La 
Sénia, Morella, Traiguera, Rossell, Canet, La 
Jana, Sant Caries de la Rapita, Godall, Mas 
de Barberans, La Galera, Calig, Cervera, Va
llibona, Benicarló, Freginals Santa Barbara, 
Beceite, Peñarroya de Tastavins, Valderro
bres, la Pobla de Benifassa, Castel! de Ca
bres, Herbés, San Rafael del Río i Sant Jordi 
s'associen en una una mancomunitat, amb 
personalitat jurídica propia i capacitat per 
al compliment del seu objecte, de confor
mitat amb alió que estableix l'article 44 de 
la Llei 7/1985, reguladora de les bases de 
regim local. Així mateix, podran associar
se en el futur altres municipis de la zona, 
d'acord amb les disposicions legals i confor
me als estatuts de la mancomunitat" 

Tercer.- Sotmetre el present acord a expo
sició pública en el tauler d'anuncis de la 
Corporació. La publicació en el BOPT sera 
a carrec de la Mancomunitat de la Taula 
del Sénia, i en cas que no es presenti cap 
aHegació, aquest acord s'entendra aprovat 
definitivament sense necessitat d'adoptar 
un acord exprés." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

S. Aprovació inicial de la memoria 
valorada per a la Reparació de 
l'enllumenat públic al nucli de les 
Ventalles a Ulldecona. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Aprovació inicial de la memoria 
valorada pera la Reparació de l'enllumenat 
públic al nucli de les Ventalles a Ulldecona. 

1. La població d'Ulldecona, en l'actualitat, 
té uns set mil dos-cents habitants, amb cinc 
nuclis de població agregats al nucli princi· 
pal que és Ulldecona. Aquests nuclis són els 
següents: Sant Joan del Pas, El Castel!, Els 
Valentins, Les Ventalles i La Miliana. 

El nucli de les Ventalles es troba a la carre· 
tera T-331 de Ulldecona a Tortosa, a uns 4 
km de la població d'Ulldecona. 

Actualment el nucli de les Ventalles disposa 
d'un enllumenat públic, que en la seva ma
jor part és nou, el qual es va instal·lar l'any 
2010. No obstant, va quedar una part de 
l'enllumenat que no es va poder actualitzar 
per qüestions de pressupost, essent aquest 
molt antic i obsolet, el qual no compleix la 
normativa del REBT. 

2. Els Serveis Técnics d'aquest Ajuntament 
han elaborat una memoria valorada que 
porta per títol "Reparació de l'enllumenat 

públic al nucli de les Ventalles a Ulldeco
na", l'import del pressupost d'execució per 
contracta del qual ascendeix a la quantitat 
total de 6.413,45 €. 

3. Aquesta memoria valorada té com objec
tiu la sol-licitud de les obres i la instal·lació 
deis punts de llum que resten pendents 
d'actualitzar i la posterior legalització de 
tota la instal·lació. 

Pera la renovació de l'enllumenat públic es 
procedira a la retirada deis ei;¡uips actuals, 
col·locant en el mateix lloc els nous equips. 
Es fara una nova distribució de la xarxa des 
de l'últim punt de llum més proper fins als 
nous punts a canviar, substituint el conduc
tor existent per un de nou, ja que l'existent 
esta molt deteriorada. 

Es canviaran les dues caixes de connexió 
per unes de noves que compleixin amb la 
normativa existent, amb les proteccions 
pertinents. 

No s'actuara al quadre de comanda
ment i control existent, ja que la inclusió 
d'aquests dos punts de llum ja estaven 
contemplats i, per tant, no és necessari 
realitzar cap actuació. 

4. Atés que s'ha de sol·licitar la inclusió 
d'aquesta memoria valorada al Pla Üníc 
d'Obres i Serveis de Catalunya peral 2012, 
es considera necessari aplicar la tramita· 
ció d'urgéncia al procediment d'aprovació 
d'aquest projecte, de manera que, d'acord 
amb l'article 50 de la Llei 3011992, els termi
nis es redu'iran a la meitat. 

5. Atés que el Ple Municipal és l'órgan com
petent per aprovar la memoria valorada. 

Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORD5: 

l. Aprovar inicialment la memoria valorada 
pera la Reparació de l'enllumenat públic al 
nucli de les Ventalles a Ulldecona, l'import 
del pressupost d'execució per contracta 
del qual ascendeix a la quantitat total de 
6.413,45 €, segons el següent detall: 

Concepte 

Execució material 
Despeses generals (13%) 
Benefici industria l (6%) 

IVA(18%) 
TOTAL 

lmport 

4.567,34 € 
.593,75 € 
274,04€ 

978,32 € 
6.413,45 € 

11. Ateses les raons d'interés públíc que con
corren, aplicar al procediment d'aprovació 
d'aquesta memoria valorada la tramitació 
d'urgéncia. 

111. Sotmetre aquest projecte a informació 
pública, amb publicació al BOP, al DOGC i al 
tau ler d'anuncis, per tal que, en el termini 
de 1S dies habils, pugui ser consultada en 
els serveis tecnics d'aquesta corporació i es 
puguin formular les al·legacions pertinents. 

IV. Sol·licitar, simultaniament, aquells in
formes o autoritzacions a altres adminis
tracions d'acord amb el que estableixi la 

legislació sectorial especifica. 

V. Disposar que, transcorregut el termin1 
d'informació pública, es procedira a resol
dre les reclamacions, si n'hi ha, i a la seva 
aprovació definitiva abans que transcorrin 
sis mesos des de la seva aprovació inicial." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

6. Modificació de la data de celebra
ció de les comissions informatives 
d'urbanisme. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació de la data de ce
lebració de les comissions informatives 
d'urbanisme 

Ates que per qüestions d'agenda és ne
cessari modificar la periodicitat de les ses
sions ordinaries de la Comissió Informativa 
d'Urbanisme. 

Per tot aixo, aquesta Alcaldia, de confor
mitat amb el que disposa 60.3 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual 
s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal 
i de Régim Local de Catalunya i els articles 
76 i següents del Reglament Organic Muni
cipal, en concordan~a amb els articles 123 
i següents del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Régim Jurídic de les En
titats Locals, en tot alió que no s'oposi, 
contradigui o sigui incompatible amb els 
anteriors, proposa al Ple de l'Ajuntament, 
l'adopció deis següents 

ACORDS 

l. Modificar la data de celebració de les 
comissions informatives d'urbanisme, amb 
una periodicitat mensual, tots els divendres 
habils de la segona setmana de cada mes, 
a les catorze hores i trenta minuts, en les 
dependéncies de l'Ajuntament, previa con
vocatoria a l'efecte realitzada per aquesta 
Alcaldia." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmés a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

7. Modificació de la fixació de la perio
dicitat de les s.essions ordinaries de la 
Junta de Govern Local. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació de la fixació de la 
periodicitat de les sessions ordinaries de la 
Junta de Govern Local 

Ates que per qüestions d'agenda és neces
sari modificar la periodicitat de les sessions 
ordinaries de la Junta de Govern Local. 

Atés que en conformitat amb el que dispo· 
sen els articles 20.1 .b) i 23 de l'esmentada 
Llei en aquest Municipi és obligatoria la 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ ..... ~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~-
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constitució de la Junta de Govern Local, per 
tenir una població de dret superior a 5.000 
habitants. 

Per tot aixo es proposa al Ple Municipal 
l'adopció deis següents 

ACORDS: 

l. La Junta de Govern Local celebrara les 
seves sessions ordinaries, amb una perio
dicitat mensual , tots els dilluns habils im
mediatament posteriors a la celebració 
de la corresponent comissió informativa 
d'urbanisme, a les tretze hores i trenta mi
nuts, en les dependencies d'aquest Ajunta
ment, previa convocatoria a l'efecte realit
zada per aquesta Alcaldia. En cas que sigui 
inhabil, es celebrara el primer dia habil 
següent a la celebració de la dita comissió. 
No obstant, tal i com disposa l'article 7.1, 
2on paragraf, del Reglament Organic Mu
nicipal, no es convocara sessió ordinaria 
quan no hi hagi punts de l'ordre del dia o 
quan la seva escassa entitat no aconselli la 
celebració. 

11. Publicar-he en el Butlletí Oficial de la 
Provincia d'acord amb allo que disposa 
l'art. 46 del RD 2568/1986, de 28 de nov
embre, sens perjudici que aquesta resolució 
sigui efectiva a partir de l'endema de la 
seva signatura. 

111. Comunicar aquesta resolució, als regi
dors designats." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

8. Modificació del pressupost 5/2011. 
Suplement de credits amb base a la 
transferencia de credits de despeses. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació del pressupost 
5/2011. Suplementde crédits amb base a la 
transferencia de credits de despeses. 

Víst que hi ha partides que no tenen sufi
cient consignació per tal de fer front a les 
despeses que es preveu s'originen fins al 
final d'any i en canvi d'altres partides te
nen una consignació que no sera necessari 
utilitzar. 

Ates que obra en l'expedient !'informe pre
ceptiu de !'interventor segons el que dispo
sa l'art. 177 del RDL 212004, text refós de la 
llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora 
de les hisendes locals. 

Ates que la possibilitat material de 
l'expedient de suplements o concessió de 
credit extraordinari es regulada a l'esmentat 
art.158, en concreta l'apartat 4art. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis 
següents 

ACORDS: 

1. Aprovar inicialment la modificació del 
pressupost 5/2011, en els termes que consta 

en l'expedient administratiu de suplement 
i/o habilitació de credits amb base a la 
transferencia de credits de despeses. 

2. Sotmetre l'expedient a informació públi
ca mitjan<;ant anuncien el BOPT, durant un 
termini de quinze dies, durant els quals els 
interessats poden examinar-lo i presentar
hi reclamacions davant el ple. 

3. Si durant el termini esmentat no s'han 
presentat reclamacions l'aprovació inicial 
esdevindra definitiva." 

Deliberacions: 

- Sr. Rodrigo: 
Avan<;a que el seu vot sera favorable per
qué entenen que quan es fa un pressupost, 
a partir del mig any s'han de fer aquests ti
pus d'intervencions per tal d'anar quadrant 
aquest mateix pressupost. Destaca que en 
el capítol d'altes hi ha 3 partides: una la de 
subministrament d'energia eléctrica, la de 
despeses diverses, que seria un calaix de 
sastre, i les testes populars. Lamenta que en 
el capítol d'energia eléctrica, per desgracia 
la llum continua augmentant i també per 
desgracia a Ulldecona encara hi ha llocs on 
hi falta llum. Amb aixo només esta fent una 
crítica en quant a la despesa de la llum en 
quant als preus que s'estan pagant. En re
lació al capítol de baixes, lamenten, tot i 
que ha estat una decisió que ha vingut con
dicionada per la Generalitat de Catalunya, 
que hi hagi aquesta rebaixa en l'Escola mu
nicipal de Música, fruit de la rebaixa que ha 
hagut per subvenció per alumne. Afegeix 
que potser on es podría aplicar major con
trol és en l'alta que ha hagut de les tes
tes populars i activitats culturals, perqué 
creuen que és el lloc on es podría tenir més 
control per part del govern. 

- Sra. Ventura: 
Anuncia que el seu vot sera d'abstenció. 
Entenen que s'hagi de fer la modifícació 
perqué estan treballant amb un pressu
post que no ha elaborat l'actual equip de 
govern. No obstant, com que tenen dubtes 
de si aquesta modificació sera la darrera o 
si realmente són necessaries o no aquestes 
modificacions, el seu vot sera d'abstenció. 

- Sr. Herbás: 
Puntualitza que, en relació a la rebaixa de 
la subvenció de l'Escola de música, avui ha 
arribat un escrit del departament en que 
la subvenció sera de 460 euros, encara 
que l'Ajuntament mantindra els 120 euros 
d'aportació. Per tant, seran 580 i abans 
eren 720. 

En quant a la intervenció del PSC, comenta 
que és un pressupost que no han aprovat 
ells, i ells el que estan fent es casar i pagar 
tot el que poden i ho fan així assessorats 
pels tecnics. Suposen que se'n tornara a fer 
un altre, pero seria millor no fer-ne, per la 
qua! cosa lamenta que no votin a favor, ja 
que, repeteix, que aquest pressupost ells se 
l'han trobat així i l'estan executant com po
den. Dóna les grades al grup de +U pel seu 
recolzament. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 

dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

9 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GM+U-AM) 
o 
3 (GMPSC-PM) 

9. Modificació del pressupost de 
l'lnstitut Municipal d'Esports 1/2011. 
Suplement de credits amb base a la 
transferencia de credits de despeses. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Modificació del pressupost 
de l'lnstitut Municipal d'Esports 1/2011. 
Suplement de crédits amb base a la trans
ferencia de crédits de despeses. 

Vist que hi ha partides que no tenen sufi
cient consignació per tal de fer front a les 
despeses que es preveu s'originen fins al 
final d'any i en canvi d'altres partides te
nen una consignació que no sera necessari 
utilitzar. 

Ates que obra en l'expedient !'informe pre
ceptiu de !'interventor segons el que dispo
sa l'art. 177 del RDL 2/2004, text refós de la 
llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora 
de les hisendes locals. 

Ates que la possibilitat material de 
l'expedient de suplements o concessió de 
credít extraordinari es regulada a l'esmentat 
art.158, en concreta l'apartat 4art. 

Per tot aixo es proposa al Ple l'adopció deis 
següents 

ACORDS: 

1. Aprovar inicíalment la modificació del 
pressupost de l'lnstitut Municipal d'Esports 
1/2011, en els termes que consta en 
l'expedient administratiu de suplement i/o 
habilitació de credits amb base a la trans
ferencia de crédits de despeses. 

2. Sotmetre l'expedient a informació públi
ca mitjarn;:ant anunci en el BOPT, durant un 
termini de quinze dies, durant els quals els 
interessats poden examinar-lo i presentar
hi reclamacions davant el ple. 

3. Si durant el termini esmentat no s'han 
presentat reclamacions l'aprovació inicial 
esdevindra definitiva." 

Deliberacions: 

- Sra. Ventura: 
Explica que, en la mateixa línia que en el 
punt anteior, el seu vot sera d'abstenció. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova pel resultat següent: 

Vots afirmatius: 

Vots negatius: 
Abstencions: 

9 (GMUGl-FIC, GMCIU, 
GMPPC, GM+U-AM) 
o 
3 (GMPSC-PM) 

10. Facultar al Sr. Alcalde per signar 
el préstec que figura al pressupost de 
l'exercici 2011. 
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Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Facultar al Sr. Alcalde per sig
nar el préstec que figura al Pressupost de 
l'exercici 2011. 

L'Ajuntament Ple amb sessió celebrada el 
dia 31 de gener de 2011 aprovar inicial
ment el Pressupost General de l'exercici de 
2011, on hi figura la previsió de contractar 
un préstec per import de 1.582.105,07 €. 
Com sia que l'art. 21.f) de la LRBL dona 
competencia a !'Alcalde, entre altres, per a 
concertar operacions de credit, que estiguin 
contemplades al pressupost i que l'import 
acumulat dintre de cada exercici economic 
no superin el 10% deis seus recursos ordi
naris i donat que amb data 20 deis corrents 
s'ha signat una part de l'esmentat préstec 
per import de 400,000 € amb Bankia, es 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció 
del següent 

ACORO: 

Facultar al Sr. Alcalde o en qui delegui, per 
poder concertar una o varíes operacions de 
préstec, durant el present exercici, per un 
import maxim total de 1.182.105,07 €, amb 
qualsevol entitat bancaria." 

Deliberacions: 

- Sr. Herbás: Explica que aixó simplement és 
un tramit per facilitar la labor, sabent que 
al pressupost de 2011 tenen per fer un cre
dit d'un milió 500 mil aproximadament. Diu 
que a data d'avui ja n'han pogut formalit
zar 90.000, tot i que podien haver arribat a 
250.000 del ICO, pero pels parametres i pel 
que marcava només han pogut fer 90.000. 
A més, comenta que aquesta setmana pas
sada n'han signat un de 400.000, de mane
ra que aquest mi lió i pico és la resta del que 
estava consignat al pressupost. 

Explica que aquest acord simplement és per 
facilitar perqué cada vegada que es fa una 
operació d'aquestes característiques s'ha de 
demanar autorització, i d'aquesta manera 
s'evita burocracia i tramits administratius. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

11. Ratificació del decret de l'alcaldia 
de data 13 de setembre de 2011, rela
tiu a les al·legacions a la formulació 
del Pla Únic d'Obres i Serveis de Cata
lunya, any 2012. 

Dictamen Conegut: 
"Assumpte: Al·legacions a la formulació 
del Pla únic d'obres i serveis de Catalunya, 
any 2012 

En data 9 de juny de 2011, pel departament 
de Governació i relacions lnstitucionals es 
fa públic l'edicte d'informació pública de la 
formulació del pla únic d'obres i serveis de 
Catalunya, any 2012, publicat en el DOGC 
5900 de data 15 de juny de 2011. 

Mitjan<;ant aquest edicte es s~tmet la for
mulació del pla únic d'obres i serveis de Ca
talunya, any 2012, al tramit d'informació pú
blica des del dia 1 de juliol de 2011 fins al día 
30 de setembre de 2011, ambdós inclosos. 

L'Ajuntament d'Ulldecona ha acordat inter
posar al·legacions a aquesta formulació en 
relació a la planificació inicial 

Per tot a ixó, 

HE RESOLT: 

PRIMER. Presentar les següents al·legacions 
a la formulació del Pla únic d'obres i serveis 
de Catalunya, any 2012: 

- En relació a l'actuació "ARXIU HISTÓRIC 1 
CASAL D'ENTITATS A L'EDIFICI DE L'ANTIC 
CONVENT": 

a) Actualització del pressupost/ 
finan<;ament (en cap cases modifica la 
subvenció). 
b) Modificació del titol : BIBLIOTE
CA MUNICIPAL 1 ARXIU HISTÓRIC A 
L'ANTIC CONVENT D'ULLDECONA 

-En rel ació a l'actuació "ACTUACIONS 01-
VERSES AL BARRI DELS VALENTINS: 

a) Renúncia de la subvenció per aplicar 
a una nova sol·licitud d'inclusió. 

- En relació a l'actuació "URBANITZACIÓ 
DELS CARRERS AL BARRI DE SANT JOAN 
DEL PAS": 

a) Actualització del pressupost/fi
nan<;ament (en cap cas es modifica la 
subvenció). 
b) Modificació del títol: MILLORA DE 
LA URBANITZACIÓ DEL CARRER MI
RADOR DEL RIU AL BARRI SANT JOAN 
DEL PAS. 

- En relació a 'actuació "ACTUACIONS DI
VERSES AL BARRI DE LES VENTALLES: 

a) Renúncia de la subvenció per aplicar 
a una nova sol·licitud d'inclusió. 

- En relació a l'actuació "MILLORA DE LA 
URBANITZACIÓ DEL CARRER PARARAL.LEL 
AL RIU StNIA AL BARRI DEL CASTELL": 

a) Actualització del pressupost/fi
nan<;ament (en cap cas es modifica la 
subvenció). 

- En relació a l'actuació "XARXA DE CLAVE
GUERAM 1 DEPURADORA AL BARRI DE LA 
MILIANA": 

a) Actualització del pressupost/fi
nan~ament (en cap cas es modifica la 
subvenció). 
b) Modificació del títol: NOVA XARXA 
DE CLAVEGUERAM AL BARRI DE LA 
MILIANA. 

SEGON. Aprovar la inclusió al PUOSC i la 
quantia de la subvenció sol·licitada, respec
te les inversions en obres i serveis de com
petencia municipal següents: 

1.Construcció d'un magatzem municipal als 
Valentins 
Pressupost 
Ajut sol·licitat 

86.863,36 € 
60.000€ 

2. Construcció EDAR a les Ventalles 
Pressupost 58.952,83 € 
Ajut sol·licitat 53.057,55 € 

3. Subministrament d'energia eléctrica a la 
depuradora de les Ventalles 
Pressupost 6.741,82€ 
Ajut sol·licitat 6.067,82 € 

TERCER. Ratificar aquest acord pel Ple de 
I' Ajuntament en la propera sessió que 
celebri." 

Deliberacions: No se'n produeixen. 

Votacions: Sotmes a votació el dictamen 
dalt transcrit, s'aprova per unanimitat deis 
membres consistorials presents. 

1 no havent-hi cap altre assumpte de que 
tractar, el Sr. President dóna per finalitzada 
la sessió, essent les catorze hores i quaran
ta-cinc minuts, i de tot el que s'ha tractat es 
formula la present acta de la qual, com a 
secretaria dono fe. 

L'Alcalde, La secretaria, 

.. 
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Nova web de l~untament 
d'Ulldecona 
Durant el matí del passat 16 de novembre, es va po
sar en marxa la nova pagina web de l'Ajuntament 
d'Ulldecona. 

L'anterior va complir amb la seva fundó i li va arri
bar l'hora de la renovació. 

He dit que ha complert la seva funció, pero 
m'equivoco; continuara sent obra de consulta pera 
tots els que ens vulguem informar del que succe'ia a 
Ulldecona en una altra epoca. Pero en casque algu
na persona estigui interessada en consultar-la, si es 
posa en contacte amb la Regidoria de Comunicació, 
li facilitarem l'adre<;a on es pot trobar. 

Ha estat un treball d'uns quants mesas, desenvolupat 
per diverses persones de l'Ajuntament d'Ulldecona, i 
coordinat pel Regidor de Comunicació, Alberto Blas
co. La part técnica l'ha dut a terme Carlos Forcadell, 
el nostre responsable d'informatica. Era la feina més 
dura i li agra'im l'esfor<;. 

Com diu la propia entrada a la web, volem que 
sigui un reflex de la vida del nostre poble i, per 
aixó, admetem tot tipus de suggeriments, propos-

tes, critiques, etc. Pot fer-se mitjan<;ant l'opció 
"Ajuntament /idees perla web". Aixó ens ajudara 
a millorar. 

Ara, entre d'altres coses, ens queda pendent la 
vostra col·laboració. 

Cultura 

La Passió 2012 
La Passió truca a la porta. 

ULLDECONA (El Montsia) 28 novembre 2011. 

Al teatre municipal s'ha presentat el cartel l de la 
temporada de La Pass ió d 'U lldecona 2012. 

Mirant per l'espiell d 'un antic portal es poden 
veure arribar diversos personatges de La Passió amb 
l'intent de trucar a la porta, "solament queda dir ... 
Ding-dong ! ! som la Passió i tornem estar aquí amb 
més ganes que mai! a dita la presentació l'autora 
del cartell, Núria Itarte. 

Creuar la porta a la proximitat, el tu a tu, és el mis
satge que l 'autora vo l donar a entendre de cara a la 
propera temporada ''l'espiell és el punt de separació 
entre !'espectador i els actors. Mirem el cartel! i sóm 
els que estem mirant per l'espiell, sóm !'espectador 
que esta mirant la Passió". 

Proximitat a les persones que ja coneixen les repre
sentacions i als que encara no han vist mai els es
pectacles que es podrán veure en catala i castella a 
partir del diumenge 11 de mar<; de. l'any vinent. 

Nota informativa 
Des de l'Ajuntament d'Ulldecona s'esta preparant una recollida per una banda de cotxets de nen, 
material de puericultura, roba, .. . i per una altra, de joguines en bon estat pera que aquestes Festes 
de Nadal cap nen/a del nostre poble es quedi sense una joguina el día de Reis. 

La recollida es fa a l'Antic Cap, C/Maestrat, 1 d 'Ulldecona de dilluns a divendres. 
Agra·im per endavant la col ·laboració de tots els ciutadans. 

L' Ajuntament d'Ulldecona 
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Associació de Jubilats i 
Pensionistes d'Ulldecona i Barris 
Excursió a Valencia 
Dissabte 19 de novembre es va fer un viatge a Valencia. Es va visitar la Catedral, el Museu de les Ciencies i 
les Arts, I' Albufera i es va fer una bona passejada pel centre de la ciutat. 
Tot va anar molt i molt bé, la gent que va participar va quedar molt contenta i ja esperen el proper viatge 
amb moltes ganes. 

Gimnastica 
El passat 22 d'octubre a la Casa de Cultura de la vila 
es va celebrar la XIX Nit de l'Esport Local d'Ulldecona 
on la Sra. Josefa Garcia va rebre un homenatge com la 
persona més gran del nostre poble que continua ac

tiva en l'esport dins la modalitat de Gimnastica que 
practica des de fa molts d'anys al Casal de Jubilats i 
Pensionistes d'Ulldecona i Barris i de la qual n'és socia. 

Festes Majors 2011 
El Casal de Jubilats i Pensionistes d'Ulldecona i Barris 
van participar a la desfilada de Carrosses, acte inclós 
dins la programació de les Festes Majors 2011, amb la 
Carrossa "Carreta del Rocío". 
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IV Cursa i marxa d'Ulldecona 
El passat diumenge 23 d'octubre vam celebrar la IV 
Cursa i marxa de muntanya d'Ulldecona, la nostra 
principal activitat anua l i que va reunir 400 esportis
tes entre les dues modalitats. 

Com cada any, a les 9h del matí es donava la sortida 
a la prova competitiva, una cursa de 23,5 km que visi
ta alguns deis indrets més coneguts del nostre poble, 
com el Castell, l'Ermita o les Pintures Rupestres. 
Amb un temps d'l h44'19" arribava el guanyador 
en categoría masculina, el corredor de la UEC Tor
tosa Ahmed El Qayed, per davant de Javi Delgado 
(1h47'14") de Vilassar i Pere Cast illo de Montgat. En 
categoría femenina, la guanyadora va ser Anna Be
len Balagué, també de la UEC Tortosa amb 2h31'19", 
per davant de Mónica Olivan de Tortosa i Noelia Bar
bera de Masdenverge. 

Cal destacar també les victóries locals en les catego
ries Vetera Femení, a carrec de Dolors Campos i Júnior 
Masculí per Josep Domenech, uns resultats fantastics 
que ens tan estar molt orgullosos deis nostres atletes. 
Pel que fa a la marxa, va tornar a ser un exit de par
ticipació, superant els 200 atletes. En aquesta edi
ció, es va canviar el recorregut, arribant fins als 17 
km i afegint un pas per les Oliveres mil ·lenaries de 
l'Arion, moment magic en que historia, natura i es
port s'unien per intentar fer gaudir als atortunats i 
atortunades participants en la caminada. Tot i no ser 
competitiva, es va donar un petit detall als esportistes 

que van arribar en primera pos ició, que van ser Gui
llem Pujol (Ul ldecona) en categoría masculina i Eva 
Roig (Amposta) en femenina. 

Aquest any, com a novetat, vam preparar diferents 
curse's infanti ls per categories. L'experiencia va ser tot 
un exit i prop de 100 nens i nenes h i van participar i 
van guanyar-se l'esmorzar que tenien preparat. Espe
rem seguir repetint, i si podem ampliant, les curses 
infantils, tomentant la participació i l'esport entre els 
més petits. 

Coma final de festa, tant els participants com els seus 
acompanyants van poder gaudir d 'una torrada a la 
pista coberta del Poli, mentre es feia !'entrega de pre
mis i el sorteig de regals. Veure la pista amb més de 
500 persones menjant i gaudint del dia és una gran 
recompensa a tota la feina teta. 

Per acabar, des de l'organització de la Cursa i de la 
Marxa, volem agrair la fei na, estor<; i col· laboració de 
tots els que any rere any la tan possible, comen<;ant 
pels voluntaris i voluntaries i seguint per la Brigada 
Municipal, Pol icia Local, l'Ajuntament, els patrocina
dors que any rere any ens segueixen ajudant tot i les 
dificultats, els participants, mitjans de comunicació, i 
un llarg et cétera que aporten el seu estor<; particular 
per construir un gran esdeveniment. 
Gracies a tothom i us esperem el 31 de desembre per 
tancar l'any com ens agrada més; corrent i rient a la 11 

Sant Silvestre d 'Ulldecona. 
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Grup de Majorettes i Banda 
Un any més han participat obrint la desfilada 
de les carrosses que es va celebrar el diumenge 
28 d'agost, el grup de Majorettes d'Ulldecona. 
Aquesta vegada acompanyades de la Banda i 
Cornetes Lligallos, ja que per les baixes que te
nim, no ha pogut sortir la nostra Banda. Cal des
tacar la fantastica actuació que van fer durant 
la desfilada tot i lo jovenetes que són; i agrair 
els múltiples aplaudiments rebuts durant el seu 
pas, en especial als petits timbalers de la Banda 
Pau i Víctor. 

Patinatge 
Aquest setembre ha comem;:at un nou curs de pa
tinatge. El club patinatge imparteix amb caracter 
anual i de manera continuada classes de patinatge 
artístic al municipi d'Ulldecona. 

L'activitat es desenvolupa a la pista Coberta del Po
liesportiu municipal. En els darrers anys, el nostre 
Club ha experimentat un creixement significatiu, 
així hem passat de 14 patinadors/es l'any 2009, a 27 
l'any 2010, i en l'actualitat hi ha inscrits al curs de pa
tinatge un total de 37 nens/nenes d'edats compreses 
entre els 3 i 15 anys. Aquest increment d'inscripcions 
ha comportat també que haguem passat de tenir un 
únic entrenador, Aitor Folch, a haver de comptar 
amb la col·laboració de dues entrenadores més, la 
Núria Boza, que amb caracter continuat esta pre
parant els nens del grup d'iniciació, i que enguany 
s'ha vist reforc;ada amb la col·laboració de Maite 
Gauxachs en la introducció al món del patinatge 
deis més petits, aconseguint d'aquesta manera que 
cada grup tingui una major dedicació per part del 
seu entrenador/a. L'ensenyament d'aquesta moda-

litat esportiva en l'actualitat s'estructura en quatre 
grups, segons el nivell de cadascun deis participants, 
així tenim 27 patinadors/es federats, que es repar
teixen en les classes d'acord als següents grups: 

• INICIACIÓ: format per aquells nens/es que tenen 
el seu primer contacte amb el patinatge artístic. 

• GRUP 1: patinadors/es que es preparen per a la 
prova de Nivell C que, anualment, convoca la Fe
deració Catalana de Patinatge. 

• GRUP 2: patinadors/es que, havent superat el ni
vel! anterior, preparen la prava de Nivell B de pa
tinatge artístic. 

• GRUP 3: patinadors/es que han assolit ja un nivell 
avanc;at de coneixements en aquest esport i aspi
ren a ser Categoría. 

Per acabar, des de la secció de patinatge del Club Jo
ventut volem encoratjar a tots aquells nens i nenes 
que vulguin practicar un esport i passar una estona 
divertida a unir-se a nosaltres. 

Club Joventut Ulldecona, secció Patinatge. 

T'ATf.'~f\T G~. ·a. ,: .. J . 
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Club Twirling d'Ulldecona 
Durant les Festes Majors d'Ulldecona 2011, l'entitat 
esportiva Club Twirling Ulldecona, ha col·laborat amb 
l'Ajuntament portant la barra del ball. És una tas
ca dura i sacrificada, pero gracies l'esforc; de la junta i 
membres del Club hem pogut servir i atendre a tots els 
que ens han visitat, inclós algun que altre protagonista 
televisiu com el jove actor Alex Batllori (Alvaro de "Fí
sica o Química") i que molt amablement va col· laborar 
en l'extracció de la butlleta premiada del sorteig que va 
fer el Club Twirling Ulldecona durant el descans de la 

orquestra Pensylvania, d'un sopar pera dos persones al 

restaurant Bon Lloc. 

També destacar !'espectacular exhibició de balls de saló 

que va fer l'escola Quick Dance d'Amposta durant la 

mitjél part del ball i que des d' aquí volem transmetre'ls 

les felicitacions que ens han arribat. El Club Twirling Ull

decona agreix a tots els assistents els dies de ball i testes 

Flaix, Metro, Jove o Rock pel civisme viscut sense cap 

incident durant les Festes. Gracies a tots. 

Club Joventut d'Ulldecona 
Secció Tennis de Taula 
Aquesta temporada 2011-2012 la Secció de tennis 
de taula del Club Joventut d'Ulldecona participa 
amb tres equips a la lliga de tercera categoria terri
torial de tennis de taula per equips (grup "B" de les 
Terres de l'Ebre), amb un total de 15 jugadors/res. 
El Club també organitza jornades de formació i de 
material esportiu. Aquestes estan relacionades amb 
el món del ten nis de taula amb un nombrós grup de 
participants tanta nivel! local com comarcal. També 
participa a diverses competicions a nivell local i co
marcal, a les poblacions de Sant Jaume i Amposta. 
Els darrers anys a la nostra població, hem realitzat 
el segon campionat per equips amb molta participa
ció d'equips de pobles propers. Com a activitat des
tacada aquest any hem tornat a organitzar les XII 
Hores Locals de Tennis de Taula , amb participació 
de jugadors/res de tetes les edats. 

Aquest s anys hem combinat amb les Escales Espor
tives Municipals els entrenaments del jugadors/res 
deis equips del Club amb els jugador/res més grans 
de les Escales Esportives . Fins al moment esta sent 

una experiencia enriquidora i motivant perles dues 
bandes. El responsable deis entrenaments conjunts 
és Marc Cesar, entrenador de tennis de taula. Des 
d'aquí el nostre maxim agra·iment amb ell i també a 
l'lnstitut Municipal d'Esports perla seva col·laboració 
amb el local d'entrenament i competició. Aquesta 
col·laboració fara pujar el nivell deis nostres juga
dors escolars i també el nivell deis jugadors/res del 
club. A més deis entrenaments i la competició el club 
també col·labora amb l'organització de les Fases Co
marca Is ,Territorials i Nacionals del Jocs Esportius 
Escolars de Catalunya, amb el suport organitzatiu 
i a nivell de l'arbitratge en general. Aquí teniu un 
resum de totes aquestes activitats. 
Forc;a tennis taula! 

Col·labora: 
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11 CAMPIONAT COMARCAL 
PER EQUIPS DE TENNIS DE TAULA A ULLDECONA 

El passat dissabte 16 de juliol de 2011, al gimnas 
de l'lnstitut Manuel Sales i Ferré es va realitzar el 
11 Campionat Comarcal per Equips de Tennis de 
Taula. Vam gaudir de la participació deis equips 
d'Amposta, Sant Jaume, Santa Barbara i Ulldecona. 
Aquesta competició esta organitzada per la Secció 
de Tennis de Taula del Club Joventut d'Ulldecona, 
amb la col·laboració de I' Ajuntament d'Ulldecona, 
l'lnstitut Municipal d'Esports, l'lnstitut Manuel Sales 
i Ferré i l'Escola Ramón y Cajal. La classificació final 

XII HORES DE TENNIS DE TAULA 

El passat dissabte dia 3 de setembre de 2011 al Pave
lló Municipal d'Esports d'Ulldecona es va dura terme 
la VI edició de les XII Hores Loca Is de Tennis de Taula. 
Joan Labernia es va proclamar Campió a la VI edició 
de les XII hores. En segon lloc el va acompanyar Josep 
Ruiz, en tercer Lluc Brusca empatat a punts amb Jordi 
Badia . Jordi Badia va rebre un trofeu com a partici
pants de més edat. El participant més petit i també 
obsequiat va ser Poi Badia. 

Es va poder disfrutar d'un nivell alt de Ten nis de Tau-

del Campionat va ser: 

(1) C.TI Santa Barbara, 
(2) C.Joventut Ulldecona , 
(3) C. TI Sant Jau me, 
(4) C. TI Amposta 

La fotografía que adjuntem fa referencia al lliurament 
de trofeus i obsequis per part de la Presidenta del 
Club Joventut d'Ulldecona Gloria Tomas i el Regidor 
d'Esports de l'Ajuntament d'Ulldecona Josep Verdú. 

la, amb una participació de 30 jugadors/res de totes 
les edats. 

A les darreres hores de la competició ens va acom
panyar fon;:a públic. 

Una estona despres d 'extreure totes les classifica
cions es va portar a t erme el lliurament de trofeus i 
medalles a tots els participants. Ens van acompanyar 
la Presidenta del Club Joventut d'Ulldecona Gloria 
Tomas i els Regidors de I' Ajuntament d'Ulldecona, 
Albert Blasco i Josep Verdú. 
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PARTICIPANTS A LES XII HORES 
DE TENNIS DE TAULA 
Joan Labernia; Josep Ruiz; Lluc Brusca; Jordi Badia; 
Núria Bel; Lorena Altadill; Miquel Cana; Oriol Sansano; 
Joan Pasalamar; Carlos Sanchez; Marc Roig; Josep Mª 
Millan; Pau Subirats; Esteban García; Guillem Cana; 
Ona Sorli; Marius Gabriel; Albert Brusca; Ainhoa 
Leon; Poi Badia; Pau Sorli; Juanjo Serrano; Bibiana 
Leon; Albert Blasco; Pau Perez; Joan Callarisa; Viorel 
Cioran; Angela Elies; Miquel Callarisa; lvan Villalbi. 

Moltes felicitats a tots i a totes. Fins la propera edició! 

LLIURAMENT DE GUARDONS A LES XII HORES DE TENNIS TAULA 

Primer classificat Joan Labernia Segon classificat Josep Ruiz Tercer classificat Lluc Brusca 

Dos participants amb for~a experiencia. El més vetera Jordi Badia i el més petit Poi Badia 

EQUIPS COMPETICIÓ TENNIS TAULA 
Equips competició: Club Joventut d'Ulldecona. 
Local de Joc: Edifici Municipal d'Esports, Av. Escoles. 
Dies i Horaris de competició: Divendres a les 21 '30 hores i dissabtes a les 16'00 hores. 

JUGADORS EQUIP TIPUS JUGADORS EQUIP TIPUS 

JORDI BADIA CASTELL 
NANDO SORLI BEL 
NÚRIA BEL POCURULL 
JOAN PASALAMAR GIL 
JOSEP MANEL RUIZ MARTINEZ 

JUGADOR-DELEGAT EQUIP 
JUGADOR-DELEGAT CLUB 

A JUGADORA 
JUGADOR 
JUGADOR 

JUGADORS EQUIP TIPUS 

RAMON FERRt CALLARISA 
LORENA ALTADILL BEL 
INGRID MENDOZA FERRt 
ESTEBAN GARCIA SEGURA 
ANGEL SALAS MORENO 

JUGADOR-DELEGAT EQUIP 
JUGADORA 

B JUGADORA 
JUGADOR 
JUGADOR 

NÚRIA RAGA RAGA 
JOAN LABERNIA VIDAL 
LLUC RASQUERA FIBLA 
JOSEP M• MILLAN TORRES 
LLUC BRUSCA MANCHON 

JUGADORA 
JUGADOR-DELEGAT EQUIP 

C JUGADOR 
JUGADOR 
JUGADOR 
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FEDERACIO CATALANA DE TENNIS DE TAULA 
REPRESENTACIO TERRITORIAL DE TARRAGONA 

Cr. Sant Francesc, 14 43003 Tarragona 
Tel/Fax: 977231148 e-mail: rtt@fctt.org 

LLIGA PROVINCIAL -TERCERA CATEGORIA -TEMP. 2011/12 

GRUP "B" -Terres de l'Ebre 

1JORNADA1 
l 14/10/2011 13/01/2012 1 

JORNA DA 8 
1 

C.T.T. TORTOSA "B" 
< C.J. ULLDECONA "B" 
> 

3 2 C.T.T. SANTA BARBARA C.T.T. VINARÓS "B" 

o 5 C.T.T. AMPOSTA "C" C.T.T. SANT JAUME D'ENVEJA 

3 2 C.J. ULLDECONA "C" C.J. ULLDECONA "A" 

1 JORNA DA2 
¡ 2111012011 20/01/2012 1 

JORNADA 9 
1 

C.J. ULLDECONA "C" < C.T.T. TORTOSA "B" 
> 

4 1 C.J. ULLDECONA "A" C.T.T. AMPOSTA "C" 

1 4 C.T.T. SANT JAUME D'ENVEJA C.TT. SANTA BARBARA 

5 o C.T.T. VINARÓS "B" C.J. ULLOECONA "B" 

1JORNADA 3 
1 28/10/2011 03/02/2012 1 

JORNADA 10 
1 

2 3 C.T.T. TORTOSA "B" CT.T. VINARÓS "B" 

o 5 C.J. ULLOECONA "B" C.TT. SANT JAUME O'ENVEJA 

2 3 C.T.T. SANTA BARBARA C.J. ULLDECONA "A" 

5 o C.T.T. AMPOSTA "C" C.J. ULLOECONA "C" 

1 JORNADA4 
11111112011 10/0212012 1 

JORNADA 11 
1 

2 3 C.T.T. AMPOSTA "C" C.T.T, TORTOSA "B" 

1 4 C.J. ULLDECONA "C" C.T.T. SANTA BARBARA 

2 3 C.J. ULLDECONA "A" C.J. ULLOECONA "B" 

1 4 C.T.T. SANT JAUME O'ENVEJA C.T.T. VINARÓS "B" 

1 JORNADA5 
l 18111/2011 24102/2012 1 

JORNADA 12 
1 

2 3 C.T.T. TORTOSA "B" C.T.T. SANT JAUME D'ENVEJA 

3 2 C.T.T. VINARÓS "B" C.J. ULLDECONA "A" 

3 2 C.J. ULLDECONA "B" C.J. ULLDECONA "C" 

5 o C.T.T. SANTA BARBARA C.T.T. AMPOSTA "C" 

1JORNADA6 
¡ 2s11112011 02/03/2012 1 

JORNADA13 
1 

C.T.T. SANTA BARBARA C.T.T. TORTOSA "B" 

C.T.T. AMPOSTA "C" C.J. ULLDECONA "B" 

C.J. ULLOECONA "C" C.T T. VINARÓS "B" 

C.J. ULLDECONA "A" C.T.T. SANT JAUME D'ENVEJA 

1 JORNADA 7 
l 16/1 2/2011 16/03/2012 1 

JORNADA1 4 
1 

C.T.T. TORTOSA "B" C.J. ULLDECONA "A" 

C.T.T. SANT JAUME D'ENVEJA C.J. ULLDECONA "C" 

C.T.T. VINARÓS "B" C.T.T. AMPOSTA "C" 

C.J. ULLDECONA "B" C.T.T. SANTA BARBARA 

• 
3 2 

3 2 
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Club Twirling La Vie d'Ulldecona 
CAMPIONS ABSOLUTS A L'OPEN 
CIUTAT D' ALCANAR 
El día 17 de juliol es va celebrar la darrera competi
ció de la Temporada 2011, l'Open Ciutat d'Alcanar. 
Els resultats obtinguts varen ser els següents: 

Individual Benjamí Femení C: 1a Mírela Pavlenciuc. 
Individual Infantil Femení C: Sa Aroa Lupión. Indi
vidual Benjamí Femení B: 3a Ainhoa Gutiérrez / 4a 
Laura Castaño I Sa Marisa Negrea. Individual Infan
til Femení B: 4a lulia Platon I 7a Núria Curto. Indi
vidual Infantil Masculí B: 1 r Crístian Paun I 2n Raul 
Jurca I 3r Raul Foghis. Individual Juvenil Femení B: 
2a Diana Danciu I 4a Mayra Luís. Individual Juvenil 
Masculí B: 1 r Marc Jaime. Individual Júnior Femení 
B: 1 a Andreea Pasea / 2a Sofía Luís. Individual Se
nior B: 1 a Gemma Muñoz. Parelles Júnior B: 1 es Ana 
Paun i Den isa Sudan/ 3rs Marc Jaime i Lorea Fernán
dez. Equip Infantil: 2 n classifícat. Equip Júnior "A": 
3r classificat. Equip Júnior "B": 1 r classifícat. Grup In
fantil: 2n classífícat. Grup Júnior: 1 r classificat. 

El ranquíng total de punts va proclamar el nostre 
club com a campió amb el següent podi: 
1 r La Vie d'Ulldecona amb 132 p./ 2n Els Alfacs amb 
120 p. I 3r Alcanar amb 96 p. 

JOAN DÍDAC ROMÁN Se CLASSl
FICAT AL CAMPIONAT O' EUROPA 
Durant la primera setmana del mes de juliol es cele
bra a Torí (Italia) el Campionat d'Europa de Twirling. 
El nostre atleta Joan Dídac Román va ser l'únic del 
club en formar part de la Seleccíó Espanyola de Twir
ling i hi va participar en la modalitat d'lndividual Se
nior Masculí. El primer dia de competició va suposar 
per a ell el pas a la Final, una final que mai havia 
aconseguit en la categoría maxima de competició. 
Ho va fer amb un exercici amb pocs errors i classifi
cant-se en la Sa pla~a. El Se va ser t ambé el resultat 
a la Final on va ser superat per un ítalia i 3 francesas 
i co l·locant-se per davant d'un company espanyol. 

Per darrera van quedar anglesos, belgues, hongare
sos ... En general la Selecció Espanyola de Twirling va 
assolir la 4a posició en total de pa'isos d'un total de 
més de 15 estats participants. 

TEMPORADA 2011/2012 
El nostre club conta amb un total de 30 atletes en 
l'actualitat sent un deis més nombrosos de tates les 
Terres de l'Ebre. Aquests atletes s'estan preparant 
per a les compet icions que comencen aquest mes 
de desembre i que seran una prova inicia l per a les 
competicions més importants que vindran posterior
ment al llarg de l'any 2012. Volem ressaltar el Cam
pionat d'Espanya per Clubs que organitza rem a Ull
decona el cap de setmana del 17 i 18 de desembre. 
Donem molta sort a: 

Noa, Giulia, Júlia, Esther, Mírela, Marisa, Ainhoa, 
Laura C., Angi, Noa C., Núria, Angels, lulia, Aroa, 
Raul F., Raul J., Laura P., Maria Elena, Natalia, Ana, 
Diana, Denisa, Lorea, Mayra, M arc, Andreea, Sofía, 
Dídac, Fanny i Gemma. 

Per acabar, recordar-vos a tots i a tates que podeu 
seguir-nos a l'espai web http://www.twirlinglavie. 
jimdo.com, al correu twirlinglavie@hotmail.com o a 
través de Facebook. Des d'aquest es tres adreces us 
podeu posar en contacte amb nosaltres pera qual
sevol cosa. Bon 2012 a tothom! 

La junta del Club. 
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Karting 
El pilot de karting d 'Ulldecona Adam Grau Verge, 
que compiteix al CKCV, Campionat de Karting de la 
Comunitat Valenciana, es proclama el passat 20 de 
Novembre campió de la Copa Monomarca Profiltek 

Circuit en categoría cadet a la pista del karting Fines
trat a Benidorm, en el seu tercer any de participació. 

Adam ha estat tota la temporada pujant al podi i 
lluitant amb els pilots capdavanters del campionat, 
tot i que arribar a la pista de Benidorm empatat a 

punts pel primer lloc del campionat, aconseguí la 
victoria a la cursa del dissabte i el segon lloc a la del 
diumenge, completant un magnífic cap de setmana 

i una bona temporada. 

Aquest campionat es considerat el millor campio
nat autonómic de karting que hi ha avui a nivell es
tatal, ja que el motor es per sorteig, proporcionat 
per l'organitzador, en este cas "circuitvalencia", i es 
basa tot per pilotatge i posta apunt del chasis. 

Els pilot participants son de qualsevol punt de la 

nostra geografia, es desplacen desde Galícia, Anda
lucía, Madrid, Catalunya, llles Balears .... 

El campionat const a de dotze curses repartides en sis 

proves; Oropesa (Castelló), Vi l lena (Alicant), Albaida 
(Valencia), Xest (Valencia), Benicassim (Castelló) i Be
nidorm (Alicant) , on els dissabtes es celebren cuatre 
tandes lliures, una tanda cronometrada per a la sorti
da i la 1ª cursa, i el diumenge una tanda warm-up, una 
tanda cronometrada pera la sortida i la 2ª cursa. 

En aquest campionat de karting també i participa 
el pilot d'Ulldecona Dani Sánchez Gerónimo en ca
tegoría aleví on a aconseguit el sisé lloc del campio
nat, en el seu segon any de participació. 

Da ni a estat competint en la categoría de més partici
pació, fins a vint i dos pilots inscrits; a la pista de Xest 
i la de Benidorm aconseguí sortir en la primera fila de 
la graella marcant el segon millor temps de la tanda 
cronometrada, la progresió i la regularitat han sigut 
els millors factors a destacar del jove pilot d 'Ulldecona. 

Activitats Secció de Tennis 
Lliga Tennis 2010-2011 

En la segona edició de la Lliga de Tennis, es van intro
duir alguns canvis per tal de millorar el sistema de joc 
de la primera edició, pero sense trencar la filosofia de 
que cada jugador/a pugui jugar el maxim de partits 
posibles amb el maxim d'oponents diferents. 

Els jugadors/es es distribueixen en grups de 4 d 'acord 
al seu nivell, segons el ranking Top30 que hi ha pu
blicat al bloc. A cada Ronda cada jugador/a dispu
ta tres partits en oponents del seu nivell, els partits 
es juguen en cap de setmana, i cada ronda t é una 

durada prevista d'un mes i mig. En acabar la ronda 
es puntuen els resultats deis jugadors/es d'acord al 
nivell que han jugat i es creen els nous grups per 
la següent ronda. En funció del resultat de cada 
jugador/a, aquest puja o baixa de nivell. En finalit
za r les rondes classificatóries, el 16 millors juguen un 
quadre d'eliminatória, i la resta de jugadors/es un 
altre quadre de consolació. 

La finalitat d'aquesta lliga es mantindre la rutina de 
joc durant l' hivern per ha est ar en la millor forma 

E sports 53 

possible per al torneig d'estiu. En aquest nou siste
ma aconseguim que'ls jugadors/es disputen partits 
en oponents deis seu nivell, amb l'opció de jugar 
en jugadors/es de nivel l superio r. Els partits són més 
equilibrats, i cada jugador/a va millorant el seu j oc 
progressivament. 

El tercer i quart lloc es va decid ir entre Jordi Marto
rell i M anel Nadal, guanyant Martorell per (6-7 / 6-4 
I 7-6) . La f ina l del quadre de consolació va ser entre 
Angel Labernia i Rosana Morcillo, guanyant Angel 
per (6-2 / 2-6 / 6-3). 

Per aquesta segona ed ició vam comen~ar en 20 ju
gadors/es inscrits, a la segona ronda es van afegir 4 
més. Es van fer 4 Rondes Classificatóries idos quadres 
d'eliminatória progressiva. Va comen~ar a fi na ls de 
setembre de 201 O i es va acabar a principis de juny 
de 2011, en total uns vuit mesos aproximadament , 
en aquest aspecte hem pres nota, i a la següent ed i
ció sois es fara n 3 Rondes Classificatóries, per tal de 
deixar més espai entre la ll iga i el Torneig d'estiu. 

La f inal la van disputar Marc Melendo i Marc Laber
nia, quedant Labern ia Campió per un doble 6-4. 

Classificació General Lliga 2010-2011 01/05/2011 

Jugador/a 

Marc labernia 

Mane/Nada/ 

Marc Melendo 

Angel Barbera 

Jordl Martorell 

PacoFavar6 

Ton/Nada/ 

Daní Reverter 

JordíBar6n 

Josep Martorel/ 

Joan Rasquera 

Agus Juan-Camps 

Joan Va/Is 

Guíllem Castel/ 

l/uls Querol 

Á,,gel Salas 

Angel Labernia 

Rosana Morcillo 

Josep T. Callarisa 

Ramón Forcadell 

Diego Gil 

Agustí Navarro 

Roe Fusté 

Edu Fernández 

PR - Punts Ronda 
PN - Punts Nive ll 
PT - IPunts Tota l 

R1 R2 R3 R4 
PR PN PR PN PR PN PR PN PT SG SJ ES JG JJ EJ 

64969666 52 22 25 88,00% 145 208 69,71% 

o 5 9 6 9 

9 6 6 5 6 

6 6 3 3 6 

4 4 6 5 6 

o 3 6 4 3 

2 3 4 4 3 

4 4 o 3 4 

3 2 6 4 o 
6 4 o 3 6 

3 5 3 3 4 

3 2 o 1 3 

o 3 4 4 o 
3 2 2 

2 2 o 1 3 

3 2 2 

2 2 1 1 2 

1 2 2 o 
1 1 2 2 o 
2 3 2 1 o 
o 1 o 2 

o 1 

o 1 o o 
-2 o -2 

SG - Sets Guanyats 
SJ - Sets Jugats 
ES - E fectivi tats Sets 

6 9 6 50 19 30 63,33% 154 270 57,04% 

5 3 3 43 19 32 59,38% 137 216 63,43% 

4 6 

5 3 

3 6 

3 6 

4 3 

3 4 

4 o 
4 o 
2 2 

3 2 

1 3 

2 2 

1 2 

2 o 
2 

2 

o o 
2 o 
o 1 

o o 
o o 

5 39 19 30 63,33% 142 255 

3 36 18 29 62,07% 139 258 

4 29 15 25 60,00% 

4 29 12 26 46,15% 

5 27 13 27 48,15% 

4 26 14 28 50,00% 

3 26 13 28 46,43% 

3 25 11 27 40,74% 

4 17 14 22 63,64% 

17 9 27 33,33% 

2 13 14 19 73,68% 

1 13 8 25 32,00% 

2 12 12 16 75,00% 

1 11 12 26 46,15% 

2 11 10 25 40,00% 

2 11 10 25 40,00% 

o 8 7 28 25,00% 

1 7 7 25 28,00% 

o 3 9 21 42,86% 

o 2 2 20 10,00% 

o -4 o 16 0,00% 

JG - Jo cs Guanyats 
JJ - Jocs Jugats 
EJ - Efectivitat Jocs 

123 209 

126 228 

120 243 

133 253 

118 260 

108 232 

106 175 

90 233 

93 151 

110 231 

79 124 

106 215 

95 203 

89 202 

74 228 

81 197 

83 172 

55 165 

11 107 

55,69% 

53,88% 

58,85% 

55,26% 

49,38% 

52,57% 

45,38% 

46,55% 

60,57% 

38,63% 

61 ,59% 

47,62% 

63,71% 

49,30% 

46,80% 

44,06% 

32,46% 

41 ,1 2% 

48,26% 

33,33% 

10,28% 

.. 
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Torneig Tennis Estiu 2011 
Tot i que aquesta és la Sa edició d'un torneig ja 
consolidat, sempre hi han coses que anem mi
llorant, enguany una de les millares ha estat a 
l'hora de fer el sorteig deis grups, fent aquests 
més equilibrats i per tant també més igualats 
els partits. Van participar 24 jugadors/es, els fi
nalistes van ser Jordi Martorell i Manel Nadal, 
un partit molt disputat i maratonia de més de 
tres hores. El guanyador va ser Jordi Martorell 
per (4-6 I 6-4 / 0-6 / 6-2 / 6-2). El tercer i quart 
lloc es va decidir entre Angel Barbera i Jordi 
Barón, guanyat Angel per (6-3 / 6-1). 

Classificació General 

Grup Pos Jugador/a 

: Angel Barbera 

Manel Nadal 

1 ' Jordí Martorell 

Joan Pérez 

. Josep Martorell 

Dani Reverter 

Toni Nadal 

: . Jordi Barón 

1 lvan Abat 

• Lluís Querol 

Paco Favaró 

1 ¡ Angel Labernia 

Guillem Castel! 

. Enrique Campillo 

: Rosana Morcillo 

Agustí Navarro 

PR - Punts Ronda . Julian Galan 
PN - Punts Nivel! 
PT - Punts Total • ¡ 

' Héctor Ortega 

SG - Sets Guanyats : Diego Gil 
SJ - Sets Jugats 
ES - Efectivitats Sets Josep T. Callarisa 

JG - Jocs Guanyats Josep Vives JJ - Jocs Jugats 
EJ - Efectivitat Jocs , Marc Labernia 

PG SG SJ 

2: 4: 7 
:--: ---~-

3: 6 ! 6 

2 4 : 6 

3: 6 : 

2 : 5 : 

3 j 6 j 
. . 

2 4 

2 : 4 

2: 4 

2 : 4 
. . 

2 : 4 
> 

-1 : 3 

2: 4 

1 : 3 7 

1 : 3 7 

1 : 2 6 

1 : 2 6 

-2: o 4 

1 : 2 6 

o; o 6 

o: 6 

o' 6 

o: o 6 

-3 : 2 2 

ES JG JJ EJ 

57,14% 

100,00% 

66,67% 

100,00% 

71,43°/o' 34 

85,71% ! 39 j 61 
- -- · 

66,67%; 

66,67% i 

66,67% ' 33 

66,67% 

57,1 4% 

60,00% 

57, 14% 

42,86% 

42,86% : 30 

33,33% 28 

33,33% 22 

0,00% 7 

33,33% 

0,00% : 

0,00% '. 8 j 18,18% 

0,00% 7 16,28% 

0,00% 4 40 10,00% 

100,00% 12 14 85,71 % 
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Cursets Estiu 
Aquest any hem oferit cursets de Tennis durant els 
mesas d'estiu. Es van formar dos grups, un de nens/es 
de 6 a 9 anys, i un altre de xiquets/es d'11 a 12 anys. 
Estem satisfets de l'índex de participació i les 6 setma
nes que teniem previstes, es van convertir en 7 peral 
grup deis més petits. Esperem per al proper any que 
augmenten el nombre de participants i categories. 

A festes ... Juguem a Tennis 
És la petita col·laboració de la Secció de Ten nis del Club 
Joventut a les Festes Majors 2011, amb una jornada de 
MiniTennis per als més petits i un Campionat Infantil. 

El següent repte es formar una Escala de Tennis, per 
poder aferir cursets i classes durant tot l'any, a aficio
nats/ades de tates les edats que vulguin apendre a 
jugar o millorar el seu joc. 

A la jornada de MiniTennis van participar una dot
zena de nens i nenes entre 4 i 9 anys, vam fer jocs, 
practicar els cops de drive i revés, i van pilotejar entre 

1 ... ells, al final de la jornada els vam agrair la 
seva participació amb un obsequi. 

El Campionat Infantil va constar d'una fase 
classificatoria i una eliminatoria, tant la 
final com el tercer i quart lloc van ser dos 
partits molt igualats, Pere va ser el Campió 
d'aquesta edició, seguit de Josep que va 
quedar segon. i de Pep i Osear que van ser 
tercer i quart respectivament. 

Esperem que s'ho haguin passat bé i que 
l'any que ve tinguin ganes de repetir . 

XXXI Escoles Esportives Municipals 
Curs 2011/2012 
Les Escales Esportives estan organitzades per la Regido

ria d'Esports de l'Ajuntament d'Uldecona, juntament 
amb l'lnstitut Municipal d'Esports, ambla Col·laboració 
deis Centres Educatius Escala Ramon y Cajal i l'lnstitut 
Manuel Sales i Ferré d'Ulldecona, les Ampes del ma

teixos Centres i el Club Joventut d'Ulldecona. 

Les Escales Esportives Municipals, col·laboren amb 

l'organització de les competicions deis Jocs Espor

tius Escolars de Catalunya, l'aplicació del Pla Catala 

de l'Esport a l' Escola i l'organització de competicions 

de la Federació Catalana de Basquet. 

'• 
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Aquets Curs 2011/2012 dins de les EEM podeu practicar diferents esports, aquí teniu els esports que portem a terme. 

E SPORT 1 LLOC 

Edifici Municipal d'Esports 
Escola Ramón y Caja! 
Escola Ramón y Caja! 
Edifici Municipal d'Esports 

Aeróbic Infantil 
Psicomotricitat 
Multiesports 
Tennis Tau la 
Futbol-Sala 
Basquet 

Escala Ramón y Cajal; lnstitut Manuel Sales i Ferré; Pavelló Municipal d'Esports 
Escala Ramón y Caja!; lnstitut Manuel Sales i Ferré; Pavelló Municipal d'Esports 

Aquest curs tenim 8 equips en competició, 4 de basquet 
i 4 de Futbol-Sala. Aquestos equips participaran a les !li
gues Comarca Is que es diputen a la població d' Amposta. 

Els jugadors/res de Tennis de taula aquest curs parti
ciparan també a una lliga Territorial Terres de l'Ebre, 
incrementant així el nombre de competicions de Ten
nis de Taula, estan programades 8 jornades a més de 
les competicions habituals. 

També aquets curs dins de l'apartat de les EEM (Fe
deratiu) tenim un equip competint a la Federació 
Catalana de Basquet: l'equip Júnior masculí de bas
quet. També di ns de la mateixa Federació de basquet 
es participa amb diferents equips amb convenís a la 
federació com per exemple, l'equip Infantil Masculí
Femení, que participa com el Júnior a la lliga amb 
partits a casa i a fora. (Els equ ips juguen el dissabtes 
per la tarda a casa a les 16'00 hores !'Infantil, i a les 

18'00 hores el Júnior. La resta d'equips Pre-benjamins, 

benjamins i alevins també participen a trobades de la 

Federació, a més de les competicions deis Jocs Escolars. 

Aquí podreu trobar tota la informació de les acti

vitats de les Escoles Esportives Municipals 2011-2012. · 
A la pagina web: www.ulldecona.cat (Apartat Esports) 

també al Facebook www.facebook.com/esportsulldecona. 

Pera qualsevol consulta aquí teniu l'horari d'atenció 
al públic de les Escoles Esportives Municipals. 

LLOC: Edifici Municipal d'Esports (Ubicat dins del re

cinte de l'Escola Ramon y Cajal) 

HORARI: De Dilluns a Divendres de 9'00 a 12'30 matí 

i de 16'00 a 18'30 tarda 

TELEFON: 977 720 308 
CORREU: esports@ulldecona.cat 

WEB: www.ulldecona.cat (apartat esports) 
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Quina Xalera! 
Activitats lnstitut Municipal d'Esports 

QUINA XALERA, molta participació de xiquets i xiquetes a totes les activitats, Castell lnflable i Gimcana amb 

proves i premis, basquet , Futbol-Sala , Hoquei , Vólei i Badminton. Com diu els seu nom QUINA XALERA, 
Organitzat: per l'Ajuntament d'Ulldecona, Regidories de Joventut, Infancia i Esports ambla Col·laboració de 
l'Associació Gastronómica el Museu. 
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1 Cros Infantil de Sant Lluc 
Col·laboració amb el C.E.U Sudactiu de l'lnstitut Municipal d'Esports 

El Centre Excursionista Ulldecona - (Secció Sudac

tiu ) aquest any coincidint amb la 4a. edició de la 

Cursa de muntanya d'Ulldecona s'ha volgut fer un 

pas més cap a la promoció de l'esport. Després de 

l'exit de la marxa i cursa organitzada pel Centre 

Excursionista Ulldecona - Sudactiu, s'ha volgut se

guir ambla línia, organitzant un cross infantil, per 

tal que els més petits també tinguin l'oportunitat 

de provar noves experiencies i trobar el ca mí cap a 

la practica esportiva. Aquest Cros ha comptat amb 

la col·laboració de l'lnstitut Municipal d'Esport 

d'Ulldecona amb l'organització del Cros. M oltes 

Felicitats a tots els esportistes participants i feli

citats al El Centre Excursion ista Ulldecona - (Sec

ció Sudactiu), per la seva perfecta organització 

d'aquest primer Cros Infantil de Sant lluc. 

.. 
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11 Jornada Esportiva 
Activitats lnstitut Municipal d'Esport.s 

El passat dissabte 15 d'octubre de 2011, 11 jor
nada d'Activitat Física a Ulldecona, tot i el mal 

temps que feia amb pluja inclosa, for~a partici
pació a la jornada amb esportistes de totes les 
edats. Aquests realitzaran activitats de caire 

esportiu com: Aeróbic, Spinning, Basquet , Fut

bol-Sala , Badminton i Tennis de Taula, al Pave

lló Municipal d'Esports d'Ulldecona. Aquesta 11 

jornada ha estat organitzada per l'Ajuntament 

d'Ulldecona, l'lnstitut Municipal d'Esports, amb 
la col·laboració de l'lnstitut Manuel Sales i Ferré i 

l'Escola Ramon i Cajal d'Ulldecona. 

Moltes gracies a tots els participants i fins la pro

pera edició. 

• SPINNING 

Activitats: Pavelló Municipal 
d'Esports 

Des de l'lnstitut Municipal 
d'Esports us informem de les ac

tivitats que es realitzen al pavelló 
Municipal d'Esports. 

Activitat de mitja í alta intensitat en funció del 
grup, que es realitza amb bicicletes estatiques indo
or, i va canviant l'intensitat i el treball aerobic. 
Enforteíx el sistema cardiovascular i el respiratori, 
crema colesterol, fotaleix els membres inferiors, 
disminueix la pressió arterial i prevé les famoses 
venes varicoses. 
És un exercici divertít, no és rutinari, perque va 
acompanyat de música . 

• STEPS -AERÓBIC 

Activitat amb coreografia d ' intensitat mitja. 
Ajuda a cremar calories, a mantenir la salut del 
sistema cardiovascular i millorar la marxa i l'equilibri. 
Té un gran impacte positiu en la salut mental. És 
adequat per a totes les edats í no té restriccions en el 
seu lloc. 

• GYM MANTENIMENT 
Sessió de treball de tonificació muscular d 'intensitat 
moderada, amb exercicis dinamics, estatics i localit
zats. 
Abasta un conjunt d'activitats encaminades a la con
servació i millora de la condició física . 

S'apren a coordinar, millora el benestar psicológic i 
físic. Disminueix el risc d'infart, també el pes corpo
ral i millora la densitat óssia. 

• GYM PER GENT GRAN 
Activitat de tonificació muscular de baixa intensi
tat. Pensat pera la nostra gent gran, pera que els 
permeti moure's i realitzar tasques cotidianes amb 
la major independencia possible. 
Disminueix els riscos de mortalitat en malalties 
cardiovasculars i respiratóries. Ajuda a mobilitza r-se 
amb major agilitat i elegancia. Prevé la hipertensió 
arterial, l'osteoporosi i altres ag itacions. En definiti 
va una manera d'envellir amb qualitat de vida. 

Horaris Activitats: 
Dilluns i Dimecres (Steps-Aeróbic) a les 20'45 hores. 
Divendres (Steps-Aeróbic) a les 19'00 hores. 
Dimarts i Dijous (Spinning) a les 15'30 hores, a les 
19'00 hores i a les 20'15 hores. 

Estem programant noves activitats a realitzar. Aquí 
teniu la informació, els interessats podeu passar pe l 
pavelló pera rebre la informació sobre aquestes no
ves activitats i també de les que ja es fan actualment. 

Noves activitats 
Gym Manteniment: Dilluns, Dimecres i Divendres a 
les 15'15 hores 

Per a més informació: 
Telefon Pavelló : 977 721 305 
Adre~a electrónica : pavello@ulldecona.cat 
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IX Nit de l'Esport Local 
El passat dissabte, 22 d'octubre a la Casa de Cu ltu
ra a les 21 '00 hores es va dur a terme la IX Nit de 
l'Esport Local. 

L'acte és un recone ixement a tots aquells esportis
tes i entitats que promouen l 'espo rt a Ul ldecona i 
als seus Barris i porten el nom d 'Ulldecona arreu del 
món. 
Amb for~a assistencia de públic, esportistes i entitats 
van gaudir de les actuacions del grup Dansing Fit, a 
qui agra'im la seva col· laboració. 

Amb el lliurament de guardons per part de !'Alcalde 
d'Ulldecona Celestí Hervas, el President del Con
sell Esportiu del Montsia lvan Romeu i el Regidor 
d'Esports de l'Ajuntament d 'Ulldecona Josep Verdú, 
va finalitzar aquesta IX Nit de l 'Esport Local. 

Al finalitzar l'acte, tothom va gaudir d 'un pe
tit refrigeri, donant així per finalitzada aquesta 
Nit de l'Esport Local. Aquest act e esta organ itzat 
per I' Ajuntament d'Ulldecona, l 'lnstitut Municipal 
d' Esports i amb la col·laboració de Dansing Fit. 

Fer un agra'iment especia l a Josep Redó com autor 
del cartell de la Nit,i també agra'ir a la presentadora 
de l'acte Lidia Labernia perla seva col·laboració. 

1 per acabar felicitar a tots els esportistes i entitats 
locals. Grades a tots. 

Aquí teniu el recull Fotografíe IX Nit de l'Esport local ESPORTISTES 

Oriol Romeu Aleix Garcia Laia Diaz 

.. 
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Alba Forner Joan Dídac Roman Adelina Daraban 

Pau Millan Anna Vericat Adam Raga 

ENTITATS 

lnstitut Manuel Sales i Ferré Club Tir al Plat les Pedreres Universal Gym Raga 

E sports 

Twiirling Ulldecona Dansing Fit 

Centre Excursionista d'Ulldecona Escola Ramón y Cajal 
Secció Sudactiu 
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Club Twirling La Vie d'Ulldecona 

Club Joventut d'Ulldecona 
Secció Tennis Taula 

MENCIONS ESPECIALS MENCIONS ESPECIALS EN MEMORIA 1 RECORD DE 

Josefina Garcia Meseguer Albert Forcadell Carapuig Jofre Grau Biosca 
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Presentació del Futbol Base del 
CF Ulldecona 
El passat dia 21 d'Octubre es va dura terme la presentació de les categories inferiors del CF Ulldecona. L'Escola 
de Futbol Base d'Ulldecona va presentar tots el equips des de els patufets fins al Juveni l. 

Patufets Prebenjamí Blanc 

Prebenjamí Roig 

Benjamí Roig 

Aleví B 

.. 
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Benjamí Blanc 

AlevíA 

Infantil 
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Cadet Juvenil 

1 Torneig Futbol 7 Vila 
d'Ulldecona 
El passat dia 10 de setembre es va portar a terme el "1 Torneig de Futbol 7 Vi la d'Ulldecona" ambla partici
pació de is següents equips: Villareal, Tortosa, Reus, Rapitenca, els Ports, Escala Delta, Ulldecona A i Ullde
cona B. L'organització del torneig va ser un gran exit, amb una gran afluencia de públic. 

Registre Civil 
Naixements 
MERYEM CHATRI 26/01 /2011 

SUMAIA RAHMOUNI EL KHAYAT 01 /02/2011 

LUCAS ELIAS TURCAS 01 /02/2011 

TEODORA YASMINE TODIRAS 01 /02/2011 

GEMMA FERNANDEZ SALAS 06/02/2011 
LAIA TOMAS IGLESIAS 12/02/2011 
IAN BELLIURE VALLS 12/02/2011 

IZAN ALVAREZ DESCHAMP 12/02/2011 
ÁLVARO ALONSO ESTEBAN 22/02/2011 

LEIRE GARCIA FIBLA 02/03/2011 
FADWA AMGHAR 04/03/2011 

PAU CORRALIZA PITARCH 07/03/2011 
JAN CAMPI VIDAL 09/03/2011 

ALBA MORCILLO GILABERT 10/03/2011 
TAMIN DJEMMAH 11/03/2011 

Jutjat de Pau 

UMA BARRIOS CLUA 30/05/2011 

ROC FUSTE SEVILLA 05/06/2011 

ROC VIZCARRO GUILLEN 19/06/2011 

DID/f.C NAVARRO GONZALEZ 21 /06/2011 

MANEL VILA ESTEVE 22/06/2011 

NEZAR SETII KARKICH 23/06/201 1 

LEONARDO DARIUS CHYMBRU 11/07/2011 

MOHAMED AHADDOUCH 16/07/2011 

JULIA CANALDA VERICAT 19/07/2011 

MARWA MUHAMMAD 25/07/2011 

NEREA FERRE POVEDA 03/08/2011 

MARIA BEL PASCUAL 09/08/2011 

LAIA CORDOBA SALAS 17/08/2011 

LLUC GIL NOLLA 29/08/2011 

ASTRY ALBIOL DOMENECH 07/09/2011 

ELENA MIRUNA RADUT 09/09/2011 

DAVID LINARES MARTORELL 17/09/2011 

LUCAS MIHAI CODAU 24/09/2011 

A LA°iS BOIX GENOVES 26/09/2011 
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XAVIER PALLARES ARNAU 21 /03/2011 

LAIA CRUZADO TORDERA 26/03/2011 
JAN VERDIELL SIVIRA 26/03/2011 

ROGER CASTELL CASTEJON 28/03/2011 

LLUC VALLS CANALDA 30/03/2011 
ANDREU MILLAN POPA 31 /03/2011 
AYA BOUYAOUZAN 30/04/2011 

IMRAN EL KADDOURI BEN EL MOKHTAR 29/09/201 1 

LLUC DELGADO ESCURA 04/0S/2011 

IKER GARCIA RATZOVA 07/05/2011 
ALE.X GHEORGHE LELA 08/05/2011 

AMY POY PARKER 15/05/2011 

ERIC DOREL PIRGHIE 17/05/2011 

Matrimonis 

AYA ABALAHSAYEN 31/ 10/2011 

SHEILA FUSTE PAÑOS 31 / 10/201 1 

IRINA ARNAU ABILLEIRA 02/ 11/2011 

YOUSSEF EL GHAOUAL 02/ 11/2011 

NÁDIA SAUCH ROIG 10/ 11/2011 

JANA LLAGOSTERA PLA 16/11/2011 

JOSEP LOPEZ AGUILO i ANNA FERRERES BORIA 16/04/2011 

JOAN MARC POY FERRER 1 WENDY PARKER 18/04/20 11 

RICARD MARCOS LLAGOSTERA 1 SILVIA MONNE SANCHEZ 04/06/ 2011 

JOSE MARIA BORRAS MARTI 1 ELENA CID BELTRAN 11/06/21011 

DANIEL ORIACH CORNES 1 DEICY JIACQUELINE MARTINEZ V ILLEGAS 17/06/2011 

MANUEL ANGEL FERNANDEZ AGUIAR 1 ELISABET ANTO ROMEU 25/06/201 1 

SERGIO GONZALEZ LOZANO 1 SARAY LOPEZ MARTINEZ 09/07/2011 

ROBERT ALTADILL LLETI 1 MIREIA CHAVARRIA TIRADO 22/07/2011 

JUAN MARCOS LABERNIA FORNER 1 MIRIAM CALLARISA CORBATON 06/08/2011 

ANTONIO GAMEZ GIL 1 LARA LLANO NAVARRO 13/08/2011 

JUAN GABRIEL BENAVENT BENAVENT 1 SILVIA TOMAS FUSTE 01/10/201 1 

RO MAN FIBLA JUAN 1 NATA LIA BODNA RCIUC 29/ 10/2011 

SERGI BAILACH BESTRATEN 1 ANA FERRERES MESEGUER 26/ 11/2011 
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Defuncions 

Nom Data detunció Anys 

JUAN HIPOLITO FIBLA BORDES 30/01/2011 
VICENTE MUÑOZ ROIG 30/01/2011 
DOLORES BERNAUS MARBA 05/02/2011 
ANTONIO LLERENA LLERENA 05/02/2011 
JOAQUINA ROCA TORRODA 10/02/2011 
CARMEN MOLINA RUIZ 10/02/2011 
RAMON BERTOMEU MORESO 20/02/2011 
ANTONIO LLARCH PEDROLA 22/02/2011 
CARMEN BADOCH NOFRE 12/03/2011 
JOSE LUIS FOLCH MATEU 13/03/2011 
JOSE AGUILA TORRENT 22/03/2011 
JAUME JOSEP JUAN-CAMPS MASDEU 24/03/2011 
MONTSERRAT FUSTE DUATIS 30/03/2011 
MARIA PASALAMAR MARTI 03/04/2011 
FRANCISCA RUBIO HINAREJOS 08/04/2011 
ALBERTO TEDAN CUGAT 17/04/2011 
CINTA MARTI ALTABELLA 21/04/2011 
JAN JOHANNES VAN DIJK 13/05/2011 
PIEDAD PASALAMR MONTROS 18/05/2011 
MARIA CAMOS QUEROL 22/05/2011 
JULIAN ESTEVEZ HERRADOR 29/05/2011 
JOAQUIN SANCHO HIGON 01/06/2011 
ANDRES SORIANO MARTINEZ 04/06/2011 
PEDRO RAGA VIVES 06/06/2011 
FRANCISCO FONS ALBEROLA 09/06/2011 
JOSE MARIA PLANAS DASQUENS 10/06/2011 
ESTER RALLO SEGURA 12/06/2011 
PILAR VERICAT NOFRE 13/06/2011 
BAUTISTA SIMO MAIMO 18/06/2011 
ANTONIA MONLLAU MORALES 22/06/2011 
MARIA CINTA MANGRANE SOLE 03/07/2011 
LUIS FUSTE DOMENECH 04/07/2011 
JOFRE GRAU BIOSCA 08/07/2011 
FRANCISCA QUEROL FERRE 17/07/2011 
JESUS MARTINEZ CALLEJA 19/07/2011 
ESTER MILLAN TOMAS 30/07/2011 
MARIA ROSA GAUXACHS ESTELLER 07/08/2011 
MARIA VIDAL GARCIA 08/09/2011 
ROGELIA QUEROL CERVERA 12/09/2011 
PABLO LUIS SEPULVEDA 24/09/2011 
JOSE MARIA PASALAMAR ABELLA 25/09/2011 
JOSEFA VILASACRA GARCIA 13/10/2011 
BARBARA DORIS HINSCH 21/10/2011 
ANTONIO LOPEZ ORTEGA 09/11/2011 
CONSUELO QUEROL PERIS 18/11 /2011 
CINTA BALAGUE MATEU 21/11/2011 

Horari del Jutjat de Pau i Registre Civil 
Registre civil: 
Jutgessa de Pau: 
Jutjat de Pau: 

Dimarts, dimecres i dijous de 10'000 a 12'00 hores 
Dimecres de 11 '00 a 12'00 hores 
Dilluns, dimecres i divendres de 8'00 15 '00 hores 
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90 
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PREGÓ DE LES FESTES MAJORS 
D'ULLDECONA 2011 
JOAN CARLES OLLÉ 1 FAVARÓ 

ll·lm. Sr. Alcalde, Diputats, Senadors, alcaldes de 
la comarca, regidors, autoritats, reina de les festes, pu
billes, senyors , senyores, amics i amigues, molt bona 
nit a tothom. Es per mi un alt honor i agraeixo molt 
sincerament que l'Ajuntament d'Ulldecona m'hagi 

convidat a ser el pregoner de testes d'enguany. 

Estic segur que puc parlar en nom de tots els ull
deconencs que, per una raó o una altra, no vivim ara 

al poble, si us die que portem Ulldecona al cor alla on 
anem i estem molt orgullosos d'haver-hi nascut i cres

cut. Es per aquest motiu que estar avui aquí es per mi 
una ocasió única i molt especial, que no amagaré que 
em produeix un punt d'emoció. 

Em permetreu que comenci la meva intervenció 
parlant del passat, de la Ulldecona deis anys seixant a 
i setanta, que es la de la meva infancia i joventut al 
poble. Els meus primers records a l'escola estant vin
culats a les monges agustines de la mera i després als 
parvuls, a les dependencies que hi havia a la part da
rrera de l'Ajuntament, i també al que anomenavem el 
"camp de futbol vell", on ara esta el poliesportiu, ion 
comen~avem a jugar els primers partits de tutbol. 

Pero la memoria més clara la conservo deis meus 

anys de primaria a les Escoles Nacionals que es deien 
aleshores: una escola en castella, aules separades per 

als nois i noies, on cantavem el "cara el sol", i amb 
gran presencia de la religió, especialment al més de 

maig, en que els cantics en honor de la Verge Maria di
rigits per doña Consuelo eren memorables. Don Rafel 
Santana, don Lluís Masip ,don Juan Saladié i don Vi
cent Crisógono van ser els meus mestres. Era una esco
la autoritaria, pero s'hi aprenia, i la veritat es que ens 
ho passavem bé, amb molt temps per practicar l'esport 
i altres jocs i diversions. En tinc un bon record. 

Als deu anys vaig passar a estudiar el batxi lle
rat a l'lnstitut de secundaria Ramón Forcadell, en 
l'actualitat anomenat Manuel Sales i Ferré, i que feia 
pocs anys que s'havia inaugurat. En la meva opin ió, 
la construcció i posada en marxa de l'lnstitut a finals 
de la decada deis seixanta es un d eis fets més impor
tants peral poble en tot el segle XX, equiparable com 
a mínima la construcció del Panta, la posada en marxa 
del polígon industrial o la descoberta de les pintures 
rupestres. Que els nois i noies podessin estudiar t ot 
l'ensenyament secundari al poble i entrar directament 

a la ¡Jniversitat es una tita que sens dubte marca un 
abans i un després. A partir d'aquell moment es va fer 
molt més tacil i fins i tot podríem dir que es va demo
cratitzar al poble l'accés al coneixement i als estudis 
universitaris. La primera Directora que hi va haver, la 
tortosina MªCinta Felip, professora exigent i rigorosa, 
em va influir for~a i va ser determinant en la meva en
trada a la Universitat, primer a Tarragona i després a 

Barcelona. 

Me'n recordo com si fos ara i sembla que enca
ra veig alguns locals que ja han desaparegut: els bars 
Jota, els Margaritas o !'Sport, on acompanyava de ve
gades al meu pare, els cines Savoy i Victoria, on feien 
les habituals sessions de dues pel·lícules i el Nodo, la 
discoteca Scorpio en les seves dues ubicacions, al Pas
seig de l'Estació primer i al C. Guifré després,la bodega 
Cooperativa, que encara existeix, pero que els més jo
ves ja no l'han visten !'esplendorosa activitat que jo la 
recordo, amb tota l'esplanada que l'envolta plena de 
gom a gom de carros i tractors amb la verema, quan 
la majoria de camps d'Ulldecona estaven plantats de 
vinya. No puc evitar una certa nostalgia quan penso 
en els loca ls de darrera l'Església, al carrer del Pes, on 
ens trobavem a les tardes tots els amics i companys 
de l'escola i jugavem al pim pom i al futbolí o veiem 
pel·lícules de cinema que, per suposat, tenien molta 
cura de triar mossen Homs i el senyor vicari. 

Tinc que parlar també deis escacs, que a princi
pis deis 70 tingué un gran nivel! a Ulldecona, i en que 
jo hi vaig participar molt activament i potser també 
hi vaig destacar una mica, com es possible que alguns 
recordin. En aquells anys l'equip local rivalitzava amb 
els millors equips de la provincia, el Tortosa, Reus, Val Is 
i el Ta rragona. Els nostres millors jugadors, els Pedro 
Vidal, Lucas Gavalda o Julio Solé competien d'igual 
a igual amb els campions provincials. Aquesta va ser 
pera mi una etapa apassionant i molt formativa, que 
em va permetre aprendre molt d 'altres persones més 
grans que jo amb les que passavem tardes senceres ju
gant una partida rere l'altra. 

Per cert, que en l'equip d'escacs local, en els meus 
inicis, encara vaig coincidir amb el senyor Batiste Ba
doch, el fundador de !'empresa loca l Tansports Ba
doch, que j a tenia més de vuitanta anys. Ho esmento, 
per que una vegada em va fer un comentari que em va 
impressionar enormement i que no he oblidat mai: em ~ 

.. 
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va dir que als inicis del seu negoci (estem parlant deis 
voltants de 1915), feien el servei a Barcelona en carro 
i trigaven una setmana en fer el trajecte Ulldecona
Barcelona. Ho trobo encara ara extraordinari, pel fet a 
més que aixo ho havia viscut una persona que jo vaig 
coneixer i tractar uns quants anys. No era la prehis
toria, era com qui diu abans d'ahir. 

De totes maneres, potser no cal anar tant lluny: la 
generació deis meus pares, a la seva joventut, cap alla 
als anys quaranta i cinquanta, encara anaven en carro 
a prendre el bany a les Cases d' Alcanar i a Sant Caries. 
Potser n'hi havia alguns que hi anaven en cotxe, pero 
es podien comptar amb els dits de la ma i encara en 
sobraven. 

Tot aixo ens recorda el canvi tant abismal que en 
molts aspectes ha fet la nostra societat a Catalunya, 
Espanya i en general a tot el mon en menys de cent 
anys, fins i tot en només unes quantes decades. Avui 
dia veiem per tot arreu el correu electronic, internet, 
facebook, twiter, iphone i tants i tants avern;os en el 
camp de les noves tecnologies, fins el punt que practi
cament formen part indestriable de la nostra vida més 
quotidiana. 

Pero com aquell que diu fins fa quatre dies de tot 
aixo no hi havia res de res. Per posar només un exem
ple, a les Olimpíades de Barcelona de 1992 encara no 
hi havia telefons mobils, era un aparell raríssim. El que 
vull dir es que els canvis han estat molt rapids i fins a 
cert punt imprevisibles, que el progrés esta molt i molt 
bé, que es formidable, pero que no podem ni convé 
oblidar d'on venim. 

Joan Mane! Serrat, un referent per la meva gene
ració, diu en una famosa can<;:ó "Temps era temps .... 
que més bons o més dolents eren els meus" referint-se 
també a la seva infancia i joventut en el franquisme, 
en el seu cas un parell de decades abans, en la imme
diata postguerra de !'estraperlo i la cartilla de racio
nament. 

En fi, aquest es un mon que ja no existeix, ha des
aparegut i només es conserva a la nostra memoria. Cer
tament, era un temps una mica gris i no massa brillant, 
per desgracia mancat de llibertats. Malgrat tot, els qui 
el varem viure a la nostra infancia, adolescencia i joven
tut, en tenim, com el poeta, un record entranyable. 

Ulldecona, com Catalunya en general, ha evolu
cionat molt, de la transició en<;:a, en general a millor. 
Certament, el nostre poble sempre ha sigut objectiva
ment bonic, digne d'admiració. No ens ofusca la passió 
quan diem aixo. El gran escriptor Josep Pla j a va dir a 
mitjans del segle passat que la gran vall d'Ulldecona 
era superba i que es tractava "d'un centre urba ric, 
net, modern i agradable". De totes maneres, el pro
grés material de les darreres decades es evident en 

molts aspectes. Només cal donar un vol per la vila, i 
veure les noves avingudes que s'han obert i els carrers 
i els edificis públics i privats, tant endre<;:ats i polits, ben 
restaurats, que s'hi poden apreciar per tot arreu. 

Sé que la forta crisi actual esta afectant molt 
negativament l'economia de les famílies i empreses 
locals, com a tot arreu. Pero la crisi passara, com han 
passat les anteriors. Vist en una perspectiva general, 
Ulldecona i els ulldeconencs estan adaptant-se molt 
bé als canvis vertiginosos que ens imposa la globalit
zació. Percebo que s'ha sabut combinar el progrés i 
l'evolució amb una fidelitat admirable a les arrels i als 
orígens il·lustres d'Ulldecona d'una manera exemplar. 

El manteniment de la propia tradició i cultura en 
el context d'un mon cada cop més uniforme i globa
litzat es una fita absolutament prioritaria de totes les 
nacions, inclosa Catalunya, i ho ha de ser també, a un 
altre nivell, del pobles i ciutats. Ulldecona té un valio
síssim llegat historie, cultural i artístic que es un orgull 
per a tots nosaltres i que cal preservar com el millor 
deis tresors pera les generacions venidores. 

La importancia histórica d'Ulldecona es ben cone
guda. Sobretot en !'alta Edat Mitja, pero també en un 
passat més recent, com el protagonisme que tingué 
en la guerra civil catalana del seg le XV o en les guerres 
carlines del segle XIX. Potser no estaria de més recor
dar que el 1173 el nostre terme comprenia també els 
d'Alcanar, La Sénia i Freginals, tal i com resulta de la 
donació de la mateixa data que feu del nostre castell 
Guillem de Monteada a l'Orde de !'Hospital de San
ta Joan de Jerusalem. O que el 1910 Ulldecona tenia 
gairebé els mateixos habitants que Vinarós i supera
va ampliament els d'Amposta, Alcanar o Sant Caries. 
Son fets histories ben remarcables, d'altra part, que a 
la nostra vila es van celebrar les sessions del Parlament 
de Catalunya de 1349 o que Felip 11 la va visitar i s'hi va 
estar durant tres dies de l'hivern de 1586. Ulldecona 
surt esmentada a la famosa Crónica del reí Jaume 1, "el 
Llibre deis Fets" quan diu que el mar<;: de 1238 la reina 
Violant hi feu nit quan s'anava a reunir amb el rei que 
dirigía la campanya de la conquesta de Valencia. 

El valor jurídic i historie del Llibre deis Privilegis 
de la Vila d'Ulldecona es extraordinari. Conté un total 
de gairebé dos-cents documents de la vida jurídica i 
administrativa local durant més de quatre segles, en 
forma de sentencies, cartes i altres títols de la població 
transcrits en copies notaríais entre 1482 i 1582, i que 
comen<;:a amb el primer document que data de 1150 
i que consisteix en la donació del terme d'Amposta 
que Ramon Berenguer 111 feu als frares de !'Hospital 
del Sant Joan. Cap poble o ciutat de la comarca té un 
text jurídic d'importancia igual o similar, només supe
rat per les Costums de Tortosa. 
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La joia que es el nostre Llibre deis Privilegis, or
denat i transcrit íntegrament pels notaris de l'epoca, 
ens permet constatar la importancia deis arxius nota
rials per la investigació histórica, inclús més enlla deis 
aspectes estrictament jurídics. El Llibre de Privilegis 
d'Ulldecona permet coneixer amb detall aspectes molt 
diversos de la vida pública i privada medieval a Cata
lunya que d'una altra manera romandrien a l'oblit. 

D'altra part, aquest valuós text jurídic es la mi
llor prova de la forta tradició notarial d'Ulldecona 
que, com veiem, es remunta gairebé als orígens de la 
nostra vila. Hi ha constancia i documentació de les no
taries d'Ulldecona des del segle XVI, pero ,de fet ,sa
bem n'hi havien de molt abans. Actualment tots els 
documents notaríais d'Ulldecona 
entre 1545 i 1800 estan guardats 
a l'Arxiu Historie de Tarragona, 
pero merces a diversos treballs 
d'investigació histórica publicats 
a l'excel·lent revista local Ra'ils, 
comencem a tenir bastants noti
cies de l'arrelament i l'important 
paper que en tots aquests segles 
varen tenir al poble diverses nis
sagues de notaris locals. 

Així, sabem que el notari 
Gabriel Forcadell, fill del també 
notari Joan Forcadell, exercí la 
seva professió a la nostra pobla
ció entre 1545 i 1577. Hem pogut 
coneixer el Llibre de Testaments 
que va autoritzar aquest fedata
ri en tots aquells anys, i que per 
sí sol constitueix un veritable ma
nual d'historia social d'aquell pe
ríode. També hem sabut del pro
tagonisme ciutada que tingueren a Ulldecona algunes 
famílies notaria Is en els conflictes derivats de la guerra 
de Successió, a principis del XVIII, com els Peris, els Al
besa i, sobretot, els Roca, que capitanejaven el sector 
austracista local, i els Montros, que encap<;:alaven les 
files borbóniques. 1 ja en ple segle XIX, en l'epoca del 
trienni liberal, ens trobem un altre cop amb els Mon
tros, com representants significats del grup liberal, i els 
Poy deis realistes, amb els notaris Damaso Montros i 
Joan Bautista Poy al capdavant. En fi, els notables his
toriadors locals coneixen molt millor que jo aquests 
capítols de la nostra historia, pero en tot cas es per mi 
un motiu de gran satisfacció exercir i tenir responsabi
litats de direcció d'una professió com la notarial que 
tanta tradició i arrelament havia tingut históricament 
a Ulldecona. 

Si del llegat historie i jurídic passem al cu ltural, 
podem presumir legítimament que Ulldecona té un 

conjunt arquitectónic i artístic de primeríssim nivell, 
com es correspon a la importancia que ha tingut la 
nostra vila al llarg de la historia. De vegades, potser 
els ulldeconencs no som encara prou conscients que 
estem a la primera divisió en aquest apartat, per dir
ho graficament. Sense anim exhaustiu, tenim vestigis 
d'assentaments iberics, passant per restes romanes, 
empremtes deixades pels arabs, mostres excel·lents de 
l'estil, romanic, del barroc, del renaixentista, del gotic, 
com I' admirable església de Sant Lluc, o els magnífics 
edificis modernistes de Cesar Martinell. 

Pero per sobre de tot, Ulldecona té dos conjunts d'un 
valor arquitectonic i artístic superlatiu. Un es el nostre 
Castel!, que ha estat declarat amb tot mereixement 

Bé Cultural d'lnteres Nacional. 
A més, cal destacar que ha estat 
objecte d'una molt bona restau
ració a les darreres décades. A la 
meva infancia hi anavem sovint 
d'excursió, i recordo perfecta
ment l'estat d'abandonament en 
que es trobava. Em plau consta
tar que la mil lora ha estat espec
tacular. Sense cap mena de dub
te, es un deis conjunts medievals 
més importants de Catalunya. 

Amb tot, la riquesa i el valor 
artístic incomparable de les pin
tures rupestres de la serra de la 
Pietat ho supera tot. La Unesco, 
com es ben conegut, va declarar 
les pintures patrimoni de la hu
manitat. Molts son els municipis 
que voldrien aquesta distinció de 
tant prestigi mundial pero son 
molt pocs els que la poden acon

seguir. Es el conjunt d'art rupestre més important de 
Catalunya: només cal dir que la Generalitat, a la seva 
web, l'ha triat com una de les nou meravelles de Ca
talunya, a un nivel! equiparable, i aviat esta dit, amb 
l'obra de Gaudí, Doménech i Montaner o el Monestir 
de Montserrat. 

Estem parlant d'obres cultura Is i artístiques úniques 
i extraordinaries i potser en el futur s'hauria d'analitzar 
per qui correspongui el fer una aposta encara més de
cidida pel turisme, que podria arribar a ser una font 
d'ingressos i un factor de creixement important per la 
població. 

En fi, fins ara he parlat ben poc del present i molt 
del passat d'Ulldecona, del passat més recent, que jo 
he conegut, i del passat més llunya, que ens va donar 
grandesa i prestigi i ens ha deixat aquesta magnífica 
herencia cultural. Pero cal mirar al futur, i penso que ~ 

.. 
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hi ha per endavant unes bones possibilitats de créixer i 
prosperar, una vegada es superi l'actual crisi económi
ca. Hi ha aquesta opció amb tanta potencialitat del tu
risme, unes excel·lents connexions per autopista i per 
tren, i també el polígon industrial ha jugat els darrers 
anys i estic segur que jugara cada cop més un paper 
important de poi d'atracció d'inversions industrials. 

En els prop de trenta anys que porto fora del po
ble un deis fets que m'ha cridat més l'atenció es que 
darrerament hi ha hagut un creixement important 
de població. Quan jo hi vivía la vila estava estancada 
durant decades en cinc mil i escaig habitants. Quan 
comentavem a casa aquest fet amb un cert pesar , la 
meva mare - que avui esta aquí amb la meva esposa, 
els meus fills i tota la meva família i amics- sempre em 
deia que Ulldecona abans de la guerra civil tenia set 
mil habitants i era més gran que Amposta, !'actual ca
pital del Montsia. 

Efectivament, la meva mare tenia tota la raó del 
mon: segons el cens que he esmentat abans de 1910, 
nosaltres teníem 7.011 habitants i Amposta en tenia 
4.959. Una dada que avui ens pot semblar una mica 
sorprenent, pero que es exacta i reveladora de la relle
vancia histórica de la nostra vila. Dones bé, curiosament, 
segons el cens de 2010 el poble té ara 7.335 habitants, 
inclosa ,com sempre, la riquesa histórica, económica 
i en capital huma que suposen els Barris. O sigui, que 
exactament cent anys després, Ulldecona s'ha recupe
rat demograficament i en la primera década del segle 
XXI s'ha aconseguit superar la davallada que hi va haver 
en el segle XX. Penso, com he dit abans, que hi ha bons 
factors per consolidar i incrementar aquest creixement 
en els propers temps. Estic convern;ut, jo així ho espero, 
que d'aquí a no gaires anys podrem veure com Ulldeco
na supera els deu mil habitants. 

Aquest creixement de la població s'explica en part, 
per que no dir-ho, per !'arribada al nostre poble de 
moltes famílies immigrants, el que indubtablement 
ha canviat la fesomia humana de la vila. No hi ha cap 
dubte que aquesta realitat multicultural que actual
ment es tant visible a Ulldecona es un repte complex 
peral present i peral futur pero també veig des de la 
perspectiva que em dona la distancia que s'esta gestio
nant molt bé, sense cap conflicte polític ni ciutada des
tacable, a diferencia d'altres poblacions. Val la pena 
destacar aquest fet, que personalment fa que em senti 
encara més orgullós del meu poble. 

La meva passió per Ulldecona podría fer que seguís 
parlant durant hores de mil i un records o fent aques
tes o aquelles ref lexions. Peró al capdavall el que us 
volia dir es ben curt i es pot resumir dient que aquest 
poble que tant ens estimem i en el que jo vaig ser feli~ 
quan hi vivía, té una historia noble i prestigiosa que 
ens fa sentir orgullosos, té també uns tresors artístics i 

arquitectónics que son admirats arreu pero, sobretot, 
té un futur esperan~ador i il·lusionant per endavant 
pel que val la pena treballar i lluitar. Només voldria 
afegir que una certa ambició ben orientada es neces
saria perseguir avan~ant. Ulldecona pot. 

He d'anar acabant. Avui comen~a la celebració de 
la nostra Festa Major, una magnífica ocasió per diver
tir-nos amb familiars i amics i deixar de costat durant 
uns dies els maldecaps que a tots ens amo'inen. Ens 
sentim ulldeconencs tot l'any, estiguem on estiguem i 
anem on anem, pero encara més en aquestes dates en 
que sortim tots al carrer per posar de manifest la nos
tra identitat, expressant amb plena llibertat la nostra 
cultura, les nostres tradicions, i compartir-les amb tots 
aquells qui s'hi acosten aquests dies per viure la festa 
amb alegria, il·lusió, civisme i germanor. 

Constato amb gran satisfacció que es segueixen 
conservant i enriquint les tradicions centenaries que 
varem rebre deis nostres avantpassats. Es una merave
lla poder comprovar que es tracta gairebé de les ma
teixes activitats lúdiques i mostres de cultura popular 
que jo he vist sempre, des que vaig néixer, ara fa una 
mica més de segle: el ball de mantons, la desfilada de 
carrosses, els grallers i els gegants i capgrossos o la vol
ta ciclista al Montsia. 

1 per sobre de tot, els correbous, d'arrel mil·lenaria 
a les nostres comarques, l'eix sobre el que gira tota la 
festa. Amb tot el respecte per a les persones que tin
guin una altra sensibilitat, pero soc un ferm defensor 
deis bous de carrer. S'ha de reconeixer que en aques
ta controversia hi pesa també un cert estat d'opinió a 
Catalunya, ni molt menys generalitzat, pero ben real 
i tangible en alguns ambits. que no vol veure les di
ferencies essencials que hi ha ambles "corrides" i que 
esta mancat de comprensió per les tradicions culturals 
de les terres del Sud de Tarragona, sovint tant oblida
des en altres aspectes. 

Finalment voldria destacar que tot el que Ullde
cona ha sigut i es ha estat possible perqué sempre hem 
estat i continuem sent les persones, la gent del poble, 
aquells qui l'hem enriquit i l'hem mantingut viu. Ullde
cona ha donat al llarg de la seva historia personalitats 
il·lustres molt rellevants, pero han estat el conjunt deis 
ulldeconencs de tota mena i condició els qui, amb la 
seva perseveran~a i fidelitat al poble, l'han fet progres
sar i millorar. Els ulldeconencs n'hem estat, en som i en 
continuarem sent el motor, els autentics protagonistes, 
els qui fem i farem possible que el nostre poble sigui, 
cada cop més, un important punt de referencia. 

Res més, reitero el meu agra'iment a l'Ajuntament i 
al poble d'Ulldecona per haver-me donat l'oportunitat 
de ser avui aquí i pronunciar el pregó de feses. Molt 
bones f estes a tothom ! 
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Trobada Oli i Oliveres 
Mil·lenaries Territori del Sénia 
1, 2, 3 i 4 de desembre a la Casa de Cultura d'Ulldecona 

A Ulldecona els dies 1, 2, 3 i 4 de desembre va tenir 
lloc. a la Casa de Cultura d'Ulldecona, la Trabada Oli i 
Oliveres Mil·lenaries del Territori de Sénia. Va ser una 
Jornada per donar a coneixer les diferents varietats 
d'oli mil·lenari, es va presentar la collita d'oliveres 
mil·lenaries, ponencies, conferencies, taula rodona, 
... i tot aixó acompanyat d'una exposició "Oliveres 
Mil·lenaries Territori del Sénia". 

Un deis acte més destacats va ser el reconeixement 
als propietaris d'oliveres mil·lenaries i als 8 molins: 
Molí la Creu, Acomont, Alboredes, Montebre, Cer
val, Cooperatives de Godall i Calig i Oli del Mas. 
L'acte es va celebrar el divendres 2 de desembre a 
Ulldecona aba ns de la Simposi de la Trabada Oliveres 
Mil·lenaries del Territori Sénia i va estar presidit pel 
Secretari d'Estat i representants de les tres Comuni
tats Autónomes. 

El divendres dia 2, a la Casa de Cultura, es va realitzar 
el Simposi Científic-Tecnic: Oli i Oliveres Mil·lenaries 
Territori del Sénia. Aquests simposi ha estat tot un exit 
perla qualitat de les ponencies i per l'organització. 

Les ponencies s'han realitzat per diferents experts. 
provinents de diferents parts d'Espanya í d'ltalia. 
S'ha comptat amb la presencia de tecnics i repre
sentats de entitats com la Asociación Española de 
Municipios Olivo, la Fundació Alícia, la Fundación 
Patrimonio Comunal Olivarero, la Agencia del Acei
te de oliva, Mercat de la Boqueria, Fundació Dieta 

Mediterrania, Fundación Biodiversidad, Obra Social 
CatalunyaCaixa, IFAPA Córdoba. Junta de Andalucía, 
IRTA, Generalitat de Catalunya, ... 

A l'hora de dinar, el cuiner Caries Gaig va fer una 
demostració de cuina. El plat cuinat va ser carxofes 
i xipirons amb Olí d'Oliveres Mil·lenaries del Terri
tori. Seguidament, menú degustació de plats elabo
rats amb olí d'oliveres mil·lenaries Taula del Sénia, a 
carrec deis restaurants l'Era i el Ca~ador, Les Moles 
i L'Antic Molí, maridat amb vins gentilesa de la DO 
Terra Alta. 

Per completar el Simposi, dissabte es van fer una visites 
guiades als Museus d'oliveres mil·lenaries de l'Arión 
i de La Jana i a un Molí productor d'oli d'Oliveres 
Mil·lenaries del Territori Sénia. Diumenge aquestes vi
sites van estar obertes al públic en general. 

Durant tot el cap de setmana, a la Casa de Cultu
ra de la Vila es va poder visitar l'exposicíó "Oliveres 
Mil·lenaries del Territori del Sénia". A més hi havia 
estands deis 8 molins on degustar i comprar oli, es 
van projectar els vídeos: Oli d'Oliveres Mil·lenaries 
del Territori Sénia i Museu natural de l'Arión. 1 tastar 
els olis varietals: farga, sevillenca, morrut. 

A més es podía adquirir els següents productes: 

•Llibre "Oliveres Mil·lenaries, monuments vius" 
• Llibre "Guia gastronómica oli d'Oliveres Mil·lenaries TS" 
•Lot conjunt 8 olis d'Oliveres Mil·lenaries TS 
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